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سرمقاله

شماره 

251

هفته وحدت گرامى باد

رهبر معظم انقلاب اسلامى در دیدار اعضاى ستاد ملى مقابله با 
کرونا مطرح کردند؛

لزوم اتخاذ تصمیمهاى 
قاطع، اقناع افکار عمومى و 

همکارى همگانى

عناوین خبر ها

انتقال محل صادرات نفت خام به جاسک 
اقدامى راهبردى است

8

تبیین جایگاه بانک گردشگرى بین باشگاه 
و هواداران پرسپولیس

12

وزیر ارتباطات از حضور بخش خصوصى 
در توزیع اینترنت کابلى خبر داد

9

400000مسکن ملى تا پایان دولت 
دوازدهم تکمیل مى شود

13

دوران انحصار اطلاعات براى مخاطب به 
پایان رسیده است

10

درخشش گروه فولاد مبارکه در پنجمین 
اجلاس سراسرى نشان عالى مدیر سال

15

نمایندگان با رعایت اخلاق و نقد صریح و 
دلسوزانه به دنبال پاسخگو کردن دولت 

به مجلس و مردم هستند

11

استقبال دولت از طرح هاى سایر قوا در 
حل مشکلات

2

اهتمام جدى وزارت صمت براى رفع 
موانع کسب وکار

5

وقف سکوى پرتاب رسیدن به اخلاق 
فاضله است

3

نقش سرمایه گذارى امید 
در رونق اقتصاد

6

کاهش ارزبرى 138 میلیون یورویى 
تولید در گروه صنعتى ایران خودرو

4

حقوق پرستاران سازمان تأمین اجتماعى 
مشابه با وزارت بهداشت مى شود

7

سایپا، طراحى و تولید خودرو را با در 
نظر گرفتن سلایق مردم دنبال مى کند

مهد    ى میرحید    رى
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

نشست  فراکسیون روحانیت مجلس 
شوراى اسلامى با دبیرکل نهاد کتابخانه هاى 
عمومى کشور و با موضوع توسعه کتابخوانى 

و مشکلات مالى نهاد برگزار شد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع 
رســانى نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور، 
علیرضا مختارپور دبیرکل نهاد کتابخانه هاى 
عمومى کشــور بــا حضور در فراکســیون 
روحانیت مجلس شوراى اسلامى ضمن ارائه 
گزارشــى از تاریخچه و فعالیت هاى نهاد به 
بیان نواقص قانونى و کمبودهاى بودجه اى 
نهاد پرداخت و به ســوالات نمایندگان این 
فراکسیون پاسخ داد. وى در این نشست تأکید 

کرد: هر چه در تخصیص بودجه و امکانات به 
کتابخانه هاى عمومى کاهش صورت گیرد 
چندیــن برابر ان باید در برنامه هاى کاهش 

اسیب هاى اجتماعى تخصیص یابد.
نمایندگان مجلس شوراى اسلامى نیز 

در این نشســت با تأکید بر اهمیت کتاب و 
کتابخانه ها و لزوم توجه به نهاد کتابخانه هاى 
عمومــى در بودجه ســال 1400 بــه ارائه 

پیشنهادها و نقطه نظرات خود پرداختند.
ارتباط بیشتر مدیران کل استانى نهاد با 
نمایندگان مجلس، توجه به امکانات محلى، 
لزوم افزایش ساعات کار کتابخانه ها، توجه به 
بودجه نهاد، استفاده از کتابخانه هاى سیار در 
مناطق محــروم و کمتربرخوردار، برگزارى 
جلسات متعدد با نمایندگان، تعامل بیشتر با 
دستگاه ها دیگر در تأمین نیازمندى هاى نهاد 
از جمله نظــرات نمایندگان مجلس در این 

نشست صمیمانه بود.

دومیــن شــماره از دومیــن دوره 
ماهنامه کتاب خــوان به همــراه آثار و 
گفتارهایى از فرهاد حسن زاده، غلامعلى 
حدادعادل، غلامرضا کافى، معصومه آباد، 
بهناز ضرابــى زاده، علیرضا قزوه، فریبرز 
خسروى، مهدى شقاقى و... ویژه شهریور 

و مهرماه 1399 منتشر شد.  
مرورى بر مطالب ماهنامه ،  بخش 
«اخبار» به مرور مهم ترین اخبار مربوط به 
نهاد کتابخانه ها مى پردازد. این بخش با 
گفتگوى مهدى توکلیان، مدیرکل روابط 
عمومى و امور بین الملل نهاد در خصوص 
«برگزارى نخستین جشنواره کتاب خوان 
و رسانه در آخرین سال قرن» آغاز شده و 
در ادامه به خبرهایى چون انتشار صدمین 
شماره فصلنامه «تحقیقات اطلاع رسانى 
و کتابخانه هاى عمومى»، افتتاح کتابخانه 
عمومى شهداى اینالو شهر قره بلاغ فسا، 
افتتاح کتابخانه عمومى شهید على بابایى 

در روستاى بیشه سر بابل، بازدید معاونان 
نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور از پروژه 
کتابخانه مرکزى رشت و افتتاح کتابخانه 

عمومى پروین اعتصامى یزد مى پردازد.
بخش «با نمایندگان مجلس شوراى 
اسلامى» به مرور اخبار مربوط به پیگیرى 
هــاى نماینــدگان مجلس بــراى رفع 
مشــکلات نهاد کتابخانه هاى عمومى 
کشور مى پردازد. حسین بامیرى، نایب 
رئیس کمیســیون امور داخلى مجلس؛ 
امیرحســین قاضى زاده هاشمى، نایب 
رئیس مجلس شوراى اسلامى و نماینده 
مردم مشــهد و کلات؛ حجت الاســلام 
نصراالله پژمانفر، رئیس کمیسیون اصل 90 
در مجلس شوراى اسلامى و نماینده مردم 
مشهد و کلات و... از جمله افراد پیگیر براى 
رفع مشکلات قانونى نهاد کتابخانه هاى 
عمومى کشور در مجلس شوراى اسلامى 

بوده اند.

با هدف دسترسى عموم مردم و مخاطبان به اخبار و فعالیت هاى 
کتابخانه هاى عمومى کشور؛

دومین شماره ماهنامه کتاب خوان ویژه 
شهریور و مهر 1399 منتشر شد

دبیرکل نهــاد کتابخانه هاى عمومى 
کشور به همراه مجمع نمایندگان، استاندار و 
مدیرکل کتابخانه هاى عمومى همدان با وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامى دیدار کرد و به ارائه 
گزارشى از فعالیت ها و مطالبات نهاد پرداخت.

به گــزارش روابط عمومــى اداره کل 
کتابخانه هاى عمومى استان همدان، دبیرکل 
کتابخانه هــاى عمومى کشــور بــه همراه 
حمیدرضــا حاجى بابایــى، محمد مهدى 
مفتح، کیومرث سمدى واله، علیرضا شهبازى، 
حسن لطفى و احمد حسین فلاحى اعضاى 
مجمع نمایندگان استان همدان؛ سیدسعید 
شاهرخى استاندار و عاطفه زارعى مدیرکل 
کتابخانه هــاى عمومى اســتان همدان با 
ســیدعباس صالحى وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامى دیدار و دربــاره مباحث مختلف 

فرهنگى به بحث و تبادل نظر پرداخت.
دبیرکل کتابخانه هاى عمومى کشور در 
این دیدار به ارائه گزارشــى از فعالیت هاى 
کتابخانه هاى عمومى استان همدان پرداخت 
و گفت: از ســال 1394 تا کنــون 14 باب 
کتابخانه به مجموعه کتابخانه هاى عمومى 
استان همدان افزوده شده است. همچنین 

این اداره کل در سه دوره متوالى توانسته است 
رتبه برتر کشــور را در حــوزه فعالیت هاى 

کتابخوانى به دست آورد.
علیرضــا مختارپور با بیان اینکه نقش 
خیریــن در احداث کتابخانه ها در اســتان 
همدان محسوس است اظهار کرد: تاکنون 6 
باب کتابخانه توسط خیرین در استان همدان 
احداث شده که همچنان این روند ادامه دارد.

وى افزود: در سال جارى نیز 6 کتابخانه 
عمومى در استان همدان آماده بهره بردارى 
اســت که به زودى، در اختیار مردم مناطق 
مختلف قرار مى گیرد. همچنین سه کتابخانه 
با پیشرفت بالاى 70درصد داریم که نیازمند 
2میلیارد تومان اعتبار براى تکمیل بوده و از 
ســوى دیگــر 3 کتابخانه زیــر 70درصد 

پیشرفت نیز وجود دارد که 11میلیارد اعتبار 
براى تکمیل آن نیاز است.

دبیرکل نهاد با اشاره به اینکه در شش 
ماه اول سال 8 هزار عنوان فعالیت فرهنگى 
توسط اداره کل کتابخانه هاى عمومى استان 
همدان در سامانه ثبت شده است افزود: این 
فعالیت ها توسط کتابخانه هاى عمومى استان 
در زمانى که بیمارى کرونا شیوع پیدا کرده، 

در فضاى مجازى انجام شده است.
علیرضا مختارپور همچنین در ادامه به 
مشکلاتى که کتابخانه هاى عمومى در جذب 
نیم درصد از درآمد شهردارى ها دارند، اشاره کرد 
و گفت: از سال 83 تا 95 مطالبات عمده اى از 
شهردارى ها باقى مانده و نیاز است که از سوى 

استان ها این حمایت ها صورت گیرد.
دبیرکل کتابخانه هاى عمومى کشور 
ادامــه داد: نهاد کتابخانه هــا ماهیانه مبلغ 
15میلیارد تومان از سازمان برنامه و بودجه 
دریافت مى کند و این در حالى است که ما در 
کل کشور ماهانه 39 میلیارد تومان پرداخت 
حقوق به کارکنان، بدون احتساب 50درصد 
مصوب افزایش حقوق کارکنــان دولت، را 

داریم.

با هدف ارائه گزارش و بیان مشکلات نهاد به نمایندگان مجلس شوراى اسلامى 

نشست فراکسیون روحانیت مجلس با دبیرکل نهاد کتابخانه هاى 
عمومى کشور

با حضور دبیرکل نهاد و ارائه گزارشى از فعالیت ها و مطالبات صورت گرفت؛

دیدار و گفتگوى مجمع نمایندگان همدان با وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامى و معاونین و روساى سازمان هاى مرتبط

ولادت با سعادت فخر 
کائنات پیامبر اسلام حضرت 

محمد(ص) و فرزند 
بزرگوارشان حضرت امام 

جعفر صادق(ع) را 
شادباش مى گوییم
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28 مرداد 1396
قیمت 1500 تومان

از ایرانه خانم تا ایران جوان با 
پیمان سلطانی

همیشهازپخشنابجاوبیاجازهقطعه"ایرانجوان-وطنم"ناراضیبودهام.
فهمموسیقیخوبودرستیکیازبحرانهایجدیجهانامروزاست
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هفته اى را که در آن هســتیم «هفته وحدت» است. 
شکل گیرى و برگزارى هفته وحدت ریشه اى مذهبى دارد 
و با هدف وحدت اهل ســنت و شیعه برگزار مى شود. طبق 
روایات مــورد قبول اهل ســنت، پیامبر اعظــم(ص) در 
12ربیع الاول و براساس روایت شیعى در 17ربیع الاول با نور 
خود جهان هستى را روشنى بخشید. این اختلاف در میلاد 
منجى عالم بشــریت از جهل و خرافه عاملى بود تا وحدت 
وحدت شکل بگیرد و برگزار شود. محمد(ص) بنده اى بود از 
بنــدگان خدا، اولین آنها در نزد پروردگار و آخرین در میان 
انبیاى دین اســلام که محمد(ص) پیامبر و مبلغ آن بود، 
کامل ترین دین الهى اســت زیــرا حضرتش آخرین حلقه 

ارتباطى بشر با پروردگار توانا بود...
اسلام براى تمام جنبه هاى زندگى انسان برنامه و راه و 
روش ســازنده ارائه داده که اجــراى آن مدینه فاضله را که 
آرزوى همیشگى بشر است، به وجود مى آورد. این انقلاب و 
این جمهورى به نام اســلام و با یارى خدا شکل گرفت و به 

حرکت درآمد و همچنان به حرکت خود ادامه مى دهد.
�yM�Äv¨���{�Ä»Y{Y



www.etebar.net

دیـدار

www.etebar.netwww.etebar.netwww.etebar.netwww.etebar.net

����Ã�Z¼��,�3���ÃZ»�½Z]M���Ä^À��ZÆq

2
احترام به تمامیت هفته نامه اقتصادى ایران

ارضى از اصول 
ماست

فرمانده قرارگاه پدافند هوایى خاتم الانبیا: احترام به تمامیت ارضى و مرز هاى رسمى بین المللى از اصول ماست و با تغییر آن ها صد در صد مخالفیم.  به گزارش اعتبار  به نقل 
از روابط عمومى ارتش، امیر سرلشکر موسوى در بازدید و بررسى وضعیت آمادگى پدافند هوایى، با تأکید بر حفظ امنیت مردم به ویژه مرزنشینان افزود: یگان هاى پدافند 
هوایى در منطقه شمال غرب تقویت شده و در صورت نیاز اضافه هم خواهند شد، آرامش مردم براى ما داراى اهمیت ویژه است ، احترام به تمامیت ارضى کشور ها و حفظ 

مرز هاى رسمى بین المللى از اصول شناخته شده ماست و تغییر در آن ها را تحمل نخواهیم کرد و با آن مخالفت داشته و داریم. 
فرمانده قرارگاه پدافند هوایى خاتم الانبیاء (ص) در مورد حضور عناصر تکفیرى گفت: تروریست هاى تکفیرى، داعش و صهیونیست ها، عناصرى مطرود در همه عالم هستند 
و حضور آن ها در هر کجا باعث ایجاد تنفر و نا امنى اســت. نیرو هاى ما همانطور که بار ها اثبات کرده اند با حضور این عناصر در نزدیکى مرز هاى خود با شــدّت و بى اغماض 

برخورد خواهند کرد.
امیر موسوى دستور هایى جهت تقویت یگان هاى پدافند هوایى در منطقه به نیرو هاى پدافند ارتش و سپاه و نیروى هوایى ارتش صادر کرد.

1.حضرت آیــت االله خامنه اى رهبر 
معظم انقلاب اسلامى صبح امروز (شنبه) در 
دیدار حضــورى با رئیس جمهور و اعضاى 
ستاد ملى مقابله با کرونا، ضمن قدردانى از 
عملکرد این ستاد، توصیه هاى مهمى را بیان 
و بر لزوم اتخاذ تصمیم هاى قاطع و حاکمیتى، 
اقناع افکار عمومى و همکارى همه دستگاهها 
و آحاد مردم براى مقابله با وضعیت تأسف بار 

ویروس عالم گیر کرونا تأکید کردند.
رهبر انقلاب اسلامى همچنین با انتقاد 
شدید و صریح از اقدام برخى ها در برخورد با 
دولت و رئیس جمهور و هتک حرمت ایشان، 
گفتند: هتک حرمت حرام است و انتقاد با 
هتک حرمت تفاوت دارد ضمن اینکه امروز 
کشور بیش از هر زمان دیگرى به همکارى و 

اتحاد و انسجام نیاز دارد.
رهبر انقــلاب اســلامى در ابتداى 
سخنانشان، هدف از تشکیل این جلسه را که 
به دعوت ایشان تشکیل شد، وضعیت تأسف 
بــار بیمارى کرونا در کشــور و لزوم تلاش 
مضاعف و بکارگیرى ابتکارات جدید براى 
مواجهه با این ویروس، بیان کردند و افزودند: 
البته اصل این موضوع و همچنین اوج پاییزى 
آن در همه دنیا فراگیر است و فقط مخصوص 

ایران نیست.
حضرت آیت االله خامنه اى با اشاره به 
نحوه مدیریــت مقابله با ایــن ویروس در 
کشورهاى مختلف، خاطرنشان کردند: در 
برخى کشــورها همانند امریــکا بدترین 
مدیریت اعمال شده است ولى ما باید تلاش 
کنیم از این حادثه که با جان و سلامت مردم 
و امنیت و اقتصاد آنها در ارتباط اســت، با 

بهترین مدیریت عبور کنیم.
ایشان لازمه اعِمال مدیریت صحیح و 
مناســب را «اتخــاذ تصمیم هــاى قاطع 
حاکمیتــى»، «اقنــاع افــکار عمومى» و 
«همــکارى همه دســتگاهها و همچنین 
همکارى مردم» دانستند و افزودند: البته این 
همکارى فقط مختص مقابله با کرونا نیست 
بلکه باید در همه مسائل بخصوص مسائل 
سیاســى وجود داشته باشد زیرا کشور که 
داراى ملتى قدرتمند، نظام نوپدید و سخن 
جدید است، به طور طبیعى با مسائل مهمى 

در عرصه جهانى و داخلى مواجه است.
رهبر انقلاب اسلامى با تأکید بر لزوم 
اتحاد و انسجام درونى در کشور، به اقدام اخیر 
برخى ها در مواجهه با دولت و شخص رئیس 
جمهور اشاره کردند و گفتند: اگرچه در میان 
این برادران، افراد خوبى هم هستند، اما این 
کار غلط بود و این موضوع را بطور صریح اعلام 

مى کنم.
حضرت آیت االله خامنه اى، انتقاد را غیر 
از هتک حرمت دانســتند و افزودند: هتک 
حرمت در میان مردم حرام است و نسبت به 

مســئولان بیشــتر، بخصــوص در میان 
مسئولان بالاى کشور.

ایشان خاطرنشان کردند: ممکن است 
انتقاد درستى داشــته باشید، انتقاد کنید 
اشکالى ندارد اما انتقاد با اهانت و هتک حرمت 
متفاوت است اینگونه رفتارها و هتک حرمت، 
روش امریکایى ها است که در مناظره ها و 
کارهاى مطبوعاتى، خود را در دنیا رســوا 
کرده اند تا جایى که یک شخصیت برجسته 
سیاسى آنها مى گوید، دنیا با هراس و تحقیر 

به ما نگاه مى کند.
رهبر انقلاب اســلامى تأکید کردند: 
روش ما اسلامى و قرآنى است، یعنى انتقاد 
بیان مى شــود اما هتک حرمت انجام نمى 

گیرد.
حضرت آیــت االله خامنه اى در جمع 
بندى این موضوع گفتند: باید حرمت رؤساى 
ســه قوه و مسئولان کشــور که در عرصه 
خدمت رسانى به مردم هستند، حفظ شود.

ایشــان بعد از بیان این نکته مهم، به 
بحث کرونا بازگشتند و با اشاره به جنبه هاى 
ســلامت محور، امنیتــى و اقتصــادى 
تصمیم گیرى ها درباره این بیمارى، و احتمال 
تعارض این جنبه ها با یکدیگر، تأکید کردند: 
از آنجا که جنبه هاى امنیتى و اقتصادى نیز 
نشأت گرفته از همین بیمارى است، بنابراین 
اصل و اولویت در تصمیم گیرى ها، سلامت 

مردم است.
رهبر انقلاب اســلامى با قدردانى از 
اقدامات ستاد ملى مقابله با کرونا و کمیته 
هاى وابســته به آن، عملکرد کادر درمان و 
سلامت را بسیار درخشان و جهاد فى سبیل 
االله خواندند و در ادامه توصیه هاى مهمى را 
بیان کردند. «لزوم راه اندازى فورى یک عقبه 
قرارگاهى و عملیاتى براى اجراى تصمیمات 
ستاد ملى مقابله با کرونا و نظارت بر اجرا» 
اولین توصیه حضرت آیت االله خامنه اى بود.

توصیه بعدى ایشان درباره «محوریت 
وزارت بهداشــت براى تعییــن مصادیق 

محدودیت ها» بود.
رهبر انقلاب اسلامى گفتند: هنگامى 

که وزارت بهداشت، مصادیق محدودیت را 
تعیین کرد، بقیه دستگاهها باید بدون در نظر 
گرفتن ملاحظات دیگر، آنها را رعایت و اجرا 

کنند.
حضرت آیت االله خامنــه اى افزودند: 
کنتــرل دقیق مبــادى ورودى کشــور، 
محدودیت ترددهاى غیرضرور بین شهرى 
به همراه اقناع مردم و اعِمال سخت گیرانه 
ضوابــط در ناوگان حمل و نقل شــهرى و 
محیطهــاى عمومى، از جملــه مصادیق 
محدودیت ها است که مسئولیت اصلى اجرا 
و نظارت، با شــوراى امنیت کشور و نیروى 

انتظامى است.
«آموزش همگانى درباره راههاى شیوع 
و شیوه هاى پیشگیرى به صورت محله محور 
و با استفاده از ظرفیت مساجد و بسیج و البته 
با محوریت وزارت بهداشت و همکارى وزارت 
ارشاد و صداوسیما» و «لزوم تصویب جرائم 
سختگیرانه براى افرادى که مرتکب تخلفات 
بزرگ از ضوابط بهداشــتى مى شــوند» 
توصیه هاى دیگر رهبر انقلاب اســلامى به 

مسئولان براى مقابله با کرونا بود.
حضرت آیت االله خامنه اى با اشاره به 
سخت تر شدن شرایط زندگى برخى افراد و 
مشــاغل با اجراى جرائم ســخت گیرانه، 
خاطرنشان کردند: در این زمینه دولت باید 
بسته هاى حمایتى را در نظر بگیرد، ضمن 
آنکه خیّرین و مردم نیز باید وارد میدان شوند 
و بــه کمک این افراد بیایند چرا که این کار 
جزو بهترین کارها و برترین وسایل نزدیک 

شدن به خدا است.
ایشــان همچنین با اشاره به اهمیت 
مقابله با بیمارى در روزهاى اول آن، گفتند: 
بر اساس گفته متخصصان اگر در یکى دو روز 
اول، مبتلایان شناسایى و براى معالجه آنها 
اقدام شود، تلفات کاهش جدى خواهد یافت 

که این کار بسیار لازم است.
رهبر انقلاب اســلامى با تأکید بر «به 
حداقل رساندن مراجعات به دستگاههاى 
اجرایى با افزایــش خدمات الکترونیک»، 
مســئولان را به رعایت حداکثرى ضوابط 
بهداشتى توصیه کردند و افزودند: متأسفانه 
گاهى برخى از مسئولان در رعایت مواردى 
مثل ماسک زدن به شیوه صحیح یا رعایت 
فاصله، کوتاهى مى کنند که این بى اعتنایى ها 
بر رعایتهاى عمومى مــردم هم اثر منفى 
مى گذارد. ایشان همچنین با تأکید بر لزوم 
استخدام نیروى انســانى مورد نیاز وزارت 
بهداشــت، از تحقیقات پژوهشگران براى 
دســتیابى به دارو و واکسنِ مقابله با کرونا 

صمیمانه و عمیقاً تقدیر کردند.
«شــنیده شــدن یک حرف واحد از 
جلسه ســتاد ملى مقابله با کرونا» توصیه 
بعدى و مؤکد حضرت آیت االله خامنه اى بود.
رهبر انقلاب اسلامى همچنین با اشاره 
به حضور پر شــمار نیروهــاى داوطلب در 
ماههاى اول شیوع بیمارى و خدمات مؤثر 
آنان همانند کمک به پرستاران، ضدعفونى 
کردن دستگاهها و معابر، راهنمایى خانواده ها 
و کمک به افراد سالمند، استمرار این فعالیتها 
را مورد تأکید قرار دادند و از نیروهاى داوطلبِ 
مخلص و جوانان مؤمن و صالح خواستند بار 

دیگر وارد میدان شوند.
حضرت آیت االله خامنه اى با اشاره به 
اینکه برخى افراد بیکار شده در اثر کرونا، بیمه 

بیکارى ندارند، گفتنــد: تأمین اجتماعى 
موظف است براى حل این مشکل اقدام کند 
که البته در این قضیــه نیز ورود خیّرین از 

برترین انفاق ها است.
رهبــر انقــلاب اســلامى در پایان 
سخنانشان، اهمیت معجزه وار دعا، توسل و 
استغفار را براى دفع بلا مورد تأکید قرار دادند 
و افزودند: همه آنچه گفته شد در حکم ابزار 
اســت و آنچه به این ابزارها، جــان و روح 
مى بخشد پروردگار متعال است که باید با دعا 
و تضرع، نظر لطف الهى را که همواره شامل 
حال ملت ایران بوده است، براى عبور از این 

گردنه نیز جلب کرد.
ایشان خاطرنشــان کردند: کارهاى 
بزرگى در کشور در جریان است و به توفیق 
الهى هیچ حادثه اى نتوانســته جمهورى 
اسلامى را متوقف کند اما باید این موانع را که 
موجب کُند شدن حرکت مى شود، هر چه 

زودتر برطرف کرد.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامى، 
آقاى روحانى رئیس جمهور با بیان گزارشى 
از فعالیت هاى مقابله با کرونا در هشت ماه 
گذشته، گفت: براى مقابله با این ویروس فعلاً 
راهــى جز رعایــت ضوابط بهداشــتى و 

پیشگیرى وجود ندارد.
رئیس جمهور افــزود: همانند دوران 
جنگ که اجازه خرید تجهیزات جنگى به ما 
نمى دادند، در ابتداى شیوع کرونا نیز تقریباً 
هیچ کس تجهیزات مــورد نیاز مثل کیت 
تشــخیص، دســتگاه تنفس، امکانات و 
تجهیزات آى سى یو و حتى ماسک را به ما 
نداد ولى با اتکاء به شرکت هاى دانش بنیان، 
این تجهیزات را به ســرعت تولید کردیم و 

اکنون هیچ مشکلى نداریم.
آقاى روحانى ادامــه داد: در ماجراى 
کرونا براى ما روشــن شد که تکیه بر توان و 
امکانــات داخلى و نگاه نکردن به دســت 
دیگران تا چه حد براى ما مهم اســت و ما 
فهمیدیم که در روزهاى مبادا باید روى پاى 
خودمان بایستیم چرا که دیگران ما را حتى 
در مسائل مربوط به حقوق بشر، بهداشت و 
درمان و نجات جان انسان ها یارى نمى کنند، 

اگرچه شعارش را مى دهند.
آقاى روحانى با اشاره به تفاوت ماهیت 
ویروس کروناى فعلى با ویرس زمان اسفند 
ماه که کشور را درگیر کرد، افزود: هم وزارت 
بهداشت و هم متخصصان مى گویند ویروس 
ماههاى اخیر ویروس جهش یافته اروپایى 
است که سرعت و قدرت انتقال آن، 9 برابر 

شده است.
رئیس جمهور با گلایه از جدى نگرفتن 
توصیه هاى قانونى از طرف برخى از مردم، 
گفت: محدودیت هاى شدید در مناطق پر 
خطر، مراقبت هاى لازم براى جلوگیرى از 
نقض قرنطینه مبتلایان و جریمه هاى قانونى 

براى متخلفان در نظر گرفته شده است.
آقاى روحانى گفت: براى کمک به تهیه 
و توزیع مایحتاج افراد در قرنطینه به کمک 

مساجد و بسیج مردمى نیازمند هستیم.
رئیس جمهور همچنین در خصوص 
تأمین مالــى تحقیقات دارو و واکســن، 
کمکهاى دولت به خانواده هاى نیازمند در 
دوران کرونا و پرداخت بخشهایى از کارانه 

کادر درمان گزارش داد.
در ادامه دکتر نمکى وزیر بهداشــت، 
درمــان و آموزش پزشــکى با تشــکر از 
حمایت هاى بى بدیل و دلگرم کننده رهبر 
انقلاب اسلامى و زحمات کلیه مسئولان و 
جهاد کادر درمان براى مقابله با کرونا، گفت: 
نیمى از تخت هاى آى سى یو بیمارستانها را 
به بیماران کرونایى اختصاص دادیم اما هیچ 
بیمار غیر کرونایىِ نیازمندِ تخت آى سى یو را 

نیز معطل نگذاشتیم.
وزیر بهداشت افزود: در هیچ جاى دنیا 
نمى توان بیمــارى همه گیر را با خواهش و 
توصیه کنترل کرد و باید با اعِمال ضوابط و 
تشدید محدودیت هاى قانونى، این بیمارى 

را مهار کنیم.

رئیس جمهور تاکید کرد: دولــت از همه طرح ها و 
پیشنهاد هاى سایر قوا، فعالان و متخصصان اقتصادى در 

حل معضلات مردم استقبال مى کند.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانى ریاست 
جمهورى در یکصد و هفتاد و ششــمین جلســه ستاد 
هماهنگى اقتصادى دولت که به ریاست آقاى روحانى برگزار 
شد، رئیس سازمان برنامه و بودجه گزارشى از اقدامات انجام 
شده در خصوص همسان سازى مستمرى بازنشستگان و 
افزایش درآمد کارگران و کارکنان در جهت تامین معیشت 
و جبران بخشى از آثار تورم در قیمت کالا ها و خدمات ارائه 
کرد. آقاى روحانى در این جلسه با اشاره به حساسیت ها و 
پیچیدگى ها در زمینه مدیریت وضعیت اقتصادى، تاکید 
کرد: دولت، تامین معیشت مردم و جبران تورم را وظیفه 
خود مى داند و از همه طرح ها و پیشنهاد هاى سایر قوا، فعالان 
و متخصصان اقتصادى در حل معضلات مردم اســتقبال 
مى کند ، باید مراقبت کرد ارائه برخى طرح ها که منابع آن 
دیده نشده باشد، نمى تواند به رفع معضلات کمک کند و 
ممکن است باعث ایجاد مشکلات تورمى و یا دامن زدن به 
انتظارات غیرواقعى شود؛ لذا ملاحظه منابع و فراهم آوردن 
شرایط اجرایى آن، لازمه توفیق در خدمت به مردم و جلب 

رضایت آنهاست.
در ادامه این جلسه پیشنهاد هاى وزارت صنعت، معدن 
و تجارت و بانک مرکزى در خصوص تسهیلات لازم براى 
گسترش صادرات و اســتفاده از ارز صادراتى براى تامین 
واردات مورد نیاز واحد هاى تولیدى کشور مورد بررسى قرار 
گرفت و تصمیم گیرى درباره آن ها به جلسه فوق العاده بعد 

از ظهر امروز ستاد هماهنگى اقتصادى دولت موکول شد.
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کلنگ زنى 509 هزار واحد مسکونى در قالب برنامه 
اقدام ملى مسکن و طرح مسکن مهر با حضور رئیس جمهور 

آغاز شد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانى دولت 
،  509 هزار واحد برنامه اقدام ملى مسکن و طرح مسکن 
مهر با حضور رئیس جمهور، وزیر راه و شهرســازى و 31 

استاندار از طریق ویدئو کنفرانس کلنگ زنى شد.
در قالب برنامه اقدام ملى مسکن قرار است 11 هزار و 
560 واحد در 8 اســتان، 135 هزار دستگاه زمین و 235 
هزار واحد مســکونى در شهر بیرجند خراسان جنوبى به 

صورت مجازى و با دستور رئیس جمهور افتتاح مى شود.
در بخش دوم مراسم افتتاح و کلنگ زنى امروز، قرار 
است بخشى از اراضى،در اختیار انبوه سازان و توسعه گران 
قرار گیرد. به این ترتیب علاوه بر 95 هزار قطعه زمینى که 
طى یکسال گذشته به انبوه سازان واگذار شده، قرار است 
امروز نیز 40 هزار قطعه زمین دیگر در اختیار سازندگان 

قرار گیرد.
بر اساس برآوردهاى صورت گرفته ارزش پروژه هاى 
برنامه اقدام ملى مسکن ویژه اقشار میان درآمدى جامعه 
240 هزار میلیارد تومان خواهــد بود که حدود 60 هزار 
میلیارد تومان ارزش اراضى و حدود 180 هزار میلیارد تومان 

دیگر ارزش عملیات اجرایى و خدمات است.
علاوه بر پیش بینى ساخت مسکن ملى در مناطق 
شهرى، بخشى از این واحدها در بافت هاى ناکارآمد شهرى 
پیش بینى شده که از 14 هزار و 500 واحد مسکن ملى در 
دست ساخت در مناطق بافت فرسوده، امروز 6700 واحد 

بهره بردارى مى شود.
همچنین در قالب طرح مســکن مهر تعدادى واحد 
مسکن مهر در شهر جدید پردیس افتتاح خواهد شد. افتتاح 
بیش از 40 هزار و 100 واحد مسکونى مهر هم بخش دیگر 

از مراسم امروز با حضور رئیس جمهور است.

«فتح االله حسینى» مشاور وزیر نفت در 
امور ایثارگران شد

وزیر نفت در حکمى فتح االله حسینى را به عنوان مشاور 
وزیر در امور ایثارگران منصوب کرد.

در حکم بیژن زنگنه به فتح االله حسینى آمده است:
با عنایت به ســوابق ایثارگرى، شایستگى و تجارب 
جنابعالى، به موجب این حکم به عنوان مشاور وزیر در امور 
ایثارگران منصوب مى شوید. انتظار دارد که با تعامل سازنده 
نسبت به پیگیرى مسائل جامعه شریف ایثارگران صنعت 

نفت و صیانت از حقوق ایشان اهتمام ورزید.
از خداوند متعال توفیق جنابعالى را در خدمت به این 

قشر فداکار مسئلت دارد.

خبـــــر
استقبال دولت از طرح هاى سایر قوا در 

حل مشکلات

خبـــــر
قدردانى روحانى از وزراى منتخب در 

جشنواره شهید رجایى

رئیس جمهورى در پایان نشست هیئت دولت، با اهداى 
لــوح، از وزیران نفت، نیرو، ارتباطات و فناورى اطلاعات، امور 
اقتصاد و دارایى، کشور و بهداشت، درمان و آموزش پزشکى 
به عنوان دستگاه هاى برگزیده در خدمت رسانى قدردانى کرد.
بــه گزارش اعتبار بــه نقل از روابط عمومى ریاســت 
جمهورى، دکتر حســن روحانى،  در نشست هیئت دولت با 
تبریک روز صادرات، به تلاش هاى دشــمن براى اخلال در 
صادرات غیرنفتى کشور اشاره و گفت: تنوع صادرات غیرنفتى 
کشــور مانع از توفیق دشــمن براى ایجاد مانع یا اخلال در 

صادرات غیرنفتى کشورمان شد.
رئیس جمهورى با بیان اینکه ارزش صادرات غیرنفتى 
کشور در هشت سال دولت هاى نهم و دهم حدود 171 میلیارد 
دلار بــوده که از ابتداى دولت یازدهم تا امروز به بیش از 301 
میلیارد دلار افزایش یافته است، عنوان کرد: این رقم تا پایان 
دولت به بیش از دو برابر مدت مشابه افزایش خواهد یافت. این 
موفقیت نشــان از یک حرکت پرنشاط و بالنده دارد که ثابت 
مى کند فشار تحریم ها سبب شده همه پاى کار بیایند و براى 

پیروزى و پیشرفت کشور تلاش کنند.
روحانى با تأکید بر اینکه امروز وظیفه همگان تلاش براى 
رفع مشکلات مردم است، گفت: دولت در میانه میدان ایستاده 
و همه ارکان و دستگاه ها باید دولت را در رفع مشکلات و بهبود 
اوضاع یارى کنند. همه باید توجه داشته باشند که از ورود به 
مسائل حاشیه اى پرهیز کنند و با هم افزایى، وحدت و همدلى 

در راه خدمت به مردم قدم برداریم.
رئیس جمهورى در پایان، با اهداى لوح سپاس به بیژن 
زنگنه، وزیر نفت، رضا اردکانیان، وزیر نیرو، محمدجواد آذرى 
جهرمى، وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات، فرهاد دژپسند، 
وزیر امور اقتصاد و دارایى، عبدالرضا رحمانى فضلى، وزیر کشور 
و سعید نمکى، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکى به عنوان 
مسئولیت دستگاه هاى برگزیده در خدمت رسانى قدردانى کرد 
و توضیح داد که امسال به دلیل شیوع بیمارى کرونا، جشنواره 
شــهید رجایى به شکل سال هاى قبل برگزار نشده، از این رو 
قدردانى از دستگاه هاى برگزیده در خدمت رسانى به شکلى 

محدود برگزار شد.
وزارت نفت؛دســتگاه برگزیده بر اساس تحقق اهداف 
دوساله برنامه جامع اصلاح نظام اداري � دوره دوم و همچنین 
منتخب دفتر رئیس جمهور با معیارهاي ابلاغی رئیس جمهور 

محترم معرفى شد.
در جشنواره شهید رجایی که از سال 1375 هرساله با 
هدف تشویق و نهادینه  سازي فرهنگ ارتقاي عملکرد و انتقال 
تجربیات موفق در بین دستگاه هاي اجرایی برگزار می شود، 
ارزیابی عملکرد دستگاه هاي اجرایی بر اساس مواد 81 و 82 
قانــون مدیریــت خدمــات کشــوري و آیین نامه هــا و 
دســتورالعمل هاي مربوط به آن از سوي ســازمان اداري و 
اســتخدامی کشــور انجام شــده و ضمن اعلام نتایج آن به 
دستگاه ها، براي آگاهی از وضعیت نتایج ارزیابی عملکرد و ایجاد 
زمینه هاي بهبود آن، از دستگاه هاي برگزیده قدردانی می شود.

کسب رتبه برتر وزارت ارتباطات و 
فناورى اطلاعات در بین 

وزارتخانه هاودستگاه هاى اجرایى کشور
وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات به خاطر کسب رتبه 
برتر در بین وزارتخانه ها و دســتگاه هاى اجرایى کشور براى 
سومین ســال پیاپى از معاونان و مشــاوران وزیر، مدیران و 
همکاران وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات تقدیر و تشکر 
کرد. به گزارش مرکز روابط عمومى و اطلاع رســانى وزارت 
ارتباطات و فناورى اطلاعات، محمدجواد آذرى جهرمى، در 
پى کســب رتبه وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات در بین 
وزارتخانه ها و دستگاه هاى اجرایى کشور، خطاب به معاونان و 

مشاوران وزیر، مدیران و همکاران پیامى صادر کرد.
متن کامل پیام وزیر ارتباطات به شرح ذیل است:

«معاونان و مشــاوران محترم وزیر، مدیران و همکاران 
محترم

º°Ì¸��¹Ô�
اینک که به لطف و مدد الهى و در سایه تلاش و کوشش 
مستمر و مؤثر همکاران خدوم و پرتلاش حوزه ارتباطات کشور، 
وزارت متبوع در سال جهش تولید، براى سومین سال پیاپى 
موفق به کســب رتبه برتر در بین وزارتخانه ها و دستگاه هاى 
اجرایى کشور، در جشنواره شهید رجایى گردیده و از سوى 
ریاست محترم جمهور موردتقدیر و عنایت قرارگرفته است، 
لازم مى دانم از همه مدیران، کارشناسان و همکاران عزیز که با 
مساعى ارزشــمند و صادقانه خود، زمینه ساز این موفقیت 
بوده اند تقدیر و تشــکر نموده و توفیقات روزافزون آنان را در 
خدمت به  نظام مقدس جمهورى اسلامى و مردم فهیم و لایق 

آن و اعتلاى کشور عزیزمان از خداوند متعال مسئلت نمایم.

رهبر معظم انقلاب اسلامى در دیدار اعضاى ستاد ملى مقابله با کرونا مطرح کردند؛

لزوم اتخاذ تصمیمهاى قاطع، اقناع افکار عمومى 
و همکارى همگانى
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نقش حفاظت اطلاعات سپاه در صیانت 
از اقتدار نظام
رئیس قوه قضاییه: نقش سربازان 
گمنام امام زمان (عج) در این سازمان 
در تولید قدرت و صیانت از اقتدار نظام 

اسلامى بسیار مهم و اثرگذار است.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومى قوه قضائیه ؛ حجت الاسلام 

والمسلمین ســید ابراهیم رئیسى ، در سخنانى در جمع 
معاونان و مدیران این سازمان با اشاره به اثر گذارى سپاه و 
تولید قدرت، عزت و اقتدار براى نظام جمهورى اسلامى و 
جهان اسلام اظهار داشت: نقش سربازان گمنام امام زمان 
(عج) در ســازمان حفاظت اطلاعات سپاه که مسئولیت 
صیانت و پاســدارى از این منبع عظیم عزت و قدرت را بر 

عهده دارد، اهمیت مضاعف داشته و حساس تر است.
رئیس قوه قضاییه خاطر نشان کرد که انجام رسالت 
سپاه که عبارت از پاسدارى از نظام انقلاب اسلامى است، با 
نقش صیانتى و حفاظتى ســربازان گمنام در ســازمان 

حفاظت اطلاعات این نهاد مقدس محقق خواهد شد.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسى در ادامه به تبیین 
توطئه ها و ترفند هاى دشمنان انقلاب اسلامى پرداخت و 
گفت: امروز دشمن در صدد ایجاد یأس و ناامیدى در درون 
نظام است، اما هر زمانى که دشمنان در برابر این نظام الهى 
دست به اقدامى زده اند، با شکست مواجه شده اند و کاملاً 
علیه خودشان شده و این خواست و عنایت الهى و حضرت، 
ولى عصر (عج) به این ملت و مردم بوده است،  دشمن براى 
ایجاد عملیات روانى و تضعیف نظام با حربه هاى سیاسى و 
فرهنگــى و تحریم اقتصادى با تمام تــوان ورود کرد، اما 
ایستادگى ملت در برابر همه این توطئه ها، نقشه هاى شوم 
آن ها را خنثى کرد. حجت الاسلام والمسلمین رئیسى با 
بیان این که با اطلاع از وضعیت کشــور مى گویم که ایران 
داراى منابع و پتانسیل هاى بسیار غنى و ارزشمند است، 
تصریح کرد که به پشتوانه جوانان مى توان وضع کشور را در 
عرصه هاى اقتصادى، کشــاورزى، صنعتــى و تولیدى و 
معیشــت مردم متحول کرد، همه ما به عنوان سرباز در 
خدمت نظام و ملــت خواهیم بود و خداوند متعال نیز ان 
شاءاالله نصرت و عنایت خودش را بر این ملت تفضل خواهد 

کرد.
در ابتداى این مراسم که به دلیل رعایت شیوه نامه هاى 
بهداشتى در محل میدان صبحگاه ستاد سازمان حفاظت 
اطلاعات سپاه برگزار شد، سردار کاظمى رئیس این سازمان 
با ارائه گزارشى از اقدامات و عملکرد این مجموعه در حوزه 
مأموریت هاى حفاظتى سپاه، از فضاى همدلى و همکارى 
دستگاه قضایى با سازمان حفاظت اطلاعات سپاه خبر داد.

وى خاطرنشان کرد این ســازمان با رعایت موازین 
شرعى و قانونى و با بهره مندى از مجموعه هاى صیانتى و 
نظارتى داخلى بر اساس منویات فرماندهى معظم کل قوا، 
موجب حسن اعتماد دستگاه قضایى به اقدامات اطلاعاتى 

و عملیاتى این سازمان شده است.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسى همچنین با حضور 
در مقابل یادمان شهدا در ستاد سازمان حفاظت اطلاعات 
سپاه و قرائت فاتحه، به مقام شامخ شهداى جنگ تحمیلى 
و مدافعــان حرم و جبهه مقاومت اداى احتــرام کرد و از 
خانواده هاى معظم شهداى سازمان که در این مراسم حاضر 

بودند، تجلیل به عمل آورد.
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وقف سکوى پرتاب رسیدن به اخلاق فاضله است
خبـــــر

هفته نامه اقتصادى ایران
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به گزارش اعتبار  به نقل از پایگاه خبرى پلیس؛ مجمع نمایندگان و اســتاندار آذربایجان شرقى با سردار ”حسین اشترى“ فرمانده نیروى انتظامى دیدار و گفتگو کردند. سردار 
اشترى در این دیدار با تبریک آغاز امامت و ولایت حضرت ولى عصر (عج) و اعیاد پیش رو، از دست اندرکاران برگزارى این نشست تعاملى با نمایندگان مردم استان آذربایجان 
شرقى و استاندار، به ویژه سردار ”حمیدرضا اشراق“ معاون حقوقى ناجا قدردانى کرد. وى ضمن قدردانى از تلاش هاى سردار ”حسین عبدى“ فرمانده انتظامى استان آذربایجان 
شرقى و سرهنگ ”محمد احمدى“ فرمانده مرزبانى استان به تشریح تنوع و گستردگى ماموریت هاى پلیس پرداخت و اظهار داشت: لازم مى دانم از حجت الاسلام و المسلمین 
”آل هاشــم“ نماینده ولى فقیه در استان آذربایجان شرقى و امام جمعه تشکر کنم، انصافا ایشان همواره مدافع و پشتیبان مردم و نیروى انتظامى بوده و هستند. فرمانده ناجا با 
اشاره به حضورش در صحن علنى مجلس، بیان کرد: بنده نیازمندى هاى نیروى انتظامى را در آن جلسه اعلام کردم و معتقدم که نمایندگان محترم مجلس مى توانند با تصویب 
و بروزرسانى قوانین ما را در اجراى بهتر ماموریت ها یارى کنند ، در تخصیص اعتبارات و بودجه نیز باید به نیروى انتظامى متناسب با تنوع و تکثر ماموریت ها نگاه ویژه اى صورت 

بگیرد.

تاکید بر لزوم 
پشتیبانى مسئولان 
از ماموریت هاى 
پلیس

وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامى با بیان 
اینکه نقش وقف در توسعه  ملى نباید فراموش 
شــود، گفت: وقف نیازمند نیازسنجى هاى 
منطقه اى و ملى اســت، هراندازه وقف را به 
نیازهاى محله اى، منطقه اى و  ملى نزدیک 
کنیم ســنت وقف بیشتر استمرار مى یابد، 
نقش وقف در توسعه منطقه اى، ملى و فراتر از 
آن مهم اســت و حال که در گام دوم انقلاب 
اسلامى هستیم با این  نگاه مى توان به صورت 
فردى، اجتماعى و  زیرساختى در حوزه وقف 

آثار گره گشایى را شاهد بود.
به گزارش اعتبار به نقل از  مرکز روابط 
عمومى و اطلاع   رسانى وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامى، ســید عباس صالحى در همایش 
یاوران وقف که در سازمان اوقاف و امور خیریه 
برگزار شد با اشاره به اینکه برخى سنت ها در 
عرب قبل از اسلام وجود داشت و اسلام سعى 
کرد دامنه وقف را توسعه دهد، اظهار داشت: 
وقف بعد از ظهور اسلام  به اندازه اى متحول 
شد که هریک از صحابه پیامبر حتى پس از 
مرگ یک درخت را به عنوان وقف از خود به 

جاى گذاشتند.
وى ادامه داد: پیامبر اکرم(ص) با وقف 
یک  سنت اجتماعى را در جامعه مسلمانان 
ایجاد کــرد، در واقع در تربیــت اخلاقى و 
اجتماعى پیامبر(ص) وقف نقش بســیار 
مهمى داشت، در همین راستا امام على(ع) 
نیز در حوزه وقف و همچنین تاسیســات 

موقوفه اى اقدامات شایانى داشت. 
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامى تاکید 
کرد: آنچه وقف را در تعالیم اسلامى و طول 
23 سال بعثت پیامبر اکرم(ص) تا این میزان 
متحــول کرد جوهــره وقف بــود. از زوایه 
ویژگى هاى فردى وقف اهمیت دارد زیرا وقف 
روح انسان را به سمت تعالى صیقل مى دهد، 
انسان با وقف از بخل و  تنگ نظرى دور و در 
مقابل به سمت نوع دوستى و هستى دوستى 

نزدیک مى شود.
صالحى یادآور شد: وقف سکوى پرتاب 
رســیدن به اخلاق فاضله اســت. تاثیرات 
اجتماعــى وقف هم بســیار زیاد اســت و 
محورهاى متعددى براى این امر مى توان در 
نظر گرفت. اگر توازن اجتماعى و تعدیل ثروت 
یکى از ویژگى هاى جامعه انسانى است یکى 
از حوزه ها در این مســیر وقف اســت، زیرا 
گردش اختیارى ثــروت را ایجاد مى کند، 
درواقع وقف یک دریچه براى محرومیت زدایى 

به شمار مى آید.
وى افزود: کارکرد دیگر اجتماعى وقف 
همبستگى اجتماعى و نزدیک کردن قلب ها 
به هم است، در سفرنامه ابن  بطوطه آمده است 
«در سوریه یک نفر براى آزادى مسیحیانى که 

به این ســرزمین آمده و اسیر شده و امکان 
بازگشت نداشتند موقوفه اى احداث کرده 
بود». همچنین در میراث جاویدان نیز دکتر 
شهیدى گفته است «عموزاده اى داشتم که 
به یزد سفر مى کرد و در یکى از سفرهاى خود 
در اســتفاده از آب انبــار اختلافى بین یک 
یهودى و مســلمان رخ داده بود و نهایتا فرد 
مسلمان از آنجایى که صیغه نامه وقف براى 
این مکان قرائت نشــده بــود آب انبار وقف 
یهودیان و وعده ســاخت یک آب انبار براى 

مسلمانان داده بود».
عضو شــوراى عالى انقلاب فرهنگى 
تصریح کرد: اینکه وقف یک قدرت همبستگى 
اجتماعى دارد و مى تواند جو امع مختلف را به 
هم وصل کند برکسى پوشیده نیست، حوزه 
زیست اجتماعى و زیست بوم انسان یکى از 

کارکردهاى مهم وقف است.
صالحى با بیان اینکــه نقش وقف در 
توسعه  ملى نباید فراموش شود، خاطرنشان 
کرد: پیشرانى تمدن اسلامى با وقف بود، در 
پاره اى از مقاطع تاریخى چون دوره صفویه 
وقف در توسعه ملى ایران بسیار نقش دارد، 
نقش وقف در توسعه منطقه اى، ملى و فراتر از 
آن مهم اســت و حال که در گام دوم انقلاب 
اسلامى هستیم با این  نگاه مى توان به صورت 
فردى، اجتماعى و  زیرساختى در حوزه وقف 

آثار گره گشایى را شاهد بود.
 وى با اشاره به سند ارتقاى وقف گفت: 
در دبیرخانه شوراى فرهنگ عمومى سعى 
کردیم وقف را با زندگى اجتماعى  پیوند دهیم 
و از این رو سندهاى زیادى در حوزه سلامت، 
محیط زیست، امدادرســانى، حوزه آب و ... 
داشته و این سند در شوراى فرهنگ عمومى 
تصویب و امروز رونمایى شد، در تلاش هستیم 
در این ســندها ارتباط میان بخشــى بین 
دستگاه هاى اجرایى و مردم نهاد ایجاد شود 
که اتفاقاتى که براى حیات اجتماعى چون 

وقف مهم است  شتاب بیشترى پیدا کند.

 صالحى ابراز داشــت: وقف نیازمند 
نیازســنجى هاى منطقه اى و ملى اســت، 
هراندازه وقف را به نیازهاى محله اى، منطقه اى 
و  ملى نزدیک کنیم سنت کارى وقف بیشتر 
ادامه پیدا مى کند چون محصول وقف براى 
مردم مشهود است، گاهى ما منتظر هستیم 
واقف به ســمت وقف بیاید اما اینکه به این 
سمت برویم که چه نیازهایى را در بخش هاى 
مختلف داریم کمک مى کند تا این فرصت 
فراهم شود تا خیرین، مردم و دستگاه ها در 
کنار هم قرار بگیرند، در این راستا هراندازه 
مصادیق عینى تر باشد مسائل با زمینه بهتر در 
بین همگان نهادینه مى شــود ، گسترش 
انجمن هــا و تشــکل هاى مــردم نهاد در 
موضوعات خاص نیز از کارکردهاى دیگر سند 
وقف است، در برخى حوزه ها چون سلامت، 
مدرسه و... جریان واقفین هرچه سریع تر باشد 

محصول آن را زودتر مى بینیم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى در پایان 
گفت: فضاى الگودهى به واقفان نیز مهم است، 
جریان الگوسازى وقف به توسعه کمى و کیفى 
وقف کمک مى کند و این الگوها و نمادها در 

شکل متکثرى در حال نمایان شدن است.
 سازمان اوقاف به دنبال همکاى با سایر 

دستگاه ها براى ارتقاى وقف است
در ادامه این همایش حجت الاســلام 
سیدمهدى خاموشى رئیس سازمان اوقاف و 
امور خیریه با بیان اینکه واقفان با خدا معامله 
مى کنند، گفت: یاد و خاطره واقفان را گرامى  

مى داریم و دست گرم آنها را مى فشاریم.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه با 
ارائه گزارشى از اقدامات این سازمان اظهار 
کرد: در این دوره کوتاه مدیریتى علاوه بر 
تلاش براى چابک سازى سازمان و اهتمام 
به نیت واقفان، در حوزه زنجیره هاى مواد 
غذایى و کشاورزى و تجهیزات پزشکى نیز 
ورود کرده ایم. به همین منظور تفاهم  نامه 
هایى با وزارت خانه هاى بهداشت، مسکن 

و شهرسازى، جهاد کشاورزى و آموزش و 
پرورش و همچنین جهاد دانشگاهى مبادله 

شده است.
خاموشــى با اشــاره به فعالیت بقاع 
متبرکه در ایام محرم گفت: 500 هزار هیئت 
در اماکن روباز  بقاع متبرکه و امامزادگان براى 
برپایى عزاى سیدالشهدا و ایام صفر جانمایى 

شدند.
امضاى تفاهم نامه جهاد دانشگاهى و 

اوقاف براى محصولات دامى و کشاورزى
در بخش پایانى این  مراسم حمیدرضا 
طیبى رئیس جهاد دانشــگاهى با اشاره به 
امضاى تفاهم نامه بین جهاد دانشــگاهى و 
ســازمان اوقاف و امور خیریــه در موضوع 
محصولات دامى و  کشاورزى گفت: در این 
تفاهم نامه سعى کردیم به موضوع فناورى 
تولید جنین هاى مرغوب دامى و همچنین 
رفع وابستگى به محصولات دامى بپردازیم ، 
از آنجا که بخش قابل توجهى از محصولات 
دامى چون کره، گوشــت و... به کشور وارد 
مى شود  به ســمت فناورى تکثیر نژادهاى 
مرغــوب از دام ها رفته ایــم، البته در زمینه 
تجارى سازى این دام ها نیازند منابع بودیم که 
با تفاهم نامه با ســازمان اوقاف توانستیم به 
سمت خودکفایى در تولید محصولات دامى 
و تکثیر سریع دام برویم ، در  بخش دیگرى از 
تفاهم نامه به سمت تولید بذرهاى کشاورزى 
رفتیم که بســیارى از آنها وارداتى و عمدتا 
گران قیمت هستند، اتفاقات خوبى در این 
زمینه در حال رخ دادن است، این محصولات 
که با عنــوان «بذرهاى هیبریدى» معروف 
اســت با کمک هاى رهبر معظم انقلاب و 
ســازمان اوقاف در حال تولید است و در این 

فناورى به نتایج خوبى رسیدیم.
گفتنى اســت در پایان این مراسم با 
حضور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى، رئیس 
ســازمان اوقاف و امور خیریه و رئیس جهاد 
دانشــگاهى از سند ترویج فرهنگ وقف در 
کشــور، پوستر جشــنواره سراسرى وقف 
چشمه همیشه جارى، ســایت کتابخانه 
تخصصى وقــف و فراخوان همایش وقف و 

سلامت رونمایى شد.
همچنین در این  مراسم با حضور سید 
عباس صالحى از واقفین برتر کشــور که از 
جمله مى توان به واقف برگزیده استان کرمان 
یعنى ســردار سپهبد شــهید حاج قاسم 

سلیمانى اشاره کرد تجلیل به عمل آمد.
لازم به ذکر است در این مراسم از سوى 
وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامى حکم رئیس 
کارگروه سند ارتقاء وقف به حجت الاسلام 
خاموشى و حکم دبیرى آن به حجت الاسلام 

عادل ابلاغ شد.

رزمایش مشــترك تخصصى 
پدافند هوایى مدافعان آسمان ولایت 
99 با اعلام رمز یا رســول االله(ص) با 
گسترش و استقرار سامانه هاى بومى 
موشکى، رادارى، اطلاعات شناسایى، 
جنــگ الکترونیک، ســامانه هاى 
ارتباطى و شــبکه دیده بانى بصرى 

برگزار شد.
 امیر سرتیپ دوم عباس فرج پور 
سخنگوى رزمایش مشترك تخصصى 
مدافعان آسمان ولایت 99 گفت: در 
نخستین مرحله از رزمایش، گسترش 
و استقرار سامانه هاى پدافندى اعم از 
ســامانه هاى موشــکى، رادارى و 
پدافندى با تاکید بر قابلیت جابه جایى 
و واکنش سریع نیروهاى عملیاتى و 
همچنیــن رعایت اصــول پدافند 
غیرعامل براى فریب دشمن انجام شد 
و در مرحله بعد برقرارى ارتباط امن و 
چند لایه میان سامانه هاى پدافندى با 
شبکه یکپارچه پدافند هوایى کشور 
براى اتخاذ تصمیم متناسب با تهدید 

صورت گرفته است.
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وى هماهنگى، هدایت و کنترل 

عملیات پدافند هوایى نیروهاى مسلح 
براى تقویت دفاع هوایى منســجم و 
موثر در برابر هرگونه تهدید هوایى در 
قالب شبکه یکپارچه پدافند هوایى و 
تحت هدایت و طرح ریزى عملیاتى 
قرارگاه پدافند هوایى کشور را از اهداف 
اصلى رزمایش مشــترك تخصصى 
پدافند هوایى مدافعان آسمان ولایت 
99 عنوان کرد و گفت: در این رزمایش 
مشــترك افســران ارتش و ســپاه 
دوشادوش یکدیگر در مراکز فرماندهى 
عملیات مشترك منطقه اى (���) 
صحنه واقعى نبرد و مقابله با تهدیدات 
هوایــى را تحت هدایــت و کنترل 
عملیاتى قرارگاه پدافند هوایى کشور 
و نظارت مســتقیم ارزیابان و ناظران 
رت  ـ ـ ض زى ح ـ ـ ک ر ه م ا گ ر ا ر ـ ـ ق
خاتم الانبیاء(ص) تمرین خواهند کرد.
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در ادامه برگزارى مراحل اصلى 
رزمایش مدافعان آسمان ولایت99، 
یگان هاى شــرکت کننده از نیروى 
پدافند هوایى ارتش جمهورى اسلامى 
ایران، نیروى هوافضاى سپاه پاسداران 

انقلاب اسلامى و نیروى هوایى ارتش، 
کتیک هــاى مختلــف جنــگ  ا ت

الکترونیک را تمرین کردند.
در این مرحله از رزمایش، با ایجاد 
اخلال الکترونیکى به روى رادار هاى 
پدافند هوایى به وســیله پهپاد هاى 
اخلالگر، پایدارى و قابلیت بقا و تداوم 
عملیات رادار ها به عنوان یکى از اجزاى 
اصلى پدافند هوایى در محیط آلوده به 
جنگ الکترونیک مورد ارزیابى قرار 

گرفت.
کشف و شناسایى اهداف و پایش 
منطقه رزمایش توسط سامانه هاى 
کشف و رادار هاى پدافند هوایى کشور 
در محیــط جنگ الکترونیک در این 
مرحله از رزمایش با موفقیت انجام شد.
همچنیــن عملیــات اخلال 
الکترونیک به روى پهپاد هاى مهاجم 
نیروى حمله ور و به دســت گرفتن 
کنتــرل ایــن پهپاد هــا به منظور 
جلوگیرى از نفوذ به منطقه رزمایش از 
دیگر تمرینات صورت گرفته در این 
مرحله از رزمایش بود که با موفقیت 

انجام شد.
جــراى عملیــات رهگیرى  ا

هواپیما هاى حمله ور توسط پهپاد هاى 
رهگیر کــرّار و جلوگیرى از تهاجم و 
نزدیک شدن آنها به منطقه رزمایش 

هم در این مرحله تمرین شد.
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به گزارش تسنیم، سامانه هاى 
بومى ســوم خرداد نیروى هوافضاى 
سپاه و 15 خرداد نیروى پدافند هوایى 
ارتــش که به دســت متخصصان و 
دانشــمندان جوان کشورمان تولید 
شده اند، در شــرایط رزم واقعى علیه 
اهداف متخاصم اقدام تاکتیکى انجام 
دادند و با موفقیــت اهداف واگذارى 
توسط شبکه یکپارچه پدافند هوایى 

کشور را سرنگون کردند.
وى با بیان اینکه در این رزمایش 
طرح دفاع پدافند هوایى کشور از یکى 
از مراکز حســاس کشــور به صورت 
واقعى در حال تمرین اســت، گفت: 
نیرو هــاى شــرکت کننده در ایــن 
رزمایش، همگى کارکنانى هستند که 
در صحنه واقعى رزم نیز باید طرح دفاع 
هوایى از آن مرکز حساس را اجرا کنند 
که این موضوع کمک شایانى به ارتقاى 

تجربه عملیاتى آنها خواهد کرد.
او با اشاره به نقش نیروى هوایى 
ارتش در این رزمایش، اظهار داشت: 
تهاجم هواپیما هاى شکارى نیروى 
هوایى ارتش در قالب نیروى حمله ور 
به منطقــه رزمایش و انجــام اقدام 
تاکتیکــى و دفاعى هواپایه توســط 
هواپیما هاى شکارى رهگیر نهاجا از 
جمله طرح هایى اســت کــه در این 

رزمایش تمرین شده است.
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تمریــن کشــف هواگردهاى 
دشمن در ارتفاعات مختلف با سطح 
مقطع هــاى رادارى بســیار کــم و 
ســامانه هاى پنهان کار دشــمن در 
ساعات اولیه رزمایش مدافعان آسمان 

ولایت 99 صورت گرفت.
در این مرحله، تهاجم نیرو هاى 
نارنجى که توسط نیروى هوایى ارتش 
و نیروى هوافضاى سپاه اجرا مى شود، 
نیرو هاى پدافند هوایى با اســتقرار 
ســامانه هاى پدافند هوایى شــامل 
رادارى، موشــکى، شنود، سیگنال، 
دیده بان بصرى و الکترو اپتیکى و سایر 

سامانه هاى جمع آورى، تاکتیک هاى 
مرتبط با تحرك، جابه جایى، استقرار و 
کشــف هواگردهاى دشــمن را در 
ارتفاعات مختلف با سطح مقطع هاى 
رادارى بســیار کــم و ســامانه هاى 

پنهان کار دشمن را تمرین کردند.
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در ادامــه رزمایش مشــترك 
تخصصى پدافند هوایــى مدافعان 
آســمان ولایت 99، پس از کشف و 
شناسایى پرنده هاى بدون سرنشین 
دشمن فرضى در ارتفاع متوسط و ورود 
آنها به منطقه رزمایــش، اهداف به 
سامانه هاى بومى مرصاد نیروى پدافند 
هوایى ارتش و طبس نیروى هوافضاى 
سپاه از سوى شبکه یکپارچه پدافند 
هوایى واگذار شــد که اهداف مورد 
اصابت این سامانه ها قرار گرفتند،انجام 
عملیــات آتــش و حرکت ســریع 
ســامانه هاى پدافندى از نقاط محل 
استقرار به نقاط دیگر از جمله اقدامات 
انجام شده در این مرحله از رزمایش 
بود که با هدف عدم شناسایى محل 
اســتقرار ســامانه هاى پدافندى با 

موفقیت انجام شد.

وزارت صمت با مدیریت مقتدرانه 
دست رانتخواران را از بازار فولاد 

کوتاه کند
نایب رئیس مجلس شــوراى 
اســلامى تاکید دارد: بــا مدیریت 
مقتدرانه و برخورد جدى با رانتخواران 
مى توان قیمت فولاد در بازار کشور را 

کنترل کرد.
به گزارش اعتبار به نقل ازخانه 
ملت ، على نیکزاد در نشست علنى مجلس شوراى اسلامى 
در جریان بررسى گزارش کمیسیون صنایع درخصوص 
وضعیت بازار فولاد گفت: قیمت سیمان و فولاد در پروژه 
هاى ســاختمان سازى، عمرانى، زیرساختى توسعه اى و 
شهردارى تاثیر بســزایى دارد، به دلیل قیمت نامناسب 
سیمان و فولاد بسیارى از کارگاه هاى توسعه اى در سراسر 
کشــور تعطیل شده اند ، در زمینه قیمت سیمان و فولاد 
چندین جلسه با آقاى خیابانى، رزم حسینى و سرپرست 
پیشــین وزارت صمت برگزار کردیم، متاسفانه در زمینه 
مدیریت قیمت سیمان و فولاد شاهد مدیریت مقتدرانه در 
وزارت صمت نبودیم، با وجود اینکه قول دادند قیمت هر 
کیلوگرم فــولاد بیش از 8 هزار تومان نشــود، همچنان 
شاهدیم قیمت این کالا بالاتر از نرخ جهانى است ، در کشور 
30 میلیون تن فولاد تولید مى شود که نهایت 15 میلیون 
تن در داخل مصرف مى شود، با این وجود قیمت آن در بازار 
ایران بالاتر از قیمت جهانى اســت، ما انتظار داریم وقتى 
کالایى در بورس ارائه مى شود، قیمت آن ارزان شود، اما از 
آنجایى که مدیریت مقتدرانه و برخورد محکم با رانتخواران 
و دلالان وجود ندارد، همچنان شاهد افزایش قیمت فولاد 

هستیم.
نایب رئیس مجلس شــوراى اسلامى با بیان اینکه 
مجلس انقلابى از اقدام انقلابى حمایت مى کند، گفت: 48 
درصد از میزان صادرات کشــور در زمینه سیمان و فولاد 
کاسته شده اســت، چرا با وجود انرژى یارانه اى، حمایت 
دولت و حقوق ریالى به کارگران، همچنان قیمت سیمان و 

فولاد از بازار اقتصاد آزاد جهان بیشتر است؟

مهدى محمدى مشاور وزیر و مدیرکل 
حوزه وزارتى وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامى شد
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامى در 
حکمى مهدى محمدى را به عنوان 
مشــاور و مدیرکل حوزه وزارتى این 
وزارتخانه منصــوب کرد. به گزارش 
اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومى و 
اطلاع رسانى وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامى، در حکم سیدعباس صالحى خطاب به مهدى 
محمدى آمده است: «نظر به شایستگى، تعهد و تجربیات 
ارزشمند جنابعالى به موجب این حکم به سمت مشاور وزیر 

و مدیرکل حوزه وزارتى منصوب مى شوید.
امید مى رود با استعانت از خداوند متعال و بهره گیرى 
از کلیه ظرفیت هاى موجود، در زمینه هماهنگى امور مربوط 
به دفتر وزارتى، با همدلى، تعامل و همکارى موثر با معاونت 
ها، ســازمان هاى تابعه، مدیران کل ســتادى و استانى و 
موسسات وابســته، ابلاغ قوانین، مقررات و بخشنامه ها، 
پیگیرى و دستورات و مصوبات و تهیه گزارش هاى لازم از 
فعالیت ها و نظارت بر انجام مکاتبات، اسناد و سوابق حوزه 

وزارتى موفق و موید باشید.»
گفتنى اســت، آیین تکریم محمدمهدى احمدى 
مشاور پیشــین وزیر و مدیرکل حوزه وزارتى و همچنین 
معارفه مهدى محمدى  با حضور وزیر فرهنگ و ارشــاد 

اسلامى برگزار مى شود.

انتقاد از بى توجهى به تعطیلى دو هفته اى 
تهران

رئیس شوراى شهر تهران ضمن انتقاد از بى توجهى 
دولت به پیشنهاد تعطیلى دو هفته اى تهران گفت: به دلیل 
نامناسب بودن شرایط اقتصادى، کرونا افزایش یافته است.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى شوراى شهر  
محسن هاشمى در حاشیه جلسه  شوراى شهر در جمع 
خبرنگاران درباره وضعیت کرونا در پایتخت افزود: هفته 
گذشته پیشنهاد تعطیلى دو هفته اى تهران را مطرح کردم، 
ولى ستاد مقابله با کرونا و دولت حمایت نکردند و از این اتفاق 
متأسفیم. وى ادامه داد:  وضعیت اقتصادى کشور اگر مناسب 
بود مقابله با کرونا بهتر انجام مى گرفت. از آنجایى که وضعیت 
اقتصادى خوب نیســت پول و اعتبارى هم براى جبران 

خسارت هاى ناشى از کرونا وجود ندارد.
رئیس شــوراى شهر تهران با اشاره به اینکه در حال 
حاضر به دلیل وجود مشکلات، به اقتصاد معیوب بها داده 
شده است، گفت: به دلیل نبود شرایط مناسب اقتصادى 
شرایط فعلى را در خصوص ویروس کرونا و شیوع بیشتر آن 

شاهد هستیم.

رزمایش مشترك تخصصى پدافند هوایى مدافعان آسمان ولایت 99 برگزار شد



عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: گروه 
خودروســازى ســایپا در زمینه طراحــى و تولید 
خودروهاى جدید گام هاى مناسب و درخور توجهى 
برداشته است، بنابراین امیدواریم در آینده حرکت به 
ســمت افزایش داخلى ســازى و توســعه بیشتر 

محصولات پیگیرى شود.
به گزارش سایپانیوز، على آقامحمدى در حاشیه 
بازدید از مرکز تحقیقات و نوآورى سایپا، درباره روندى 
که این گروه خودروسازى در تولید و تنوع محصول 
طى مى کند، تصریح کرد: با توجه به استقبالى که از 
خودروهاى داخلى در بازار صورت گرفته است، توصیه 
مى شود که تولیدکنندگان خودرو و قطعه نسبت به 
رشد تولید و پاســخ به درخواست متقاضیان تلاش 
بیشترى کنند. خوشبختانه یکى از مجموعه هایى که 
در این حوزه سطح فعالیت هاى خود را گسترش داده، 

گروه خودروسازى سایپا است.
وى افزود: گروه خودروســازى سایپا نسبت به 
رشد تولید، ایجاد نوآورى در محصولات و تولیدات به 
روز، برنامه هاى جامعى تدوین کرده و براساس آن در 

حال فعالیت است.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه 
محصولات سایپا با استانداردهاى بالاترى نسبت به 
گذشته در حال تولید هستند، گفت: مرکز تحقیقات 
و نوآورى سایپا کارهاى بزرگى انجام داده است که به 
زودى نتیجه فعالیت تیم علمى و مهندسى این بخش 

با عرضه محصولات جدید در بازار نمایان مى شود.

وى تصریح کرد: بهره گیرى از تکنولوژى هاى 
روز، ارتقا ایمنى خودروها و افزایش امکانات خودرو، 
بخشى از فعالیت هایى است که در مرکز تحقیقات و 

نوآورى سایپا در حال انجام است.
آقامحمدى ادامه داد: تا پایان سال جارى گروه 
خودروسازى سایپا محصولات جدید خود را روانه بازار 
خواهد کرد و برنامه دارد تا ســه ســال آینده نیز 9 
محصول جدید دیگر وارد بازار کند که این امر با وجود 
تحریم هاى ظالمانه کار بسیار بزرگ و قابل تقدیرى 

است.
وى با اشاره به اینکه در برنامه بلند مدت سایپا 
این موضوع تعریف شده است که محصولات تکرارى 
به بازار عرضه نشود و همواره تنوع محصول پیگیرى 
شود، گفت: دیگر مانند سال هاى گذشته شاهد تولید 
چند مدل محدود خودرو نخواهیم بود چرا که سایپا 
قصد دارد با توجه به ســلایق و نیاز مردم نســبت به 

طراحى و تولید خودرو اقدام کند.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: یکى 
دیگر از اقدام هایى که گروه خوردوسازى سایپا مجدانه 
در حال پیگیرى است تعریف روش هاى متنوع فروش 
با هدف تعادل بازار اســت؛ با این اتفاق نوسان قیمت 

خودرو کاهش پیدا خواهد کرد.
وى در ادامه به نظام قیمت گذارى خودرو اشاره 
کرد و اظهار داشــت: براى آنکه خودروسازان از زیان 
خارج شوند بهتر است که نظام قیمت گذارى خودرو 
با تغییراتى همراه شود، در حال حاضر عواملى غیر از 
تولیدکنندگان و مصرف کنندگان از رشــد قیمت 
خودرو در بازار خودرو سود مى برند و با تغییر فرآیند 
قیمت گذارى مى توان بازار خودرو را با شرایط بهترى 

مدیریت کرد.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان اینکه 
گروه خودروســازى سایپا بسیار توانمند شده است، 
افزود: بــراى اینکه در جهش تولید به موفقیت هاى 
خوبى دســت یافت توصیه مى کنم که برنامه ریزى 

براى افزایش عمق ساخت داخل صورت گیرد.
وى با بیان اینکه ســایپا جهش تولید را هدف 
گــذارى کرده اســت، تصریــح کرد: شــعار گروه 
خودروسازى ســایپا، جهش تولید از طریق جهش 
تکنولوژى است. این شــعار نشان مى دهد که رشد 
تولید در این کارخانه خودروسازى با جهش تکنولوژى 
عملیاتى خواهد شد و از سویى باید عنوان کنم که این 
خودروساز به سمت جهش تکنولوژى گام برداشته 

است.
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محمد رضا پور ابراهیمى رئیس کمیسیون اقتصادى مجلس گفت: در نیمه دوم منابع ارزى کشور افزایش مى باید و که این موضوع باعث بهبود تراز تجارى و تامین کالاى اساسى و تعدیل قیمت 
برخى از کالاها که به صورت عجیبى افزایش پیدا کرده اند، خواهد شد.  وى در حاشیه جلسه کمیسیون  اقتصادى مجلس شوراى اسلامى با وزارت صمت در جمع خبرنگاران گفت : نشست مشترك 
امروز در بخش بازرگانى داخلى، تنظیم بازار و حوزه واحد هاى صنفى برگزار شد، رئیس اتاق اصناف کشور مسائل و مطالب خود را مطرح کردند و قرار شد تا پایان سال موضوع استمرار ارز ترجیحى 
براى تامین کالاى اساسى ادامه داشته باشد. مباحثى در خصوص حذف ارز کالا هاى 4200 تومانى مطرح شد و تا امروز تصمیم دولت بر استمرار پرداخت آن است. با تعامل بین کمیسیون اقتصادى 
مجلس و وزارت صمت امیدواریم شاهد کاهش قیمت ها در کالاى اساسى باشیم، قرار شد مشکلات و مسائل در بحث نظام هاى صنفى ظرف 10 روز آینده در نشست مشترك اتاق اصناف و 
معاونان بازرگانى وزارت صمت نهایى شود و خلا هاى ناشى از ایفاى تعهدات و یا ایفاى عملکردى اصناف و نظارتى جمع بندى شود ، مجموع اقدامات صورت گرفته همزمان با اقدامات وزارت صمت 
با بانک مرکزى در افزایش ظرفیت صادراتى کشور با حل مشکلات رفع تعهدات ارزى و اتاق تهاتر با وزارت صمت، در نیمه دوم سال افزایش صادرات غیرنفتى را شاهد باشیم. در نیمه دوم منابع 

ارزى کشور افزایش مى باید و که این موضوع باعث بهبود تراز تجارى و تامین کالاى اساسى و تعدیل قیمت برخى از کالاها که به صورت عجیبى افزایش پیدا کرده اند، خواهد شد.

افزایش منابع 
ارزى کشور در 
نیمه دوم سال 
جارى

گفتگو -1خبـــر

گروه صنعتى ایران خودرو در راستاى اجراى راهبرد 
اقتصاد مقاومتى، موفق شده از سال گذشته تاکنون 138 
میلیون یورو کاهش ارزبرى ناشــى از پروژه هاى ساخت 
داخل را محقق کرده و آن را در بخش هاى توسعه محصول 

سرمایه گذارى کند.
ایکوپرس- با تشکیل ستاد ساخت داخل در گروه 
صنعتى ایران خودرو در ســال گذشته، تعمیق ساخت 
داخل مــواد اولیه، قطعات و مجموعه هاى خودرویى در 
دستور کار قرار گرفته و تا پایان سال 1400 برنامه ریزى 
و هدف گذارى شــده اســت.  این خودروساز پروژه هاى 
متعدد داخلى سازى را با سازندگان، تامین کنندگان مواد 
اولیه،  صنایع دفاع و هوا فضاى ســپاه و همچنین مراکز 
علمى و شرکت هاى دانش بنیان به اجرا گذاشته است. 

بخشــى از اهداف خودکفایى از طریق پروژه هاى 
داخلى سازى نیز از سوى وزارت صمت در قالب میزهاى 
یک تا چهار خودکفایى تعریف و دنبال شــده که در این 
بخش تاکنون کاهش ارزبرى 53 میلیون یورویى محقق 
شــده است. پروژه هاى بهینه سازى طراحى نیز کاهش 

ارزبرى 58 میلیون یورویى را به همراه داشته است.
پروژه هاى داخلى سازى قطعات و مواد اولیه خارج 
از میزهــاى وزارت صمت نیز تاکنون کاهش ارزبرى 27 

میلیون یورویى را به دنبال داشته است. 
این صرفه جویى ارزى، تبدیل به پروژه هاى توسعه 
محصول شــده و در بخش هاى مختلف از جمله توسعه 
قواى محرکه، طراحى پلتفرم و توسعه محصولات جارى 
در مجموع در قالب 21 پروژه توســعه محصول در گروه 

صنعتى ایران خودرو سرمایه گذارى شده است. 
ایران خودرو کاهش 153 میلیون یورویى ارزبرى 
تولید در ســال جارى را هدف گذارى کرده و با همکارى 
مجموعه سازندگان، شرکت هاى دانش بنیان و نهادهاى 

توانمند دیگر به دنبال تحقق آن است.

هفته نامه اقتصادى ایران

کاهش ارزبرى 138 میلیون یورویى تولید در گروه 
صنعتى ایران خودرو

دیپلماسى اقتصادى از جمله ظرفیت هاى  وزارت 
خارجه و مجموعه دیپلمات هاى ایران است 

کمیســیون  ــس  ی ئ ر
اقتصادى مجلس تاکید دارد 
کــه دیپلماســى پارلمانــى 
مى تواند در آزادســازى اموال 
ایران در کــره جنوبى اثرگذار 

باشد.
محمدرضا پورابراهیمى  
با اشــاره به عمدم همکارى کره جنوبى براى آزادسازى 
اموال ایران در این کشور گفت: در شرایطى که کشور براى 
تامین اولویت هاى اساسى از جمله دارو و کالاهاى اساسى 
نیاز به منابع ارزى دارد، قابل قبول نیســت که کشورى 
مانند کره جنوبى مطالبات قانونى ایران را پرداخت نکند 
،  بعضى از کشورها با ایران مراوداتى دارند و فضاى تعاملى 
بین دو کشــور حاکم است، اما با وجود چنین فضایى در 
تصمیم گیرى هایشان، متناسب با مطالبات کشور و حق 
ایران رفتار نمى کنند و این ما را بیشتر ناراحت مى کند ،  
براى تعیین تکلیف اموال ایران در کره ابزارهاى مختلف 
وجود دارد که فعال کردن دیپلماسى پارلمانى مى تواند 
یکى از آن ابزار باشد. اهمیت جایگاه مجلس کم نیست و 
مى توان با پارلمان کره جنوبى مذاکرهکنیم  و تصمیم 

هاى لازم اتخاذ شود.
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وى با اشاره به ظرفیت دیپلماسى اقتصادى گفت: 
دیپلماسى اقتصادى از جمله ظرفیت هاى  وزارت خارجه 
و مجموعه دیپلمات هاى ایران است که در رأس آن وزیر 
امور خارجه و رئیس جمهور قرار دارد، ظرفیت دیگرى که 
مــى توان از آن بهره گرفت مرادوات تجارى و بازرگانى با 
کره جنوبى اســت، اگر کره جنوبى در ایران بازارى براى 
کالاهــاى خود دارد باید منافع ایران را نیز تامین کند در 
غیر اینصورت ما باید ورود کالاهاى کره اى به کشــور را 

ممنوع کنیم.
او با تاکید براینکه دست جمهورى اسلامى ایران در 
مقابل کره بسته نیست و مى تواند محکم در مقابل کره 
ایستادگى کند، گفت: این روزهاى سخت مى گذرد و کره 
جنوبى باید نســبت به ادامه روابط اقتصادى با ایران در 

آینده برنامه ریزى داشته باشد.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت رئیس کمیسیون 
اقتصادى مجلس شــوراى اســلامى  بیان کرد: اگر کره 
جنوبى مى خواهد روابط خود را با ایران استمرار دهد، نمى 
تواند در روزهاى سخت ملت ایران را رها کند، چرا که در 
آینده با تغییرات سیاســى در منطقه و در دنیا، ایران از 
فضاى تحریم خارج مى شود و تکلیف و روابط ایران با کره 
جنوبى در آن شرایط متفاوت از امروز خواهد بود زیرا امروز 

در این اوضاع سخت با ایران همکارى نکرد.

رئیس سازمان ملى استاندارد از 
مهلت به برخى خودروسازها تا پایان 
سال براى رعایت استانداردهاى 85 

گانه این سازمان خبر داد.
نیره پیروز بخــت از مهلت به 
برخى خودروســازها تا پایان سال 
براى رعایت استانداردهاى 85 گانه 
این ســازمان خبــر داد و گفت : در 
صورت رعایت نکردن استانداردها از 
سوى خودروسازها در مهلت مقرر ، 

تولیدشان متوقف خواهد شد.
وى بدون اشــاره به تعداد و نام 
خودروهــاى داخلى که به آنها براى 
رعایت استانداردها، مهلت داده شده 
است گفت: تا پایان سال تکلیف این 
خودروها مشــخص مى شود و در 
صورت نداشتن فعالیت در راستاى 
گذراندن استانداردهاى لازم، نام این 
خودروها اعلام خواهد شد ، بر اساس 
برنامــه اى کــه در شــوراى عالى 
استاندارد تصویب شده، کار انجام مى 
شــود و همه دستگاه هاى نظارتى و 
وزرا عضو این شــورا هستند و همه 
اعضا، این موضوع را پایش مى کنند.

اوبا بیان این که وزیر صمت نیز 
عضو شــوراى عالى استاندارد است 
افزود: وى موظف اســت که بر روى 
خودروســازها احاطه داشته باشد و 
آنها را از نظر رعایت استانداردها چک 

کند.
وى با بیان این که فعالیت ما از 

سال گذشته متوقف نکردیم گفت: 
در آبــان 98 برنامه اى را به تصویب 
شوراى عالى اســتاندارد به ریاست 
معاون اول رئیس جمهور رساندیم 
که براســاس آن اگر خودروسازها 
نتوانند خود را با اســتانداردهاى ما 
وفق بدهند به ترتیب ،تولید کدامیک 

متوقف شود.

او با اشــاره به توقف تولید دو 
خودرو افزود: در همان جلسه شوراى 
عالى استاندارد تصویب شد که این 
خودروها توقف تولید داشته باشند ، 
بقیه خودروها در دســت بررســى 
هستند چرا که بعضى خودروسازها 
اعــلام کردند کــه ما مــى توانیم 
استانداردها را اجرا کنیم و در همان 
جلسه، به این خودروسازها زمان داده 
شد ، به عنوان مثال اعلام کردیم که 
فــلان خودرو اگر نتوانــد خود را به 
استاندارد در زمان مورد نظر برساند، 
بعد از اتمام مهلت، نام خودروســاز 

اعلام مى شود.
وى  با تاکید بر این که به هیچ 

وجــه فعالیت ها و کنتــرل هاى ما 
متوقف نشــده اســت گفت: جاى 
نگرانى نیست و بازرسى ها انجام مى 
شــود و گــزارش هــاى مفصل از 

خودروسازها گرفته مى شود.
او درباره خودروهاى وارداتى نیز 
گفت: تکلیــف خودروهاى وارداتى 
معلوم است و آن دسته از خودروهایى 
کــه نمى تواننــد اســتانداردها را 
بگذارنند، از همان ابتدا اجازه ورود به 
آن ها داده نمى شــود و دیگر مهلت 

درکار نیست.
وى بــا بیان این که بررســى 
اســتاندارد خودروهاى وارداتى را 
زودتــر از خودروهــاى داخلى آغاز 
کردیم افزود: اکنون حدود سه سال 
اســت که واردکنندگان خودرو مى 
دانند باید 85 استاندارد سازمان ملى 
استاندارد را بگذارنند ، بخش زیادى 
از خودروهاى وارداتى را اجازه ورود 
ندادیم و بخشى نیز به علت آگاهى از 
این که نمى توانند اســتانداردها را 

بگذرانند، خودرو را وارد نمى کنند.
او با بیان این که در ســال 97 
جلوگیــرى از ورود تعــدادى از 
خودروهاى وارداتى اعلام شد افزود: 
اکنــون دیگر به علــت این که هم 
واردات خــودرو با محدودیت هایى 
روبروست و هم گذراندن استانداردها 
نهادینه شــده ، دیگر مورد جدیدى 

براى جلوگیرى نداشتیم.

رضا شیوا رئیس شوراى رقابت گفت: 
براســاس مصوبــه اردیبهشــت مــاه, 
خودروسازان مى توانند حداکثر تا سقف 
اعلامى نرخ تورم بخشــى از سوى بانک 
مرکزى در سه ماهه سوم امسال افزایش 

قیمت ها را اعمال کنند.
وى با اشاره به اینکه براساس مصوبه 
اردیبهشت ماه امسال در شوراى رقابت، 
خودروسازان مى توانند هر سه ماه یک بار 
براساس نرخ تورم بخشى که از سوى بانک 
مرکزى اعلام مى شــود حداکثر افزایش 
قیمت ها را در محصــولات اعمال کنند 
افزود: در حال حاضر ایدرو مسئول نظارت 
بر بخش خودرو هســت و آنها از شوراى 
رقابت خواســتند تا افزایش قیمت ها را 
تأییــد کند، این در حالى اســت که این 
موضوع نیازمند تأیید شوراى رقابت نیست 
بلکه مطابق مصوبه امکان افزایش قیمت ها 
متناسب با نرخ تورم بخشى وجود دارد ، 
البته پیشــنهاد شده در سه ماهه چهارم 
امسال متغیرهاى کیفیت و بهره ورى نیز 
در دســتورالعمل قیمت گذارى خودرو 
لحاظ و متناسب با آنها تصمیم گیرى در 
مورد قیمت ها انجام شود ، خودروسازان 
مى تواننــد حداکثر تا ســقف نرخ تورم 
بخشــى اعلامى از ســوى بانک مرکزى 
افزایش قیمت هــا را در محصولات خود 

یکباره یا در دو مرحله انجام دهند.
به گفته شــیوا تعیین دستورالعمل 
قیمت گذارى خودرو با راى 12 نفر از اعضاى 
شورا به همراه سه ناظر انجام گرفته و این 
موضوع نشان مى دهد این دستورالعمل به 
صورت کارشناسى تعیین شده است، این 
درحالیست که برخى در تما س  با بنده اعلام 
مى کنند که افزایــش قیمت ها را لحاظ 
نکنید، که باید بگویم این دســتورالعمل 
حاصل توافق کارشناسان مربوطه است و با 

اکثریت آرا به تصویب رسیده است.
بنابراین، بر این اساس, مجوز افزایش 
قیمت پاییز خودروسازان صادر و به وزیر 
صنعت، معدن و تجارت ابلاغ شده است 
که با لحاظ پارامترهاى تاثیرگذار، قیمت  
خودرو از درب کارخانه براى فصل ســوم 
سال، به روز خواهد شد.در این نامه، ملاك 
افزایش قیمت خودرو طبــق نرخ تورم 
بخشى که بانک مرکزى اعلام کرده است 
در سه ماهه سوم امسال اعلام شده است.

شــنیده ها حاکى از این اســت که 
خودروسازان مجاز به افزایش حداکثر 25 
درصد در قیمت  محصولات خود در سه 

ماهه سوم سال جارى شده اند.
شــوراى رقابت تاریخ امکان اعمال 
قیمت هاى جدید را از ابتداى مهرماه اعلام 
کرده است؛ بنابراین احتمالا دعوت نامه هاى 

جدید خودروســازان بــراى موعدهاى 
تحویل مهرماه با قیمت هاى جدید صادر و 
در بخشنامه هاى فروش فوق العاده پیش رو 

خودروسازان نیز اعمال خواهد شد.
براساس قیمت ها در سه ماهه دوم 
1399، هرچند کــه هنوز گروه صنعتى 
ایران خــودرو، قیمت هاى جدید را اعلام 
نکرده اســت امــا با فــرض افزایش 25 
درصدى قیمت هــا، در پرتیراژهاى این 
گروه خودروسازى، پژو پارس سال به 122 

 LX میلیون و 182 هزار تومان، پژو پارس
به 125 میلیون تومان، پژو 206 تیپ 2 به 
110 میلیون و 832 هزار تومان و تیپ 5 
این خــودرو به 126 میلیون و 831 هزار 
تومان خواهند رسید.سمند LX به 117 
میلیون تومان، سورن 131 میلیون تومان 
و پژو 207 دســتى 151 میلیون و 332 

هزار تومان خواهند رسید.
همچنیــن رانا 132 میلیون و 625 

هزار تومان، دنا 147 میلیون و 768 هزار 
تومان و دنــا پلاس هــم احتمالا 164 

میلیون و 520 هزار تومان خواهند شد.
اما در گروه محصولات ســایپا، طبق 
اعلام این شــرکت، از این پس قیمت تیبا 
صندوقدار 89 میلیون تومان، تیبا صندوقدار 
آپشنال 109 میلیون تومان خواهند رسید.

البته این در حالى است که بر اساس 
قیمت هاى اعلامى از سوى شرکت سایپا 
براى پیش فروش محصولات خود که از 
امــروز عصــر آغــاز مى شــود، مبلغ 
پیش پرداخت تیبا صندوقدار 87 میلیون 

تومان برآورد شده است.
پیش پرداخت تیبــا دو نیز در این 
طرح 47 میلیون و 700 هزار تومان اعلام 
شده که با احتساب مبلغ نهایى معادل 95 

میلیون و400 هزار تومان خواهد بود.
ساینا نیز با احتساب پیش پرداخت 46 
میلیون و 400 هزار تومانى به 92 میلیون و 
800 هزار تومان خواهد رسید.همچنین 

شاهین هم 267 میلیونى خواهد شد.
براى کوییک R نیز پیش پرداختى 
معادل 69 میلیــون و 800 هزار تومان 
پیش بینى شــده که قیمــت نهایى این 
خــودرو را به 129 میلیــون و 600 هزار 
تومان خواهد رساند و پراید 151 نیز 91 

میلیون تومانى خواهد شد.

توقف تولید برخى خودروها در صورت عدم رعایت 
استاندارد تا پایان سال

مجوز افزایش قیمت خودروسازان در پاییز

در جلسه مشترك شرکت هاى فولاد مبارکه، سایپا و ایران خودرو توافق بر سر ارایه اعتبار خرید 
7200میلیارد تومانى از سوى مبارکه به این دو خودروساز انجام شد. به گزارش اعتبار در 
جلسه مشترك شرکت هاى فولاد مبارکه، سایپا و ایران خودرو توافق بر سر ارایه اعتبار خرید 
7200میلیارد تومانى از سوى مبارکه به این دو خودروساز انجام شد. همچنین دوره اعتبار 

شش ماهه بوده است که پس از ابلاغ وزیر صمت، قابلیت اجرایى دارد. از سوى دیگر، تعهد تامین 
کامل ورق فولادى مورد نیاز این دو خودروساز در نیمه دوم سال توسط فولاد مبارکه انجام شد. 
برنامه تولید ایران خودرو و سایپا در نیمه دوم امسال به ترتیب 360هزار و 330هزار دستگاه است 
که اخیرا با  وزارت صمت توافق شده و در حال پیگیرى براى تامین ارز و ریال و مواد اولیه است.

جلسه مشترك شرکت هاى فولاد مبارکه با سایپا و ایران خودرو

انحصار؛ نه به نفع خودروساز نه مصرف کننده
سعید مدنى،  کارشناس 
ارشــد صنعت خودرو پس از 
بررســى ایرادات طرح اخیر 
مجلــس، مبنــى بــر طرح 
ساماندهى خودرو، پنج راهکار 
اساسى براى بهبود وضعیت 
خودروسازى ارائه کرد و گفت: 

شوراى رقابت خودش سبب انحصار است. انحصارى که نه 
خودروساز از آن سود مى برد نه مصرف کننده و نه هیچکس 
دیگرى. به عبارت دیگر با ثابت نگه داشتن قیمت، همه رقبا 

را پراکنده کردیم و سبب ایجاد انحصار در بازار شده ایم.
بازار خودرو در ماه ها و هفته هاى اخیر التهابات زیادى را 
پشت سر گذاشته است. نمایندگان مجلس نیز براى حل و 
بهبود وضعیت بازار خودرو طرح هایى ارائه کرده اند، با بررسى 
ایرادات و نواقص این طرح ها راهکارهایى جهت بهبود و عبور 

از این وضعیت ارائه داد.
وى، در پاسخ به این ســوال که آیا عرضه خودرو در 
بورس کالا باتوجه به میزان تولید و شــرایط فعلى صنعت 
خودروى ما ضرورت دارد گفت: گزارش تحقیقى در ارتباط با 
صنعت خودرو، در دوره قبلى مجلس تهیه شده بود که توصیه 
مى کنم نمایندگان این دوره به آن مراجعه کنند. این گزارش 
با گزارشات قبلى تفاوت هاى ماهوى زیادى دارد. گزارش هاى 
قبلى با رویکرد بازرسى قضایا از خودروسازها بوده است؛ ولى 
این گزارش با رویکرد عارضه یابى در صنعت خودرو است؛ 
یعنى هم مسائل درون سازمانى خودروسازى ها را مطرح و 
بررســى میکند و هم عوامل بیرونى که ســبب شــده تا 
خودروسازان ما به این وضعیت بیافتند، این امر مى تواند یک 
چراغ راه براى آینده باشد و کمک کننده خواهد بود. او درباره 
مهم ترین بندهاى این گزارش گفت: ســاختار سهامدارى 
شرکت هاى خودروسازى، خصولتى بودن این شرکت ها که 
یکى از نمونه هاى بد بنگاه دارى است، مسئله قیمت گذارى 
و فســاد در صنایع خودرو و نحوه برخورد با آن ها، فروش 
شرکت هایى زیر مجموعه که در شرکت هاى خودروسازى 
هستند و باید تعیین تکلیف شوند و... مسائل مدیریتى، دخالت 
سازمان ها و ارگانهاى بیرونى ، از مهم ترین بندهاى این گزارش 
است. وى در خصوص طرح ساماندهى بازار خودرو تصریح 
کرد: در مورد طرح ساماندهى بازار خودرو نکته اى لازم به ذکر 
اســت. ما قوانین این چنینــى در خصوص خودرو زیاد 
داریم.  قانون خودرو که چند سال پیش تدوین شد و قانون 
کاملى هم بود، قانون حمایت از مصرف کننده، قانون مربوط 
به واردات و صادرات و... از نمونه هاى قوانین در خصوص خودرو 
است. قبل از تبدیل این طرح به قانون توصیه مى شود که به 
قوانین قبل مراجعه شود تا ببینیم آن قوانین اجرا شده است 
یا خیر. نباید قوانین اضافه اى بگذاریم که سبب مشکلات در 
آینده شوند. زیرا قوانین اضافه معمولا باعث ایجاد رانت، فساد 

و مافیا خواهد شد.

سایپا، طراحى و تولید خودرو را با در نظر گرفتن سلایق مردم دنبال مى کند
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5 در نیمه دوم سال 
تجارت خارجى 
افزایش مى یابد 

هفته نامه اقتصادى ایران

اهتمام جدى وزارت صمت براى رفع موانع کسب وکار
وزیر صنعت، معدن و تجارت تاکید 
کرد: براى رفع موانع کسب و کار در حوزه 
تولید و تجارت کشور اهتمام جدى داریم 
و درصدد هســتیم با پیشنهادهاى ارائه 
شده از سوى تشکل ها، اصناف و اتاق هاى 
بازرگانى، همه گلوگاه هاى موجود در این 

زمینه را شناسایى و رفع کنیم. 
به گــزارش اعتبار به نقــل از روابط 
عمومى وزارت صمت ، علیرضا رزم حسینى 
در نشست صمیمى با اعضاى فراکسیون 
تشکل هاى اتاق ایران که در محل دفتر وزیر 
صمت برگزار شد، اظهار کرد: اصلاح قوانین 
و مقررات زائد باید مطالبه عمومى و پیگیرانه 
بخــش خصوصى باشــد ، در حال حاضر 
تفویض اختیارات در بخش هاى صنعت، 
معدن و تجارت به استان ها و تشکل هاى 
بخش خصوصــى در اولویت کارى وزارت 
صمت است و به جز مواردى که منع قانونى 
دارد، مابقى امور واگذار خواهد شد ، فارغ از 
مشکلات و موانع ناشى از تحریم ها، باید با 
بهره گیرى از تمامى ظرفیت هاى داخلى 

کشور که قابل ملاحظه است، موانع موجود 
را رفع و شرایط را براى کار و تلاش در حوزه 
هاى تولید،  صنعت و تجارت تسهیل کنیم ، 
در حال حاضر نظام تصمیم گیرى در وزارت 
صنعت، معدن و تجارت مبتنى بر حداکثر 
اجماع نظر کارشناســى دولت، مجلس 
شوراى اسلامى و فعالان بخش خصوصى 
است اما در اجراى این مهم، رعایت اخلاق و 
حســن اعتماد از اهمیت بســیار زیادى 

برخوردار اســت ، ضرورت دارد در شرایط 
موجود، تمامى ظرفیت هاى کشور را براى 
حل مشکلات مردم و تحقق منویات رهبر 
معظم انقلاب و ریاست محترم جمهورى در 
زمینه جهش تولید، فعال و توان همه بخش 
هــا را در جهت پیشــبرد امور و توســعه 

فعالیت ها بسیج کنیم.
وى با تاکید بــر اینکه از طرح هاى 
عملیاتى و قابل اجراى تشکل هاى بخش 

خصوصى بــه جد حمایت مــى کنیم، 
خاطرنشان کرد: پیشنهادات متکى بر نگاه 
کارشناســى، خردمندانه و قابل اجرا را 
حتماً تا حصول نتیجه دنبال خواهیم کرد.

او گفــت : به فرمــوده مقام معظم 
رهبرى، کارآفرینى عبادت اســت و لذا 
کارآفرینان عابدین و مجاهدین اقتصادى 

به شمار مى روند.
وى در ادامه از همکارى رئیس کل 
بانک مرکزى و وزراى اقتصادى تشکر کرد 
و افزود: انســجام خوبى در تیم اقتصادى 
دولت شکل گرفته است که مى تواند به 
رونق تولید و توســعه صادرات کشور در 
نیمه دوم سال جارى منجر شود ، قشرهاى 
مختلف مردمى در مقاطع حساس انقلاب 
بــه ویژه در دوران دفــاع مقدس، با همه 
وجود، همــراه و حامى نظام بــوده اند؛ 
بنابراین در شرایط جنگ اقتصادى موجود 
نیز بنا به فرمایش رهبر معظم انقلاب اگر 
مردم از مسئولین کار و صداقت ببینند، به 

طور حتم حمایت مى کنند.

رئیس مرکز ساخت داخل، ماشین 
سازى و تجهیزات وزارت صنعت، معدن و 
تجــارت از برگــزارى چهارمیــن میز 
تخصصى ساخت داخل تجهیزات صنعت 

پتروشیمى خبر داد.
به گزارش اعتبار بــه نقل از روابط 
عمومى وزارت صمت ، سید محمد مهدى 
هادوى گفت: در میــز چهارم تجهیزات 
صنعت پتروشــیمى قراردادى به اعتبار 
60,8 میلیــون یورو فى مابین ســیراف 
انرژى و پتروفناوران فاتح منعقد مى شود.

وى افزود: پیش از این و با برگزارى 3 
میز تخصصى تعمیق ســاخت داخل در 

صنعت پتروشیمى شــرایط براى صرفه 
جویى ارزى بالــغ بر 160 میلیون یورو و 
جلوگیرى از واردات تجهیزات مشــابه 
خارجى در این صنعت فرآهم آمده است ، 
در میــز اول ســاخت داخــل صنعت 
پتروشیمى، شرکت هاى ماشین سازى 
اراك و شــرکت آذرآب به عنوان سازنده 
طرف قرارداد براى داخلى سازى تجهیزات 
سنگین پتروشیمى دهلران با ارزش 43 
میلیون یورو اقــدام نمودند، در میز دوم 
صنعت پتروشیمى که قرارداد بین سیراف 
انرژى(کارفرما) و شرکت ماشین سازى 
اراك به عنوان پیمانکار منعقد شد، داخلى 

ســازى تجهیزات مورد نیاز به مبلغ 64 
میلیون یورو در دستور کار قرار گرفت،در 
میــز ســوم صنعــت پتروشــیمى نیز 
داخلى ســازى تجهیــزات مــورد نیاز 
پتروشیمى سلمان فارسى، توسط ماشین 
سازى اراك به همراه 12 شرکت دیگر به 
عنوان پیمانکار جمعا به ارزش 52 میلیون 

یورو در دستور کار قرار گرفت.
 تاکنون 11 میز تخصصى در راستاى 
تعمیق ساخت داخل در صنایع راهبردى 
خــودرو، مخابــرات، تجهیــزات صنعت 
پتروشــیمى و صنایع معدنى با هدف بهم 
رسانى نیازها و توانمندى هاى صنعتى کشور 
برگزار شده اســت که در مجموع کاهش 
ارزبرى بیش از یک میلیــون یورو را براى 
صنعت کشور به همراه داشته است ، رگزارى 
میزهاى تخصصى تعمیق ساخت داخل پیرو 
فرمان مقام معظم رهبرى براى بسترسازى 
لازم جهت استقلال صنعتى کشور و تکیه بر 

توان داخلى در دستور کار قرار دارد .

مسلم بیات معاون ارزیابى کیفیت 
سازمان ملى استاندارد ایران گفت: یک 
مسیر ســبز در توســعه صادرات براى 
واحدهاى تولیدى که موفق به اخذ پروانه 
کاربرد علامت اســتاندارد شوند، فراهم 
شــده و تولیدکنندگان این محصولات 
بدون ارزیابى مجدد، مى توانند فعالیت 
صادراتــى خود را انجــام دهند ، صدور 
گواهى بــراى کالاهــاى دانش بنیان با 
همکارى مشترك سازمان ملى استاندارد 
و معاونــت توســعه فناورى ریاســت 
جمهورى شــکل گرفته و شیوه نامه اى 

براى آن تهیه شده است.
در این شیوه نامه به منظور انجام کار 
تجارى در ارتباط با یک محصول و تولید، 

عرضه و صادرات آن به شکل انبوه، دو نوع 
گواهى مختلف و متفاوت صادر مى شود. 
بیات ادامــه  داد: در این پیوند، کالایى با 
اســتاندارد مشــخص پــس از اینکه 
مشخصات آن از سوى تولیدکننده بیان 
شــد، مورد ارزیابى قرار گرفته و گواهى 
انطبــاق کالاى دانش بنیان بر اســاس 
استاندارد ملى، بین المللى یا استاندارد 
یکى از کشــورهاى مورد پذیرش صادر 
مى شود ، در صورتى که استانداردى براى 
محصول بیان نشده باشد براساس اظهار 
فرد، آزمایش هاى لازم در آزمایشگاه هاى 
مورد قبول انجام مى گیرد و چنانچه نتایج 
با اظهاریه منطبق باشد، گـواهى کالا بر 
اساس ویژگى محصول صادر مى شود ، 

تسهیلات دیگرى نیز در بخش «جهش 
تولید» در نظر گرفته شده و سعى کردیم 
با تکنیک ها و روش هاى جدید، ارزیابى 
انطباق و بهره گیرى از آنها، تولید انبوه، 
امــکان بروز خلاقیــت و نــوآورى در 
واحدهاى تولیدى فراهم شود ،  به عنوان 
مثال یک «مســیر ســبز» در توسعه 
صادرات براى واحدهاى تولیدى که موفق 
به اخذ پروانه کاربرد علامت اســتاندارد 
شوند، فراهم شده و تولیدکنندگان این 
محصولات بدون ارزیابى مجدد، مى توانند 
فعالیت صادراتى خود را انجام دهند ،  در 
مقوله صــادرات، فرد مى تواند محصول 
تولیدى را بر اساس همه استانداردهاى 
کشــورهاى مقصــد، اســتانداردهاى 

بین المللى و اســتانداردهاى منطقه اى 
اظهــار کند. ایــن انعطاف بــه منظور 
بهره گیرى از ظرفیت واحدهاى تولیدى 
براى جهش تولید بوده که سال گذشته 
آغاز شــده و ادامه دارد ،  با بهره گیرى از 
ظرفیت هــاى ملــى و ظرفیت هــاى 
شــرکت هاى فنى که در خارج از کشور 
فعالیت دارند، امید مى رود در قالب تنظیم 
امه هایــى، ظرفیت هــا و  ن موافقت 
توانمندى هاى موجــود را به توانمندى 
خود گره بزنیم تــا از این طریق فرآیند 
تولید تسریع شود ، بر اساس ارزیابى هاى 
انجام شده در بحث تجارت خارجى، رتبه 
کشور با رشدى چشمگیر نزدیک به 40 

پله افزایش یافته است.

رئیس بانک مرکزى جمهورى اسلامى ایران گفت: تامین کالاهاى مورد نیاز کشور اعم از کالاهاى اساسى و ضرورى و همچنین مواد اولیه مورد نیاز 
بخش تولید، اولویت نخست تهاتر کالا با نفت است. 

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى بانک مرکزى عبدالناصر همتى در جلسه مشترك وزراى صمت، نفت و جهاد کشاورزى افزود: روش تهاتر 
یکى از شیوه هاى کلاسیک مقابله با تحریم ها و توسعه تجارت خارجى کشور هاست ، در شرایط حاضر که آمریکا براى جلوگیرى از مبادلات پولى و 
بانکى ایران انواع تصمیمات را مد نظر قرار داده، تهاتر کالا با نفت مى تواند گره گشا باشد ، با توجه به پیشینه انجام برنامه تهاتر کالا در کشورمان، 
برنامه موجود در ابعادى بزرگ تر و در دو مرحله اجرا مى شود که مرحله نخست آن شامل تامین کالاهاى اساسى و مرحله دوم آن شامل کالاهاى 
ضرورى و مواد اولیه مورد نیاز واحدهاى تولیدى خواهد بود ، با اجراى این برنامه شاهد تحول بزرگى در حوزه تجارت خارجى کشور خواهیم بود و 

حتماً تجارت خارجى در نیمه دوم سال افزایش مى یابد.

خبر
انتقال صادرات از شمش به اسلپ 

فولادى یک ضرورت است
معاون وزیر صنعت ، معدن، 
تجارت گفت: صادرات محصولات 
فولادى به جاى شــمش فولاد 

بسیار با اهمیت است.
به گزارش اعتبار به نقل از 
خانه ملت ، خــداداد غریب پور 
رئیس هیأت عامل سازمان توسعه 
و نوسازى معادن و صنایع معدنى ایران (ایمیدرو) به عنوان 
نماینده دولت و وزارت صنعت در جلســه علنى مجلس 
شوراى اسلامى در ادامه گزارش کمیسیون صنایع مجلس 
درباره بازار فولاد گفت: در خصوص تولید فولاد در کشــور 
توضیحاتى را ارائه مى دهم، ارزش 26 سهم بخش معدن و 
صنایع معدنى 26 میلیارد دلار است که فولاد کشور در سال 
95 با 27 میلیون تن نقش خود را در این موضوع ایفا کرد و 
خوشــبختانه یکى از بخش هاى درخشان کشور در سند 
1404 فولاد کشور است که توانست تاکنون 100 درصد 
آن را پوشش بدهد  و قبل از 1404 به ظرفیت 55 میلیون 
تن خواهیم رسید ،  در کنار این ظرفیت درخشان، دو طرح 
بین المللى هم در دســت اجرا دارد، فولاد کشور یکى در 
هرمزگان و دیگرى در منطقه چابهار امکاناتى فراهم شده 
است که این دو مازاد 55 میلیون تن است که ماده اولیه از 
خارج وارد مى شــود و فروش صادراتى و ارز آن در داخل  ، 
امسال در سال جهش تولید خوشبختانه 18 تن به ظرفیت 
کندله کشور و 10 میلیون تن به ظرفیت کنسانتره کشور و 
5 میلیون تن به ظرفیت فولاد کشور اضافه خواهد شد که 
کاهش تولید در این زنجیره اتفاق افتاده است ، پیش بینى ما 
براى رسیدن به افق 1404،  5 میلیارد یورو سرمایه گذارى 
براى فولاد و 2 میلیارد یورو براى زیر بناهاست که تلاش ما 
در وزارتخانه این است که این منابع را در زمینه در این بخش 
ایجاد کنیم ، امسال حدود 30 هزار میلیارد تومان شرکت هاى 
بزرگ ما در مس و غیره افزایش سرمایه دارند و مجموعه این 
شرکت ها حدود چهار و هشت دهم میلیارد یورو و 10 هزار 
میلیارد تومان براى کشــور پیش بینى مى شود که یکى از 
بخش هاى مولد و درون کشور و تامین کننده اقتصاد مقاومتى 
کشور است ،  در بخش فولاد و صنایع فولادى خوشبختانه 
با این منابعى که داریم با توجه به شــرایط سخت تحریم و 
مشکلات ناشى از تامین مالى بین المللى طرح هاى مان را از 
منابع سرمایه گذارى ایجاد شده براى رونق اقتصادى کشور 
و افزایش تولید کشور در برنامه داریم و ان شاءاالله با اشاره به 
طرح هاى خوبى که در سنگان و ... داریم بسیارى از طرح ها 
به بهره بردارى خواهد رسید ، سرانه مصرف در کشور 200 
کیلو کیلوگرم اســت یعنى با 80 میلیون نفر جمعیت 16 
میلیون تن مصرف فولاد کشــور است؛ سال گذشته با 27 
میلیون تن تولید به حدود 11 تن صادرات داشــتیم 11 
میلیون تن و بیش از 4 میلیارد دلار ارز ناشى از صادرات از 
این صنایع داشتیم که نقش بسیار مهمى در تامین مواد اولیه 
مورد نیاز صنعت داشته است و خوشبختانه دیدیم که در 
بخش فولاد رشد تولید داشتیم هم در کنستانتره و کندله 

زنجیره رشد داشتیم.
 وى در پایان تاکید کرد: خوشبختانه مجلس در سال 
95 مالیات بر صادرات مــواد خام را حذف کرد و معافیت 
مالیاتى را برداشت و این یک گام بلندى شد براى جلوگیرى 
از خام فروشى.  این حرف سخنگوى کمیسیون صنایع مبنى 
بر اینکه صادرات بایســتى از شمش به اسنپ منتقل شود 
بسیار درست است و حتماً سیاست ما این باشد که محصولات 
فولادى را به جاى فولاد خام صادر کنیم و به جاى شمش با 
ارزش افزوده بالاتر محصولات فولادى را صادر کنیم، این 

یک سیاست درستى است که مورد وثوق همگان است.

مساعدت گمرك با واردکنندگان گروه 
چهارم

ناظر گمرکات استان هرمزگان از طرحى در گمرك 
براى تسهیل امور متقاضیان به منظور سرعت بخشیدن به 

ترخیص کالاهاى اساسى و گروه چهارم خبر داد.
به گزارش اعتبار،ناظر گمرکات اســتان هرمزگان از 
طرحى در گمرك براى تسهیل امور متقاضیان به منظور 
سرعت بخشیدن به ترخیص کالاهاى اساسى و گروه چهارم 
خبر داد. علیرضا دشتانى با بیان این که در روزهاى گذشته 
اسناد کاغذى را هم به عنوان اوراق شناسایى کالا از فعالان 
واردات پذیرفته ایــم، افزود: «این امر در جهت ســرعت 
بخشــیدن به فرآیند ترخیص کالاهاى ضرورى و قطعات 

خودرو صورت گرفته است.»

شرکت بیمه کوثر در 6  ماهه اول سال99 و با توجه به گزارش هاى منتشر شده در سامانه کدال در بین شرکت هاى بیمه اى رتبه اول تحقق بالاترین 
سود خالص را کسب کرد. به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومى و اعلام مدیر اقتصادى و سرمایه گذارى بیمه کوثر، این شرکت با تحقق سود 
خالص10هزارو640میلیارد ریالى در گزارش 6 ماهه حسابرسى نشده سال99 بالاترین رقم سوداورى را در بین بیمه ها به دست آورد و از رشد 753 

درصدى نسبت به دوره مشابه سال گذشته برخوردار شد.
نوید خاندوزى خاطرنشان کرد: بیمه کوثر علاوه بر کسب بالاترین سود خالص در بین شرکت هاى بیمه اى فعال در بورس و فرابورس، بالاترین رشد ریالى 
سود خالص نسبت به مدت مشابه سال گذشته را نیز در بین شرکت هاى بیمه به دست آورد و در 6 ماهه اول سال 99 حدود  14هزارمیلیارد ریال سود 

از سرمایه گذارى ها داشته است.

بیمه کوثر رتبه اول تحقق بالاترین سود خالص را به دست آورد
استاندار تهران با اشاره به اینکه 54 درصد سپرده هاى بانک ها در کشور متعلق به شهروندان تهرانى است گفت: قانون منع استقرار صنایع در شعاع 120 
کیلومتر در تهران مانع جهش تولید است. به گزارش  اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانى وزارت کشور ، انوشیروان محسنى بندپى در آیین افتتاح مرکز 
فوریت هاى رسیدگى به مشکلات واحدهاى تولیدى اظهار داشت: امروز با افتتاح این مرکز با نگاهى جدید مبتنى بر اقدام و عمل در عرصه رفع مشکلات 
تولید گام بر مى داریم ، در استان تهران البته قبل از افتتاح این مرکز روحیه پیگیرى و رفع مشکلات واحدهاى تولیدى حاکم بود و اثر بخشى این پیگیرى 
کاهش نرخ بیکارى در سال هاى 98 و 99 بود. استاندار تهران عنوان کرد: بر خلاف سایر استان ها هنوز در استان تهران یک نماینده واحد از سوى شوراى 
هماهنگى بانک هاى استان در جلسات  حضور پیدا نمیکند، این در حالى است که میزان سپرده گذارى شهروندان استان تهران در بانک هاى کشور 54 

درصد است، اما متاسفانه متقاضیانى که از سوى ستاد تسهیل براى دریافت تسهیلات به بانک ها معرفى مى شوند کمتر به نتیجه مى رسند.

54 درصد سپرده هاى بانک ها در کشور متعلق به شهروندان تهرانى مى باشد

صرفه جویى حدود 61 میلیون یورویى با مشارکت سیراف انرژى و 
پتروفناوران فاتح

ایجاد مسیر سبز صادراتى براى کالاهاى استاندارد

رئیس مرکز ملى فرش ایران اعلام 
کرد: در قالب تفاهم نامه همکارى که بین 
صنــدوق بیمه اجتماعى کشــاورزان، 
روســتاییان و عشایر و مرکز ملى فرش 
ایران منعقد شــد، بیــش از 400 هزار 
قالیباف و فعال حرف مرتبط در سراسر 
کشور تحت پوشش بیمه قرار مى گیرند.

به گزارش اعتبــار به نقل از روابط 
عمومــى وزارت صمت ، فرح ناز رافع در 
حاشــیه امضاى تفاهم نامه همکارى با 
صنــدوق بیمه اجتماعى کشــاورزان، 
روســتاییان و عشــایر در گفتگــو با 
خبرنگاران تصریح کرد: در حال حاضر 
بالغ بــر 2 میلیــون فعال مســتمر و 

غیرمســتمر در حوزه قالیبافى و حرف 
مرتبط در سراسر کشور فعال هستند که 
فقط حــدود 200 هزار نفر از آنها تحت 

پوشش بیمه اى مى باشند.

وى با اشــاره به اینکــه طبق آمار 
موجود بالغ بر یک میلیون و 100 هزار 
نفر فعال مستمر قالیبافى در کشور وجود 
دارد گفت: مهمترین برنامه حمایتى از 
جامعــه قالیبافى، فرش بافى، جاجیم و 
گلیم بافى و همچنین حرف مرتبط، انجام 
حمایت بیمه اى و ارائه خدمات مرتبط 
اســت ، در تفاهم نامه امضا شــده ارائه 
خدمات بیمه اجتماعــى در خصوص 
بازنشستگى، پیرى از کارافتادگى کلى و 
فوت مشمولین مورد توافق قرار گرفته 
اســت ، همه تلاش مرکــز ملى فرش و 
وزارت صنعت، معدن و تجارت معطوف 
به این موضوع بوده که تعداد بیمه گذاران 

حوزه قالیبافى در کشور را افزایش دهد و 
در این راســتا در حال رایزنى و پیگیرى 
موارد مربوطه مى باشد ، مرکز ملى فرش 
ایــران، اقدامات اجرایــى در خصوص 
شناسایى فعالانى که داراى شناسنامه و 
کد شناســه فعال در حوزه قالیبافى در 
سراسر کشور هستند، را عملیاتى نموده 
و اولویت با آن دسته از جاماندگان بیمه 
اى بــوده که تحت پوشــش هیچگونه 
خدمات بیمه اى در کشــور نیستند ، در 
تفاهم نامه امضا شــده با صندوق بیمه 
اجتماعى روســتاییان و عشــایر توافق 
کردیم تا به مدت یک ســال بیمه براى 

مشمولان به صورت رایگان انجام شود.

عملیاتى شدن برنامه پوشش بیمه اى بیش از 400 هزار نفر قالیباف در سراسر کشور

بابــک دین پرســت در 
حاشیه جلسه ستاد تسهیل و 
رفــع موانع تولیــد در جمع 
خبرنگاران گفت: گزارش هایى 
که دربــاره تخصیص روغن از 
بخش هاى مختلف به دست ما 
رسید با دستورات وزراى کشور 
و صمت همراه و در این باره جلسات خوبى در وزارت کشور 
تهیه شــد که گزارش این جلسات براى رئیس جمهور 
ارســال شد و با اعطاى یکسرى مجوز ها و دستوراتى که 
رئیس جمهور به وزارت صمت داد موجب شد که مشکل 
تخصیص روغن به سندیکا ها و واحد هاى صنفى و صنعتى 

حل شود.
وى افزود: میزان نیاز کشور به روغن در بخش خانوار 
و صنف و صنعت یک میلیون و 900 هزار تن است که از 
این میزان حدود 200 هزار تن تولید داخل و بقیه یعنى 

90 درصد دیگر وارداتى است.
به گزارش اعتبار به نقل از صدا و ســیما ، قائم مقام 
وزیر صمت در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید همچنین 
گفت: ما در ســتاد تســهیل به قولى که مى دهیم عمل 
مى کنیم و در این تردید نداشــته باشید، زیرا این ستاد، 
تشریفاتى نیست و براساس بند آخر مصوبه جلسه هفته 
گذشته، روند اجراى مصوبات ابلاغى از سوى دستگاه ها 
از جلسه بعد و در پایان هر جلسه در اختیار رسانه ها قرار 
مى گیرد و در آن مشــخص مى شود که کدام دستگاه ها 
مأموریت محوله را انجام دادند و کدام دستگاه ها به تکلیف 
عمل نکردند که حتماً براى برخورد با دســتگاه هایى که 
تعلل مى کنند از هیچ اقدامى فروگذار نمى کنیم ، در سفر 
دو هفته قبل معاون اول رئیس جمهور به استان هرمزگان 
تصمیمات خوبى در این باره گرفته شــد، زیرا مواد اولیه 
بسیارى از بنگاه ها در بنادر و گمرکات رسوب شده است 
از این رو روز گذشــته در مذاکراتى که با مدیران گمرك 
داشتم آن ها موارد را احصا و گزارش خود را آماده کردند 
که هفته بعد در جلســه اختصاصى با مدیران گمرك در 
وزارت صمت، فهرســت احصا شــده در اختیار ما قرار 
مى گیرد سپس ما آن فهرست را با مصوبات ابلاغى معاون 
اول در سفر به هرمزگان تطبیق مى دهیم اگر هر دستگاهى 
کوتاهى کرده باشد حتماً به رئیس جمهور و معاون اول 
اعلام خواهیم کرد تا تصمیمات مقتضى براى دستگاه هایى 
که تخطى کرده اند اتخاذ شود  و در ابلاغیه به استانداران 
سراسر کشور مقرر شــد که این مراکز ظرف 10 روز در 
سراســر کشــور راه اندازى گردد که این مهم به همت 
استانداران به خوبى در دستور کار قرار گرفته و این مراکز 
شبانه روزى در 18 استان کشور راه اندازى شده است ، 5 
مرکز فوریت هاى بررسى مشکلات واحد هاى تولیدى و 
طرح هاى سرمایه گذارى فردا و 4 مرکز دیگر نیز افتتاح 
که بزودى 27 مورد از این مراکز در سراسر کشور به بهره 
بردارى خواهد رسید ، این مراکز کار پنجره واحد را انجام 
خواهند داد و حضور نمایندگان دستگاه هاى ذیربط از 8 
تا 20 در این مراکز الزامى خواهد بود ،  وزارت ارتباطات و 
فناورى اطلاعات نیز یک خط تلفن 4 شماره اى ملى را به 
این مراکز اختصاص داده است که به زودى اعلام عمومى 
خواهد شــد و مى خواهیم در اکثر جلســات این ستاد، 
مشکلات تعدادى از واحد هاى بزرگ مقیاس استان ها را 
که کارگروه هاى استانى قادر به حل مشکلات آن ها نبوده 
اند، مورد بررسى و پیگیرى قرار دهیم ،  در همین راستا 
امروز مشکلات 5 واحد تولیدى استان لرستان به عنوان 
نخستین استان در این طرح با حضور استاندار و مسئولان 
اســتانى مورد بررسى لازم قرار گرفت و تصمیمات لازم 
اتخاذ شد ، همچنین در این جلسه روند تسویه مطالبات 
بانک ها از واحد هاى تولیدى که تسهیلات ارزى از صندوق 
توسعه ملى و سایر منابع بانکى دریافت کرده بودند، نیز 
مورد بررسى قرار گرفت ، در خصوص دریافت کنندگان 
تسهیلات از حساب ذخیره ارزى، ماده 20 قانون رفع موانع 
تولید را به عنوان یک ماده قانونى حمایتى در اختیار داریم 
و در ارتباط با سایر دریافت کنندگان تسهیلات نیز تبصره 
3 ماده 20 این قانون، ماده 46 این قانون و ماده 46 قانون 
برنامه ششــم توســعه را در اختیار داریم که مقرر شد 
دبیرخانه جلسات خود را در ستاد برگزار کند و در عملکرد 
دستگاه ها در خصوص این تکالیف بررسى شود ،  مشکلات 
واحد هاى تولیدى زیرمجموعه شستا و بنیاد مستضعفان 
نیز در جلســه امروز بررسى شد که در این خصوص نیز 

نامه اى به رئیس بنیاد مستضعفان ارسال شده است.
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 چهل و سومین نشست هیئت مقررات زدایى و تسهیل صدور مجوزهاى کسب و کار به ریاست وزیر امور اقتصادى و دارایى و با حضور اعضاى هیئت، تشکل هاى بخش 
خصوصى و نمایندگان دســتگاه هاى اجرایى مرتبط برگزار و ارتقاى خدمات پنجره واحد فیزیکى شروع کسب و کار به منظور ثبت تأسیس و تغییرات انواع شرکت ها 

تصویب شد.
به گزارش اعتبار و به نقل از روابط عمومى اقتصاد و دارائى ، در این نشست با توجه به اقدامات انجام شده قبلى، مقرر شد سازمان ثبت اسناد و املاك کشور حداکثر 
ظرف یک ماه، ترتیبى اتخاذ نماید تا تمامى متقاضیان تأسیس شرکت هاى با مسئولیت محدود در تهران صرفاً از کانال پنجره واحد فیزیکى شروع کسب و کار تهران، 
مدارك نهایى ثبت شرکت را دریافت کنند ، همچنین باید ظرف مدت سه ماه ثبت تغییرات تمامى شرکت ها براى اعضاى اتاق بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى 
تهران امکان پذیر شود. پس از طى مدت سه ماه به صورت پایلوت، در صورت تأیید عملکرد توسط دبیرخانه هیئت و موافقت سازمان ثبت اسناد و املاك کشور و اتاق 

بازرگانى، صنایع، معادن و کشاورزى تهران، این اقدامات به صورت دایمى و براى همه متقاضیان ارائه خواهد شد.

ارتقاى خدمات پنجره 
واحد فیزیکى شروع 
کسب و کار به منظور ثبت 
تأسیس و تغییرات انواع 
شرکت ها

هفته نامه اقتصادى ایران

به گزارش روابط عمومى بانک اقتصادنوین، پس از برگزارى مراسم قرعه  کشى جوایز هشتمین دوره 
جشنواره حساب  هاى قرض  الحسنه پس  انداز بانک اقتصادنوین در ساختمان مرکزى بانک برگزار شد و 
اسامى برندگان این جشنواره اعلام شد. بر این اساس مشتریان محترم مى  توانند با مراجعه به صفحه 
اعلام نتایج هشتمین دوره جشنواره حساب هاى قرض  الحسنه پس انداز بانک اقتصادنوین در پورتال 
بانک اقتصادنوین به آدرس www.enbank.ir و واردکردن کد ملى خود از نتیجه قرعه  کشى آگاهى 

یابند.
گفتنى است، جشنواره حساب هاى قرض  الحسنه پس انداز بانک اقتصادنوین از فروردین ماه سال جارى 
آغاز و تا هجدهم مهرماه 1399 ادامه داشــت که مورد استقبال هم  وطنان و مشتریان نیک اندیش و 

خیرخواه این بانک قرار گرفت.
مشتریان ارجمند براى کسب اطلاعات بیشتر مى توانند با کارشناسان مرکز 24 ساعته ارتباط با مشتریان 

بانک اقتصادنوین با شماره 48031000-021 تماس حاصل کنند.

اعلام برندگان قرعه  کشى 
هشتمین جشنواره 
حساب  هاى قرض  الحسنه

بانک اقتصادنوین

شرکت بیمه پاسارگاد در راستاى ایفاى مسئولیت اجتماعى و در تداوم انجام فعالیت هاى فرهنگى و 
آموزشى با حضور در پویش همدلانه از طریق تهیه ارزاق و ماسک هاى بهداشتى و هماهنگى جهت 
ارسال و توزیع این اقلام در شهرهاى ایلام، کرمانشاه، استـان هاى سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبى، 
کردســتان، خوزستان و شهرك هاى اقمارى اطراف شهر تهران با یارى گروه هاى جهادى در جهت 
مقابله با ویروس کرونا همت گماشت. بر اساس گزارش هاى دریافتى، این شرکت با تهیـه و ارسال اقلام 
بهداشــتى از جمله موادضدعفونى ، ماسک و دســتکش در 32 روستاى کپرنشین از توابع زهکلوت 
شهرستان جیرفت همزمان با شیوع ویروس کرونا به گسترش امر فرهنگ سازى و حفظ بهداشت و 
سلامت هموطنان گرامى یارى رساند.  گفتنى است حمایت مادى از احداث تعداد 5 حلقه چاه به منظور 
تأمین آب آشامیدنى مردم محروم کپرنشین منطقه جازموریان در جنوب استان کرمان و حمایت در 
احداث بناى مدرســه در شهرستان پل دختر استان لرستان از جمله اقداماتى است که شرکت بیمه 

پاسارگاد با همراهى مدیران، کارکنان و نمایندگان خود به انجام رسانده است.

بیمه پاسارگاد و پویش 
همدلانه در مناطق محروم

بیمه پاسارگاد

به گزارش روابط عمومى شرکت بیمه سامان، Reverse Pitch یا ارائه وارونه یک رویداد مبتنى بر تقاضاى نوآورى و فناورى است که در ان 
بر خلاف رویدادهاى مبتنى بر عرضه، سرمایه  گذاران و شرکت هاى بزرگ چالش ها و نیازهاى فناورانه و حوزه هاى مورد علاقه خود براى 
سرمایه گذارى را معرفى مى کنند. هدف بیمه سامان از برگزارى این رویداد استفاده از توانمندى استارت آپ ها و شرکت هاى نوآور فعال در 
حوزه فناورى هاى مالى، صنعت بیمه، نرم افزار، هوش مصنوعى، اینترنت اشیاء، امنیت اطلاعات، توسعه کسب وکار و… براى پاسخگویى به 
چالش هاى فناورانه این شرکت است. استارت آپ  ها و شرکت کنندگان در این رویداد نوآورانه  پیشنهادات و طرح هاى نوآورانه خود را از طریق 
سایت شبکه نوآفرینى پلنت به آدرس plannet.ir براى برگزارکنندگان ارسال کرده که پس از ارزیابى پیشنهادات، تیم هاى منتخب تحت 
حمایت «شبکه نوآفرینى پلنت» اولین مرکز نوآورى صنعت بیمه در کشور قرار خواهند گرفت.معرفى چالش هاى فناورانه بیمه سامان در 
حوزه هاى ارزیابى هوشمند خسارت و تشخیص تقلب و همچنین نوآورى در مدل هاى کسب وکار بیمه هاى حمل و نقل تجارى، ارائه اطلاعات 
در خصوص روندهاى حاکم بر فناورى در صنعت بیمه و نیز معرفى ظرفیت ها، منابع و زیرساخت هاى بیمه سامان و الزامات و محدودیت هاى 
قانونى صنعت بیمه کشور و تأثیر آنها بر توسعه این صنعت در این رویداد مورد بحث و بررسى قرار گرفت ومدل هاى حمایتى و روش هاى 

همکارى بیمه سامان و شبکه نوآفرینى پلنت با تیم ها و استارت آپ هاى منتخب در این برنامه معرفى شد.

معرفى نیازهاى فناورانه 
به «شرکت بیمه سامان»

بیمه سامان

به گزارش روابط عمومى، فروش محصول جدید بیمه آتش سوزى بیمه رازى، با عنوان ”طرح رازمان“، بر 
روى اکوسیستم دیجیتال همراز آغاز شد. خرید این محصول به صورت کاملا آنلاین امکان پذیر بوده و 
پس از پایان مراحل خرید، بیمه نامه قابل مشاهده است. محصول جدید بیمه رازى، بیمه آتش سوزى با 
نام ”رازمان“ اســت و به مشتریان این امکان را مى دهد که با مراجعه به وبسایت hamraz24.ir تمامى 

مراحل را به صورت آنلاین انجام داده و بیمه نامه را دریافت کنند.
با خرید این بیمه نامه مشتریان مى توانند خانه و وسایل ارزشمند را با مناسب ترین حق بیمه و پوشش 
ممکن بیمه کنند. این بیمه نامه سه طرح متنوع دارد و مشتریان مى توانند با انتخاب هر کدام از آنها در 

برابر آتش سوزى، زلزله، سیل و طوفان بیمه شوند.
همچنین این طرح ها نه تنها خانه و وسایل را تحت پوشش بیمه قرار مى دهد بلکه در صورت وقوع حادثه 
امکان دریافت هزینه اسکان موقت را نیز دارد و هزینه پاکسازى محل آسیب دیده به شما پرداخت مى 

گردد و اگر خسارتى به همسایه ها وارد شده باشد بیمه رازى آن خسارت را هم جبران مى کند.

صدور آنلاین بیمه آتش سوزى 
”رازمان“ در اکوسیستم 
همراز فراهم شد

بیمه رازى

شرکت بیمه نوین  به پاس قدردانى از همراهى مشتریان، محصولات بیمه اى خود را با شرایط ویژه در آبان ماه ارائه مى کند. به 
گزارش روابط عمومى و امور بین المل بیمه نوین؛ این شــرکت در جشنواره فروش خود تحت عنوان «جشنواره پائیزه»، بیمه 
نامه هاى بدنه اتومبیل، آتش سوزى منازل مسکونى، آتش سوزى صنعتى و غیر صنعتى را از تاریخ یکم الى دهم آبان ماه با شرایط 
ویژه ارائه مى نماید. همچنین به دلیل استقبال مشتریان عزیز، « جشنواره مهربان» بیمه نوین که به فروش ویژه محصول بیمه 
عمر و سرمایه گذارى اختصاص داشت، تا 30 آبان ماه تمدید گردید. علاقه مندان براى کسب آگاهى بیشتر از شرایط خرید این 
محصولات بیمه اى، مى توانند علاوه بر مراجعه به شعب و نمایندگى هاى بیمه نوین، به سامانه اینترنتى این شرکت به  آدرس 
www.novininsurance.com مراجعه نموده و یا با شماره تماس ویژه بیمه نوین 02175067222  تماس حاصل نمایند به 
گزارش روابط عمومى و امور بین الملل بیمه نوین، این شرکت در راستاى گسترش ارائه خدمات و فعالیت هاى خودو به مناسبت 
هفته وحدت، شعبه جدید خود در شهر لار از استان فارس را افتتاح کرد .  ارتقا و بهبود عملکرد فعالیت� هاى شعب و باجه ها 
یکى از اهداف اصلى شرکت بیمه نوین در راستاى ارائه خدمات مناسب و بر پایه نیاز روز مشتریان است. بر همین اساس، ایجاد و 
توسعه شعب جدید طبق نیازسنجى و شناسایى ظرفیت هاى بیمه اى در شهرهاى مختلف کشور، برنامه ریزى و انجام مى شود.

فروش ویژه محصولات 
بیمه اى در آبان ماه 99

بیمه نوین

 شهرام بخشا رئیس اداره کل روابط عمومى بانک توسعه تعاون با اشاره به فعالیت این بانک در کانال ها و مبادى رسمى و قانونى کشور تأکید 
کرد این بانک هیچ گونه فعالیتى در پیام رسان تلگرام ندارد.  وى با تأکید بر اینکه روابط عمومى این بانک با توجه به وظیفه ذاتى خود مبنى بر 
آگاهى بخشى و اطلاع رسانى به عموم مردم، در فضاى مجازى به طور اعم و شبکه هاى اجتماعى رسمى به طور خاص، حضور مستمر و پررنگى 
دارد، گفت: ارائه اطلاعات درست، دقیق و به موقع یکى از مهم ترین اصول در بانک توسعه تعاون است که همواره تلاش کردیم با بهره گیرى از 
تمام بسترها و ظرفیت هاى موجود در عرصه رسانه و اطلاع رسانى آن را به صورت مستمر و اصولى به انجام رسانیم .او ضمن درخواست از عموم 
هم وطنان در خصوص هوشیارى و صحت سنجى مبادى دریافت اخبار و اطلاعات تأکید کرد: بانک توسعه تعاون هیچ گونه فعالیتى اعم از 
اطلاع رسانى یا ارائه خدمات تسهیلات دهى در شبکه پیام رسان تلگرام نداشته و فعالیت کانال هاى تلگرامى با عنوان این بانک در قالب 
اعطاى تسهیلات یا عضوگیرى، به صورت تام و تمام، جعل عنوان بوده و اساساً با بانک توسعه تعاون کاملاً بى ارتباط هستند ،  بانک توسعه 
تعاون حق پیگیرى قانونى در خصوص جعل نام و نشان تجارى خود را توسط سوءاستفاده کنندگان در فضاى مجازى ازجمله متخلفین در 
پیام رسان تلگرام محفوظ مى دارد و از روش هاى موجود قضایى براى استیفاى این حق استفاده خواهد نمود. شایان ذکر است در حال حاضر بانک 

توسعه تعاون در پیام رسان هاى ایرانى شامل گپ، ایتا، بله، سروش و شبکه هاى اجتماعى اینستاگرام و آپارات حضور فعال دارد.

فعالیت کانال هاى تسهیلات دهى 
در تلگرام ذیل عنوان بانک توسعه 
تعاون، جعلى است

بانک توسعه تعاون

خبـــــر

دکتر سلیمانى رییس کل 
یمه مرکزى جمهورى اسلامى  ب
ایــران در مراســم راه انــدازى 
ساختمان سپهبد شهید سلیمانى 
با اشاره به عملکرد موفق شرکت 
بیمه ”ما“ گفت: تلاش مضاعف و 
پیگیرى هیات مدیره و مدیر عامل 
جوان بیمه ”ما“ در تمام بحث هاى 
بیمه اى باعث حرکت رو به جلوى این شرکت در مسیرى است 
که از سال ها قبل هدفگذارى شده است. به گزارش اعتبار  به نقل 
از روابط عمومى بیمه ”ما“؛ دکتر سلیمانى حضور سیاستگذاران 
بانکى در حوزه هاى بیمه اى را نشانه پیوند بانک و بیمه دانست 
و گفت: رونق بازار ”بیمه بانک“ در گرو مجموعه اى یکدســت، 
خوشفکر و مبتکر است که حضور مدیرعامل و هیات عامل بانک 
ملت در این مراسم بیانگر تعامل مطلوب بانک و بیمه ”ما“ در نیل 
به این اهداف و حمایت صددرصدى از این شرکت بیمه اى است. 
وى تدوین طرح هاى نوآورانه در صنعت بیمه را از نیازهاى ویژه 
دانست و تصریح کرد: در دنیاى تحول گرا و توسعه محور کنونى، 
هر شرکت بیمه اى بایدحداقل سالیانه یک محصول جدید را به 
ســبد پرتفوى خود اضافه کند که خوشبختانه سیاست هاى 
شرکت بیمه ”ما“ در این زمینه با سیاست هاى کلى بیمه مرکزى 
همگام است. سلیمانى طرح هاى جدید بیمه ”ما“ در زمینه بیمه 
هاى عمر و سرمایه گذارى و صندوق اجاره اى را حرکتى رو به 
جلو نامید و گفت: این موفقیت باعث افزایش همکارى بانک و 
بیمه و بازار بورس مى شود که منجر به حمایت از اقتصاد کشور 
خواهد بود. وى با تاکید بر لزوم راه اندازى طرح هایى از قبیل بیمه 
مستمرى ماندگار با هدف هموار کردن مشکلات اقتصادى مردم 
شریف کشور در روزگار تحریم هاى ناجوانمردانه امریکا و اروپا 
تصریح کرد: بر اساس بیمه نامه مستمرى ماندگار افرادى که 
دارایى هایى مانند ساختمان، آپارتمان، منزل ویلایى، زمین با 
انــواع کاربرى و... را در تملک خود دارند و مى خواهند از دارایى 
خود بهترین استفاده را داشته باشند، آن را تحت قرارداد صلح 
عمرى در اختیار شــرکت قرار مى دهند و در ازاى آن بر اساس 
ارزش سرمایه واگذارشده، انواع پوشش هاى بیمه اى مانند بیمه 

درمان تکمیلى و هم چنین مستمرى ماهانه خواهد گرفت.

خبـــر
بیمه ”ما“ در مسیر هدفگذارى 

شده حرکت مى کند
واحد هاى تولیدى بدهکار تعطیل نمى شوند، 

احیا مى شوند
مدیرعامل بانک کشاورزى 
گفت: بــه هیچ وجه بــه دنبال 
تعطیلى واحد هاى تولیدى بدهکار 
نیســتیم و بالعکــس تملیک و 
واگذارى واحد هاى مشــکل دار، 
موجب احیاى واحدها، رونق تولید 

و رفع مشکلاتشان است.
به گزارش اعتبــار به نقل از روابــط عمومى بانک 
کشاورزى روح اله خدارحمى با اعلام این مطلب افزود: بانک 
در روند پیگیرى براى وصول مطالبات چنانچه اخطار ها، 
مهلت هاى مکرر و کمک هاى انجام شده کارساز نشود، در 
مواردى ناچار به اقدامات قانونى و اجرایى متوسل مى شود. 
یعنى از ثبت مى خواهد که وثیقه را تملیک کند و از طریق 
مزایده به فروش بگذارد تا از محل آن طلب بانک وصول شود. 
اقدام ما در این حد اســت یعنى یک اقدام حقوقى است و 
منجر به تغییر مالکیت واحد مى شود و هیچ وقت واحد را 
تعطیل نمى کنیم ، ستاد هاى تسهیل مصوباتى مى دهند که 
ما در قالب آن ها دوباره مهلت مى دهیم و امهال مى کنیم 
حتى هر تســهیلاتى به دفعات امهال مى شود و این ها در 
گزارش حسابرس بانک وجود دارد ، به مصلحت ما نیست 
که یک واحد را تعطیل کنیم و حتى مقامات کشور از جمله 
رئیس قوه قضاییه، دولت، ستاد هاى تسهیل و وزارت صنعت 
معــدن تجارت از ما مى خواهند کــه حتى اگر یک واحد 
تولیدى دچار مشکل است کمک کنیم راه بیافتد؛ بنابراین 
به هیچ وجه ما به دنبال این نیستیم واحدى را تعطیل کنیم؛ 
نه به صلاح ماســت نه خواسته ماست برعکس ما تلاش 
مى کنیم واحد ها به کار خودشان ادامه بدهند و مشکلاتشان 
رفع شود ،  اما در جایى که واحد شکست مى خورد، قبل یا 
به موازات زمانى که ما داریم آن را تملیک مى کنیم ممکن 
است کارش به تعطیلى بیانجامد که ما بعد از تملیک آن 
سعى مى کنیم با واگذارى به فعال اقتصادى دیگر این واحد 
را احیا کنیم و من مى توانم واحد هاى بسیارى را نام ببرم که 

با تملیک و واگذارى به افراد دیگر فعال شده اند.

بانک قرض الحسنه مهر ایران با طرح «کالاکارت»، شرایطى را فراهم کرده تا بتوانید بدون پرداخت سود، کالاى مورد نیاز خود 
را به صورت اقساطى خرید کنید. به گزارش روابط عمومى بانک مهر ایران، شاید برایتان پیش آمده که نیاز به خرید یک کالاى 
ضرورى داشته اید، اما در آن برهه مبلغ مورد نیاز براى خرید آن را در اختیار نداشته اید؟ شاید در آن شرایط فکر کرده اید کاش 
مى توانستید از درآمد آینده خود مبلغ مورد نیاز خرید آن کالا را بپردازید. اما نه دسته چک معتبرى داشته اید و نه بانکى بوده که 
به شما تسهیلاتى بدهد تا بتوانید براى خرید آن کالا اقدام کنید. از سوى دیگر شاید امکان پرداخت سود بالاى فروش اقساطى 
یا تسهیلات بانکى را نداشته اید تا بتوانید از این روش ها نسبت به خرید کالا اقدام کنید. کالاکارت طرحى است که بانک مهر 
ایران براى حل کردن همین مشکل ارائه کرده است.  در چارچوب طرح یاد شده خریدار با دریافت یک کالا کارت که مبلغ 
مشخصى اعتبار در آن وجود دارد، مى تواند به فروشگاه ها یا مراکز ارائه خدمت طرف قرارداد بانک مهر ایران مراجعه کرده و با 
استفاده از اعتبار آن کارت، کالا یا خدمت مورد نظر خود را دریافت کند. به طور مشخص سازوکار فعالیت طرح یاد شده به این 
صورت است که اعتبارى در کارت آن دسته از مشتریان بانک قرض الحسنه مهر ایران که متقاضى دریافت آن باشند، شارژ شده 
و آن ها مى توانند از این اعتبار براى خرید کالا یا خدماتى که از سوى پذیرندگان طرف قرار داد بانک ارائه مى شود، استفاده کنند.

بدون پرداخت سود، 
اقساطى خرید کنید!

بانک قرض الحسنه مهر ایران

هیئت رئیسه سندیکاى بیمه گران ایران از برترین هاى آزمون و دوره آموزشى مدیران و روساى دفاتر مدیران 
عامل شرکت هاى بیمه تقدیر کرد.به گزارش روابط عمومى بیمه آرمان، عیسى زیادپور از بیمه آرمان، حائز رتبه 
برتر بوده که مورد تقدیر هیئت رئیسه سندیکا قرار گرفت.گفتنى است دوره آموزشى مدیران و روساى دفاتر 
مدیران عامل شرکت هاى بیمه به همت سندیکاى بیمه گران ایران، در 12 جلسه و در مجموع 26 ساعت برگزار 
شد. پروژه توسعه و توانمندسازى شبکه فروش به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى ، شهاب الدین شریعت 
مجد مدیرپروژه توسعه و توانمندســازى شبکه فروش با اشاره به برگزارى اولین آزمون جامع تعیین سطح 
نمایندگان، اعلام کرد این پروژه با هدف توانمندسازى و راهبرى فروش نمایندگان در سه سطح آموزشى و با 
حوزه هاى آموزشى شامل دانش فنى، مدیریت کسب و کار و همچنین دانش بازاریابى و فروش خواهد بود. وى 
در ادامه افزود با توجه به بستر ایجاد شده، براى آغاز این فرآیند تصمیم داریم که سطح دانش نمایندگان درکنار 
وضعیت عملکردى، ظرفیت ها و پتانسیل هاى رفتارى و شخصیتى آنها نیز سنجیده شود تا بانک اطلاعاتى هر 

نماینده تشکیل و به واسطه این اطلاعات برنامه ریزى فروش و کار راهه شغلى ایشان تدوین گردد.

تقدیر هیئت رئیسه 
سندیکاى بیمه گران از  
بیمه آرمان

بیمه آرمان

نقش سرمایه گذارى امید در رونق اقتصاد
 مدیرعامل بانک ســپه در 
مراســم تودیع و معارفه مدیران 
شرکت سرمایه گذارى امید به چند 
نکته مهم ازجمله ادغام سه بانک 
دیگر نظامى و واگذارى شرکت هاى 
تابعه در شرایط مناسب بازار سرمایه 
اشــاره کرد و در نهایت از مدیران 
شــرکت هاى تابعــه شــرکت 
سرمایه گذارى امید نیز خواست با 
تمرکز حســاب ها و عایدات ارزى، 
کشور را در شرایط سخت تحریم 

مانند گذشته حمایت کنند.
محمدکاظم چقازردى با اشاره 
به پروژه ادغام بانک هاى وابسته به 
نیروهاى مسلح در بانک سپه گفت: 
طرح ملى ادغام کار بسیار بزرگى 
اســت کــه در حال حاضــر اهم 
فعالیت هاى بانک و هیات مدیره  را 
به خود معطوف داشــته و تاکنون 
ادغــام دو بانــک نهایى شــده و 
باقى مانده بانک ها در آینده بسیار 
نزدیک مراحــل ادغام خود را طى 

خواهند کرد.
تاکنــون بانک هاى حکمت 
ایرانیان و مهر اقتصاد به طور کامل 
منحل و در بانک سپه ادغام  شده اند. 
مجمع انحلال ســه بانک انصار، 
موسسه کوثر و بانک قوامین هنوز 
برگزار نشده و در آخرین اخبار اعلام 

شد که ارزیابى دارایى هاى آنها در 
حال انجام اســت. ادغام بانک هاى 
نظامى در سال 1397 کلید خورد و 
در ماه هاى ابتدایى ســال دو بانک 
ادغام شدند. البته چندى پیش نیز 
رئیس کل بانک مرکــزى از اتمام 

مراحل ادغام خبر داده بود.
وى در مراســم قدردانــى از 
حسنعلى قنبرى مدیر عامل پیشین 
و معارفه حسین مدرس خیابانى، 
مدیرعامــل جدیــد شــرکت 
ســرمایه گذارى امید ، گفت : لازم 
است نتایج تلاش هاى ارزنده این 
هلدینگ کــه دربرگیرنده صنایع 
متعددى است خصوصا در عرصه 
کلان اقتصادى کشــور به عموم 

اطلاع رسانى شود. 
او دارایى هــاى شــرکت 
ســرمایه گذارى امید را هم ردیف 
دارایى هاى بانک سپه قبل از ادغام 
بانک هاى وابسته به نیروهاى مسلح 
برشمرد و خاطرنشان کرد: با توجه 
بــه اهمیــت جهــش تولیــد و 
اشتغال زایى در کشــور، شرکت 
سرمایه گذارى امید و شرکت هاى 
تابعه که از پتانسیل خوبى در این 
زمینه برخوردار هســتند باید با 
انسجام، همگرایى و هماهنگى در 
بدنــه مدیریتــى مانــع از اتلاف 
ظرفیت ها و منابع موجود و توقف 
چرخــه تولید و اشــتغال زایى در 
حوزه هاى متنوع فعالیت هلدینگ 

امید شوند.
وى حفظ و رعایت قوانین، 
ضوابــط و مقــررات در کلیه امور 
شــرکت ها را ازجمله قراردادهاى 
پیمانکارى ، مزایده ها و مناقصه ها 
همچون گذشته ضرورى دانست و 
اعلام کرد: بانک به هیچ وجه عدول 
از قوانین و مقررات را در هیچ یک از 
مجموعه هاى تابعه خود نمى پذیرد.
او واگذارى طرح ها و پروژه هاى 
عظیم ملى به بانک سپه را نتیجه 
اعتماد مردم و مسوولان عنوان و بر 
ضرورت نظارت دقیق و تمرکز بر 
پیشــرفت پروژه هــاى جــارى، 
جلوگیــرى از تعدیل نیرو و حفظ 
اشتغال و مدیریت و صرفه جویى در 
هزینه ها با توجه به شرایط کشور 
تاکید کرد. همچنین یکى از اهداف 
اصلى فعالیت هلدینــگ امید را 
تقویت بنیان هــاى اقتصادى در 
راســتاى کمک بــه دولت جهت 
حصول به اهــداف ملى اقتصادى 
کشور بیان کرد ، حمایت از شرکت 
ســرمایه گذارى امید و کمک به 
شرکت هاى زیرمجموعه آن براى 
رونق و شکوفایى اقتصادى کشور 
همواره مدنظر بانک بوده و ضمن 
تشــکر از موافقــت وزارت امــور 
اقتصادى و دارایى و بانک مرکزى 

جمهورى اسلامى ایران با مشارکت 
بانک در افزایش ســرمایه شرکت 
امید، این امر را در راستاى حمایت 
از پروژه هــاى در دســت اجراى 
شــرکت هاى مذکــور و حفظ  و 
افزایش اشتغال و رونق تولید قلمداد 

کرد.
وى از مدیران شرکت هاى 
تابعه شرکت سرمایه گذارى امید 
نیز خواست با تمرکز حساب ها و 
عایدات ارزى، کشور را در شرایط 
ســخت تحریم مانند گذشــته 
حمایت کنند ، بانک سپه در انجام 
تکالیف ابلاغــى تاکنون در پنج 
مرحله عرضه بلوکى سهام تحت 
تملک خــود در شــرکت گروه 
مدیریت ســرمایه گذارى امید را 
انجام داده، اما واگذارى آن محقق 
نشده اســت ، با توجه به شرایط 
فعلى بازار سرمایه  حسب دستور 
و تاکیــدات مراجــع و نهادهاى 
ذى ربط، عرضه خرد سهام شرکت 
مذکور و سایر شــرکت ها موقتا 
متوقف  شده، اما به معناى غفلت از 
انجام مسوولیت بانک در اجراى 
تکالیف ابلاغى نیست و واگذارى 
شــرکت هاى تابعه در شــرایط 
مناسب بازار سرمایه در دستور کار 

بانک قرار دارد.

بیمه آرمان

 نمایندگان مجلس شوراى اسلامى در 
جلسه علنى ایرادات شوراى نگهبان به لایحه 
تأســیس صندوق بیمه همگانى را اصلاح 
کردند. بر اساس این مصوبه، سهم مالکان 
واحدهاى مسکونى که تحت پوشش کمیته 

امداد امام خمینى (ره) یا سازمان بهزیستى 
مى باشند یا ســایر افرادى که از پرداخت، 
ناتوان هستند از محل اعتبار ماده (10) قانون 
تنظیم بخشى از مقررات مالى دولت مصوب 
27 بهمن 1380 بــا اصلاحات و الحاقات 

بعدى آن و اعتبــارات ماده 16 و 17 قانون 
مدیریت بحران کشــور مصــوب 7 مرداد 
98 تأمین و پرداخت مى شــود. آئین نامه 
اجرایى این تبصره شامل تشخیص مالکان بر 
اساس ســطح درآمد و دارایى آن ها توسط 

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعى با همکارى 
کمیتــه امداد و بیمه مرکــزى جمهورى 
اســلامى ایران تنظیم مى شود و حداکثر 
ظرف مدت 3 ماه از تاریخ لازم الاجرا شدن 
این قانون به تصویب هیئت وزیران مى رسد.

لایحه تأسیس صندوق بیمه همگانى اصلاح شد



بیمه زندگى خاورمیانه در دوره 6 ماهه منتهى به 31 شهریور ماه 1399، به ازاى هر سهم خود 990 
ریال کنار گذاشت که نسبت به دوره مشابه در سال گذشته که سود هر سهم 98 ریال اعلام شده بود، 
از افزایش 910 درصدى در هر سهم حکایت دارد. شرکت بیمه زندگى خاورمیانه با سرمایه یک هزار و 
200 میلیارد ریال، صورت هاى مالى 6 ماهه نخست دوره مالى منتهى به 30 اسفند 1399 را به صورت 
حسابرسى نشده منتشر کرد. شرکت بیمه زندگى خاورمیانه در دوره یاد شده، مبلغ یک هزار و 188 
میلیارد و 326 میلیون ریال سود خالص کسب کرد و بر این اساس مبلغ 990 ریال سود به ازاى هر سهم 

خود اختصاص داد که نسبت به دوره مشابه در سال گذشته از افزایش 910 درصدى برخوردار است.
این شرکت بورسى سود انباشته پایان دوره را با افزایش 921 درصد نسبت به دوره مشابه گذشته، مبلغ 
یک هزار و 108 میلیارد و 216 میلیون ریال اعلام کرده است. یادآورى مى شود ”بخاور“ در دوره 6 ماهه 
نخست سال مالى منتهى به 29 اسفند 1398 (حسابرسى شده)، سود هر سهم را مبلغ 98 ریال و سود 

خالص را 117 میلیارد و 943 میلیون ریال قید کرده است.

سود هر سهم بیمه 
زندگى خاورمیانه 10 برابر 
شد

بیمه زندگى خاورمیانه

رئیس هیات  مدیره موسسه اعتبارى ملل گفت: اصلاح نظام کارمزد در راستاى توسعه و تنوع خدمات 
الکترونیکى موثر است. بانک ها براى سهولت و سرعت و امنیت تراکنش هاى مشتریان هزینه هاى زیادى 
دارند. سید مرتضى بکاء، افزود:خدمات بانکى ســه بخش «خدمت دهنده (بانک)»، «خدمت گیرنده 
(مشترى)» و «خدمت (نوع سرویس)» دارند. هر نوع خدمت نیازمند زیرساخت مناسب است که بانک 
ایجاد کرده و در دسترس مشتریان قرار مى دهد. ارائه خدمت نیازمند صرف هزینه سنگینى است که در 
کشورمان موسسات مالى و بانک ها آن را پرداخت مى کنند و حال آنکه هزینه باید از سوى خدمت گیرنده 
پرداخت شــود. وى معتقد اســت: در یک کلام مدل کارمزدى در نظام بانکى ما نیاز به اصلاح مبلغى و 
سرویس گیرنده دارد و بسى روشن است که کارمزد انواع تراکنش هاى بانکى اعم از مالى، امنیتى، اطلاع رسانى، 
شتابى و شاپرکى را نباید بانک پرداخت کند؛ بلکه خدمت گیرنده (مشترى، فروشنده، بانک) باید آن را 
پرداخت کند. همچنین در اصلاح نظام کارمزدى، مبلغ کارمزد نیز به تناسب خدمت نیاز به بازنگرى دارد 

و استمرار نظام کارمزدى فعلى به کاهش تنوع و کیفیت خدمات و نارضایتى مشترى منجر خواهد شد.

خدمت گیرنده باید کارمزد 
پرداخت کند

موسسه اعتبارى ملل

www.etebar.net
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وزیر نفت دقایقى پس از تحریم وزارت نفت و مدیران نفتى از سوى وزات خزانه دارى آمریکا از پایان دوران یکجانبه گرایى آمریکا نوشت و تاکید کرد: صنعت نفت ایران 
از پا نخواهد نشست. به گزارش اعتباربه نقل از پایگاه اطلاع رسانى وزارت نفت، بیژن زنگنه شامگاه دوشنبه (پنجم آبان ماه) پس از تحریم از سوى وزارت خزانه دارى 
آمریکا در حساب کاربرى خود در شبکه مجازى توئیتر نوشت:    «تحریم من و همکارانم واکنش منفعلانه به شکست سیاست واشنگتن براى به صفر رساندن صادرات 

نفت است. 
دوران یکجانبه گرایى در جهان به پایان رسیده است. صنعت نفت ایران از پا نخواهد نشست. هیچ دارایى هم در خارج از ایران ندارم که شامل تحریم شود. جان و مال و 
آبرویم فداى ایران.» وزارت خزانه دارى آمریکا شــامگاه دوشــنبه بیژن زنگنه، وزیر نفت، مسعود کرباسیان، مدیر عامل شرکت ملى نفت ایران، نصراالله سردشتى، 
مدیرعامل شرکت ملى نفتکش ایران، علیرضا صادق آبادى، مدیر عامل شرکت ملى پالایش و پخش فرآورده هاى نفتى ایران، بهزاد محمدى، مدیر عامل شرکت ملى 

صنایع پتروشیمى و على اکبر پورابراهیم، مدیر عامل شرکت نیکو را در لیست تحریم هاى جدید خود قرار داد. 

زنگنه: صنعت نفت 
ایران از پا نخواهد 
نشست

هفته نامه اقتصادى ایراناقتصاد جامعه

معاون فناورى اطلاعات بانک ایران زمین به همراه مدیر امور بانکدارى مدرن، ریاست اداره حفاظت و انتظامات 
و مدیر روابط عمومى از مرکز ارتباط با مشتریان این بانک بازدید کرد. به گزارش گروه اقتصاد وبانک  اعتبار 
به نقل از  روابط عمومى بانک ایران زمین، فرهاد اینالوئى در بازدید از مرکز ارتباط با مشتریان این بانک با 
اشاره به قطعى که در راستاى توسعه سیستم هاى بانک صورت گرفته بود اظهار داشت: خوشبختانه تمامى 
اقدامات مطابق با برنامه هاى تنظیم شده انجام شد و به مشتریان اطلاع رسانى شده بود ، اما خدمات بانک 
با وقفه اى چند ساعته به مدار بازگشت و مشتریان توانستند خدمات مورد نظر خود را دریافت کنند. اینالوئى 
در این بازدید با بیان اهمیت مرکز ارتباط با مشتریان به عنوان مهمترین نقطه ارتباطى بانک با مخاطبین 
گفت: یکى از نقاطى که در بانک ایران زمین در آینده نزدیک شاهد تحولات زیادى خواهد بود، مرکز ارتباط 
با مشتریان است، که بزودى شاهد ارائه سرویس هاى متفاوت و ایجاد یک تجربه متفاوت براى مشتریان 
خواهیم بود. در این بازدید گزارشى از نحوه پاسخگویى به مشتریان در زمان قطعى سیستم ها به معاون 

فناورى اطلاعات و تیم همراه داده شد.

 مرکز ارتباط با مشتریان ، 
نقطه ارتباطى با مخاطبین

بانک ایران زمین

 به گزارش روابط عمومى بانک ملى ایران، در شش ماه ابتداى امسال 722 هزار و 593 فقره تسهیلات بانک ملى 
ایران به ارزش 692 هزار و 709 میلیارد ریال به بخش هاى مختلف کشاورزى و صنایع تبدیلى، صنعت و معدن، 
مسکن و ساختمان، بازرگانى و... پرداخت شده است. سهم بخش کشاورزى و صنایع تبدیلى از تسهیلات پرداختى 
بانک ملى ایران به بخش هاى مختلف اقتصادى طى این مدت، بالغ بر 38 هزار و 550 فقره به ارزش 25 هزار و 527 

میلیارد ریال بوده است.
همچنین از ابتداى سال جارى تا پایان شهریورماه، هفت هزار و 773 میلیارد ریال تسهیلات در 17 هزار و 870 
فقره به بخش مسکن و ساختمان پرداخت شده است. همچنین این بانک در راستاى حمایت از بخش صنعت و 
معدن کشور در مدت مذکور بالغ بر 160 هزار و 751 میلیارد ریال تسهیلات در 21 هزار و 525 فقره پرداخت کرده 
است. بنگاه هاى بخش بازرگانى نیز 84 هزار و 197 فقره تسهیلات به ارزش 88 هزار و 46 میلیارد ریال دریافت 
کرده اند. همچنین سهم بخش خدمات نیز از مجموع این تسهیلات 560 هزار و 277 فقره به ارزش 409 هزار و 

213 میلیارد ریال و سهم بخش صادرات نیز 174 فقره به ارزش یک هزار و 399 میلیارد ریال بوده است.

722 هزار فقره تسهیلات 
بانک ملى ایران براى رونق 
بنگاه هاى اقتصادى

بانک ملى ایران

بانک کارآفرین با هدف تکریم و قدردانى از کادر درمان و به منظور پاسداشت تلاش هاى جامعه پزشکى، جهت 
ارائه تسهیلات به افراد واجد شرایط، با بیمارستان ابن سینا تفاهمنامه امضا کرد.  به گزارش اعتبار به نقل از 
روابط عمومى بانک کار آفرین ، موضوع این تفاهمنامه اعطاى تسهیلات به اشخاص معرفى شده از سوى 
بیمارستان ابن سینا در قالب تسهیلات جارى بانک خواهد بود. لازم به ذکر است که افراد موردنظر باید داراى 
صلاحیت اعتبارى بر اساس دستورالعمل هاى اعتبارى بانک کارآفرین و بانک مرکزى باشند. گفتنى است 
بانک کارآفرین با هدف پاسخگویى به نیازهاى جامعه پزشکى و به منظور ارائه راه حل هاى نوین بانکى، پیش 
از این با بیمارستان هاى امام سجاد (ع) و کیان تفاهمنامه امضا کرده بود. ارائه تسهیلات در قالب طرح ارزش 
سلامت، اقدام به استقرار باجه  هاى خدمات بانکى در بیمارستان ها و حضور مستمر در کنگره هاى علمى جامعه 
جراحان ایران، از دیگر اقدامات این بانک در این خصوص بوده است. مشتریان محترم جهت کسب اطلاعات 
بیشتر در مورد این طرح مى توانند با مرکز تماس این بانک به شماره 23350-021 تماس حاصل نمایند. 

همچنین شعبه صادقیه در خصوص این تفاهمنامه پاسخگوى سوالات مشتریان خواهد بود.

بانک کارآفرین با بیمارستان 
ابن سینا تفاهمنامه امضا 
کرد

بانک کارآفرین

اســامى برندگان سى و چهارمین مرحله قرعه کشى جوایز حســاب هاى قرض الحسنه پس انداز بانک رفاه 
کارگران اعلام شد. به گزارش روابط عمومى بانک رفاه کارگران، سى و چهارمین دوره قرعه کشى حساب هاى 
قرض الحسنه پس انداز با حضور فرشید فرخ نژاد رئیس هیأت مدیره این بانک و نمایندگان دادستان کل کشور 
www.refah-bank. و بانک مرکزى برگزار شد که مشتریان بانک مى توانند با مراجعه به پورتال بانک به نشانى

ir  از نتیجه این قرعه کشى مطلع شوند. گفتنى است، در این دوره از قرعه کشى حساب هاى قرض الحسنه پس 
انداز بانک رفاه کارگران، به منظور قدردانى از کار نیک مشتریان و ترغیب هموطنان به مشارکت بیشتر در امر خدا 
پسندانه و سنت الهى قرض الحسنه، 159 فقره جایزه ویژه نقدى هر یک به ارزش یک میلیارد ریال، 159 فقره 
کمک هزینه خرید واحد مسکونى هر یک به ارزش 800 میلیون ریال، 259 فقره کمک هزینه خرید خودرو تولید 
داخل هر یک به ارزش 400 میلیون ریال و 1059 فقره کمک هزینه خرید صنایع دســتى هر یک به ارزش ده 
میلیون ریال و تعداد 199,172 جایزه نقدى هر یک به ارزش یک میلیون ریال از مجموع بیش از 200 هزار جوایز 

این مرحله از قرعه کشى حساب هاى قرض الحسنه پس انداز بانک رفاه کارگران به مشتریان اهدا خواهد شد. 

برندگان سى و چهارمین 
دوره قرعه کشى حساب 
هاى قرض الحسنه پس انداز

بانک رفاه کارگران

به گزارش روابط عمومى بیمه سینا، دکتر رضا جعفرى در حاشیه بازدید از شعبه آمل و دیدار با همکاران و نمایندگان 
این شعبه، با بیان اینکه عملکرد شرکت در نیمه نخست سال جارى قابل قبول و امیدوارکننده است، افزود: خوشبختانه 
فعالیت شعب در سال جارى بیشتر و بهتر شده و آثار آن نیز در گزارشات مشهود است ،  روند حرکت شعبه با توجه به 
ظرفیت هاى موجود رو به جلو است و باید در زمینه جذب و توسعه شبکه فروش و آموزش آنها تلاش بیشترى صورت 
پذیرد. او با تاکید بر لزوم توجه به مبانى بازاریابى در مذاکرات بیان داشت: مسئولان شعب و نمایندگان باید ضمن 
آگاهى از جزئیات محصولات بیمه اى، مشتریان را نسبت به مزایاى مختلف آن آگاه کرده و به عنوان مشاورى امین 
نقش خود را به درستى ایفا کنند تا ضمن جلب اعتماد مشترى، در فروش هم موفق باشند ، همکاران شعب در زمینه 
کارشناسى، ارزیابى و پرداخت خسارت باید دقت و سرعت را در نظر داشته باشند و تلاش کنند تا در حقوق بیمه گذاران 
و شرکت تضییع نشود. وى ضمن ابراز خرسندى از ارتقاء توانگرى بیمه سینا به سطح یک بر اساس گزارش اعلامى 
بیمه مرکزى گفت: در سایه تلاش و کوشش همکاران و هدف گذارى دقیق، این موفقیت براى شرکت به دست آمد 

و قطعا به زودى شاهد آثار مثبت این اتفاق در رشد پرتفوى شرکت و جلب اعتماد بیمه گذاران خواهیم بود.

رشد پرتفوى شرکت و جلب 
اعتماد بیمه گذاران

بیمه سینا

بانک دى  با هدف تایید پایبندى به الزامات استاندارد و پیاده سازى فرآیندهاى مدون در جهت استانداردسازى مدیریت پایش و اندازه گیرى 
رضایت مشتریان انجام شد، اقدامات صورت گرفته در زمینه تدوین و جارى سازى روش اجرایى و دستورالعمل هاى مرتبط در حوزه سنجش 
رضایت مشتریان، دسته بندى مشتریان و تعریف انواع نظرسنجى به تفکیک مشتریان، تحلیل نتایج و تعریف پروژه هاى بهبود را مورد 
ارزیابى قرار داد که اداره روابط عمومى و تبلیغات بانک دى با همکارى اداره کل طرح و توسعه با احراز شرایط لازم، موفق به دریافت گواهینامه 
استاندارد ISO۱۰۰۰۴:۲۰۱۸ شد. براى راهنماى عمومى براى طراحى، برنامه ریزى و اجراى فرآیند پایش و اندازه گیرى رضایت مشتریان 
است که به سازمان ها کمک مى کند تا با شناسایى عوامل تاثیرگذار بر رضایت مشتریان و تعریف پروژه هاى بهبود در راستاى افزایش 
رضایتمندى مشتریان گام بردارند. اداره روابط عمومى و تبلیغات بانک دى به عنوان متولى انجام نظرسنجى از ذى نفعان، در چهار سال 
اخیر با انجام بیش از 30 نظرسنجى در حوزه هاى رضایتمندى مشتریان حقیقى شعب، مشتریان ارزشمند، تسهیلات گیرندگان، کاربران 
اینترنت بانک و پذیرندگان دستگاه هاى پوز در زمره بانک هاى پیشگام در حوزه نظرسنجى بوده است و در این زمینه موفق به کسب رتبه 
اول در بخش پژوهش هاى ارتباطى سیزدهمین دوره سمپوزیوم بین المللى روابط عمومى و کسب عنوان روابط عمومى برتر در بخش 

«نظرسنجى» در طرح ارزیابى روابط عمومى هاى برتر بنیاد شهید و امور ایثارگران و سازمان هاى تابعه شده است.

 کسب گواهینامه 
استاندارد ISO10002  بانک 

بانک دى

خبـــــر

 رضــا ســاعدى فــر معاون 
اعتبارات بانک توسعه صادرات ایران 
گفت: تصمیــم گیرى در خصوص 
پرونده شرکت هایى که صورت هاى 
مالى شفاف و مناسبى دارند بدون 
وقفه انجام مى پذیرد ،  شرط دریافت 
تســهیلات از محل منابع صندوق 
توســعه ملى برخوردارى حداقل بیست درصدى از نسبت 
مالکانه است ، در صورتى که بنگاهى از نسبت مالکانه یادشده 
برخوردار نباشد، امکان ثبت اطلاعات آن در سامانه صندوق 
توسعه ملى به منظور دریافت تسهیلات تلفیقى، وجود نخواهد 
داشت و نسبت مالکانه براى بنگاه هایى که خواهان استفاده از 
تسهیلات از محل منابع بانک هستند، حداقل 15 درصد تعیین 
شــده است و دریافت تسهیلات براى بنگاه هایى که حداقل 
نسبت مالکانه یادشده(15 درصد) را دارند، از سهولت بیشترى 
برخوردار خواهد بود ،  این بانک به شرکت هایى تسهیلات بدون 
وثیقه اعطا مى کند که صورت هاى مالى شفاف خود را با امضا 
و مهر تایید حسابرس به بانک ارائه دهند، در غیر اینصورت باید 
وثیقه اى مناسب به بانک معرفى کنند ، اگر شرکتى تعهدات 
ارزى خود را طبق آخرین فهرست اعلامى بانک مرکزى ایفا 
کرده باشد، بر اساس اختیاراتى که به سیستم بانکى کشور اعطا 
شده، مى تواند تسهیلات تا مبلغ 50 میلیارد ریال در قبال ارائه 
کامل مدارك اظهارنامه مالیاتى از بانک توسعه صادرات ایران 
دریافت کند ، هرچند براى ما مهم است که تسهیلات اعطایى 
بانک صرف صادرات شود اما اگر در مسیر صادرات مشتریان 
منع قانونى به وجود آمــد، جریمه اى براى عدم انجام تعهد 
صادراتى مشــتریان براى ایشان در نظر گرفته نمى شود ، از 
آنجایى که در سیستم بانکى ما قوانین بانکدارى اسلامى رعایت 
مى شود، مشتریان ملزمند تغییر برنامه صادراتى خود را کتبا 
به شعبه ذیربط اطلاع داده و اسناد صادراتى مرتبط را به موقع 
به بانک ارائه دهند تا مشــکلى برایشان ایجاد نشود ، بانک در 
صورت موجه و صادراتى بودن طرح هاى مشتریان مى تواند 
منابع مالى مورد نیاز شرکت ها را از طریق منابع بانک و یا معرفى 
شرکت ها به بازار سرمایه و از طریق شرکت تامین سرمایه بانک 

فراهم کند.

خبـــر
صورت هاى مالى شفاف پیش نیاز ارائه خدمات 

و تسهیلات در اگزیم بانک 
لایحه تمدید قانون مالیات بر ارزش افزوده 

تصویب شد

مهدى طغیانى گفت: در نشست امروز مقرر شد تا 
پایان سال 1400 و تعیین تکلیف ایرادات شوراى نگهبان 
بر اصلاح قانون مالیات بر ارزش افزوده، قانون قبلى اجرا 

شود.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، ســخنگوى 
کمیسیون اقتصادى مجلس شوراى اسلامى اظهار داشت 
: دستور کار اول نشست کمیسیون با حضور آقاى زاکانى 
ارائه اولویت هاى کارى پیشــنهادى مرکز پژوهش ها به 

کمیسیون اقتصادى بود.
 وى ادامــه داد: اولویت هــاى پیشــنهادى مرکز 
پژوهش ها شامل موضوعاتى مانند اصلاح قوانین بانکى، 
اصلاح قوانین مناطق آزاد، طرح حکمرانى ریال، نظارت 
بر اجراى صحیح قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز، نظارت 
بر قوانین مناطق آزاد، قانون نظام جامع تامین بازار بود که 
در حال حاضر کمیسیون اقتصادى به بخشى از آنها ورود 

کرده است.
او با اشــاره به اینکه در حال حاضر با مجموعه اى از 
قوانین پراکنده مواجه هستیم، افزود: مرکز پژوهش هاى 
مجلــس در خصــوص اولویت هاى اقتصادى کشــور 
پیشــنهاداتى را به کمیسیون اقتصادى ارائه کرده و باید 
این موضوع را نیز مدنظر قرار دهیم که بخشى از مباحث 

اقتصادى کشور در سایر کمیسیون ها مطرح مى شود.
وى با بیان اینکه لایحه تمدید قانون مالیات بر ارزش 
افزوده در کمیســیون اقتصادى مجلس تصویب شــد، 
تصریح کرد: در نشست امروز مقرر شد تا پایان سال 1400 
و تعیین تکلیف ایرادات شوراى نگهبان بر اصلاح قانون 

مالیات بر ارزش افزوده، قانون قبلى اجرا شود.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعى 
از افزایش حقوق پرســتاران این سازمان 
خبــر داد و گفت: با توجه به اینکه وزارت 
بهداشت افزایش حقوق و دستمزد را اجرا 
کرده بود در سازمان تأمین اجتماعى نیز 
با موافقت شــوراى حقوق و دســتمزد، 
افزایش حقوق ها از مهر اجرا شده و حقوق 
پرستاران سازمان تأمین اجتماعى مشابه 

با وزارت بهداشت خواهد بود.
به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل 
روابط عمومى سازمان تأمین اجتماعى، 
دکتر مصطفى ســالارى  در جلسه اى با 
اعضــاى هیــأت مدیره ســازمان نظام 
پرســتارى اظهار داشــت: بعد از وزارت 
بهداشت بیشــترین تعداد پرستاران با 
سازمان تامین اجتماعى همکارى دارند و 
16500 پرستار در مراکز درمانى تأمین 
اجتماعى سراسر کشور مشغول خدمت 

رسانى به بیماران هستند.
وى بــا بیان اینکه تعــداد زیادى از 
پرستاران شاغل در مراکز درمانى دولتى 
و خصوصى نیز بیمه شده سازمان تأمین 
اجتماعى هستند، گفت: در مجموع 70 
هزار پرستار تحت پوشش سازمان تأمین 

اجتماعى قرار دارند.
او با اشــاره بــه برگــزارى آزمون 
استخدامى سازمان تأمین اجتماعى در 
ماه گذشته اظهار داشــت: با جذب و به 
کارگیرى پرستاران پذیرفته شده در این 
آزمون که در حال انجام اســت، شــاهد 
کاهش فشــار کارى پرســتاران و بهبود 
شاخص تعداد پرستار نسبت به تخت هاى 

بسترى خواهیم بود.
وى  توســعه خدمات درمانى این 

سازمان را بر اســاس سطح بندى مراکز 
درمانى کشور عنوان کرد و گفت: بر اساس 
مطالعات انجام شــده در سازمان تأمین 
اجتماعى و وزارت بهداشــت، توســعه 
خدمــات درمانى براســاس اولویت و به 
منظــور تحقق عدالت در دسترســى به 

خدمات مورد توجه قرار مى گیرد.
او از نهایى شدن مطالعات مربوط به 
سطح بندى مراکز درمانى خبر داد و گفت: 
براســاس برنامه ریزى صورت گرفته به 
بیمارســتان هاى موجود سازمان تأمین 
اجتماعــى 550 تخت اضافه مى کنیم و 
توسعه و تجهیز مراکز موجود را با جدیت 

پیگیرى مى کنیم.
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دکتر امیرعباس منوچهرى، معاون 
درمان سازمان تأمین اجتماعى نیز در این 
جلســه گفت: حدود 16500 پرستار در 
بیمارستان هاى تأمین اجتماعى سراسر 
کشور مشــغول به کار هستند و مجموع 
تخت هاى بسترى بیمارستان هاى تأمین 

اجتماعى 9200 تخت است و در مجموع 
از نظر شاخص تعداد پرستاران به نسبت 
تخت بیمارستانى در شرایط قابل قبولى 
قرار داریم و کمبود نیروى جدى در بخش 

پرستارى وجود ندارد.
وى از جذب 2650 پرستار جدید در 
سازمان تأمین اجتماعى براساس آزمون 
استخدامى که ماه قبل برگزار شده است، 
خبر داد و گفت: قانون ارتقائ بهره ورى از 
سال 91 در سازمان تامین اجتماعى اجرا 
مى شود و پرداختى پرستاران به روز است.

برخوردارى از مزایاى مشاغل سخت 
و زیان آور مهمترین خواســته پرستاران 

است
محمد میرزابیگى ، رئیس سازمان 
نظام پرستارى نیز در این جلسه گفت: با 
شیوع کرونا در کشور 8 ماه از دفاع مقدس 
پرستاران مى گذرد و پرستاران علاوه بر 
فعالیت هاى معمول وظایف جدیدى نیز 
برعهده گرفته اند ، در کشور 193 دانشکده 
پرســتارى داریــم و در کل فعالیت هاى 
پرستارى بیش از 250 هزار نفر مشغول 

به کار و یا تحصیل هستند و سازمان نظام 
پرستارى 192 هزار عضو دارد.

او  از خدمــت رســانى 110 هزار 
پرستار به بیماران مبتلا به کرونا خبر داد 
و گفت: 32 هزار نفر از پرستاران به بیمارى 
کرونا مبتلا شــده و 6 هزار نفر از آنان به 
دلیل این بیمارى از خدمت منفک شده  و 

52 پرستار نیز به شهادت رسیده اند.
وى خدمت رســانى بــه بیماران را 
وظیفه اى مقدس براى پرستاران توصیف 
کــرد و گفت: کار و خدمــت به بیماران 
نســبت به پیگیرى مطالبات در اولویت 
اســت و البته اگر مطالبات محقق شود، 

خدمت به مردم بهتر ارائه مى شود.
او  برخــوردارى از مزایاى مربوط به 
مشاغل ســخت و زیان آور را مهمترین 
خواسته پرســتاران عنوان کرد و گفت: 
بخشى از اعضاى جامعه پرستارى تحت 
پوشش تامین اجتماعى و تابع قانون کار 
هســتند که حدود 40 هزار نفر اینگونه 
هســتند و از مزایاى مشــاغل سخت و 

زیان آور استفاده مى کنند.
وى با اشــاره به تصویب قانون بهره 
ورى براى سرمایه انسانى کادر درمان در 
مجلس شوراى اســلامى، گفت: انتظار 
جامعه پرستارى اجراى کامل این قانون 
در تمامى مراکز درمانــى اعم از دولتى، 

خصوصى و تأمین اجتماعى است.
او تأمین نیروى کمک پرســتار در 
مراکز درمانى را از دیگر مطالبات جامعه 
پرستارى برشــمرد و گفت به ازاى هر 4 
پرســتار باید یک نفر کمک پرســتار در 
بخش ها باشد و انتطار داریم این موضوع  

مورد توجه باشد.

حقوق پرستاران سازمان تأمین اجتماعى مشابه با وزارت بهداشت مى شود
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مدیرعامل شرکت تولیدنیروى برق حرارتى گفت: طلب 2500 میلیارد تومانى این شرکت از سازمان هدفمندى یارانه ها، مانع از انجام به موقع تعمیرات نیروگاهى است.

 محسن طرزطلب با اشاره به اینکه تعمیرات نیروگاهى از یک ماه گذشته شروع شده است افزود: طبق قانون هدفمندى یارانه ها، بهاى برق دریافت شده از مردم به حساب 
سازمان هدفمندى یارانه ها واریز و پس از دو هفته باید به صنعت برق اختصاص یابد که این روند در شش ماه گذشته با کندى مواجه شده است ،  درحال حاضر طلب صنعت 

برق از سازمان هدفمندى یارانه ها, 5 هزار میلیارد تومان است که 2500 میلیارد تومان از این رقم متعلق به بخش تولید و شرکت تولید نیرو برق حرارتى است.
به گزارش اعتبار به نقل از صدا و ســیما وى  با بیان اینکه به دنبال وصول این طلب براى ادامه تعمیرات نیروگاه ها هســتیم ادامه داد: این اعتبار براى خرید تجهیزات، قطعات و 
فعالیت هاى پیمانکارى اســت ،  همه تجهیزات مورد نیاز نیروگاه هاى حرارتى در بخش دولتى و خصوصى از شرکت هاى ایرانى تامین مى شود و در این بخش نیاز نیروگاه ها به 
واردات فقط براى مواد اولیه و اندك است و درحال حاضر حداکثر نیاز کشور به برق 39 تا 40 هزار مگاوات است و مابقى توان نیروگاه هاى کشور در تعمیرات قرار گرفته و یا عدم 

نیاز خورده است. 

طلب 2500 
میلیارد تومانى 
مانعى براى 
تعمیرات 
نیروگاه ها

هفته نامه اقتصادى ایران

خبـــــر خبـــر

افزایش سرمایه به 700 میلیارد تومان و 
مقدمات عرضه اولیه شرکت در بازار سرمایه 
به گزارش روابط عمومى عمومى بیمه ایران معین، دکتر 
کریمى دبیر کل سندیکاى بیمه گران  در خصوص مباحث مختلف 
صنفى صنعت بیمه، اقدامات و برنامه هاى در دست انجام سندیکاى 
بیمه گران ایران و همچنین آخرین وضعیت بیمه ایران معین با 
مدیرعامل و اعضاى هیات مدیره به گفتگو و تبادل نظر پرداختند 
. او  ضمن تشــریح اقدامات صنفى انجام شده در حوزه هاى امور 
مالیاتى، تامین اجتماعى، قوه قضائیه، مجلس و سایر دستگاه هاى 
اجرایى، اظهار داشت: شرکت هاى بیمه مى توانند با استفاده از 
ظرفیت هاى همکارى و با بهره گیرى از فضاى تعاملى این بخش، 
موضوعات و چالش هاى مهم صنعت را پیگیرى و برنامه ریزى کنند. 
وى با اشاره به توانمندى و تجارب ارزشمند دکتر محمدى در دوره 
هاى پیشین مدیریتى در صنعت بیمه گفت: عملکرد ایشان در 
شرکت بیمه ایران معین و برنامه هایى که هیات مدیره و مدیرعامل 
شرکت در دست اقدام دارد قابل تقدیر بوده و انشاءا.. ماندگار خواهد 
بود. داریوش محمدى مدیرعامل شرکت بیمه ایران معین نیز در 
این دیدار، ضمن تشکر از وى و هیات مدیره بیمه ایران معین و نیز 
سهامدار عمده شرکت در برگزارى به موقع مجمع عادى سالیانه، 
افزایش  سرمایه و عرضه سهام شرکت در بازار سرمایه را از مهم ترین 
برنامه هاى هیات مدیره این شرکت عنوان کرد و افزود: در مرحله 
اول، افزایش سرمایه شرکت از محل سود انباشته و مطالبات حال 
شده از 250 میلیارد به 400 میلیارد تومان افزایش یافته و به ثبت 
رسید و هم اکنون با تاکید اقاى دکترمحمد رضایى مدیرعامل و 
نیز اعضاى هیات مدیره بیمه ایران در نظر داریم، سرمایه فعلى را 
تا پایان تابســتان امســال به 700 میلیارد تومان افزایش داده و 
مقدمات عرضه اولیه شرکت در بازار سرمایه را فراهم آوریم ، سرمایه 
بالا، سهم نگهدارى مطلوب در ریسک هاى پذیرش شده، تداوم 
سطح توانگرى یک و برخوردارى از منابع انسانى جوان، تحصیلکرده 
و متخصص شرکت بیمه ایران معین را در ردیف 5 شرکت برتر و 

توانمند صنعت بیمه قرارداده است.

دعوت به همکارى در بانک پاسارگاد
بانک پاسارگاد به منظور تأمین و تکمیل سرمایه انسانى مورد 

نیاز خود، با شرایط زیر دعوت به همکارى مى نماید.
# فارغ التحصیلان مقاطع کارشناسى و کارشناسى ارشد 
در رشته هاى مورد پذیرش، جهت همکارى در شعبه هاى مورد 

نظر بانک
# فارغ التحصیلان مقطع کارشناسى در رشته هاى مورد 
پذیرش، جهت همکارى به عنوان منشى در شهرهاى تهران، تبریز 

و اهواز
# فارغ التحصیلان مقاطع کارشناسى و کارشناسى ارشد در 
رشته حقوق (با اولویت دارا بودن پروانه وکالت)، جهت همکارى 
در شهرهاى مورد نظر به عنوان کارشناس حقوقى. جهت کسب 
اطلاعات بیشتر و ثبت نام مى توانید به سایت بانک پاسارگاد به 

نشانى www.bpi.ir مراجعه نمایید.

ایجاد پنجره واحد براى واردات کالا از طریق 
صادرات نفت

وزیر نفت ضمن اشاره به 
موافقت رئیــس جمهورى با 
یشــنهاد وزارت نفت براى  پ
ایجاد پنجره اى واحد به منظور 
واردات کالا از طریق صادرات 
نفت با هدف سرعت بخشى به 
کارها گفت: از هفته آینده کار 

عملیاتى را آغاز مى کنیم.
بیژن زنگنه در نشستى مشترك با وزیران صنعت، 
معدن و تجــارت ، جهاد کشــاورزى و رئیس کل بانک 
مرکزى در محل وزارت صمت گفت: با توجه به موافقت 
رئیس جمهورى با پیشنهاد وزارت نفت ما باید یک پنجره 
واحد ایجاد کنیم براى اینکه کارها به سرعت انجام شود و 
وقت مردم در رفت وآمد میان دســتگاه ها تلف نشــود ،  
نتیجه کار هم باید ســریع به متقاضــى اعلام تا تکلیف 

مشخص شود.
وزیر نفت گفت: ما باید درباره چارچوب تشکیل این 
پنجره واحد، تصمیم گیرى کنیم و دستگاه هاى متقاضى 
و دستگاه هایى که باید عملیات ستادى را انجام دهند کار 
را آغــاز کنند تا واردات کالا از طریق صادرات نفت انجام 
شود ضمن اینکه ان شاء االله از هفته آینده کار عملیاتى را 

آغاز مى کنیم.

قدردانى قوه قضائیه از عملکرد وزارت نفت در 
بخش پتروشیمى

معاون اول قوه قضائیه دستاوردهاى وزارت نفت در 
حوزه پتروشیمى را امیدوارکننده دانست و از عملکرد این 

وزارتخانه و همچنین فعالان این حوزه قدردانى کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانى وزارت 
نفت، غلامحسین محسنى اژه اى در نامه اى گزارش بیژن 
زنگنه، وزیر نفت به سیدابراهیم رئیسى، رئیس قوه قضائیه 
با عنوان «سند توســعه صنعت پتروشیمى» را خوب و 
امیدوارکننده دانســت و از همه فعــالان در این حوزه 
قدردانى و عنوان کرد: چنانچه مشــکل قضایى در این 

صنعت وجود دارد اعلام کنید که در رفع آن اقدام شود.
«سند توسعه صنعت پتروشیمى» مرورى گذرا بر 
جهش هاى این صنعت و ارائه اطلاعات تفصیلى طرح هاى 
پتروشیمى قابل افتتاح در سال 1399، اهم ریل گذارى ها 
و تدابیــر مــورد نظر براى توســعه صنایع پیشــران و 
پایین دســتى و نیز نحوه تخصیص خــوراك به صنایع 

پتروشیمى دارد.
در بخشــى از گزارش بیژن زنگنــه، وزیر نفت به 

سیدابراهیم رئیسى، رئیس قوه قضائیه آمده است:
«صنعت پتروشیمى از جمله صنایع پیشران کشور 
است که سهمى قابل توجه از تولید ناخالص ملى و صادرات 
غیرنفتى کشور را به خود اختصاص داده است. با اتکاى بر 
عواملى چون تولید خوراك هاى متنوع در بالادست نفت 
و گاز بالاخص در میدان گازى مشترك پارس جنوبى، توان 
بــالاى فنى و اجرایى در داخل کشــور، وجود بازارهاى 
گسترده مصرف و سرمایه گذارى هاى قابل توجه، صنعت 
پتروشیمى جهش هاى سه گانه اى را به ترتیب زیر تجربه 

کرده است:
* در جهش اول این صنعت، ظرفیت تولید و ارزش 
محصولات نهایى تولیدى (برپایه قیمت هاى ثابت سال 
1395) این صنعت به ترتیب از 12 میلیون تن و 2 میلیارد 
دلار در سال 1375 به 56 میلیون تن و 11 میلیارد دلار 

در سال 1392 رسیده است.
* با تکمیل طرح هاى جهش دوم در سال 1400 
ظرفیت تولید محصولات پتروشــیمى کشــور به 100 
میلیون تن و ارزش محصولات نهایى تولیدى آن به 25 
میلیارد دلار خواهد رســید و صرفاً در سال 1399، 17 

طرح با ظرفیت 25 میلیون تن به بهره بردارى مى رسد.
* در ادامه در جهش سوم پتروشیمى، با تکمیل 
طرح هاى فعال موجود ظرفیت تولید این صنعت به 133 
میلیون تن و ارزش محصولات نهایى آن به 37 میلیارد 

دلار خواهد رسید.
به گــواه ظرفیت و ارزش محصــولات تولیدى در 
صنعت پتروشیمى، بدون شک مى توان این صنعت را یکى 
از دستاوردهاى بزرگ نظام جمهورى اسلامى محسوب 
کرد که در شرایط تحریمى توانسته است بخش عمده اى 
از نیاز ارزى کشــور را تأمین کنــد و تاب آورى اقتصاد را 

افزایش دهد.»
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انتقال محل صادرات نفت خام به جاسک اقدامى راهبردى است
به گزارش اعتبار بــه نقل از پایگاه 
اطلاع رسانى معاون اول رئیس جمهور، 
جلسه شوراى توسعه سواحل مکران به 
ریاست اســحاق جهانگیرى معاون اول 

رییس جمهور برگزار شد.
جهانگیرى در این جلسه با تأکید بر 
لزوم حفاظت و حراست از اراضى سواحل 
مکــران و جلوگیرى از تصرف این اراضى 
توســط افراد ســودجو، گفت: معمولاً با 
تصویب طرح هاى توســعه براى یکى از 
مناطق کشور، افراد سودجو با ارائه طرح ها 
و پــروژه هاى صــورى و حتى گاه تحت 
عنوان وقــف، در صدد تصرف اراضى این 
مناطق برمى آیند که باید با جدیت در این 

خصوص مراقبت شود.
وى همچنین بر ضرورت حمایت از 
بخش خصوصى و ســرمایه گــذاران در 
سواحل مکران تأکید و خاطرنشان کرد: 
هر چه ورود دولت چه به لحاظ اجرایى و 
چه به لحاظ بودجه اى در طرح توســعه 
سواحل مکران کمتر باشد به مصلحت این 
منطقه اســت و بایــد از ظرفیت بخش 
خصوصى و سرمایه گذاران در اجراى این 
طرح استفاده شود اما باید دقت کنیم که 
این مشــارکت ها با هدف تصرف اراضى 
نباشد ، لازم است قراردادهایى که با بخش 
خصوصى منعقد مى شــود زمان دار و با 
مدت محدود باشد تا اگر پس از واگذارى 
اراضى، اقدام موثرى در مدت زمان تعیین 
شده انجام نشد، این اراضى از آنها خلع ید 
شده و به سرمایه گذاران دیگر واگذار شود 
، مطمئنا عده زیادى براى تملک و تصرف 
اراضى سواحل مکران هجوم خواهند آورد 
کــه لازم اســت وزارتخانه هــاى جهاد 
کشاورزى و راه و شهرسازى و استانداران 
هرمزگان و سیستان و بلوچستان نسبت 
به این موضوع حساسیت داشته باشند چرا 
که اگر مراقبت نشــود ممکن است چند 
ســال بعد عده اى مدعى شوند که مالک 
بخشى از این اراضى هستند. همانطور که 
نمونه این اتفاق را در عسلویه شاهد بودیم 
که شــخصى مدعى بود مالک چندین 
هکتــار از این اراضى اســت کــه پس از 
رسیدگى و بررسى موضوع، مشخص شد 

ادعاى این فرد بى ربط و بى اســاس بوده 
است.

معاون اول رییس جمهور با اشاره به 
ســفر مقام معظم رهبرى به ســواحل 
مکران و تأکید ایشان مبنى بر ضرورت 
توسعه این منطقه اظهار داشت: توسعه 
سواحل مکران در برنامه ششم توسعه نیز 
دیده شده است و دولت با جدیت به دنبال 
اجراى طرح جامع توسعه سواحل مکران 
است ،  در مقطعى وزارت دفاع و پشتیبانى 
نیروهاى مسلح، دبیرخانه شوراى توسعه 
ســواحل مکران را عهده دار بود که لازم 
است از تلاش ها و زحمات این وزارتخانه 
قدردانى شــود. پس از آنکه برنامه هاى 
توسعه اى وارد فاز اجرایى شد تصمیم بر 
این شــد که دبیرخانه این شورا به یک 
وزارتخانه توسعه اى منتقل شود که هم 
اکنون در وزارت راه و شهرسازى مستقر 
است ،  براى نخستین بار است که پیش 
از اجــراى یک برنامه توســعه اى، ابتدا 
طرحى جامع تدوین شده است تا دیگر 
دغدغه ها و نگرانى هاى زیست محیطى 
و جابجایى جمعیتى که در عسلویه شاهد 
آن بودیم، تکرار نشود ، خوشبختانه در 
طرح جامع توسعه سواحل مکران همه 

جوانب مدنظر قــرار گرفته و این طرح 
جامع در شوراى عالى شهرسازى و ستاد 
آمایش ســازمان برنامــه و بودجه نیز 
بررسى و به سند معتبرى تبدیل شده که 
قرار است مبناى توسعه سواحل مکران 

باشد.
او با بیان اینکه تا این لحظه دو کانون 
اصلى توسعه در سواحل مکران مدنظر قرار 
گرفته اســت گفت: یکى از این مناطق، 
منطقه جاســک و اطراف آن در اســتان 
هرمزگان و منطقه دیگر چابهار و مناطق 
اطراف آن در استان سیستان و بلوچستان 
است که این مناطق از هر نظر شایستگى 
و ظرفیــت آن را دارند که بــار بزرگى از 
توسعه کشور را بر دوش بگیرند و به کانون 

هاى توسعه تبدیل شوند.
وى با اشاره به اقدامات انجام شده از 
ســوى وزارت نفت بــراى انتقال محل 
صادرات نفت خام به جاســک افزود: این 
اقدام وزارت نفت اقدامى راهبردى است 
که جاسک را به یکى از کانون هاى اصلى 
صادرات نفت خام کشــور در شرق تنگه 

هرمز تبدیل خواهد کرد.
معاون اول رییس جمهور همچنین 
با اشاره به سرعت گرفتن روند اجراى طرح 

هاى توسعه اى در چابهار خاطرنشان کرد: 
یکى از نیازها و تنگناهاى اصلى توســعه 
چابهار عدم برخوردارى از خطوط ریلى و 
اتصال به راه آهن سراسرى کشور بود که 
با مجوز مقام معظم رهبرى 300 میلیون 
یورو از صندوق توسعه ملى براى تکمیل 
سریعتر راه آهن چابهار و اتصال آن به راه 
آهن سراسرى برداشت شد و امیدوارم هر 

چه زودتر شاهد تکمیل آن باشیم.
جهانگیرى همچنین بــا تأکید بر 
ضرورت بهسازى مسیرهاى جاده اى بندر 
چابهار گفت: خوشبختانه وزارت نفت نیز 
با سرعت در حال فعالیت و تکمیل خطوط 
انتقال گاز به چابهار، ایرانشهر و واحدهاى 
صنعتى است که باید از گاز استفاده کنند.

او با تأکید بر اینکه باید زیرساخت ها 
و امکانات زیربنایى سواحل مکران به گونه 
اى فراهم شود که سرمایه گذاران خارجى 
و بخش خصوصى داخلى با انگیزه به این 
منطقه ورود کنند، از ســازمان حفاظت 
محیط زیست خواست به صورت مستمر 
و دائمــى در این منطقه حضور و نظارت 
داشته باشند و اقدامات و فعالیت ها را رصد 
کند ، اگرچه قرار اســت طرح ها و پروژه 
هاى توسعه سواحل مکران در چارچوب 
طرح جامع توســعه این سواحل اجرایى 
شــود، اما با توجه به آنکه مسایل زیست 
محیطى خط قرمز در اجراى هر پروژه اى 
محسوب مى شود، لازم است که سازمان 
حفاظت محیط زیست به صورت مستمر 
برنامه هاى توســعه اى در این منطقه را 

پایش و گزارش کند.
وى با اشاره به گزارش رییس سازمان 
بنادر و دریانوردى در خصوص برنامه هاى 
این سازمان براى ایجاد بندر بزرگ تجارى 
در ســواحل مکران گفت: ایجاد بندرى 
بزرگ در سواحل مکران یکى از مهمترین 
و اصلى ترین کارها براى توسعه کشور و 
خصوصا این منطقه است. که لازم است 
دبیرخانه شورا با هماهنگى سازمان برنامه 
و بودجه، سرعت کارهاى مطالعاتى این 
طرح را افزایش دهد تا شاهد ایجاد بندرى 
بــزرگ و پرظرفیت در ســواحل مکران 

باشیم.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومــى میراث فرهنگــى ، صنایع 
دستى و گردشگرى ، با حضور آقاى 
على اصغر مونســان وزیــر میراث 
فرهنگى، صنایع دستى و گردشگرى 
در جهت بررســى چالش هاى پیش 
روى 21 مجموعه تاریخى - فرهنگى 

ملى که به ثبت جهانى رسیده اند .
  على اصغر مونسان گفت: کل 
بودجه ســالانه این مجموعه ها تنها 
980 میلیارد تومان اســت که بسیار 

اندك است .
میانگین سرانه سالانه براى هر 
یــک از مجموعه هــاى فرهنگى - 
تاریخى کشور تنها 5 میلیون تومان 
اســت که این ما را در نگهدارى آنها با 
مشکل مواجه مى کند ، پارسال 70 
میلیارد تومان درآمد این مجموعه ها 
بود که امسال به سبب شیوع کرونا و 
محدودیت هاى بهداشتى ناشى از آن 
تاکنون تنها 3 میلیارد تومان درآمد 
داشته ایم ، تفاوت درآمد 70 میلیارد 
تومانى با 3 میلیارد تومان امسال ما را 
براى مرمت و نگهدارى این مجموعه 
ها با چالش جدى مواجه کرده است 
که باید این خلاء جبران شود ،  نگرانى 
ما آنجاســت کــه نمى دانیــم این 

محدودیت ها براى ســال آینده نیز 
ادامه مى یابد یا نه؟

وزیــر میــراث فرهنگــى، 
گردشــگرى و صنایع دستى گفت: 
بیشــترین درآمــد مجموعه هاى 
تاریخى - فرهنگى و موزه ها در سه ماه 
اسفند، فروردین و اردیبهشت است 
که امســال این درآمد حاصل نشد و 
نگرانى ما براى ادامه محدودیت هاى 
بهداشــتى در این سه ماه براى سال 

بعدى مالى است .
وى از پرداخت معوقات حقوق 
کارکنان پایگاه هــاى ملى و جهانى 

کشور خبر داد.
متأســفانه به ســبب کمبود 
اعتبارات پرداخــت حقوق کارکنان 
پایگاه هــاى تاریخى ملــى و جهانى 
کشور به تعویق افتاده بود. خوشبختانه 
امروز با دســتور خزانــه دار که عضو 
هیأت امناء است این اعتبار تأمین و تا 
چنــد روز آینده حقــوق کارکنان 

پرداخت مى شود.
او با بیان این که کمبود اعتبار در 
این وزارتخانه ســابقه تاریخى دارد، 
گفت: براســاس اعتبــارات موجود 
حفاظت، مرمت و نگه داشت 34 هزار 
اثر ملى و 24 اثر جهانى در کشور امکان 

پذیر نیست ،  با این میزان اعتبار تنها 
بنا هاى تاریخى مهم مرمت مى شوند 
و بــه برخى بنا ها یــا اعتبارى تعلق 
نمى گیرد و یا اعتبارات کافى نیست ، 
این انتظار به حق مردم اســت که از 
هویت ملى و میراث تاریخى شــان 

حفاظت شود.
وى با بیان این که کشور پهناور 
ایــران در هر منطقــه داراى میراث 

فرهنگى است که موجب افتخار ملى 
است، افزود: متأسفانه یگان حفاظت 
وزارت میراث فرهنگى گردشگرى و 
صنایع دستى از نظر نیروى انسانى و 
امکانات پشــتیبانى و لجســتیک با 
کمبود هاى قابل توجهى مواجه است 
،  بــا توجه به امکانــات محدود براى 
جذب نیروى انســانى در تلاشیم تا 
بودجه لازم بــراى تکمیل حفاظت 
الکترونیک در بناها، پایگاه ها و امکان 
تاریخى افزایش یابد تا در حد امکان 
نیاز به نیروى انسانى کاهش یابد ، با 
توجــه به بازنشســته شــدن امین 
اموال هــاى رســمى وزارت میراث 
فرهنگى گردشگرى و صنایع دستى 
نیاز به استخدام امین اموال احساس 
مى شد که مقرر شد ذیحساب ها امکان 
استفاده از نیرو هاى پیمانى را فراهم 
کنند ، دومین نشســت هیأت امناء 
مجموعه هــاى تاریخى - فرهنگى با 
ارائه گزارش عملکرد گذشته و بررسى 
و ارائه راهکار ها در زمینه چالش هاى 

پیش رو برگزار شد.
اواز تخصیص اعتبار بین المللى 
به منظور مرمت و بازسازى دیوار غربى 
ســازه هاى آبى شوشــتر که به ثبت 
جهانى رسیده است از سوى یونسکو 

خبر داد و افــزود: این اعتبار در دفتر 
منطقه اى و به پیمانکار و مهندس ناظر 
پرداخت مى شود،این سازه ها در حال 
فرو ریختن هســتند و نیاز فورى به 
مرمت و بازســازى دارنــد ، تربیت 
استادکاران جدید به منظور مرمت و 
بازســازى آثار تاریخى نیز براى این 
وزارتخانــه ضــرورى اســت، زیرا 
استادکاران ماهر یا از دنیا رفته اند و یا 
به سالمندى و بازنشستگى رسیده اند 
و باید نسل جدید به منظور مرمت و 
بازسازى زیر نظر این استادان با تجربه 
و گاه منحصر به فرد تربیت شوند تا با 
فوت و یــا از کار افتادگى آنان از این 

نیرو ها محروم نمانیم.
خ  ا ت ک ـ ـ س ش ن و ر ز ف ى ا و
صاحبقرانیه در کاخ موزه نیاوران و نیاز 
فورى به مرمت آن خبر داد و در صورت 
تأخیــر در مرمــت آثــار تاریخى با 
آسیب هاى جبران ناپذیر آن ها مواجه 
خواهید شد ، مردم به حق انتظار دارند 
کــه هویت ملــى شــان حفاظت و 
نگهدارى شود، اما به سبب کم بودن 
تاریخى بودجه ایــن وزارتخانه براى 
حفاظت، مرمت و نگهداشت این بنا ها 

با مشکلات زیادى مواجهیم.
او  با بیان اینکه خوشبختانه در 

دولت دوازدهم بودجه این وزارتخانه 
در ســال 99 به هزار و 400 میلیارد 
تومــان افزایش یافته اســت گفت: 
متأســفانه تنها هزار و 200 میلیارد 
تومان ابلاغ شــده اســت که همین 
کاهش 200 میلیارد تومان مبلغ قابل 
توجهــى براى رفع کمبودهاســت ، 
کمبود هاى ناشــى از شیوع بیمارى 
کرونــا براى وزارتخانــه مورد نظر ما 
نیست بلکه نیاز هاى مبرم هویت ملى 
براى پیشگیرى از آسیب هاى جدى و 
حفظ و نگهداشت آنهاست که اگر در 
آن تأخیر شود غیر قابل بازگشت باشد 
، آسیب هاى بنا هاى تاریخى پیش از 
این هم جدى بود، اما اکنون شــدید 

شده است.
اث فرهنگــى،  ر ـ ـ ی ر م ـ ـ ی ز و
گردشــگرى و صنایع دستى گفت: 
متأسفانه به سبب شرایط بد اقتصادى 
حفارى هاى غیر مجاز نیز در کشــور 
افزایش یافته اســت و ما بر اســاس 
کشــفیات متوجه افزایش اینگونه 
جرائم مى شویم ، با تلاش کارشناسان 
مربوطــه و نفــوذ بعنــوان خریدار 
توانســتیم مقادیر قابل توجهى شى 
طلاى تاریخــى از حفاران غیر مجاز 

کشف و ضبط کنیم.

اعتبار هر مجموعه تاریخى در سال تنها  5  میلیون تومان 

در پى حادثه خروج از خط قطار زاهدان - تهران در مهرماه سال گذشته، تعداد 11 واگن قطار مسافرى در ورودى ایستگاه شورو زاهدان دچار سانحه شده و از خط خارج شدند. تعداد 9 دستگاه از واگن هاى این قطار تحت پوشش بیمه هاى مهندسى 
تمام خطر بیمه ملت بودند که از این تعداد 8 دستگاه دچار خسارت شدند.  به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى بیمه ملت؛ پس از اعلام خسارت توسط شرکت برناریل گستر تهران و تکمیل مدارك و بررسى جنبه هاى مختلف پرونده، طى دو نوبت 
جلسات شوراى فنى و مذاکرات با ارزیابان خسارت ریلى و امنیتى و با توجه به لزوم مکاتبات متعدد با نهادها و سازمان هاى مختلف و انجام کلیه تشریفات مربوطه نهایتا موارد مربوط به پرداخت خسارت 8 واگن آسیب دیده، تایید و با توجه به رضایت کامل 
بیمه گزار، با حضور محمدطه سعیدى مدیرعامل شرکت برناریل در بیمه ملت، خسارت تقریبى بالغ بر هفتاد میلیارد ریال در 28 مهرماه سال جارى در وجه این بیمه گزار پرداخت شد. گفتنى است؛ حق بیمه پرداخت شده توسط شرکت برناریل، بابت این 
بیمه نامه ها حدود 150 میلیون ریال بوده است. طبق قانون دسترسى آزاد به شبکه حمل و نقل ریلى، راه آهن مسئول حفظ و نگهدارى ناوگان و تامین سلامت سیر آنان است؛ اما با توجه به خسارت وارده به شرکت برناریل گستر تهران، بیمه ملت نسبت به 
پرداخت این خسارت اقدام لازم را به عمل آورد ، بیمه ملت با توجه به حضور متوالى طى 9 سال در سطح یک توانگرى مالى شرکت هاى بیمه، همواره بر پرداخت به موقع خسارت و جلب رضایت بیمه گزاران و زیان دیدگان خود تاکید داشته و به عنوان شرکتى 

که مشترى مدارى را سرلوحه فعالیت خود قرار داده، یکى از شرکت هاى فعال و موثر در صنعت بیمه است. بیمه ملت امیدوار است با ارائه خدمات مناسب و مطلوب در کلیه رشته هاى بیمه اى، بتواند منشأ خدمات شایسته واقع شود.

پرداخت خسارت هفتاد 
میلیارد ریالى توسط بیمه 

ملت
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نشست فوق العاده اتحادیه جهانى پست با حضور بهزاد اقبال خواه، عضو هیئت مدیره شرکت ملى پست و شوراى راهبرى این اتحادیه، در برن سوئیس در حال برگزارى است. به 
گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى شرکت ملى پست، اقبال خواه در این نشست فوق العاده که با هدف بحث و بررسى در خصوص نحوه برگزارى بیست و هفتمین کنگره جهانى 
پست در شرایط بحرانى همه گیرى ویروس کرونا برگزار شده، به همراه مهدى آهویى مشاور وزیر و رییس مرکز همکارى هاى تخصصى و مطالعات راهبردى بین المللى وزارت 
ارتباطات و فناورى اطلاعات حضور یافته است. به گفته عضو هیئت مدیره، اشاعه ویروس کرونا بسیارى از رویداد هاى جهانى از جمله برگزارى کنگره اتحادیه جهانى پست که قرار 
بود شهریور ماه امسال در ابیجان پایتخت ساحل عاج، برگزار شود را به تعویق انداخته، این در حالى است که اهداف و برنامه هاى تعیین شده در دستور کار این اتحادیه بسیار مهم 
بوده و تاثیر مستقیمى بر تداوم کار شبکه هاى پستى کشور هاى عضو اتحادیه و تعاملات پستى جهانى دارد. وى با اشاره به برخى موضوعات قابل طرح در این کنگره از قبیل انتخاب 
دبیر کل و معاون اتحادیه، انجام انتخابات اعضاى شورا هاى راهبرى و عملیاتى و تعیین بودجه اتحادیه براى چهارسال پیش رو و تدوین راهبردى پستى جهانى، افزود: تصمیم گیرى در 

خصوص این مسایل، نقشه راه شرکت هاى پست براى چهار سال بعدى است که ضرورت برگزارى کنگره با رعایت تمامى دستورالعمل ها و موازین بهداشتى را روشن مى سازد.

برگزارى نشست فوق 
العاده اتحادیه 
جهانى پست

هفته نامه اقتصادى ایراناقتصاد و بورس

باتصویب اختصاص اراضى 
ملى در جنوب پــارك فناورى 
پردیس معاونت علمى زیست بوم 
وآورى گسترده تر شد؛ معاون  ن
علمى و فناورى رییس جمهورى 
از هموار شــدن راه براى تحقق 
شــهر نوآور با توســعه ناحیه 
نوآورى پردیس خبر داد و گفت: 
1000 هکتــار اراضى ملى در محدود جنوب پارك فناورى 
پردیــس قرار دارد که با حمایــت معاونت علمى و فناورى 
ریاست جمهورى و همکارى استاندارى تهران، مصوب شد 
در گام نخســت حدود 400 هکتــار از این اراضى به ناحیه 

نوآورى پردیس اختصاص پیدا کند.
ستارى با بیان این که اکنون با ایجاد ناحیه نوآورى در 
کنار پارك فناورى پردیس، زیســت بوم نوآورى و فناورى 
توســعه خواهد یافت، ادامه داد: شوراى عالى شهرسازى و 
معمارى ایران در جلسه هفتم مهرماه سال جارى، موضوع 
جانمایى پارك علم و فناورى در حریم شهر پردیس را مورد 
بررسى قرار داد و با جانمایى ناحیه نوآورى در اراضى یادشده 

تحت کاربرى علوم، تحقیقات و فناورى موافقت کرد.
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وى ادامه داد: ناحیه نوآورى فراتر از شــرکت ها است و 
بخش هاى زنجیره زیست بوم نوآورى در آن گرد هم آمده اند 
تا تمام نیازهاى توسعه فناورى و نوآورى در این ناحیه تأمین 
مى شود. مجموعه چرخ هاى زنجیره فناور و نوآور گردآمده 
در ناحیه نوآورى، در واقع یک شهر فناور و نوآور را شکل مى 
دهند. از مراکز خرید، ســکونتگاه، دانشگاه ها، شرکت هاى 
دانش بنیان و دیگر بخش هاى زیســت بوم نوآورى در این 

ناحیه گرد هم مى آیند و شهر نوآور را شکل مى دهند.
معاون علمى و فناورى رییس جمهورى، با بیان این که 
پارك فناورى پردیس هسته اصلى شکل گیرى شهر نوآور 
خواهد بود، ادامه داد: ناحیه نوآورى پردیس تهران به عنوان 
پیشران آینده اقتصاد کشور و جایگزین منابع نفتى با جذب 
استعدادها و متخصصان داخل و خارج از کشور با بهره گیرى 
از توانمندى هاى شــرکت هاى فناور و نوآور، بسترى براى 
یکپارچگى بین سه رکن منطقه نوآورى، منطقه صنعتى و 

منطقه مسکونى را در شرق استان تهران ایجاد کرده است.
ســتارى انعقاد تفاهم نامه اى میــان معاونت علمى و 
فناورى ریاست جمهورى و استاندارى  تهران را در راستاى 
توسعه این زیست بوم در شرق تهران دانست و گفت: پیش از 
این نیز تفاهم نامه اى با هدف تقویت زیســت بوم فناورى و 
نوآورى اســتان تهران با مرکزیت شرق استان و استفاده از 
حداکثر ظرفیت ها و امکانات و تســهیلات معاونت علمى و 
فناورى ریاست جمهورى و استاندارى تهران براى گسترش 

سخت افزارى و نرم افزارى ناحیه نوآورى پردیس امضا شد.
�Á��ÁMÂ¿��Æ��Ä]�dzfËZa�¶Ë|^e�ÕY�]�Öf��§

|À¼�ÂÅ
 ســتارى، ایجاد نواحــى و مراکز نــوآورى را الگویى 
اثربخش در توسعه اقتصاد دانش بنیان دانست و اظهار کرد: 
الگوهاى موفق از ناحیه ها و مراکــز نوآورى با کارکردهاى 
علمى، پژوهشــى و تولیدى در دنیا وجود دارد. از جمله دره 
سیلیکون آمریکا که 67 سال پیش کار خود را آغاز کرده و 3 
میلیون جمعیت دارد و 500 هزار نفر شــغل نوآورانه نیز در 
آن ایجاد شده است، همچنین مى توان به «دایدوك» کره 
جنوبى، «سوژوى» چین و «هسینچوى» تایوان اشاره کرد 
که هر کدام بر اساس دامنه جغرافیایى و عملکردى، به ترتیب 
با 56 هزار نفر، 700 هزار نفر و 150 هزار نفر شــغل نوآورانه 

فعالیت مى کنند.
وى افزود:  تمامى نواحى نوآورى در دنیا از یک هسته 
مرکزى شــکل گرفته و بر اســاس ظرفیت هاى منطقه اى 
گسترش پیدا کرده و تبدیل به نواحى ویژه نوآورى شده اند،  
بر این اساس در منطقه شرق تهران، پارك فناورى پردیس 
به عنوان بزرگترین پارك فناورى کشور، هسته اصلى ناحیه 

نوآورى پردیس را شکل داده است.
وى همچنین با اشــاره به ظرفیت هاى پردیس براى 
تبدیل مشــکلات پایتخت به کســب وکارهاى نوآورانه و 
اشتغال آفرین گفت: پارك فناورى پردیس به عنوان یکى از 
بهترین موقعیت هاى جغرافیایى براى تاسیس ناحیه ویژه 
نوآورى در ایران، مى تواند بسترى براى حل نیازهاى نوآورانه 
کلان شهر بزرگ تهران، ایجاد اشتغال و خلق ارزش افزوده 

باشد و پایتخت را به یک شهر هوشمند بدل کند.
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شــهر پردیس با 4 هزار و 150 هکتار، 170 هزار نفر 
ساکن یکى از بهترین موقعیت هاى جغرافیایى براى تاسیس 
ناحیه نوآورى در ایران اســت. این موقعیت به دانشگاه آزاد 
اســلامى رودهن، دانشــگاه پیام نور پردیس، دانشگاه آزاد 
اسلامى ناحیه نوآورى پردیس، مرکز ارتباطات ماهواره اى 

بومهن و پژوهشگاه علوم شناختى قابل اتصال است.
چشم انداز ناحیه نوآورى پردیس در فاز اول، بر مبناى 
برنامه زمان بندى پنج ساله و تا سال 1403 در نظر گرفته 
شده است،  این ناحیه در فاز اول به وسعتى به مساحت 115 
هکتار عملیاتى خواهد رسید، همچنین در این مدت امکان 
حضور 5 هزار دانشــجو، 20 هزار فعال، یک هزار شرکت، 
100 متخصص ایرانى بازگشته به کشور فراهم خواهد شد،  
از وجــه تجارى نیز این ناحیه توانایى دســتیابى به 120 
میلیون دلار صــادرات و 30 هزار میلیارد تومان فروش را 

خواهد داشت.

خبـــر
پارك فناورى پردیس باز هم بزرگتر شد

خبر
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معافیت مالیاتى آن باید حذف شود
عضو هیات رئیسه مجلس 
گفت: ایجاد انحصار در خرید هر 
محصولى حتى فولاد باعث ایجاد 

فساد و رانت مى شود.
به گــزارش اعتبار به نقل از 
، حسینعلى حاجى دلیگانى در 
نشســت علنى مجلس شوراى 
اسلامى، در جریان بررسى گزارش 

کمیسیون صنایع و معادن درباره بازار فولاد، با بیان اینکه سنگ 
آهن بخشى از معادن، ثروت عمومى و انفال است، گفت: سنگ 
آهن در کشور ما دچار تعارض جدى است زیرا از یک سو به دنبال 
آزادسازى قیمت و از سوى دیگر به دنبال رانت است ، این خواست 
به عموم ضرر شهروندان بوده که همگى سهمى در انفال و ثروت 
عمومــى دارنــد، آن هایى کــه اقتصاد بین المللــى را به رخ 
سیاستگذاران مى کشند و خواستار فروش مواد خود در بازارهاى 
جهانى به نرخ بین المللى هســتند باید هزینه هاى مواد اولیه، 
معدنى، نیروى کار و انرژى خود را هم به صورت آزاد و بین المللى 
پرداخت کنند ، زمانى که یک واحد تولیدى فولاد گزارش مى 
دهد در سال چندین هزار میلیارد تومان سود داشته باید بداند 
که همه این ســودها به دلیل مدیریت آن نبوده بلکه حاصل از 
جیب خارج شدن فقرا است. حدود یک ماه پیش یک آهن فروش 
به من اعلام کرد که طى 4 ماه 20 میلیارد تومان سود کرده اما 
این سود را نمى خواهد پس ببینید شما چه کردید ،  ایجاد انحصار 
در خرید هر محصولى حتى فولاد باعث ایجاد رانت و فساد است، 
باید بورس را مردمى کرده و ورود اقشار مختلف با حداقل سرمایه 

را آسان کنیم.
حاجى دلیگانى با تاکید بر اینکه تعیین کف و سقف فولاد 
باعث نایاب شــدن آن در بازار مى شود، گفت: قیمت دستورى 
براى متعادل سازى قیمت فولاد فایده اى ندارد و باید سوخت و 
انرژى به قیمت فوب خلیج فارس به آن ها داده شود ،  دولت باید 
حقوق دولتى خود را از استخراج معادن به نسبت قیمت هاى 
معامله شده در بورس اخذ کند، همچنین معافیت هاى مالیاتى 
حتى بر روى محصول نهایى فولاد باید حذف شده و زنجیره تولید 
حتى انباردارى در این روند در یک سامانه به صورت شفاف عرضه 
شود و نباید هیچ محدودیتى براى هیچ شخص حقیقى و حقوقى 
در نظر گرفته شود ، حداقل تناژ خرید باید به نسبت ظرفیت یک 
وسیله نقلیه متداول باشد، اگر وزیر به موقع آئین نامه اجرایى را 
نیاورده و گزارشى ارائه نکند باید تدبیرى اندیشیده شود تا حقوق 

وى به صورت اتوماتیک قطع شود.

12 دانشگاه مطرح کشور تحت پوشش 
بیمه اى تجارت نو 

در حال حاضر این شــرکت بیمه اى با پوشش حدود 80 
هزار نفر از  جامعه علمى، دانشــگاهى کشور، بیشترین تعداد 

قرارداد را با مراکز دانشگاهى دارد.
منا عروجى مدیر بیمه هاى عمر ، حوادث و درمان شرکت 
بیمه تجارت نو گفت: شرکت بیمه تجارت نو با 12 دانشگاه مطرح 
کشور در زمینه بیمه نامه هاى درمان، حوادث دانشجویى، آتش 

سوزى و خودرو طرف قرارداد است.
وى با بیان اینکه این شرکت بیمه اى به تازگى وارد قرارداد 
با وزارت علوم، تحقیقات و فناورى نیز شده است، افزود: درحال 
حاضر تجارت نو در صنعت بیمه بیشترین تعداد قرارداد را با مراکز 
دانشگاهى کشــور دارد  و دلیل رشد و موفقیت رشته تکمیل 
درمان در این شرکت را خدمات دهى مناسب دانسته و گفت: 
سرعت در ارائه خدمات، پاسخگویى 24 سـاعته، گـستردگى 
مراکز تشـخیصى و درمانى طرف قرارداد با این شرکت و خدمات 
آنلاینى که از طرف مراکز  تشــخیصى و درمانى طرف قرارداد 

ارائـه مـى شود، رضایت بیمه گذاران را به دنبال دارد.
وى با اشــاره به رتبه چهارم این شــرکت در حوزه انعقاد 
قرارداد با مراکز تشخیصى و درمانى در صنعت بیمه کشور، اظهار 
کرد: درحال حاضر 4 هزار مرکز تشخیصى و درمانى در سراسر 
کشور طرف قرارداد با شرکت بیمه تجارت نو هستند  ویکى از 
شروط انعقاد قرارداد با مراکز درمانى را، توافق سندیکاى بیمه 
گران با آن مرکز درمانى برشمرده و تصریح کرد: شرکت با مراکزى 
که مورد تائید و توافق سندیکاى بیمه گران نباشد وارد مذاکره 
نخواهد شد. و دلایل رضایت همکارى مراکز تشخیصى و درمانى 
با این شرکت بیمه اى، تســویه سریع بیمه تجارت نو و تعامل 
مستمر با این مراکز و تامین به موقع نقدینگى مراکز است که 
باعث شده تعداد مراکز درمانى طرف قرارداد هرگز دچار ریزش 
نشود. بیمه گذاران مى توانند با مراجعه به هر مرکز درمانى و ارائه 
کد ملى خود وهمراه داشتن دستور پزشک معرفى نامه دریافت 
کنند. و هزینه هاى درمانى بیمارى کرونا توسط شرکت بیمه 
تجارت نو پرداخت مى شود، هزینه هاى تشخیصى نیز مشروط 

به رعایت یکسرى ضوابط و پروتکل ها قابل پرداخت است.

محمد مسیحى معاون درآمدهاى 
مالیاتى سازمان امور مالیاتى کشور گفت 
: با حــذف گام 45 فرآینــد ثبت نام و 
تخصیص شــماره اقتصادى ، اشخاص 
حقوقى پس از ثبت شــرکت یا کسب 
مجوز فعالیت، از نظر ســازمان مالیاتى 
مودى تلقى مى شوند و ضمن حمایت از 
تولید و صادرات، روان سازى و تسهیل 
فضاى کسب و کار و ایجاد پنجره واحد 
شروع کســب و کار باعث شده، فعالان 
اقتصادى در شرایطى ایده آل تر و به دور 
از پیچیدگى هاى ادارى، مجوزهاى لازم 

کسب و کار را اخذ کنند.
پیش از این، اجراى گام 45 فرایند 

ثبت نام و تخصیص شماره اقتصادى به 
اشخاص حقیقى و حقوقى، بین یک ماه تا 
دو ماه زمان مى برد که هم اکنون، با حذف 
این گام، فعالان اقتصادى از همان زمان 
ثبت شرکت یا کسب مجوز فعالیت، از نظر 
سازمان امور مالیاتى کشور «مودى» تلقى 
شده و شماره اقتصادى آنها بدون نیاز به 
طى مراحل راستى آزمایى صادر خواهد 
شد و نیاز به هیچ استعلام دیگرى نیست 
، با موافقت وزیر محترم امور اقتصادى و 
دارایى مبنى بر اصلاح فصل دوم آئین نامه 
اجرایى تبصــره (3) مــاده 169 قانون 
مالیات هاى مســتقیم مصــوب4/31 / 
1394 ضمن صدور بخشنامه اى از سوى 

سازمان امور مالیاتى کشور، گام 45 در 
سامانه مالیاتى، در خصوص فرایند راستى 

آزمایى حذف شده است.
وى با بیان اینکه بنگاه هاى اقتصادى 
جهت اخذ مجوزهاى لازم براى شــروع 
کســب و کار، نیازى به شماره اقتصادى 
ندارند، گفــت : در حال حاضر و با اجراى 
بخشنامه ســازمان، اشخاص حقیقى به 
محض اخذ مجوز یا پروانه کســب وکار از 
اصناف و اتحادیه ها و همچنین اشخاص 
حقوقى و بنگاه هاى اقتصادى به محض 
ثبت در اداره ثبت شــرکت ها، در سامانه 
سازمان امور مالیاتى کشور نیز ثبت نام شده 
تلقى مى شوند و اطلاعات هویتى آنها، به 

صورت برخط یا غیر برخط، به سازمان امور 
مالیاتى کشور منتقل شده و همچنین، 
شماره ملى اشخاص حقیقى و شناسه ملى 
اشخاص حقوقى به عنوان شماره اقتصادى 
جهت آغاز کسب و کار قلمداد مى شود و 
اجراى گام 45 در سامانه تخصیص شماره 
اقتصادى به فعالان اقتصادى، بالاخص در 
نظام مالیات بر ارزش افزوده مشکلاتى را 
بــراى مودیان ایجاد کــرده بود که با این 
مصوبه، ثبت نام در نظام مالیات بر ارزش 
افزوده کفایت داشــته و جهت دریافت 
مالیات بر ارزش افزوده از مشتریان، نیازى 
به دریافت گواهینامه ثبت نام نظام مالیات 

بر ارزش افزوده نیست.

اخذ مجوز کسب وکار بدون نیاز به شماره اقتصادى

وزیر ارتباطات از حضور بخش خصوصى 
در توزیع اینترنت کابلى خبر داد

ســال ها فیبرنورى یک گزینه مهم 
براى توســعه ارتباطى در ایران به شمار 
مى رفته با ایــن حال و به رغم تلاش هاى 
مختلف این تکنولوژى در بخش دسترسى 
هیچ گاه فراگیر نشــد. هرچند در ایران 
تقریبا همه تکنولوژى هــاى ارتباطى از 
DSL و وایمکس و TD-LTED گرفته 
تا GSM، ماهواره، دکل و فیبر به شــکل 
تجارى عرضه شده اما در این میان و به رغم 
تاکیدات زیاد دربــاره اینکه فیبر یکى از 
اصلى تریــن و با ثبات تریــن روش هاى 
ارتباطى اســت این تکنولوژى نتوانست 
توســط بازیگران این عرصه توسعه داده 

شود.
شــرکت مخابرات چه در زمانى که 
بخشى از دولت به شمار مى رفت و چه در 
زمانى که به بخش غیردولتى واگذار شد 
انحصار این بخش را در اختیار داشته است. 
در طول ســال هاى اخیر هم تلاش این 
شرکت براى ارائه سرویس مبتنى بر فیبر 
به نام تانوما با موفقیت زیادى مواجه نشد. 
از طرف دیگر به رغم ایجاد اپراتور دومى 
براى توســعه فیبرنــورى و حضور اولیه 
بازیگرى چون شرکت MTN که تجربه 
حضور در بازار مخابرات ایران را هم داشت 
این پروژه بعد از چند سال شکست خورد. 
باوجود اینکه دولت هاى مختلف در این 
ســال ها تلاش کرده اند بــا دادن برخى 
مجوزهــا خدمات دهنــدگان اینترنتى 
خصوصى را هم تشویق به حضور در این 
عرصه کنند اما نیاز به سرمایه گذارى بالا 
عملا اجازه حضور بخش هاى خصوصى را 
در این عرصه نداده است. همچنین تشویق 
به سیاست هایى چون ایجاد کنسرسیومى 
متشکل از شــرکت هاى اینترنتى براى 
ایجاد اپراتورهــاى قدرتمند هم عملا به 

سرانجامى نرسید. 
فیبر نــورى به دلیل امــکان ارائه 
سرویســى پرســرعت و باثبات همواره 
روشــى مطمئن براى اتصال به شــمار 
مى رفته و در برخى کشــورهاى پیشرو 
چندین دهه است همچنان ارتباط از این 
طریق به عنوان یک ســرویس در اختیار 

کاربران قرار مى گیرد. 
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حالا اما و در تازه ترین تحول در این 
زمینــه وزیــر ارتباطات از لغــو انحصار 

مخابرات در زمینه فیبر خبر داده و گفته 
یک شرکت قادر به ارائه خدمات فیبر است 
و قرارداد سایر شــرکت ها هم در دست 

تبادل است. 
بحث ارائه خدمات فیبر توسط یک 
شرکت به غیر از مخابرات درحالى بعد از 
ســال ها دوبــاره مطرح مى شــود که 
درحال حاضر با توسعه شبکه �4 و رشد 
ســرعت اینترنت عملا کیفیت اینترنت 
براى بســیارى از مصارف سنگین مانند 
ویدئوى آنلاین قابل قبول است. با این حال 
آذرى جهرمى که در اینستاگرام خود در 
این زمینه با کاربران گفت وگو مى کرد در 
پاسخ به پرسشى درباره اینکه چرا به جاى 
فیبر روى 5G سرمایه گذارى نمى شود، 
گفته اســت که هر دو تکنولوژى جایگاه 
خود را دارند، نسل پنجم بدون توسعه فیبر 

نورى قابل اجرا نیست.
خود شــرکت مخابرات در سال 96 
پروژه فیبر را تحت عنوان پروژه «تانوما» 
کلید زد که در آن زمان حتى معاون اول 
رئیس جمهــور پروژه را افتتاح کرد با این 
حــال با گذشــت چند ســال مخابرات 
نتوانست این پروژه را به سرانجام مشخصى 

برساند. 
مخابــرات پیــش از آن هم تجربه 
مشــابهى را در زمینه انحصار در خطوط 
ADSL داشــت کــه ایــن ماجــرا و 
کشمکش هاى بین دولت، بخش خصوصى 

و این شرکت عملا راه به جایى نبرد. 
طى سال هاى اخیر دولت از طریق 

ارائه مجوزهایى که در آن به شــرکت ها 
اجازه مى دهد توســعه ارتباطى را به هر 
شکل فراهم کنند عملا اجازه توسعه فیبر 
را بــه رقباى مخابرات داده بــود اما این 
تمهیدات به دلیل نیاز به سرمایه گذارى 

کلان در این عرصه هیچ گاه موفق نبود. 
حالا به نظر مى رسد این انحصار در 
واقع از طریق مشارکت بازیگران اینترنتى 
شکســته شــده به طورى که شــرکت  
خصوصى حالا در قراردادى که جزئیات 
آن هنوز اعلام نشده به ارائه خدمات فیبر 
مى پردازد. مخابرات هم اکنون شــبکه 
گسترده  اى ســیم مســى را که بخش 
قابل توجهى از آن را با فیبر جایگزین کرده 
در اختیار دارد. مشارکت مخابرات با دیگر 
شرکت ها آن را از سرمایه گذارى مجدد در 

بخش هایى از پروژه بى نیاز مى کند. 
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به رغم آنکه توزیع اینترنت، در ایران 
به شــکل هاى متنوعى صورت گرفته اما 
قیمت اینترنت نسبت به هزینه هاى سبد 
خانوار گران به حســاب مى آمده است. با 
توجه به افزایش نــرخ تورم طى ماه هاى 
اخیر و خرید پهنــاى باند به قیمت دلار 
پیش بینى مى شد این موضوع بر قیمت 
اینترنت تاثیر بگذارد هرچند پیش از این 
دو اپراتــور تلفن همراه ایــران که حالا 
بزرگ ترین اپراتورهاى توزیع اینترنت هم 
به شمار مى روند تغییراتى را در تعرفه هاى 
خــود انجام دادند که بــا اعتراض دولت 

مواجه شد. 

بعید به نظر مى رســد ارائه خدمات 
روى فیبر تاثیر مشــخصى روى کاهش 
قیمت اینترنت داشته باشد. آذرى جهرمى 
هم در پاسخ به یک کاربر در اینستاگرامش 
که گفتــه بود چرا با توجــه به وضعیت 
اقتصادى کشور، قیمت اینترنت کاهش 
پیدا نمى کند، گفت: همه چیز گران شده، 
هزینه هاى اپراتورها هم افزایش پیدا کرده 
و نگهــدارى شــبکه ارتباطــى هــم با 
هزینه هاى به مراتب بالایى مواجه شده 
است. تثبیت قیمت اینترنت کار دشوارى 
براى ما بود. اگر امکانش باشد، حتما نرخ ها 

را کاهش مى دهیم.
تغییر از تکنولــوژى به تکنولوژى 
دیگر هم عمــلا باعــث افزایش قیمت 
اینترنت شده اســت. اتصال اینترنت از 
طریــق ADLS به دلیل کیفیت پایین و 
عدم توسعه آن عملا نشان دهنده منسوخ 
شــدن این تکنولوژى اســت. خود وزیر 
ارتباطات درباره مشکل نبود پورت خالى 
براى دریافت ADSL به کاربران توصیه 
مى کند از TD-LTE اســتفاده کنند که 
هزینه بالاتــرى هم بــه کاربر تحمیل 

مى کند.
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اینترنت ماهواره اى به عنوان یکى از 
جدیدترین متدهاى اتصال به اینترنت طى 
ســال هاى اخیر بســیار مورد توجه قرار 
گرفته است. چند شرکت درحال حاضر 
درحــال کار روى این موضوع هســتند. 
شــرکت اســتارلینک یکــى از ایــن 
شرکت هاست که تاکنون صدها ماهواره 
را به فضا فرستاده و نخستین تست هاى 
اتصال را هم انجام داده است. به گفته ایلان 
ماسک صاحب این شرکت رسیورهاى این 
ماهواره به اندازه یک جعبه پیتزا هستند و 
دسترسى بسیار پرسرعتى را براى کاربر 

فراهم مى کنند. 
وزیر ارتباطــات و فناورى اطلاعات 
هــم درباره اینترنت ماهــواره اى معتقد 
اســت: یک تکنولوژى جدید که تا سال 
2025 فراگیــر مى شــود. عــلاوه بــر 
شــرکت هاى آمریکایــى، چینى ها هم 
به دنبال منظومه هاى ماهواره اى اینترنت 
هســتند و یــک تحــول بــزرگ براى 
دســترس پذیر کردن اینترنت در تمام 
سطح زمین و توسعه اینترنت اشیا است.

شرکت بیمه البرز در پى شیوع کرونا در اقدامى خیرخواهانه و در قالب" پویش مومنانه"، چهار هزار عدد ماسک و بیش 
از یک هزار کیلوگرم مواد غذایى به ارزش 400 میلیون ریال به مراکز نگهدارى ایتام و معلولان تحت سرپرستى سازمان 

بهزیستى استان تهران در تهران، شمیرانات، رى، رباط کریم و دماوند اهدا کرد.
به گزارش روابط عمومى بیمه البرز، این شرکت همچنین در راستاى تحقق مسوولیت هاى اجتماعى خود، 16 هزار ماسک 

به منظور توزیع در بین خانوارهاى مناطق محروم استان سیستان و بلوچستان ارسال کرده است.
این گزارش حاکى است، همه ساله شرکت بیمه البرز با هدف حمایت از مستمندان و کمک به خانواده هاى کم بضاعت، 
کمک هایى را در قالب وجوه نقدى و اقلام ضرورى به سازمان بهزیستى اهدا کرده است و در همین راستا هر ساله بودجه 

تخصیصى انتشار و توزیع سررسید، تقویم و هدایاى نوروزى را به سازمان بهزیستى اهدا مى کند.

بانک سرمایه به منظور برآورد میزان رضایت مشتریان از خدمات خود در حوزه بانکدارى 
الکترونیک، از مشتریان نظرسنجى و دیدگاه هاى آن ها را در این زمینه دریافت مى کند.

به گزارش روابط عمومى بانک سرمایه، این بانک به منظور برآورد میزان رضایت مشتریان 
از خدمات خود درزمینه بانکدارى الکترونیک، «طرح نظرسنجى  از مشتریان» را اجرا 
مى نماید. شایان ذکر است این طرح از سوى بانک مرکزى و باهدف آگاهى از نظرات 

مشتریان در خصوص خدمات بانکدارى الکترونیک و تعیین اولویت ها در این زمینه 
انجام مى شود و مشتریان ارجمند مى توانند با مراجعه به وب سایت بانک سرمایه به 
نلود پرسشنامه، نسبت به تکمیل آن اقدام نموده و  www.sbank.irو دا نشانى 
info@) سپس پرسشنامه تکمیل شده را  به آدرس پست الکترونیکى بانک سرمایه

sbank.ir) ارسال نمایند.

نشست مشترك مدیر شعبه بیمه آتیه سازان اصفهان و روساى نمایندگان ویژه استان به گزارش روابط عمومى شرکت 
آتیه سازان حافظ، در این نشست دکتر سرائیان توضیحاتى در خصوص اهمیت نوع عملکرد هر نمایندگى در تعیین جایگاه 

و رتبه نمایندگان ویژه ارائه نمود.
وى افزود: چگونگى تحویل و بررسى صحیح اسناد و همچنین تکریم ارباب رجوع، در تداوم همکارى بین شعبه و نمایندگى 

تاثیرگذار خواهد بود.
دکتر سرائیان به جایگاه ویژه بازاریابان در صنعت بیمه نیز اشاره نمود و جایگاه نمایندگان ویژه را در بازاریابى پر اهمیت 
خواند. گفتنى است در این نشست هریک از روساى نمایندگان نظرات و پیشنهادات خود را در خصوص تسهیل و بهتر 

نمودن روند ارائه خدمت به بیمه شدگان مطرح کردند.

اهداى مواد غذایى و ماسک از سوى بیمه البرز به بهزیستى

نظرسنجى بانک سرمایه از مشتریان به منظور ارتقاى کیفى خدمات بانکدارى الکترونیک

جایگاه ویژه بازاریابان در صنعت بیمه

www.etebar.net
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برگزارى هفته پدافند غیرعامل ، با شعار سازمان پدافند غیرعامل کشور باموضوع“ مقاومت فعال، تاب آورى حیرت انگیز ،ایران قوى“ و با شعار اختصاصى شرکت مخابرات ایران “ 
حصول اطمینان از پایدارى شبکه و خدمات مخابراتى ” محمدرضا بیدخام مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران طى گفتگویى به تشریح هفته پدافند غیرعامل 
در شرکت مخابرات ایران پرداخت و گفت: همانطور که مقام معظم رهبرى حضرت آیت االله خامنه اى در آبان ماه 97 در بیان جایگاه و اهمیت پدافند غیر عامل فرمودند ؛این را در 
درجه اول مدیران کشور باید درك و احساس کنند، اگر چنانچه مدیران ارشد کشور اهمیت پدافند غیرعامل را مد نظرنداشته باشند و پدافند غیر عامل آنچنان که باید و شاید در 
کشور توسعه پیدا نکند و اعمال نشود ،ما در معرض تهدیدهاى قرار میگیریم که بعضى از آنها قابل جبران نیست و شرکت مخابرات ایران در هفته پدافند غیرعامل برنامه هاى خاص 
وویژه اى را جهت تحقق این مهم اجرا مى کند. وى افزود؛ هفته پدافند غیرعامل از تاریخ5/8/99لغایت 12/8/99 با شعار سازمان پدافند غیرعامل کشور باموضوع“ مقاومت فعال، تاب 
آورى حیرت انگیز ،ایران قوى“ و با شعار اختصاصى شرکت مخابرات ایران “ حصول اطمینان از پایدارى شبکه و خدمات مخابراتى ”به صورت همزمان در سطح کلیه مناطق مخابراتى 

در پنج فصل؛ تبلیغات رسانه ،جلسات، مانور ،آموزش و افتتاح پروژه ها برگزار مى گردد.

حصول اطمینان 
از پایدارى 
شبکه و خدمات 
مخابراتى 

هفته نامه اقتصادى ایران

خبـــــر
 وزارت کار مصوبه هیئت مدیره در مورد فوق 

العاده جذب را تایید کرد

مسعود بادین، مدیرعامل بیمه آسیا در نامه اى رسمى به ابهام در خصوص وضعیت ارزى این شرکت پاسخ داد و اعلام کرد: 
در صورت اعلام نرخ جدید تسعیر ارز از سوى بیمه مرکزى، صورت هاى مالى این شرکت تا پایان دوره با نرخ هاى 30 اسفندماه 99 
تسعیر خواهد شد ، حساب ارزى بیمه آسیا مثبت است و تسعیر نرخ ارز باعث افزایش درآمد این شرکت مى شود. به گزارش اعتبار 
به نقل از روابط عمومى بیمه آسیا ، وى در نامه اى به اداره نظارت بر ناشران بورسى سازمان بورس و اوراق بهادار مى نویسد: صورت هاى 
مالى عملکرد شش ماهه نخست سال 1399 در جلسه هیات مدیره بیمه آسیا در تاریخ 22 مهر 1399 بررسى و به تصویب رسیده 
است. او در رابطه با اثر صورت هاى ارزى این شرکت بر درآمدها توضیح مى دهد: در خصوص تسعیر نرخ ارز و اثر آن بر صورت هاى 
مالى در جلسه هیات مدیره این شرکت بحث مفصلى صورت گرفت و در نهایت قرار شد در خصوص تسعیر ارز دارایى ها و بدهى هاى 
بیمه آسیا براى دوره مالى منتهى به 31 شهریور 1399 با عنایت به آخرین اعلام نرخ تسعیر ارز توسط نهاد ناظر یعنى بیمه مرکزى 
جمهورى اسلامى ایران، به تاریخ 29 اسفند 1398 و عدم اخراز نرخ ارز در دسترس به واسطه اینکه حساب هاى ارزى شرکت به 
صورت سپرده بانکى است، با توجه به نوسان شدید نرخ ارز، در راستاى رعایت استانداردهاى حسابدارى و جهت جلوگیرى از ابراز 

سود موهوم و تضییع حقوق سهامداران این شرکت اقلام مذکور را با نرخ 29 اسفند 1398 تسعیر کرده است.

شفاف سازى ارزى بیمه آسیا
بیمه آسیا

خرید اعتبارى از هایپراستار و فروشگاه هاى مرکز خرید بازار بزرگ ایران (ایران مال) در مرحله دوم طرح آینده داران“ بانک آینده با 
هدف ارزش آفرینى و تنوع هر چه بیش تر سبد محصولات بانک؛ طرح جدید خرید اعتبارى خود را با عنوان «آینده داران»، به عموم 
مشتریان حقیقى و حقوقى عرضه کرد. همه ى مشتریان بانک آینده که داراى انواع سپرده هاى سرمایه گذارى از جمله؛ سپرده هاى 
قرض الحسنه (جارى و پس انداز)، سپرده هاى بلندمدت شتاب، آینده ساز و واحدهاى سرمایه گذارى صندوق گسترش فرداى ایرانیان 
باشند، مى توانند از 25 مهرماه تا 22 آذرماه امسال، با ثبت نام در سامانه پیشخوان مجازى (abplus.ir) یا مراجعه به شعب بانک آینده، 
بر اساس موجودى حساب انتخابى، اعتبارى بین 10 (ده) میلیون ریال تا سقف 100 (یک صد) میلیون ریال، دریافت کرده و با مراجعه 
حضورى به هایپراستار و فروشگاه هاى طرف قرارداد مرکز خرید بازار بزرگ ایران (ایران مال) که لیست این فروشگاه ها از طریق لینک 
انتهاى متن خبر قابل دانلود مى باشد؛ از مزایاى این طرح بهره مند شوند. مدت استفاده از طرح مذکور، از 25 مهر تا 30 آذر ماه سال جارى 
است. در صورت تمایل مشترى به بازپرداخت به صورت یکجا از تاریخ 1399/09/22 تا 1399/09/30، امکان بازپرداخت تمامى 
بدهى؛ براى مشتریان فراهم شده است. بدیهى است در صورت عدم تعیین تکلیف توسط مشترى، پس از اتمام مهلت بازپرداخت 

یکجا، به صورت سیستمى بازپرداخت بدهى به صورت اقساط از تاریخ 1399/10/01، آغاز مى شود. 

مرحله دوم طرح آینده 
داران

بانک آینده

رضا دولت آبادى مدیر عامل بانک تجارت با اشــاره به برگشت بیش از 2 میلیارد و 291 میلیون سهم 
شرکت سرمایه گذارى ملى ایران به بانک تجارت گفت: ارزش روز این مقدار سهم که مالکیت آن در سوم آبان 
99 به بانک تجارت منتقل شده است در کمترین برآورد و بدون در نظر گرفتن صرف مدیریتى ، حدود 69 
هزار میلیارد ریال است که بدون شک با در نظر گرفتن صرف مدیریتى براى 32 درصد سهام منتقل شده به 
بانک ، این مبلغ به میزان قابل توجهى افزایش مى یابد ، این در حالى است که کل مطالبات ثبت شده در دفاتر 
بانک ناشى از معامله اولیه سهام یادشده درسال 1395، حدود 13 هزارمیلیارد ریال است،  وى در خصوص 
تعیین تکلیف باقیمانده سهام معامله شده در سال 1395 عنوان داشت : بر اساس توافق به عمل آمده با خریدار 
سهم و تایید مراجع قضایى مقرر شد ارزش حدود 17 درصد از سهام کل شرکت سرمایه گذارى ملى ایران که 
در مالکیت بانک تجارت قرار نگرفته با لحاظ آثار احتمالى آن بر روى ارزش 2 سیت منتقل شده و همچنین 
ارزش روز پرداختى هاى خریدار، توسط هیات کارشناسى مجرب تعیین و مبناى تسویه حساب فى ما بین 

قرار گیرد که انتظار مى رود بانک تجارت با انجام این امر نیز بتواند از منافع قابل توجهى بهره مند شود .

بازگشت 32 درصد از سهام 
شرکت سرمایه گذارى ملى 
ایران «ونیکى» به پورتفوى بانک

بانک تجارت

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان امور ادارى و استخدامى کشور، بخشنامه نحوه اجراى دورکارى کارکنان به میزان 50 
درصد را ابلاغ کرد. به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانى دولت، با توجه به افزایش مجدد شیوع ویروس کرونا و افزایش 
آمار مبتلایان به این بیمارى که عمدتاً ناشى از رعایت نشدن پروتکل هاى بهداشتى و فاصله گذارى اجتماعى است، و به منظور 
فراهم نمودن زمینه تحقق محدودیت هاى وضع شده از سوى ستاد مدیریت و مقابله با کرونا و کاستن از تردد هاى شهرى و 
تماس شــهروندان با یکدیگر، بخشــنامه نحوه اجراى دورکارى از سوى رئیس سازمان ادارى و استخدامى کشور به کلیه 
دستگاه هاى اجرایى موضوع ماده (5) قانون مدیریت خدمات کشورى ابلاغ شد. به موجب این بخشنامه، لازم است دستگاه هاى 
اجرایى ضمن توجیه کارکنان خود درخصوص هدف ستاد مدیریت و مقابله با کرونا از اتخاذ این تصمیم، با اتخاذ روش هایى 
از قبیل نوبت بندى به صورت روزانه (حضور یک روز درمیان کارکنان)، کاهش حضور کارکنان در ادارات را به نحوى برنامه ریزى 
کنند که امکان مسافرت هاى بین شهرى و تردد هاى غیرضرورى درون شهرى به حداقل کاهش یابد. همچنین دستگاه هاى 
اجرایى موظفند ضمن برنامه ریزى براى ارائه خدمات حوزه مسئولیت خود با حضور 50 درصد کارکنان، ترتیبى اتخاذ کنند 

که در ارائه خدمات به مردم و ارباب رجوع، به ویژه «خدمات ضرورى»، وقفه اى ایجاد نشود.

ابلاغ نحوه اجراى دورکارى 
کارکنان به میزان 50 درصد

سازمان امور ادارى و استخدامى کشور

آیین قرعه کشى سپرده هاى قرض الحسنه پس انداز ریالى صندوق قرض الحسنه بانک پارسیان(عملکرد سال 98 -99 )  برگزار 
و برندگان نیکوکار این قرعه کشى مشخص شدند. در این دوره از قرعه کشى که با حضور اعضاى هیات نظارت بر قرعهکشی متشکل 
از نمایندگان دادستانی کل کشور و بانک مرکزى و همچنین مصطفى ضرغامى عضو هیات مدیره بانک پارسیان و محمدرضا فقیرى، 
مدیرعامل صندوق قرض الحسنه بانک پارسیان و دیگر مدیران این بانک برگزار شد؛ به پاس قدردانى از نیت خیر سپرده گذاران قرض 
الحسنه پس انداز، جوایز ارزنده اى به برندگان تعلق گرفت. 50 فقره کمک هزینه خرید واحد مسکونى هر یک به ارزش یک میلیارد 
ریال، 60 فقره کمک هزینه خرید خودرو داخلى ،80 کمک هزینه خرید لوازم خانگى تولید داخل و هزاران جایزه نقدى غیر نقدى 
دیگر از جوایز قرعه کشى حساب هاى قرض الحسنه پس انداز ریالى صندوق قرض الحسنه بانک پارسیان است. اسامى برندگان جوایز 
قرعه کشى حساب هاى صندوق قرض الحسنه پس انداز  در سایت بانک قابل مشاهده و گفتنى است؛ در راستاى ایفاى نقش مسئولیت 
اجتماعى، حمایت از اقشار آسیب پذیر همواره مورد توجه ویژه بانک پارسیان بوده و است و صندوق قرض الحسنه این بانک به منظور 
نقش آفرینى موثرتر در راستاى ایفاى نقش مسئولیت اجتماعى خود، از ابتداى تاسیس تا مهرماه 1399، حدود 21 هزار میلیارد ریال 

تسهیلات در بخش هاى ازدواج، درمان، مسکن، اشتغال و ضرورى به بیش از 125 هزار نفر از هموطنان پرداخت کرده است.

پرداخت حدود21 هزار 
میلیارد ریال تسهیلات قرض 
الحسنه به نیازمندان

بانک پارسیان

عزیزاله ایزدى  مدیر اعتبارات بانک قرض الحسنه رسالت گفت: نرخ کارمزد تسهیلات این بانک بین صفر تا چهاردرصد 
است که بیش از 95درصد تسهیلات با نرخ کارمزد دو درصد پرداخت مى شود. وى با اشاره به میزان تسهیلات پرداختى 
در  بانک قرض الحسنه رسالت افزود: در شش ماهه نخست سال جارى بیش از 400هزار فقره تسهیلات پرداخت شده 
است که در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته حدود 40درصد افزایش داشته ایم. واز ابتداى  سال جارى تاکنون 98درصد 
تسهیلات این بانک به صورت غیرحضورى به مشتریان پرداخت شده است. ایزدى به شرایط دریافت تسهیلات در بانک 
قرض الحسنه رسالت اشاره کرد و گفت: بانک بر اساس عملکرد اعتبارى متقاضى در بانک؛ توان اعتباردهى بانک و نتیجه 
اعتبارسنجى متقاضى در سامانه مرآت به مشتریان تسهیلات پرداخت مى کند ، متقاضیان دریافت تسهیلات در صورت 
نداشتن سپرده قرض الحسنه جارى یا پس انداز در این بانک مى توانند براى افتتاح حساب به سایت بانک به آدرس   
www.rqbank.ir مراجعه کنند. همچنین بعداز افتتاح حساب  براى فرایند اعتبارسنجى نسبت به ثبت نام در سامانه 
مرآت اقدام و پس از تکمیل پرونده اعتبارسنجى و اخذ نتیجه در اینترنت بانک درخواست تسهیلات خود را ثبت کنند ، 

متقاضیان مى توانند جهت اطلاع از میزان برآورد تسهیلات خود به پیشخوان مجازى رسالت مراجعه کنند.

95درصد تسهیلات 
پرداختى با نرخ کارمزد دو 
درصد است

بانک قرض الحسنه رسالت

سود مشارکت در منافع بیمه هاى زندگى براى پایان سال مالى 1398 به میزان 29.83 درصد محاسبه و در اندوخته بیمه 
نامه ها اعمال شد و امکان مشاهده مبلغ سود مشارکت در منافع و سایر منافع مالى بیمه نامه ها براى نمایندگان و بیمه گذاران 
از طریق درگاه شرکت بیمه دى به نشانى http://dayins.com  فراهم مى باشد. شرکت بیمه دى با تجمیع سرمایه هاى این 
بیمه نامه ها در صندوق سرمایه گذارى گنجینه الماس خود با کسب بازدهى مطلوب موجب افزایش سود شده  که از این نظر 
بیمه دى یکى از بالاترین سود ها  را در بین شرکت هاى بیمه اى محقق نموده است. گفتنى است صندوق گنجینه الماس دى 
در سال 98 در بین 10 صندوق برتر سرمایه گذارى کشور قرار گرفت  شرکت بیمه دى، خسارت 9 میلیارد و 800 میلیون 
ریالى یک زیان دیده را که در سانحه تصادف با خودرو در روستاى کریم آباد از توابع شهرستان ارومیه دچار حادثه و خسارت 
شده بود را پرداخت کرد. به گزارش روابط عمومى شرکت بیمه دى؛ مدیر استان آذربایجان غربى شرکت بیمه دى با حضور 
در منزل این زیان دیده ضمن دلجویى و ابراز همدردى با وى نسبت به پرداخت خسارت اقدام نمود. گفتنى است بیمه دى بر 
اساس منشور حقوق مشتریان، در راستاى تکریم بیمه شدگان و زیان دیدگان خود در تلاش است با پرداخت خسارت ها در 
کوتاه ترین زمان، گام موثرى در جهت توسعه فرهنگ بیمه و همچنین افزایش اعتماد جامعه نسبت به صنعت بیمه بردارد. 

پرداخت 29,8 درصد سود 
مشارکت در منافع بیمه 
هاى زندگى 

بیمه دى

چهل و یکمین نشریه داخلى بانک صنعت و معدن (ویژه نامه سال 99) حاوي مطالب بانکی ، مصاحبه ، اخبار و ... 
منتشر و در اختیار مخاطبین قرار گرفت. چهل و یکمین نشریه داخلى بانک صنعت و معدن (ویژه نامه سال 99) 
حاوي مطالب بانکی ، مصاحبه ، اخبار و ... منتشر و در اختیار مخاطبین قرار گرفت. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
بانک صنعت و معدن، این شماره از نشریه یاد شده در بخش سخن سردبیر به موضوع نقش الزامات نهادى بانک 
صنعت و معدن در کمک به بخش صنعت و معدن کشور پرداخته و در ادامه ضمن درج اخبار سرویس ها و خدمات 
جدید بانک، گزارش مجمع عمومى بانک و جلسات مدیران استانی و شعب و مصاحبه با مدیر امور حسابدارى کل، 
مطالبی را پیرامون رمزارزها ، مدیریت خشم در سازمان و دانستنی هاي پزشکی در اختیار خوانندگان قرار داده است.

چاپ تصاویر فرزندان موفق همکاران در عرصه تحصیل از دیگر مطالب مندرج در چهلمین شماره نشریه بانک صنعت 
و معدن است و در نهایت این نشریه با ارائه جدول براي علاقه مندان به این سرگرمی، خاتمه می یابد.گفتنی است از 
میان ارسال کنندگان پاسخ هاي صحیح به جدول نشریه به پنج نفر به قید قرعه جوایزي اعطا خواهد شد. براي 

مطالعه این نشریه به سایت اینترنت بانک بخش نشریه بانک یا لینک زیر مراجعه فرمایید.

انتشار نشریه داخلى بانک 
صنعت و معدن (ویژه نامه 
سال 99)

بانک صنعت و معدن

محمد خدادى: دوران انحصار اطلاعات براى مخاطب به پایان رسیده است
معــاون امــور مطبوعاتــى و 
اطلاع رســانى وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامى با اشاره به اینکه امروز دیگر 
تنها داشتن یک رسانه قدرت نیست 
و محتواى اطلاعات منتشره تعیین 
کننده است، گفت: به همین منظور 
چهارمین دوره رتبه بندى پایگاه هاى 

خبرى را انجام دادیم.
به گزارش ایسنا، محمد خدادى 
در نشســت خبرى پایان چهارمین 
رتبه بنــدى پایگاه هاى خبرى که  با 
حضور شمارى از اهالى رسانه و اعضاى 
کمیته رتبه بندى در محل این معاونت 
برگــزار شــد، گفت: اجــراى طرح 
رتبه بندى رسانه ها فرصتى نه براى 
اعلام برترین ها کــه براى بازخوانى، 
آسیب شناسى و افزایش مهارت در 

تولید محتوا است.
نتایج ارزیابى و رتبه بندى اولیه 
پایگاه هاى خبــرى در دوره چهارم، 
براساس فرم هاى خوداظهارى و نظر 
کارشناسى کمیته هفت نفره متشکل 
از اســاتید ارتباطــات و نمایندگان 
منتخب مدیران مسئول پایگاه هاى 

خبرى  امروز اعلام مى شود.
بر همین اساس، وى در ابتداى 
نشســت خبرى چهارمیــن دوره 
رتبه بندى پایگاه هاى خبرى که به 
دلیل شرایط شــیوع ویروس کرونا 
به صورت آنلاین نیز قابل دریافت بود، 
ضمن ارائه گزارشى از روند رتبه بندى 
در دوره اخیر، گفت: هنر رســانه این 
اســت که به اصل صحت اطلاعات 
پایبند و همواره و در همه شرایط کنار 

مردم باشد.
محمد خدادى بــا بیان اینکه 
حضــورم در مســئولیت معاونت 
مطبوعاتى به خاطر این اســت که 
ســال ها افتخار حضور در کســوت 
خبرنگارى داشــته ام، درباره بحث 
ماهیت و اثر رسانه، گفت: در فضاى 
جارى کشــور ما در موضوع رسانه با 
موفقیتى 50 درصدى روبه رو بوده ایم 
که به لحــاظ تامین آن خوب پیش 
رفته ایم. به طورى که کسى در ایران 
نیست که علاقه و امکان راه اندازى یک 
رسانه را داشته باشد و این اجازه به او 
داده نشــده باشــد ، خوشحالیم که 
مشــاغل دیگر هم وارد صنف رسانه 
شــده اند و هرکه در هر رشــته اى 
علاقه مند بوده آمده و مجوز دریافت 
کرده است. پزشکان، اساتید دانشگاه، 
کشاورزان و همه اصناف و تخصص ها 
رسانه دارند و این فرصت بسیار خوبى 

است.
او با اشــاره به مشکلاتى که در 
حوزه رسانه با آن مواجهیم، گفت: در 
محتواى رسانه اکثرا دچار مخاطره 
هستیم اما آنچه تاکنون انجام دادیم 
ســبب شــده معدل ما در یکسال 

گذشته قابل قبول باشد.
خــدادى در همیــن زمینــه 
خاطرنشــان کرد: رســانه ها در هر 
بحرانى، پیشرو هستند. بودن لحظه اى 
کنار مردم و رســیدن به هر نقطه در 
کشور در حداقلِ زمان و جمع آورى 
اطلاعات باعث شــده در بسیارى از 
مواقع مسئولان با این اطلاعات و اخبار 
رســانه ها به میدان بیایند. از این رو، 
جریان رســانه خط مقدم حضور در 
کنار مردم در سخت ترین شرایط و هر 

بحرانى است.
وى با بیان اینکه آنچه نیازمند 
آسیب شناسى است، محتوا و کارکرد 

رسانه است، گفت: اصلى ترین وظیفه 
معاونت مطبوعاتــى، هدایت براى 
ارتقاى رســانه و کمک به رشد آن 
اســت و لذا ســاختارها و قوانین و 
اعطاى یارانه براى ارتقاى اثرگذارى 
آن اســت. این اثرگذارى هم جایى 
ندارد مگر اینکه نســبت رســانه با 
مخاطب مســتقیم شود و مهارتش 
تقویت و توسعه پیدا کند پس باید ما 
کمک کنیم که رسانه در اسم باقى 
نماند ، رســانه هاى برخط، دارارى 
تپندگــى و نبض هســتند چون با 
حادثه خود را تنظیم مى کنند و زمان 
محدود ندارند. با این رتبه بندى هم 
بنا داشــتیم محتواى رسانه، مورد 
توجه قــرار بگیــرد، مرجعیت آن 
تقویت و کارکرد رسانه هاى برخط 
نسبت به هم تمیز داده شود. در این 
راســتا اســاس کار بر مبناى ایجاد 
رقابت بر مبناى رفاقت براى رشد و 

هم افزایى بوده است.
به گفته خدادى، شاخص هاى 
بررســى شــده در چهارمین دوره 
رتبه بندى محتوایــى بودند چون 
بقاى رســانه امروز به محتواست و 
غفلت ما وقتى است که رسانه تنها 
در اســم باقى بماند ،  متاسفانه در 
ایــران داشــتن رســانه مهم تر از 
اثرگذارى آن اســت، امروز 13 هزار 
مجوز رسانه در کشور صادرشده اما 
این عــدد، الزاما بــه معناى قدرت 
نیست همانطور که تعداد خبرِ بیشتر 
به معنى قدرت رســانه نیست. هر 
رســانه محتوایى منتشــر کند که 

مخاطب بیشــتر از آن بهره بگیرد، 
قدرتمندتر است. خوشحالم که بازه 
زمانى رسیدگى به درخواست هاى 
رســانه اى در هیئــت نظــارت بر 
مطبوعات به کمتر از چهار یا پنج ماه 
رسیده و هر متقاضى که درخواست 
مجوز داده در کمترین زمان مجوز 

خود را دریافت کرده است.
او بــا اشــاره بــه ویژگى هاى 
چهارمین دوره رتبه بندى پایگاه هاى 
خبرى گفت: در این دوره، شیوه نامه 
یکبــار بازنگرى و نظرات و انتقادات 
لحاظ شــد و شــاخص ها به نحوى 
تجمیع و کاربردى شــد که تنها اثر 
رسانه را معنا مى کند. در همین راستا 

از 17 به 11 شاخص رسیدیم.
وى  همچنین یکى از مهم ترین 
بحران هاى رسانه اى را عدم ذکر منبع 
در اطلاعات عنــوان کرد و گفت: در 
رسانه ها بسیارى از مطالب منتشرشده 
منبع ندارند. رعایت اصول خبرنویسى 
یعنى اســتاندارد اولیه تولید محتوا؛ 
نمى توانى در ارائــه اطلاعات ارزش 
افزوده اى به آن نداد. همچنین رویکرد 
تعاملــى بــا مخاطبان کلیــدواژه 
رسانه هاى ماســت. از این رو، جاى 
مخاطب در رسانه و فرصت دادن به او 
بــراى حضــور در رســانه از جمله 
شــاخص هایى بود که در این دوره 

رتبه بندى لحاظ شد.
او با بیان اینکه در دور سوم 200 
پایگاه خبرى براى رتبه بندى اعلام 
آمادگى کرده بودند و این عدد به 675 
رسانه در دور چهارم رسید، گفت: البته 

همچنان فرصت تبادل در موضوع این 
فرایند وجود دارد؛ یادمان نرود که ما 
یک خانواده به نام خانواده رسانه ایم که 
بقایش به فرصت تبادل و تعامل درون 
خانواده وابسته است. بنابراین بیشتر از 
آنکه دیگران ما را آسیب شناسى کنند 
باید خودمان این کار را انجام دهیم. 
ضمن اینکه رتبه بنــدى به معناى 
انتخاب رسانه برتر نیست چون قدرت 
رســانه ســیال اســت و یک رسانه 
مى تواند در یک روز یا در یک موضوع 

برتر از دیگرى باشد.
وى با تاکید بــر اینکه دوران 
انحصار اطلاعــات براى مخاطب به 
پایان رســیده و بــه دوران انتخاب 
اطلاعات رســیده ایم، گفت: امروز 
مردم محکــوم به خوانــدن هیچ 
محتوایى نیســتند بلکــه انتخاب 
مى کنند و در تولید محتوا مشارکت 
دارند ، هنر رســانه این نیســت که 
اضطراب ایجــاد کند یا فقط دنبال 
شهرت باشد. مقبولیت رسانه است 
که منجر به معروفیت مى شود. اصل 
بقاى رســانه به صحت اطلاعاتش 
است. دقت براى صحت است و بعد 
سرعت. نکته بعدى و مهم نیز بازنشر 
خبر است که باید در بازنشر صحت 
اخبار را بررســى کنید ، امروز هرجا 
موفقیت داشــتیم جایــى بوده که 
اعتماد مــردم را جلب کرده ایم. نام 
یک رسانه به طور مستقیم با محتواى 
آن گــره خــورده و محتوا با صحت 
اطلاعات و این هم با منبع اطلاعات 

گره خورده است.

مدیرعامل شرکت مخابرات 
ایران گفت: بــا تاییدیه وزارت 
تعــاون، کار و اموراجتماعــى، 
مصوبه هیئت مدیره در مورد فوق 
العاده جذب براى ارتقاى وضعیت 

کارکنان اجرایى مى شود.
به گــزارش اعتبار به نقل  
اداره کل ارتباطــات و امور بین 
الملل شرکت مخابرات ایران، سید مجید صدرى مدیر عامل 
شرکت با اعلام این خبر توضیح داد: با تاییدیه وزارت تعاون، 
کار و اموراجتماعى، دستورالعمل اجراى فوق العاده جذب و 
بازار کار که براى ارتقاى وضعیت کارکنان به تصویب هیئت 
مدیره شرکت مخابرات ایران رسیده بود، براى کارکنان شرکت 

مخابرات ایران در سراسر کشور، محاسبه و اجرا مى شود.
وى با اشــاره به اینکه ارتقاى سطح وضعیت معیشتى 
کارکنان شــرکت مخابرات ایران یکى از اولویت هاى اصلى 
شرکت است، در تشریح این دستورالعمل گفت: اجراى فوق 
العاده جذب براى تمامى سطوح سازمانى کاردان و کارمند، 
کارشناس و مشاغل مدیریتى صورت مى پذیرد؛ و براساس 
درصدى از مزد شــغل ماهانه همکاران از تاریخ 98/11/22 
محاسبه وپرداخت مى شود ،  با تاکید بر اینکه اجراى فوق العاده 
جذب به منظــور ارج نهادن به تخصص و تلاش همکاران و 
ارتقائ بهره ورى در شرکت با حمایت و همکارى هیئت مدیره 
صورت گرفته است، گفت: موارد مربوط به فوق العاده جذب و 
بازار کار را طبق مقررات آئین نامه استخدامى عملیاتى مى شود. 
همزمان بامتناسب ســازى حقوق باز نشستگان صندوق 
بازنشستگى کشــورى براســاس مصوبه هیئت وزیران و 
دستورالعمل ســازمان امورادارى و سازمان برنامه و بودجه، 
متناسب سازى حقوق باز نشســتگان شرکت تلفن سابق 

عملیاتى مى شود.
وى با اشاره به اینکه بازنشستگان شرکت تلفن سابق 
بنیانگذاران شبکه مخابراتى کشورهستند، از زحمات این گروه 
از همکاران قدردانى کرد و اظهار داشت: حقوق بازنشستگى 
و سایرپرداختى هاى این بازنشستگان توسط شرکت مخابرات 

ایران پرداخت مى شود.



طهمورث الیاسى بختیارى عضو هیأت مدیره پست بانک ایران در سفر به استان اصفهان از شعب، برخى باجه هاى بانکى و طرح هاى 
تأمین مالى شده توسط این بانک درسطح استان بازدید و از تلاش ها و زحمات افشین کلانى مدیرشعب استان، کارکنان ستادى و شعب 
و همچنین کارگزاران بانکى قدردانى کرد. به گزارش اعتباربه نقل از  روابط عمومى پست بانک ایران: وى در بازدید از شرکت هاى مختلف 
تولیدى استان از جمله؛ نساجى همدانیان، کامیاب طب و پروفیل زرین مهر که به همراه افشین کلانى مدیر شعب استان اصفهان، 
معاونین وى، روساى شعب انجام شد بر حمایت از واحدهاى تولیدى و اشتغال زایى تأکید کرد ، حمایت از تولید درسال جهش تولید 
یک وظیفه مهم بر دوش شبکه بانکى است و خوشحالیم که پست بانک استان اصفهان با تعامل سازنده با کارخانه ها و بنگاه هاى تولیدى 
در این ارتباط عملکرد بسیار خوبى داشته است. وى آمادگى این بانک را براى حمایت از واحد هاى تولیدى اعلام و نحوه تعاملات پست 
بانک استان اصفهان با واحدها و بنگاه هاى تولیدى ابراز رضایت کرد. همچنین دراین بازدیدها مدیران عامل هریک از شرکت هاى مذکور 
از خدمات ارزنده پست بانک استان اصفهان به ویژه پرداخت تسهیلات ازمحل صندوق توسعه ملى قدردانى و بر استمرار همکارى ها 
و افزایش تعاملات با این بانک تاکید کردند.  او با حضور در باجه بانکى قلعه چوم باجه برتر استان در جذب بیشترین منابع ضمن ابراز 

خرسندى از این مهم برافزایش خدمت رسانى از طریق باجه هاى بانکى به اقشار کم برخوردار و آسیب پذیر تأکید نمود.

پرداخت تسهیلات ازمحل 
صندوق توسعه ملى و 
طرح هاى تأمین مالى شده

پست بانک ایران

www.etebar.net
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وزیر امور اقتصادى و دارایى گفت: در شرایط امروز کشور و اعمال تحریم هاى ظالمانه، صادرکنندگان به عنوان فعالان اصلى در عرصه تجارت جهانى نقش مهمى در این دوره گذار بر 
عهده دارند. به گزارش اعتبار  و به نقل از روابط عمومى اقتصاد دارائى ، دکتر فرهاد دژپسند با بیان مطلب بالا افزود: تلاش داریم با کمک و همفکرى یکدیگر سازماندهى قوى ترى 
داشته باشیم تا هم صادرات غیرنفتى کشور در نیمه دوم سال 99 با روند جهشى روبه رو شود و هم برگشت ارز با سهولت و مقدار بیشترى صورت گیرد ، با توجه به دغدغه مشترك 
دولت و بخش خصوصى در مورد توسعه صادرات و برگشت ارز ناشى از صادرات به چرخه اقتصاد کشور،  در این جلسه پیشنهادات مختلفى از سوى فعالان اقتصادى  مطرح شد که 
در نتیجه مقرر شد جلسه فوق العاده «کمیته 5 نفره سیاست گذارى ارزى» با حضور رییس اتاق بازرگانى ایران تشکیل شود تا همه پیشنهادات بررسى شود. وى که در جمع خبرنگاران 
در پایان نود و نهمین نشست شوراى گفت وگوى دولت و بخش خصوصى سخن مى گفت، ادامه داد: در این جلسه، مشکلات سیاستى نحوه بازگشت ارز حاصل از صادرات سال 99 از 
جمله محدودیت هاى واردات در مقابل صادرات و همچنین  مشکلات تعیین نرخ پایه هاى صادراتى و پیشنهاد محاسبه ریالى ارزش پایه هاى صادراتى بررسى شد و با عنایت به حضور 

وزیر صمت و رییس کل بانک مرکزى، تعامل و تبادل نظر با صادرکنندگان بهتر و بیشتر انجام شد.

صادرکنندگان نقش 
مهمى در عبور 
کشور از شرایط 
تحریم دارند

هفته نامه اقتصادى ایراناقتصاد کلان

خبـــــر

ئیس کمیسیون برنامه،  ر
بودجه و محاسبات مجلس از توافق 
دولت و مجلس براى تامین منابع 
کالاهاى اساســى، اجراى کامل 
همسان سازى حقوق بازنشستگان 
کشورى، لشکرى، تامین اجتماعى 
و تکمیل پروژه هاى ناتمام خبر داد. 
حمیدرضا حاجى بابایى با اشاره به 
جلسه بررسى طرح تامین کالاهاى اساسى گفت:  این نشست با 
حضور دکتر قالیباف رئیس مجلس شــوراى اسلامى، زاکانى 
رئیس مرکز پژوهش هاى مجلس ، عزیزى نماینده کرمانشاه، 
رضا خواه و نادران اعضاى کمیسیون برنامه و بودجه، پورمحمدى 
معاون سازمان برنامه و بودجه، سالارى رئیس سازمان تامین 
اجتماعى، خاندوزى عضو کمیســیون اقتصادى و جمعى از 
کارشناسان برگزار شد. طرح تامین کالاهاى اساسى دستور کار 
جلسه مشترك مجلس و دولت بود و در خصوص این طرح پس 
از بررسى هاى لازم و توافق انجام شده، مقرر شد پورمحمدى 
مشــورت لازم را به دولت بدهد ، در این توافق موضوع 50 هزار 
میلیارد تومان بند(و)، تبصره 2 در اختیار سازمان تامین اجتماعى 
بدون هیچگونه تغییر کماکان باقــى مى ماند ، منابع تامین 
کالاهاى اساسى بارعایت مصوبه کمیسیون برنامه و بودجه در 
جهت تامین کالاهاى اساسى برمبناى 120 هزار تومان براى سه 
دهک پایین و 60هزار تومان براى 4دهک بعدى خواهد بود.  او 
به لزوم تکمیل پروژه هاى نیمه تمام در مناطق محروم هم اشاره 
کرد و گفت: 20 هزار میلیارد تومان براى تومان تکمیل پروژه هاى 
نیمه تمام و مناطق محروم، همچنین تکمیل همسان سازى 
حقوق بازنشستگان لشکرى، کشورى وت اجتماعى پیش بینى 
شده است ، خط قرمز ما در طرح تامین کالاهاى اساسى و اجراى 
همسان سازى حقوق بازنشستگان کشورى و لشگرى و تامین 
اجتماعى بطور کامل اســت. در مذاکرات امروز پرداخت30 
هزارمیلیارد تومان از مطالبات سازمان تامین اجتماعى براى 
کمک به این سازمان و همچنین اختصاص 10هزار میلیارد تومان 
براى تکمیل همسان ســازى حقوق بازنشستگان کشورى 
ولشگرى وبازنشستگان غیر هیات علمى دانشگاههاست، که 

علاوه بر بند(و)،به سقف تبصره 2 افزوده شده است.

خبـــر
توافق دولت و مجلس براى اجراى 

طرح تامین کالاهاى اساسى
استفاده حداکثرى از ظرفیت ها و اختیارات 

قانونى ،  مجلس شوراى اسلامى 
نماینده مردم شــهرکرد در 
مجلــس گفت:باید با اســتفاده 
حداکثرى از ظرفیت ها و اختیارات 

قانونى دولت را پاسخگو کنیم.
به گزارش اعتبار به نقل از 
خانــه ملــت، احمد راســتینه 
در جلسه علنى مجلس شوراى 
اسلامى در تذکر شفاهى گفت: 
مردم شریف ایران مستحضرند که سیره حکمرانى الهى امام 
خامنه اى همواره مبتنى بر استفاده حداکثرى از قواى سه گانه 
از اختیارات مصرّح قانونى خود بوده است، فرمایشات حکیمانه 
اخیر ایشــان نیز اثبات این مسئله است، آنجا که نقد و انتقاد 
سازنده و عمل به تکالیف قانونى را حق دانسته و البته اهانت و 
هتک حرمت را به شدت نقد مى کند لذا مجلس یازدهم بر اساس 
سوگند شریعى که خورده است به آنچه که نیاز است حقوق 
ملت را مطالبه کند، عمل خواهد کرد و البته مصالح کشور را مد 
نظر قرار خواهد داد، مسئولیت آن صرفاً متوجه نمایندگان است، 
بنابراین سزاوار نیست عده اى برداشت ها و تحلیل هاى خود را 
به نظر مبارك ایشــان منتسب کنند گرچه از ابتدا اینجانب و 
تعداد زیادى از نمایندگان با استیضاح رئیس جمهور مخالف 
بوده ایم و این مخالفت بر اساس دلایل متعددى از جمله ضرورت 
همدلى و انسجام در شرایط جنگ بى شرمانه اى است که آمریکا 
علیه ملت مظلوم و مقتدر ایران به وجود آورده و باید به هر نحوى 
بــه دولت کمک کنیم تا از این شــرایط ســخت عبور کند، 
نمایندگان درخواست کننده استیضاح هم به دلایلى استیضاح 
را مطرح مى کنند از جمله عدم پاسخگویى دولت و ناکارآمدى 
بخش هایى از دولت که خدمت همکاران عرض مى کنم که باید 
با استفاده حداکثرى از ظرفیت ها و اختیارات قانونى دولت را 
پاسخگو کنیم، یکى از اختیارات در اصل 52 قانون اساسى به 
صراحت آمده اســت، باید چارچوب هاى کلى اصلاح ساختار 
بودجه را در قالب طرحى قانونى و دولت را مکلف به ارائه لایحه 
بودجه در قالب کلیات این قانون کنیم. با اصلاح ساختار بودجه 
مى توانیم با شفاف سازى بودجه، ایجاد منابع پایدار براى بودجه، 
مدیریت هزینه ها و عدالت و توسعه متوازن بسیارى از مشکلات 

امروز مردم را حل کنیم.

 مجید کاظمى مدیر امور اعتبارات بانک شهر با بیان اینکه متاسفانه خسارات ناشى از شیوع ویروس ”کرونا“ در بخش هاى مختلف طى سال 
جارى بسیار زیاد بوده است، گفت: خوشبختانه این بانک توانسته با ارائه تسهیلات مناسب در راستاى حمایت و پشتیبانى از کسب و کارهاى 
آسیب دیده از این ویروس منحوس، مشکلات بسیارى از واحدهاى بزرگ و کوچک تولیدى و شرکت هاى خدمات رسان را مرتفع کند. 
وى با تاکید بر اینکه از ابتداى سال جارى بیش از 260 شعبه بانک شهر در سراسر کشور آماده ارائه تسهیلات به کسب و کارهاى آسیب 
دیده از ویروس کرونا بوده اند، افزود: به منظور حفظ اشتغال و تامین هزینه هاى عملیاتى واحدهاى تولیدى کشور، پرداخت تسهیلات 
حمایتى تا پایان امسال در دستور کار جدى شعب بانک شهر قرار دارد ، تاکنون بیش از 7 هزار فقره تسهیلات با هدف رفع مشکلات بوجود 
آمده ناشى از شیوع این ویروس منحوس به افراد حقیقى و حقوقى واجد شرایط ، از سوى شعب بانک شهر پرداخت شده و استان هاى 
”تهران“ ،“ البرز“، ”قزوین“ ، ”خراسان رضوى“ و ”آذربایجان شرقى“ در صدر تسهیلات گیرندگان از بانک شهر بوده اند و میزان تسهیلات 
اعطایى به هر یک از اشخاص نیز بر اساس ظرفیت اعتبارى مشترى و نوع واحد و میزان اشتغال در شهرهاى مختلف و سایر ارکان اعتبارى 
؛ متفاوت بوده است و اجازه نخواهیم داد خللى در فعالیت واحدهاى تولیدى در شرایط حساس فعلى به خاطر کمبود سرمایه درگردش 

ایجاد شود، تا پایان سال نیز برنامه هاى مدونى را براى حمایت از فعالان اقتصادى و افزایش تولید و اشتغال در دستور کار قرار داده ایم.

پرداخت بیش از 7 هزار فقره 
تسهیلات به کسب و کارهاى 
آسیب دیده از ویروس کرونا

بانک شهر

پژوهشگران ایرانى، با ساخت بالن ارتباطى، امکان پایدارى ارتباطات در زمان بحران را فراهم کرده اند. 
بــه گزارش اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومى و اطلاع رســانى وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات، 
پانزدهمین قسمت از سرى ویدئوهاى «ایران هوشمند»، ساخت «بالن ارتباطى» که حاصل دانش و 
تلاش، پژوهشگران پژوهشگاه فضایى وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات با کاردبرد استفاده در مواقع 
بحرانى را مورد بررسى قرار داده است. پژوهشگران ایرانى در سال هاى اخیر با طراحى و ساخت یک نوع 
بالن ارتباطى مشکل قطع ارتباطات در مواقع بحرانى را حل کرده اند؛ بالنى که با تجهیزات بیسم بر فراز 
مناطق آسیب دیده، ارتباطات شبکه را براى تعدادى از مردم و نیروهاى امدادى برقرار مى کند. این بالن 
با قابلیت حمل 300 کیلوگرم تجهیــزات ارتباطى تا ارتفاع 500 کیلومترى پرواز مى کند و منطقه 
بحران زده را تحت پوشش قرار مى دهد و امکان اتصال بیش از یک هزار نفر را به صورت هم زمان و ده 
هزار نفر را به صورت غیر همزمان با سرعت یک گیابیت بر ثانیه فراهم مى کند. همچنین با دوربینى که 

قابلیت زوم 30 برابرى دارد امکان رصد مناطق نیازمند به امدادرسانى را محقق مى کند.

«بالن ارتباطى»، ابتکارى 
براى پایدارى ارتباطات در 
زمان بحران

وزارت ارتباطات و فناورى اطلاعات

سود قطعى بیمه هاى عمر و سرمایه گذارى بیمه سرمد در سال 98، 25,05 درصد تعیین شد. به گزارش روابط عمومى بیمه سرمد، 
این شرکت براى ششمین سال، سودى بالاتر از سود تضمینى را به بیمه گذاران بیمه هاى عمر و سرمایه گذارى پرداخت مى کند.
بیمه سرمد، براى سال 98، سود قطعى 25,05 درصد را به بیمه گذاران بیمه هاى عمر و سرمایه گذارى پرداخت مى کند.  به گزارش 
روابط عمومى بیمه سرمد، به منظور توسعه و گسترش فعالیت هاى بیمه اى و ارائه هرچه بهتر خدمات به مشتریان بانک صادرات، 
میز خدمت بیمه سرمد، در 5 شعبه بانک صادرات در استان مازندران افتتاح و نمایندگان بیمه سرمد در باجه هاى میز خدمت در 
شعب بانک مستقر شدند. شعبه 2666 میدان امام خمینى سارى، شعبه 806 میدان شهدا، شعبه 74 مرکزى بابلسر، شعبه 114 
قائمشهر و شعبه 442 هراز آمل، از جمله شعبى هستند که میز خدمت بیمه سرمد با حضور مدیران استانى بانک صادرات و قاسم 
بهروزى، مدیریت استان مازندران در آنها مستقر شده اند. بهروزى درباره افتتاح میزهاى خدمت سرمد در شعب بانک، گفت: استقرار 
میز خدمت در شعب بانک صادرات، یک فرصت طلایى براى شرکت است که باعث بهتر دیده شدن برند سرمد در کنار بانک 
صادرات مى شود. وى هم چنین، ضمن تشکر از مدیران استانى بانک صادرات براى اعتماد به بیمه سرمد، گفت: ما تاکید ویژه اى بر 

بازاریابى از طریق شعب بانک داریم و تلاش مى کنیم خدمات بهترى به مشتریان بانک صادرات ارائه کنیم.

سود قطعى بیمه هاى عمر 
و سرمایه گذارى بیمه 
سرمد

بیمه سرمد

قرارگاه مرکزى مهارت آموزى کارکنان وظیفه نیروهاى مسلح و شرکت سهامى بیمه ایران باهدف افزایش اثربخشى خدمت سربازى، 
آموزش سربازان، ارائه خدمات بیمه اى و اجراى طرح هاى خاص، تفاهم نامه همکارى امضاءکردند. به گزارش روابط عمومى بیمه ایران، 
در آیین تبادل این تفاهم نامه که با حضور دکتر محمد رضایى مدیرعامل بیمه ایران و سردار سید مهدى فرحى فرمانده قرارگاه مرکزى 
مهارت آموزى کارکنان وظیفه نیروهاى مسلح و مقامات بلندپایه دو طرف ، با رعایت پروتکل هاى بهداشتى و فاصله گذارى اجتماعى 
به امضا رسید، مدیرعامل بیمه ایران در سخنانى کوتاه، امضا و تبادل این تفاهم نامه را در راستاى تحقق تدابیر مقام معظم رهبرى در 
خصوص ارتقاى توانمندى جوانان به ویژه سربازان و کارکنان وظیفه نیروهاى مسلح و ایجاد آمادگى شغلى براى ورود به بازار کار دانست. 
دکتر رضایى با اشاره به اینکه به نتیجه رسیدن این تفاهم نامه حاصل ماهها تلاش شبانه روزى کارشناسان دوطرف بوده است، گفت: 
ارتقاء سطح توانمندى جوانان به ویژه کارکنان وظیفه نیروهاى مسلح در ابعاد مختلف اجتماعى و اقتصادى حائز اهمیت است؛ در تفاهم 
نامه اخیر نیز با لحاظ کردن این موارد، از ابعاد مختلف به موضوع توسعه همکارى هاى دو طرف پرداخته شده و بیمه ایران به ویژه در 
ابعاد آموزشى ( آموزش و مهارت آموزى سربازان براى مشاغل بیمه اى از طریق مرکز آموزش علمى کاربردى بیمه ایران) و ارائه خدمات 

و طرح هاى خاص و پوشش هاى بیمه اى با تخفیفات ویژه در خدمت کارکنان وظیفه نیروهاى مسلح خواهد بود.

برقرارى پوشش هاى بیمه اى و 
توانمندسازى سربازان براى ورود 
به بازار کار توسط بیمه ایران

شرکت سهامى بیمه ایران

رئیس سازمان برنامه و بودجه در ابلاغیه اى از پرداخت کل مطالبات 5 هزار و 500 میلیارد تومانى کادر درمان 
و آموزش پزشکى خبر داد.  در ابلاغیه محمدباقر نوبخت آمده است: در اجراى مجوز مقام معظم رهبرى مورخ 
1399/1/14 ، اعتبار یاد شده از محل منابع یک میلیارد یورویى صندوق توسعه ملى ابلاغ مى شود تا با رعایت 
قوانین و مقررات ذى ربط اقدام شود. بدیهى است این اعتبار به صورت سایر منابع و در چارچوب موافقت نامه 
با سازمان برنامه بودجه به مصرف خواهد رسید. همچنین تخصیص اعتبار این ابلاغیه به میزان صد در صد و 
از محل حساب مربوط، نزد خزانه دارى کل کشور قابل پرداخت است ضمن اینکه خزانه دارى کل در صورت 
کفایت نداشتن نقدینگى حساب یاد شده باید منابع لازم را از محل نقدینگى موجود به صورت تنخواه گردان، 
تامین و پرداخت نماید تا در سریع ترین زمان، با واریز نقدینگى ذى ربط از سوى بانک مرکزى ، تنخواه یاد 
شده تسویه شود و  در ادامه پرداخت 6 هزار میلیارد تومان براى تامین بودجه معوقات و کارانه کادر درمان تا 
پایان سال 98 و  پنج هزار و 500 میلیارد تومان دیگر از محل منابع صندوق توسعه ملى براى این منظور 

تخصیص داده شد؛ خوشبختانه به این ترتیب تمامى معوقات کارانه ها تسویه شد.

 پرداخت کل مطالبات 5 
هزار 500 میلیارد تومانى 
کادر درمان

سازمان برنامه و بودجه

معاون فنى گمرك با بیان اینکه از اول آبان ماه ممنوعیت واردات برنج برداشته مى شود، گفت:  200 هزار تن برنج در 
صف تخصیص ارز براى ترخیص قرار گرفت. مهرداد جمال ارونقى در گفت وگو با فارس با  اشاره به مصوبه ستاد تنظیم 
بازار در مورد برنج اظهار داشت: از اول آبان ماه سال 99 بر اساس مصوبه ستاد تنظیم بازار ممنوعیت فصلى برنج برداشته 

مى شود.
معاون فنى و امور گمرکى گمرك ایران، تصریح کرد: بر این اساس صاحبان کالاى برنج مى توانند نسبت به اظهار 
محموله هاى خود به گمرك اقدام کنند. وى تأکید کرد: همچنین بیش از 200 هزار تن برنج در گمرکات دپو شده که 
پیش تر مشکل تامین ارز داشتند که در حال حاضر در صف تخصیص ارز قرار گرفته و امید است ظرف روزهاى آینده 

با صدور کد رهگیرى بانک نسبت به ترخیص این اقلام از گمرکات کشور اقدام شود.
به گفته ارونقى، از ابتداى سال جارى تا 20 مهرماه 557 هزار تن برنج به ارزش بیش از 511 میلیون دلار از گمرکات 

کشور  ترخیص شده است.
گفتنى است، با توجه به ترخیص برنج هاى وارداتى از گمرك، امید مى رود قیمت این کالا در بازار کاهش یابد.

ممنوعیت واردات برنج 
برداشته شد برنج ارزان 
مى شود

گمرك جمهورى اسلامى ایران

دبیر انجمن صنایع لوازم خانگى افزایش 212 درصدى قیمت فولاد و افزایش متوسط 150 درصدى نهاده 
هاى تولید را عامل افزایش قیمت لوازم خانگى بیان کرد .

به گزارش صدا و ســیما ،  عباس هاشمى گفت : میانگین نرخ فروش فولاد از سال 98 تا مهر امسال 212 
درصد و مس و آلومینیوم تا 150 درصد، ضمن اینکه قیمت ارز که به طور شاخص یورو در نظر گرفته شده 
نیز در این مدت بیش از 150 درصد افزایش داشته است ، بخشى از مواد اولیه ، اجزا و قطعات صنعت لوازم 
خانگــى وارداتى قطعا با نرخ ارزى که اکنون با نرخ نیمایى یا ارز حاصل از صادرات به صنایع لوازم خانگى 
داده مى شود افزایش قیمت ها در این صنعت اجتناب ناپذیر است ،  مواد اولیه داخلى که تاکنون براى ما 
محاسبه شده بر اساس قیمت هاى بین المللى بوده و نرخ ارز نیز در آن محاسبه شده است بنابراین وقتى 
همه نهاده هاى تولید به طور متوسط بیش از 150 درصد افزایش قیمت داشته اند آیا افزایش قیمت 25 
درصدى لوازم خانگى که اول امسال در توافق با سازمان حمایت ، حاصل شده آیا کفاف هزینه هاى تولید 

را خواهد داد؟ !

افزایش 212 درصدى قیمت 
فولاد عامل افزایش قیمت 
لوازم خانگى

انجمن صنایع لوازم خانگى

رئیس مجلس شوراى اسلامى اقدام 
اخیر فرانسه در توهین به ساحت پیامبر 
عظیم الشأن اسلام(ص) را محکوم کرد و 
گفت: نور پیامبر اسلام(ص) و پیام خداوند 
با این اقدامات کور بى حاصل و ضدانسانى 
قابل خاموش کردن نیست و بى شک مکر 
دشمنان اســلام به خود آنها بازخواهد 

گشت.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت 
، دکتر محمدباقر قالیباف در نشست علنى 
مجلس شوراى اسلامى، در نطق پیش از 
دستور خود گفت: سالروز امامت حضرت 
ولیعصر صاحب الزمان  (عج) را به تمامى 
عدالت طلبان، موحدان و مسلمین جهان 
تبریک مى گویم. دوره غیبت، دوره آماده 
باش دائم مومنان، تلاش مســتمر براى 

مبارزه با ظلم و برپایى حق است.
رئیس مجلس شوراى اسلامى ادامه 
داد: منتظران حضرت صاحب همیشه در 
تلاش دائمى براى اصلاح هستند و ملت 
صاحب الزمان هرگز احساس بن بست و 
چاره نداشتن نمى کنند و به یارى خداوند 
در هر مسیر و جاده اى نشان خواهند داد 
که خدعه هاى دشمنان بى اثر و شکست 
خورده اســت و مومنان و مســتضعفان 
وارثان واقعى زمین هستند. خداوند همه 
ما را از پیروان راســتین حضرت مهدى 

موعود قرار دهد.
وى گفــت: در روزهــاى اخیــر 
دشمنى کم خردانه سردمداران کشور 
فرانســه با پیــام آور رحمت حضرت 
محمد مصطفــى(ص) قلب مومنان و 

موحدان سراسر جهان را به درد آورده 
است. آنها که کوچکترین کلمات را در 
قبال خود تحمل نمى کنند، حال براى 
دشمنى با اسلام و تمام ادیان آسمانى، 
زشتى و بى حرمتى را به نهایت رسانده 
و نشان مى دهند که بویى از انسانیت، 
مهربانى، صلح و مودّت میان انسان ها 

نبرده اند.
رئیس قــوه مقننه کشــور افزود: 
اقدامات شنیع اخیر حاکمان فرانسه را به 
شــدت محکوم مى کنیم و با صداى بلند 
مــى گوییم که نور پیامبر اســلام و پیام 
خداوند با ایــن اقدامات کور بى حاصل و 
ضدانسانى قابل خاموش کردن نیست و 

بى شک مکر دشمنان اسلام به خود آنها 
بازخواهد گشت.

درس پیامبر(ص)  در سراسر عمر 
مبــارك خود به همۀمســلمانان حفظ 
وحدت کلمه، رعایت اخلاق و مهربانى با 
بندگان خدا بود.  همانگونه که رهبر معظم 
انقلاب فرمودند ان شاء االله همه با تأسى از 
ایشان، علاوه بر عمل به وظایف خود در 
قبال مردم، جوانب اخلاق را در عبارات و 
انتقــادات رعایت کنیم و کاســتى ها و 
ناکارآمدى ها را با هدف حل مشــکلات 
مردم به سمت تلاش بى وقفه و عمل به 

قانون هدایت کنیم. 
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وى تصریح کرد: اطمینان دارم که 
نــدگان محتــرم از ایــن  ی ا م ن ه  م ه
پس حرف هایى که مردم به آنها مى زنند 
و گلایه هاى مردم از مســئولان اجرایى 
را در سینۀ خود محفوظ مى دارند و آن را 
به تلاش براى بــه حرکــت درآوردن 
چرخ هاى اقــدام در همــۀ بخش هاى 
اجرایى کشور با اولویت مسائل اقتصادى با 
اســتفاده از ظرفیت هــاى قانونــى و 
نظارتى مجلس تبدیل مى کنند و دولت 
را از طریق نقد صریح و دلسوزانه، نظارت 
و کنترل بر بودجــه و اجراى قوانینى که 
معطل مانده است یا خلاف قانون عمل 
مى شود، به مجلس و مردم پاسخگو مى 

کنند.  
دکتر قالیباف در ادامه یادآور شــد: 
لازم به ذکر است، همانطور که رهبر معظم 
انقلاب نیز بر لزوم حمایت معیشتى از 
مردم به خصوص اقشار آسیب پذیر تاکید 
کردند؛ مجلس در گام هاى پایانى اجرایى 
ســازى طرح حمایت معیشتى از مردم 
است و با تفاهم با دولت نخواهیم گذاشت 
در شرایط دشوار معیشتى مردم احساس 
کنند که در وسط مشکلات تنها هستند 
و کســى در اندیشــۀ کوچک شــدن 

سفرة آنها نیست.
 بــه زودى با حفــظ کرامت ملت 
شریف و سرافراز ایران با همراهى مدیران 
اجرایى تامین کالاهاى اساسى خانوارها 

آغاز شود.

نمایندگان با رعایت اخلاق و نقد صریح و دلسوزانه به دنبال 
پاسخگو کردن دولت به مجلس و مردم هستند
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آیین رونمایى از مرکز پایش و مانیتورینگ پلیس راه آهن کشور با حضور مدیرعامل راه آهن جمهورى اسلامى ایران، فرمانده پلیس پیشگیرى ناجا، فرمانده پلیس راه آهن کشور و جمعى از مدیران راه آهن و مقامات 
ناجا، در پلیس راه آهن کشور برگزار شد. به گزارش اعتبار به نقل از  پایگاه خبرى وزارت راه و شهرسازى، سعید رسولى، مدیرعامل راه آهن جمهورى اسلامى در آیین افتتاح مرکز مانیتورینگ پلیس راه آهن کشور، 
ضمن تبریک هفته نیروى انتظامى گفت: نیروى انتظامى امروز نقطه امید است و آن چه همیشه باعث دلگرمى مردم است، پلیس مسلح به اخلاق، باور و قانون مدارى است ، امروزه آسودگى و امنیت موجود در کشور 
را مدیون زحمات نیروى انتظامى هستیم چرا که در فضاى حساس کنونى که اکثر کشورهاى همسایه نا امن هستند؛ وجود این میزان امنیت خیر و برکتى است که منشا آن از رهنمودها و حمایت هاى مقام معظم رهبرى 
است. وى معتقد است که نیروى انتظامى علاوه بر حفظ امنیت عمومى به عنوان یکى از مراکز اجتماعى در راه آهن است که ارتباط نزدیکى با مردم دارد ، از طرف خانواده بزرگ راه آهن از زحمات همکارانم در پلیس 
راه آهن کشور تشکر مى کنم و معتقدم باید زمینه اشراف پلیس راه آهن را تا جاى ممکن فراهم کنیم تا بتوانند به وظیفه خود هر چه بیشتر عمل کنند ، ایران کشورى است که چهل سال است در مقابل تهدید و تحریم 
مقابله کرده و حمل و نقل یکى از اجزایى تاثیر گذار در اقتصاد کشور است. حمل و نقل ریلى در این بین جایگاه خاصى دارد و ما براى خودکفایى و حمایت از تولید داخل و صنعت ریلى اقدامات زیادى انجام دادیم ، مقام 
معظم رهبرى اخیرا فرموده اند که نهضت قطعه سازى در کشور راه افتاده است و باید از این فرصت استفاده کنیم ، اگر از امکانات موجود به خوبى استفاده کنیم علاوه بر این که مى توانیم از این دوران عبور کنیم براى 

آیندگان نیز مى توانیم امید و نشاط ایجاد کنیم.

حمایت و 
پشتیبانى از 
پلیس راه آهن 
کشور 

هفته نامه اقتصادى ایران

خبـــــر خبر
ممنوعیت صید ترال در راستاى آیش و پایش 

ذخایر فانوس ماهیان
رئیس سازمان شیلات 
ایران گفت: کارگروه علمى و 
فنى بر روى اجراى یک برنامه 
آیــش و پایش ذخایر فانوس 
ماهیان با ممنوعیت دو ساله 
صید ترال فانــوس ماهیان 
توافق کردند و در این راستا، 
مطالعات ارزیابى بر روى ذخایر 
آبزیان و تصمیم گیرى بر اساس مطالعات آینده در راستاى 

بهره بردارى پایدار و بهینه فانوس ماهیان انجام مى شود.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومى سازمان شیلات 
ایران ، نبى االله خون میرزایى معاون وزیر جهاد کشاورزى و 
رئیس سازمان شیلات ایران در رابطه با ممنوعیت دو ساله 
صید ترال اظهار کرد: با توجه به دغدغه هاى ایجاد شده در 
مردم، مسئولان، سمن هاى محیط  زیستى، جامعه صیادى و 
افــکار عمومى در خصوص صید فانــوس ماهیان به ویژه 
آسیب هاى زیست محیطى، ضرورت بررسى آن به وجود آمد 
و اطلاعات نادرست باعث تشویش در اذهان عمومى شده بود 
، فراکسیون محیط زیست مجلس شوراى اسلامى در دوره 
جدید هم با حساسیت بالا به این موضوع پرداخت و جلسات 
بسیارى را با این فراکسیون داشتیم که در نهایت مقرر شد 
یک کارگروه فنى و علمى این موضوع را بررســى کرده و در 

قبال آن تصمیم گیرى کند.
خون میرزایى با اشاره به اعضاى کارگروه علمى و فنى 
تشکیل شده در زمینه فانوس ماهیان عنوان کرد: اعضاى این 
کارگروه را سمیه رفیعى رئیس فراکسیون محیط زیست 
مجلس شوراى اسلامى، اصغر عبدولى از اعضاى هیئت علمى 
پژوهشکده زیست محیطى دانشگاه شهید بهشتى و محمود 
بهمنى رئیس موسسه تحقیقات علوم شیلاتى کشور تشکیل 
داده و سازمان شیلات ایران هم به عنوان بخش اجرا به این 

کارگروه دعوت شد.
 در نهایت این کارگروه بر روى اجراى یک برنامه آیش و 
پایش ذخایر فانوس ماهیان با ممنوعیت دو ساله صید ترال 
فانوس ماهیان توافق کردند و در این راستا، مطالعات ارزیابى 
بر روى ذخایر آبزیان و تصمیم گیرى بر اساس مطالعات آینده 
در راستاى بهره بردارى پایدار و بهینه فانوس ماهیان انجام 

مى شود.
او با اشاره به ایجاد برخى موانع براى کشتى تحقیقاتى 
شیلات اذعان کرد: امیدواریم فراکسیون محیط زیست 
مجلس شوراى اسلامى به موسسه تحقیقاتى شیلات در 
راســتاى رفع موانع دریانوردى کشــتى تحقیقاتى این 
ســازمان کمک کند و با تامین اعتبارى لازم براى تهیه 
تجهیزات لازم این کشتى، برنامه مطالعات پایش ذخایر 
اجرایى شــود و همزمان با ایــن مطالعات، صید فانوس 
ماهیان متوقف شود و مقرر شد، طرح پایش ذخایر فانوس 
ماهیان از آذر 99 شروع  شود که در این مطالعات با آسیب 
شناسى صید فانوس ماهیان، تحقیقات به روز شده اى را 
اســتحصال کنند و مطالعات به روز شــده را در جهت 
بازنگرى فعالیت ناوگان به کار ببندیم ،  این بازنگرى شامل 
تجهیزات و ناوگان، تعداد ناوگان، روش صید، تجهیزات 
مورد نیاز صید و برنامه صید خواهد بود که امیدواریم پس 
از انجام این تحقیقــات، یک برنامه جامع براى بازنگرى 

صید فانوس ماهیان به دست بیاید.
وى با تاکید بر عدم صید تــرال فانوس ماهیان در 
خلیج فارس خاطرنشان کرد: صید فانوس ماهیان، صید 
ترال میانى در اعماق 200 متر و فاصله بیش از 12 مایل 
از ســاحل اســت که تنها در دریاى عمان و در محدوده 
صیدگاهى مقابل بندر جاســک انجام مى شد ،  تشکیل 
کارگروه و جلسات مرتبط با مخاطرات زیست محیطى 
صید ترال فانوس ماهیان از چندین ماه قبل شروع شده 

بود که در این چند روز به نتیجه رسیده است.
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بررسى راه هاى خروج از بحران مالى 
«سرخابى ها» با حضور آذرى جهرمى و سلطانى فر

وزراى ارتباطات و فناورى اطلاعات و ورزش و جونان 
در جلسه اى مشترك راه هاى درآمدزایى تیم هاى فوتبال 

پرسپولیس و استقلال را بررسى کردند.
به گزارش مرکز روابط عمومى و اطلاع رسانى وزارت 
ارتباطات و فناورى اطلاعات، جلسه مشترك محمدجواد 
آذرى جهرمى، وزیر ارتباطات و فناورى اطلاعات و مسعود 
سلطانى فر، وزیر ورزش و جوانان، مدیران دو تیم در این 
جلســه مصوب شــد تا کمیته  مشــترکى با مأموریت 
دوهفته اى براى برون رفت این دو باشــگاه از مشکلات 

تشکیل شد.
فوتبال پرســپولیس و اســتقلال و مدیران عامل 
اپراتورهاى تلفن همراه شرکت هاى ایرانسل و همراه اول، 
براى بررســى امکان همــکارى مشــترك اپراتورها و 

باشگاه هاى ورزشى در عمارت کلاه فرنگى برگزار شد.

تلاش وزارت جهاد کشاورزى براى 
تحقق کامل اهداف سیاست هاى 
اقتصاد مقاومتى

به گــزارش اعتبار  به 
نقل از روابط عمومى مجمع 
تشخیص مصلحت نظام، در 
ادامــه بررســى عملکرد 
دســتگاههاى اجرایــى 
پیرامــون تحقــق اهداف 
سیاست هاى کلى اقتصاد 
مقاومتى، دکتر کاظم خاوازى گزارش عملکرد وزارت جهاد 

کشاورزى را در این خصوص ارائه کرد.
وزیر جهاد کشــاورزى با اشاره به اینکه در سیاست 
هاى کلــى اقتصاد مقاومتى 3 بند اختصاصى ، شــامل 
بندهاى6، 7 و 19 تکالیف کلى بخش کشاورزى را تعیین 
کرده است، از برنامه ریزى در قالب 94 پروژه بزرگ از سال 
95 تــا 99 براى تحقق اهداف این 3 بند خبر داد و گفت: 
علیرغم اینکه بخش کشاورزى از سایر بخش ها و نیز مولفه 
هاى بیرونى موثر بر اقتصاد تاثیر مى پذیرد، اما تلاش ما بر 
آن اســت تا در جهت تحقق کامل اهداف این سیاست ها 

کلى قدم برداریم.
وى با اشاره به برخى توفیقات وزارت جهاد کشاورزى 
از جمله در تولید انواع بذر، گفت: امروز هیچ نگرانى براى 

تامین و تولید بذر مورد نیاز کشور نداریم.
او همچنین از حساسیت ویژه وزارت متبوع اش در 
خصوص محصولات تراریخته گفت و افزود: مرکز ژنتیک 

بخش کشاورزى راه اندازى شده است.
همچنین دکتر محســن رضایى دبیر مجمع نیز با 
تاکید بر اولویت قائل شدن براى امنیت غذایى و خودکفایى 
در نهاده ها وکالاهاى اساســى بر ادامه نظارت و ارزیابىِ 
میزان تحقق سیاســتهاى اقتصــاد مقاومتى در بخش 

کشاورزى تا تهیه گزارش کامل تاکید کرد.
براســاس این گزارش در ادامه این نشست اعضاى 
هیات عالى نظارت، ســوالات و دیدگاههــاى خود را در 
خصوص گزارش ارائه شده مطرح کردند و مقرر شد، ادامه 
ى بررسى عملکرد بخش کشاورزى در جلسات آتى هیات 

عالى و کمیسیون ها ادامه یابد.

راهکارهاى تامین ارز تجهیزات 
موردنیاز فولاد مکران در حال احصا 

است
مصطفى طاهرى عضو 
کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس شــوراى اسلامى  با 
بیان اینکه بیش از 90 درصد 
مســائل و مشکلاتى که در 
حوزه صنایع و معادن استان 
سیســتان و بلوچستان در 
نظارت میدانى از این استان 
احصا شد، تاکنون رفع شده اســت، گفت:  راهکارهاى 
تامین تجهیزات ارزى موردنیاز فولاد مکران احصا شد و 
مشکلات صنایع استان سیستان و بلوچستان به چند دسته 
تقسیم مى شود؛ نخست مشــکلات صنایع شهرستان 
زاهدان که با هماهنگى استاندار مقرر شد زیرساخت هاى 

موردنیاز براى رفع آنها فراهم شود.
او در تشریح مشکلات مربوط به صنایع شهرستان 
زاهدان، توضیح داد: از آنجا که برخى از واحدهاى تولیدى 
و صنعتى در این شهرستان با شرکت نفت و برخى دیگر با 
سازمان محیط زیســت چالش هایى داشتند، مقرر شد 
استاندار و مسئولان استانى به این مسائل رسیدگى کنند.

وى رفع برخى از مشــکلات حوزه صنایع و معادن 
استان سیستان و بلوچســتان را در گرو اقدامات وزارت 
صنعت، معدن و تجارت دانست و افزود: مقدمات رفع این 
مشکلات نیز از طریق تماس با معاون پارلمانى و مذاکره با 
تیم معدنى این وزارتخانه فراهم شد؛ به طور مثال صنایع 
ملى مس ایران وعده داد تا 5 هزار میلیارد تومان براى بهره 
بردارى از معدن مس سرمایه گذارى کند، از سوى دیگر 
مسئولان وعده دادند به منظور رفع مشکل کارخانه بافت 

بلوچ، این واحد تولیدى به مناقصه گذاشته شود.
او از ارجاع پرونده یکى از ســرمایه گذاران اســتان 
سیستان و بلوچستان که در حوزه مربوط به پمپ بنزین و 
سوخت فعالیت مى کند اما در حال حاضر در اخذ مجوزها 
با مشکلاتى روبه رو است به کمیسیون اصل 90 مجلس 
خبر داد. به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وى رسیدگى 
به مشلات فولاد مکران را یکى دیگر از موضوعات بررسى 
شــده در نظارت میدانى از استان سیستان و بلوچستان 
توصیف کرد و افزود: این واحد تولیدى به تجهیزات ارزى 
نیازمند است بنابراین مقرر شد جلساتى با معاونت هاى 
بانک مرکزى و وزارت صمت به منظور رفع مشــکلات 
برگزار شــود، که درحال حاضر ما منتظر مسئولان فولاد 

مکران براى ارائه اطلاعات و برگزارى جلسات هستیم.
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 رئیس ستاد اجرایى فرمان امام(ره) 
با حضور در مجموعه سبحان آنکولوژى 
و سبحان دارو، ضمن بازدید از خط تولید 
داروى ضدکرونایى رمدســیویر، از 26 
داروى جدید این مجموعه هاى وابسته 

به ستاد رونمایى کرد.
به گــزارش اعتبار به نقل  از ســتاد 
اجرایى فرمان امام(ره)، محمد مخبر از 
تولید یک داروى کمیاب در کشور توسط 
ستاد خبر داد و افزود: با توجه به تحریم 
هاى ظالمانه، تا ســال آینده خط تولید 
انســولین ایرانى را در مجموعه دارویى 
ســتاد راه اندازى مى کنیم  و امروز از 26 
داروى جدید رونمایى کردیم که اغلب 

در حوزه درمان سرطان هستند.
وى با اشاره به نقش ستاد اجرایى فرمان 
امام(ره) در حوزه تامین دارو در کشــور 

گفت: ستاد اجرایى در نقاطى که استکبار 
قصد ضربه زدن به نظام را دارد وارد شده 
و این مسئله استکبار را کلافه کرده است.

 او سبحان آنکولوژى را قرارگاه ساخت 
دارو در کشور معرفى کرد و افزود: سبحان 
آنکولوژى جزو قرارگاه هاى مهم در مقابله 
با تحریم دارویى آمریکاست و کارهاى 
غیر قابل تصورى در این شرکت رخ داده 
کــه اوج آن ســاخت دارو ضدکرونایى 

رمدسیویر بوده است.
وى  با اشاره  به طى شدن هفت مسیر 
براى ساخت واکسن کرونا توسط محققان 
ستاد اجرایى فرمان امام(ره) افزود: ساخت 
واکسن کرونا در ســتاد اجرایى در حال 
پیش روى است که 6 مسیر آن در دنیا هم 
وجــود دارد اما یک مســیر مخصوص 
جمهورى اسلامى ایران و مسیر انحصارى 

است و  6  سال است در ستاد اجرایى فرمان 
امــام(ره) یک ریال بــه قیمت داروهاى 

تولیدى  خود اضافه نکردیم.
همچنین پروژه 40 هکتارى «مسکن 
برکت» با حضور رئیس ســتاد اجرایى 

فرمان امام در سفیدرود رشت آغاز شد.
با حضور محمد مخبر رئیس ســتاد 
اجرایى فرمان امام(ره)، محرابیان رئیس 
مرکز عمران ســتاد اجرایى، فرماندار و 
جمعى از مســئولان اســتانى، کلنگ 

ســاخت پنج هزار مسکن محرومان در 
منطقه سفیدرود رشت زده شد.

وى  در حاشیه این مراسم با بیان اینکه 
مسکن جزو یکى از ارکان رفاه اجتماعى 
در جامعه است، اظهار کرد: یکى ار اهداف 
ســتاد اجرایى فرمــان امام(ره) ایجاد 
آرامش در جامعه بوده و به همین منظور 
مسئولیت سنگین ســاخت بخشى از 
مســکن ملى را تقبل کرده ایم و از 400 
هزار واحدى که در قالب طرح مســکن 
ملى قرار است در سراسر کشور ساخته 
شــود ، 25 درصد آن را ســتاد اجرایى 
فرمان تقبل کرده اســت ، تاکنون ستاد 
اجرایى 160 هزار واحد مسکونى براى 
افراد کم برخوردار در سراســر کشــور 
ساخته و یا در ساخت آن مشارکت کرده 

است. 

رونمایى از 26 داروى ضد سرطان در ستاد اجرایى فرمان امام(ره)

 مرتضى خامــى مدیرعامل بانک 
گردشــگرى در آیین رونمایى از کارت 
هوادارى پرسپولیس گفت: با تفاهم هاى 
به وجود آمده بین هر سه ضلع مثلت بانک 
گردشگرى، باشگاه پرسپولیس و کارگزار، 

شاهد موفقیت هاى بیشتر خواهیم بود.
به گزارش اعتبار بــه نقل از روابط 
عمومى بانک گردشگرى، مرتضى خامى 
بــا بیان اینکه هدف ما نصب برند بر روى 
سینه بازیکنان نبود، افزود: با تجربه سال 
هاى گذشته تصمیم گرفتیم بهترین بهره 
بردارى را از اسپانسرى داشته باشیم که 
ایــن مهم با رونمایــى از کارت هوادارى 
پرسپولیس محقق شده است ،  این یک 
تفاهم نامه سه جانبه است. باشگاه خودکفا 
اســت و درآمدهاى خودش را دارد. این 
اتفاق با آمدن یک کارگزار مسلط تکمیل 
شــده است ،  درآمد مستمر براى باشگاه 
هدف اصلى کارگزار اســت. این درآمد از 
کجا عاید مى شود؟ از طریق همکارى هر 
سه ضلع مثلث. باشگاه و کارگزار به تنهایى 
نمى توانند موفق باشند. تفاهم هایى که به 
وجود آمده کار را پیش مى برد ، خیلى ها 
علاقمند به رویدادهاى ورزشى هستند اما 
همیشه بحث اسپانسرها موضوعى بوده که 
به خوبى به آن پرداخته نشــده است. در 
پتانســیل بسیار ارزشــمند براى تبلیغ 
فرآیندهاى خود ، گاهى فقط به این بسنده 
مى کنند که در تلویزیون و رسانه ها مطرح 
باشــند ،  همه اعضاى بانک گردشگرى 
پشــتیبان طرح صــدور کارت هوادارى 
باشــگاه پرسپولیس هستند. آنچه که ما 
مطرح کرده ایم فقط خدمات بانکى بوده 
است. بســیارى از ظرفیت هاى باشگاه و 
کارگزار دیده نشــده اســت. هواداران و 
حامیان باشــگاه و حامیان ما اتفاق هاى 
خوبى را رقم خواهند زد ، با همراهى همه 
خدمات قابــل توجهى را به هــواداران 
خواهیم داد تا منافع آن به همه برسد. با 
رویکرد مناسبى که تا اینجا وجود داشته 
به نظرم همه چیز خوب پیش خواهد رفت. 
من به موفقیت کارت هوادارى پرسپولیس 
خوش بین هستم و همه اعضاى بانک را در 

این زمینه به خدمت خواهم گرفت.
هادى کوچکى رئیس اداره بازاریابى 
شــو عملیات بانکــدارى نویــن بانک 
گردشــگرى اعلام کرد: صــدور کارت 
هوادارى پرسپولیس از شنبه سوم آبان ماه 
99 در تمام شــعب بانک گردشگرى در 

سراسر کشور آغاز مى شود.
 وى در آییــن رونمایــى از کارت 
هوادارى پرسپولیس گفت: تمام هواداران 
پرسپولیس مى توانند با مراجعه به شعب 
بانک گردشگرى در سراسر کشور، نسبت 
به افتتاح حساب هوادارى با حداقل مبلغ 
500 هزار ریال اقدام کنند ، صدور کارت 
هوادارى پرسپولیس در سه رده ”همراه“ ، 
”حامى ” و ”دوآتیشه“ صادر خواهد شد و 
دارندگان هر کدام از این رده ها مى توانند 
از مزایاى متنوع و گسترده این کارت ها 
برخوردار شوند ،  دارندگان کارت هوادارى 
در سه رده همراه، حامى و دوآتیشه همگى 
از مزایایى همچون خدمات حمل و نقل 
شــهرى مانند مترو، اتوبوس و پارکومتر، 
بیمه آرمان، باشــگاه تخفیفى ســپنتا، 
خدمات اپلیکیشن ”گردش پى“ قابلیت 
استفاده خواهد داشت ،  همچنین پس از 
گذشته سه ماه، براى رده هاى ”حامى“ و 
”دوآتیشه“ خدماتى مانند برخوردارى از 
تخفیف در پروازهاى داخلى، قطار و هتل 
هاى داخلى ، خدمات سرویس در محل 
خــودرو، ترانســفر فرودگاهــى آژانس 

سفرهاى کهکشانى(سامانه Apro.ir) و 
همچنین واگذارى سهام بانک گردشگرى 
با استفاده از قرعه کشى درنظر گرفته شده 
اســت ، خدمات درنظر گرفته شده براى 
هواداران بستگى به میزان مانده سپرده 
هاى بانکى متفاوت خواهد بود به طورى 
که براى بهره مندى از خدمات مورد نظر، 
دارندگان کارت هــوادارى ”همراه“ باید 
100 امتیاز، دارنــدگان کارت هوادارى 
”حامى“ 2000 امتیاز و دارندگان کارت 
هوادارى“دوآتیشــه“ 12 هزار امتیاز را 
داشته باشــند ، طبق قرارداد بین بانک 
گردشگرى، باشگاه پرسپولیس و شرکت 
آتیه داده پرداز توافق شد که این بانک با 
همکارى باشگاه پرسپولیس و شرکت آتیه 
داده پرداز نسبت به صدور کارت هوادارى 
با ایجاد مزایا و خدمات مالى مناسب براى 

هواداران باشگاه پرسپولیس اقدام کند.
به موجــب ایــن قــرارداد، بانک 
گردشــگرى در فصل هاى آتى تا ســال 
1401 درتمام مسابقات اعم از لیگ برتر، 
جام حذفى و ... به عنوان اسپانسر باشگاه 
پرسپولیس انتخاب و مقرر شد نام و نشان 
بانــک گردشــگرى بــر روى پیراهن 

پرسپولیس نقش آفرینى کند.
 امیــدوارم با اجــراى کارت هاى 
هوادارى، مقدمات فتح جام لیگ قهرمانان 

آسیا فراهم شود
مهدى رســول پنــاه رئیس هیات 

مدیــره باشــگاه پرســپولیس در آیین 
رونمایى از کارت هاى هــوادارى گفت: 
اعتقاد داریم سرمایه اصلى پرسپولیس که 
همان هواداران هســتند، با ساماندهى 
مناسب راحت تر در کنار تیم محبوب شان 
باشــند و در تیــم نقش آفرینــى کنند. 
امیدواریم با اجراى کارت هاى هوادارى، 
سربازان ارتش سرخ بیش از پیش در کنار 
ما باشند و مقدمات فتح جام لیگ قهرمانان 
آسیا را فراهم کنند ، کارت هاى هوادارى 
درگذشــته  نتیجه اى دربر نداشــت و 
نتوانســت آورده هاى مالــى و خدمات 
ایده آلى براى هوادار و باشــگاه به ارمغان 
بیاورد اما اکنون با استفاده از تجربه قبلى 
و کارشناسى هاى انجام شده فاز دوم را به 
صورت علمى طراحى کرده ایم تا هوادار 
عینى تر در کنار باشگاه باشد ،  بسیارى از 
موفقیت ها در گرو نحوه همکارى و تعامل 
با همین هرم هوادارى قرار دارد. از همین 
رو پس از کارشناسى هاى فراوان و ارزیابى 
هاى فنى و اقتصادى در جهت بهره مندى 
مطلوب از هوادارى پرســپولیس به این 

راهکار یعنى کارت هوادارى رسیدیم.
 بانک گردشگرى، به دارندگان کارت 

هوادارى خدمات متنوعى ارائه مى دهد
 امیر جلیلوند مدیرعامل شرکت آتیه 
داده پرداز نیز در مراسم رونمایى از کارت 
هوادارى پرسپولیس گفت: با صدور کارت 
هــوادارى، به کمک بانک گردشــگرى 
خدمات گســترده اى به هواداران باشگاه 
پرسپولیس ارائه خواهد شد ، از این پس با 
تعامل دوســویه با هواداران که به کمک 
بانک گردشگرى صورت مى گیرد، خدمات 
متنوعى به هواداران ارائه مى شود به طورى 
که این کارت ها حافظ منافع هواداران نیز 
خواهــد بود ، کارت هاى هوادارى در دنیا 
صرفا بخشى از خدمات مورد نیاز هواداران 
را تامین مى کند و کارت بانکى به حساب 
نمى آید اما در باشگاه پرسپولیس به دلیل 
محبوبیت و داشتن هواداران بسیار زیاد، 
صــدور کارت هوادارى بــه عنوان کارت 
بانکى توسعه پیدا کرده که عواید آن نصیب 

فوتبال کشور مى شود.

تبیین جایگاه بانک گردشگرى بین باشگاه و هواداران پرسپولیس

مدیرعامل شرکت ملى صنایع مس 
ایران گفت: درآمد عملیاتى شرکت ملى 
صنایع مس ایران از ابتداى سال جارى تا 
پایان شــهریورماه به رقم 16 هزار و 192 
میلیارد تومان رسید که از این میزان 10 
هــزار میلیــارد تومان آن ســود خالص 

محسوب مى شود.
بــه گزارش اعتبار به نقــل از روابط 
عمومى شــرکت ملى صنایع مس ایران، 
اردشیر سعدمحمدى بابیان اینکه درآمد 
عملیاتى شرکت نسبت به مدت مشابه در 
سال قبل افزایش 62 درصدى داشته است، 
اظهار کرد: شرکت مس در 6 ماهه نخست 
سال 99، مبلغ 1008 ریال براى هر سهم 
ســود محقق کرده که با رشد حدود 78 

درصدى نسبت به دوره مشابه سال گذشته 
همراه بوده است. وى بابیان اینکه میزان 
سوددهى این شــرکت در 6 ماه ابتدایى 
امسال از کل سود یک سال شرکت در سال 
97 و 98 نیز بیشتر بوده است، تصریح کرد: 
همچنین ارزش بازار شرکت مس در پایان 
شهریور امسال درنتیجه افزایش تولید و 
درآمد با رشد 5/ 7 برابرى نسبت به زمان 
مشابه در سال قبل به 3426 هزار میلیارد 
ریال رسید که نشــان دهنده توجه ویژه 
سهامداران به عملکرد مطلوب این شرکت 
است ، برنامه هاى تولید و فروش شرکت 
جلوتر از برنامه است، به طورى که در تولید 
آند 12 درصــد و در تولید کاتد 8 درصد 
جلوتر از برنامه بوده ایم. وى با تأکید بر اینکه 

مبناى سنجش عملکرد شرکت ها در بازار 
ســرمایه ثبات در بازدهــى میان مدت و 
بلندمدت و به دوراز سفته بازى و بر مبناى 
عملکرد تولیدى، اقتصادى و توســعه اى 
است، افزود: تجربه تاریخى این سهم نشان 
مى دهــد که ســهام ملى مــس درروند 
بلندمدت و میان مدت بازدهى  مناسبى 
نصیب ســهامدارانش کرده و مورد اقبال 
سهامداران و فعالان بازار سرمایه واقع  شده 
اســت. او بابیان اینکه بازار سرمایه محلى 
براى تصمیم گیرى هاى هیجانى نیست، 
گفت: با نگاه بلندمدت و به لحاظ بنیادى 
صنعت مس با نیم قرن تجربه از بالاترین 
مزیت براى سرمایه گذارى در بین فلزات 
اساسى و دیگر صنایع کشور برخوردار است. 

سعدمحمدى با اشاره به برنامه افزایش دو 
برابرى سرمایه شرکت مس براى تامین 
مالى طرح هاى توسعه صنعت مس گفت: 
تلاش تمامــى مجموعه صنعت مس در 
راستاى افزایش تولید و توسعه منطقى و 
مبتنــى بر ظرفیت هاى معدنى کشــور 
استوارشده است، چراکه در حوزه توسعه 
مس هرگونه توســعه اى کــه مطالعات 
اقتصادى آن بررسى  شده باشد 100 درصد 
اقتصادى اســت. وى در پایان تاکید کرد: 
مصمم هستیم تا اوایل سال آینده معدن 
مس درآلو در اســتان کرمان وارد چرخه 
تولید شود تا تنها از طریق این طرح 1500 
میلیارد تومان به گردش مالى شرکت مس 

اضافه شود.

16 هزار و 192 میلیارد تومان سود خالص «فملى» طى 6 ماه
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رئیس سازمان هواپیمایی کشوري به منظور اطمینان از رعایت دستورالعمل پذیرش حداکثر 60 درصدي مسافر درهواپیماها از فرودگاه مهرآباد بازدید کرد و گفت: تا زمانی که 
این دستورالعمل از سوي وزارت بهداشت ملغی نشود ایرلاین ها ملزم به رعایت آن هستند. به گزارش اعتباربه نقل از پایگاه خبرى وزارت راه و شهرسازى، کاپیتان تورج دهقانی 
زنگنه، رئیس سازمان هواپیمایی کشوري به همراه سیاوش امیرمکرى، مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبري هوایی ایران از کانترها و مراحل پذیرش مسافر در ترمینال هاي 1 و 
2، ایرساید، اتوبوس ها و رمپ فرودگاه مهرآباد و همچنین پروازهاي در حال انجام برخی شرکت هاي هواپیمایی بازدید کردند. کاپیتان زنگنه در پایان بازید در جمع خبرنگاران 
اظهارداشت: بازدید میدانی صبح امروز به منظور اطمینان از رعایت دستورالعمل پذیرش حداکثر 60 درصدى مسافر درهواپیماها و دستورالعمل ها و پروتکل هاي بهداشتی ابلاغ 
شده به شرکت هاي هواپیمایی انجام شد و شرکت ها تا زمانی که این دستورالعمل از سوي وزارت بهداشت ملغی نشود  ملزم به رعایت آن هستند و سازمان هواپیمایی کشوري 
نیز نظارت جدي خواهد داشت ، در این خصوص که شرکت هاي هواپیمایی 40 درصد مسافر خود را از دست می دهند با دستور وزیر محترم راه و شهرسازي تمهیداتی اندیشیده 

شده که بتوانیم از هفته آینده صورت هاي مالی شرکت هاي هواپیمایی به خصوص 6 ماهه اول سال را دریافت کرده و تسهیلاتی از طریق دولت به آنها پرداخت شود.

الزام ایرلاین ها به 
استفاده از 60 درصد 
ظرفیت هواپیما

عمران هفته نامه اقتصادى ایرانمسکن و

خبـــــر
تخصیص اعتبارات جدید جهت انجام 
پروژه هاى بازآفرینى در استان اردبیل 

شــرکت  دیرعامــل  م
بازآفرینى شهرى ایران از تامین 
قیر براى آسفالت سکونتگاه هاى 
غیررســمى اردبیل خبر داد و 
گفت: تامین قیر رایگان و هزینه 
آســفالت و بهســازى معابــر 
شهرســتان هاى پارس آباد از 

جمله مصوبات سفر استانى بود.
به گزارش اعتبار به نقل ازپایــگاه خبرى وزارت راه و 
شهرســازى، مهدى عبورى معاون وزیر راه و شهرسازى و 
مدیرعامل شرکت بازآفرینى شهرى ایران که همراه با على 
نیکزاد نائب رئیس مجلس طى سفرى یک روزه جهت بازدید 
و پیگیرى انجام پروژه هاى بازآفرینى شهرى اردبیل به این 
شــهر رفته بود با اســتقبال بدرى نماینده اردبیل، معاون 
هماهنگى امور عمرانى استاندار، مدیرکل راه و شهرسازى، 

شهردار و فرماندار اردبیل وارد فرودگاه این شهر شد .
وى در خصوص تامین هزینه هاى زیرساختى شهرى 
اشــاره کرد و گفت: تخصیص اعتبار به منظور انجام اقدام 
مشــترك همراه با  دستگاه هاى خدمات رسان در مناطق 
سکونت گاه هاى غیر رسمى و بافت فرسوده اردبیل،  تامین 
قیر جهت آســفالت معابر سکونت گاه هاى غیر رسمى در 
اردبیل و پارس آباد، تامین هزینه ساخت یک مدرسه در ایران 
آباد، تخصیص اعتبار جهت ساخت و تجهیز فضاى سبز در 
مناطق کم برخوردار اردبیل، بازسازى پیاده راه بازار تاریخى 
خلخال و تخصیص اعتبار به پروژه قلعه باشى این شهر از جمله 
مصوبات سفر امروز بود ،  بازدید از روند اجراى پروژه هاى سفر 
قبلــى جهت تامین هزینــه هاى تعهد شــده وزارت راه و 
شهرسازى اولین کارى بود که در ابتداى ورود به اردبیل انجام 
گرفت تا ضمن احصاء مشکلات و روند پیشرفت کار، تعهدات 

وزارت راه و شهرسازى نیز کامل تر شود.
 او از تامین قیر براى آسفالت مناطق سکونت گاه هاى 
غیر رســمى در اردبیل خبرداد و گفت: تامین قیر رایگان و 
هزینه آسفالت و بهسازى معابر شهرستان پارس آباد از جمله 
مصوبات سفر  بود.  وى از اجراى پروژه هاى کوچک شهرى 
جهت تحرك بخشى به توسعه شهرى در بافت هاى فرسوده  و 
ســکونت گاه هاى غیر رســمى خبرداد و گفت: تخصیص 
اعتبارى نیز جهت تامین هزینه برخى پروژه هاى دستگاه 
هاى خدمت رسان در سکونت گاههاى غیر رسمى اردبیل 
انجام مى گیرد.  اودر پایان سخنان خود به تبصره 18 قانون 
بودجه کشور اشاره کرد و گفت: هم اکنون 760 پروژه از طریق 

این تبصره در کشور در حال اجرا است.

خبـــر
چهار هدف کلیدى بانک مسکن

محمــود شــایان مدیر 
عامــل بانک مســکن با بیان 
اینکه بانک مسکن تنها بانک 
توسعه اى – تخصصى در حوزه 
تامین مالى بخش مســکن و 
ساختمان است گفت: ما در این 
دوره، تحقــق چهــار هدف 

کلیدى را دنبال مى کنیم. به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه 
خبرى بانک مسکن، او در تشریح اهداف کلیدى چهارگانه 
در بانک مسکن گفت: هدف اول ما ایفاى نقش مهم و موثر 
در توانمندسازى مالى فاقدین مسکن در سراسر کشور 
است. همچنین هموارسازى مسیر مالى اجراى برنامه هاى 
مربوط به طرح هاى توسعه اى دولت در حوزه ساخت و 
تولید مسکن، بازآفرینى شهرى و نوسازى بافت فرسوده 
یکى دیگر از اهداف کلیدى بانک مســکن است. در کنار 
ایــن دو هدف عالیــه، بانک مســکن ماموریت اعطاى 
تسهیلات جهت تامین مسکن تمامى خانوارهاى نیازمند 
خانه و همچنین ارایه خدمات مالى، اعتبارى و مشاورهاى 
به فعالان، توســعه گران، سازندگان و کلیه شرکت هاى 

ساختمانى و انبوه سازان را نیز دنبال مى کند.
وى با تاکید بر اینکه بانک مسکن، بیشترین سهم را 
در بین ســایر بانک ها در تامین مالى بخش مســکن و 
ساختمان در اختیار دارد افزود: قائل به سهم فعلى نیستیم 
بلکه باید سهم بانک مسکن را در عرصه نظام تامین مالى 
مسکن افزایش دهیم. در این مسیر اقداماتى را همچون 
استفاده بیشتر از امکانات و ابزارهاى بازار سرمایه و استفاده 
عملى از اعتبار و شهرت بانک مسکن شروع کرده ایم. البته 
افزایش ســرمایه بانک و تخصیــص منابع مالى بخش 
عمومى و دولتى مى تواند در این مسیر به ما و اهدافمان 

کمک کند.
او دربــاره شــکل تامین منابع مورد نیاز ســاخت 
واحدهاى مســکونى در طرح اقدام ملى نیز گفت: بانک 
مسکن با پیش بینى منابع در دسترس و همچنین از محل 
میــزان وصولى اقســاط و ورود منابــع از محل واریزى 
متقاضیان طرح اقدام ملى مسکن و همچنین تمرکز منابع 
پیمانکاران نزد بانک مسکن و لحاظ این موضوع که برخى 
از پروژه هاى مذکور فارغ از این طرح نیز جهت تامین مالى 
به بانک مراجعه مى کردند ، در حال حاضر تمهیدات لازم 
جهت تامین مالى ساخت 140 هزار واحد طى سالهاى 
1399 و 1400 را انجــام داده اســت و رونــد پرداخت 
تسهیلات ساخت به پروژه ها نیز از ماه گذشته شروع شده 

و در جریان است. 
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وزیر راه و شهرسازى گزارشى از اقدامات وزارتخانه 
در زمینه پروژه مســکن ملى و مســکن مهر در دو سال 

گذشته ارائه کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت ، محمد اسلامى 
در جلسه علنى مجلس شوراى اسلامى در پاسخ به سوال 
رحمت االله نوروزى نماینده على آباد اظهار داشت:  در ابتدا 
در خصوص موضوع مسکن مرورى بر اقدامات وزارت راه 
و شهرسازى داشته باشیم. مى دانید که با توجه به التهاب 
جنگ روانى و اقتصادى در دو سال گذشته بازار مسکن 
متأثر از بازار ارز بوده است ، با بررسى منحنى رشد مسکن 
از دهه 70 باید گفت این بازار همواره متأثر از بازار ارز بوده 
و در واقع نوسانات بازار ارز بر حوزه کالا و خدمات، زمین و 

مسکن اثرگذار بوده است.

وى با اشــاره به سیاست گذارى ها و شیوه نامه هاى 
وزارت راه و شهرســازى گفــت: تــلاش کردیم در این 
شیوه نامه ها به ارتباط سازنده هاى مسکن، مردم و دولت 
کمک کنیم و جریان تولید مســکن را تقویت و کسرى 
مسکن را برطرف کنیم ، با این سیاست و رویکرد از دو سال 
گذشــته متعهد شدم تا مسکن مهر را تکمیل و به اتمام 
برسانم و طرح اقدام مسکن ملى براى 400هزار واحد را 
هدف گذارى کردم. در این مدت با هماهنگى در سراسر 
کشور پروژه اقدام مسکن ملى و مسکن مهر تعیین تکلیف 
شد و شاهد جریان پایدار هستیم به استثناى واحدهایى 
در برخى شهرهایى که مشکل حقوقى و قضایى دارند، 

باقى واحدها تعیین تکلیف شده است.
او با بیان اینکه 60 هزار واحد نیمه تمام از مســکن 

ملى رو به اتمام است، توضیح داد: 400 هزار مسکن ملى 
در دو بخش بصورت 135  هزار واحد واگذارى زمین به 
مردم و 265 هزار واحد معرفى به پروژه در دست اجرا است 
و تمام کسانى که در این دو گروه ثبت نام کرده اند، تعیین 
تکلیف و به پروژه ها معرفى شــده اند و در حال حاضر در 

بخش پرداخت وجه هستند.
وى  با بیان اینکه براى طرح مســکن ملى فراخوان 
گســترده در کشور داده شد، گفت: 4600 نفر متقاضى 
هستند که پرونده آنها تشکیل شده و اقدامات بعدى آن 
در شرایط کرونایى در فضاى الکترونیکى در حال مدیریت 
است، در این زمینه نیز با دستگاه هاى ذیربط براى تعیین 
زمین و در اختیار گذاشتن زمین  ها با تفاهم نامه با جامعه 

فرهنگى، کارگرى و نیروهاى مسلح اقدام شده است.

اوبا بیان اینکه سیاســت هاى وزارتخانه منطبق بر 
قانون اساسى و فلســفه وجودى وزارتخانه است، گفت: 
فراهم کردن زمینه خانه دار شدن مردم با اولویت اقشار کم 
درآمد از جمله اهداف طرح اقدام مسکن ملى بود که یکى 
از طرح هاى منظم ، با فکر و واضح وزارتخانه اســت ،  در 
مدت کوتاهى طرح مسکن ملى عملیاتى شد به نحوى که 
اواخر ســال 97 کلنگ آن زمین زده شد و هفته گذشته 
مردم خانه هایشان را تحویل گرفتند. این فرآیند آغاز شده 
اســت و باید گفت تهیه زمین و ارائه به ســازنده یکى از 
برنامه هاى اصلى طرح مســکن ملى اســت. وزیر راه و 
شهرسازى با اشاره به مشکل خلاء زمین و نبود زمین در 
تولید مسکن بیان کرد: با پیگیرى هاى مستمر و دستور 
ویژه رئیس جمهور شرایطى براى تهیه زمین 400 هزار 

واحد فراهم شد و زمین 95 هزار نفر تعیین تکلیف شد و 
مسکن 40هزار نفر در حال تحویل است. وى با تأکید بر 
اینکه دهک هاى مورد نظر مسکن ملى شناسایى شده 
است، گفت: براى فرهنگیان 170 هزار واحد در نظر گرفته 
شده است که از سوى وزارت آموزش و پرورش واجدین 
شــرایط معرفى شده اند ،  تحولات قیمت ارز که به تمام 
بازارهاى خدماتى آسیب وارد مى کند، ربطى به وزارت راه 
و شهرســازى ندارد، نباید به این دلیل منفعل شد و به 

حاشیه رفت.
 محمد اســلامى در خصوص مســکن مهر گفت: 
تاکنون دو میلیون و 200 واحد مسکن مهر تحویل داده 
شد، به طور مثال در شهر پردیس 14 هزار واحد از مسکن 

مهر با اعتبار 2 هزار میلیارد تومان تحویل داده شد.

 60 هزار واحد نیمه تمام پروژه مسکن ملى در حال تکمیل است   

اعلام اتمام یک میلیون و 355000 
مسکن مهر در دولت تدبیر و امید، تعهد 
وزارت راه و شهرسازى به تکمیل 400000 
واحد مسکن ملى تا پایان1400، تدوین 
لایحه بازنگرى قانون نظام مهندســى و 
کنترل ساختمان و آغاز عملیات اجرایى 
بخشى از واحدهاى مسکن ملى به دستور 
رییــس جمهور، بخشــى از اخبار حوزه 

مسکن در هفته گذشته بود.
به گزارش اعتبار بــه نقل از  پایگاه 
خبرى وزارت راه و شهرسازى، اهم اخبار 
حوزه مســکن در هفته اى که گذشت به 

شرح زیر است:
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رئیس جمهور در مراسم افتتاح، بهره 
بردارى و آغاز عملیات اجرایى بخشى از 
واحدهاى مسکونى ملى، حوزه مسکن را 
پیشران بسیار مهم بخش گسترده  اى از 
صنایع کشور برشمرد و تاکید کرد، تکمیل 
طرح هاى این حوزه با توجه به نقش مهم 
آن در عرصه اشــتغال زایى، باید تا پایان 

دولت دوازدهم، با شتاب ادامه یابد.
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محمد اسلامى وزیر راه و شهرسازى 
از افتتاح پروژه هاى طرح اقدام ملى مسکن 
در روزهــاى آتى با حضور رییس جمهور 
خبر داد و گفت: وزارت راه و شهرسازى به 
تکمیل 400هزار واحد مســکن ملى تا 
پایــان 1400 بــه شــرط همــکارى 
پذیرفته شــدگان، متعهد است. اسلامى 
گفت: دستورالعمل و شیوه نامه اى تنظیم 
شده که بر اساس آن، صاحبان خانه هاى 
خالى و یا نیمــه تمام مى توانند در طرح 
اقدام ملى مسکن وارد شوند و واحدهایشان 
راعرضــه کننــد. در مقابــل وزارت ره و 
شهرسازى، زمین مرغوب در اختیار این 
عده قرار مى دهد تا جریان تولید و عرضه 

مسکن تداوم یابد.
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وى در مراسم بهره بردارى و عملیات 
اجرایى 509 هزار واحد مســکونى طرح 
اقــدام ملى مســکن و مســکن مهر از 
شکل گیرى جریان پایدار تولید مسکن در 

کشور خبر داد.
او  با اشــاره به اینکه امروز شــاهد 
فعالیت خط تولید پیوسته مسکن هستیم، 
آن را نشــانگر یک جریــان پایدار تولید 
مسکن دانست و گفت: امروز از نقطه آغاز 
یعنى تهیه نقشــه و زمین تا ســاز و کار 
ساخت، تعیین و معرفى متقاضى، اجرا، 
اتمام و تحویل پروژه را شاهد هستیم. این 
یکى از مهم ترین اهدافى بود که ما با تدبیر 
دولت دنبال کردیم تا بتوانیم جریان تولید 
مسکن را با مصون سازى از همه آفت هایى 

که کشور را تهدید مى کند ایجاد کنیم.
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محمود محمودزاده معاون مسکن و 
ساختمان جزئیات افتتاح هاى طرح اقدام 
ملى مسکن را که با حضور رییس جمهورى 
انجام  شــود ، گفت :  تعیین  تکلیف نهایى 

400 هــزار واحد مســکن ملى در قالب 
واگذارى گروهى زمین و یا معرفى افراد به 
پروژه هاى آغاز شــده و در حال ساخت 

است .
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مدیرعامل شرکت عمران شهرهاى 
جدید از آغاز عملیات اجرایى 120 هزار 
واحد مسکونى طرح اقدام ملى مسکن در 

شهرهاى جدید خبر داد.
طاهرخانى، مجموع واحدهاى طرح 
اقدام ملى مسکن شــهرهاى جدید که 
ساخت آن شروع شده را 120 هزار واحد 
عنوان و اعلام کرد: ســعى کرده ایم طرح 
اقدام ملى در اراضى بدون مشــکل که به 
خدمات پایه دسترســى دارند، ساخته 
شود. تمرکز ما در مسکن مهر، در ساخت 
واحد است و قرار نیست مانند مسکن مهر، 
زیرساخت هاى ســکونتى را هم تأمین 

کنیم.
معــاون وزیر راه و شهرســازى در 
خصوص میــزان آورده متقاضیان طرح 
ملى مســکن گفت: بر اســاس آخرین 
برآوردها، ساخت واحد با مترى 2 میلیون 
و 700 هــزار تومان و حداکثر 10 درصد 

افزایش انجام خواهد شــد و این رقم به 
پیمانکاران ابلاغ شده است.
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معاون مسکن شهرى بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامى آخرین آمار درباره میزان 
و حجم ریالى واریز آورده اولیه متقاضیان 
این طرح در شــهرهاى کوچک را اعلام 

کرد.
بنا بــر اعلام حق شــناس تاکنون 
1150 میلیارد تومان اعتبار از محل آورده 
متقاضیان سپرده گذارى شده است که این 
اعتبارات براى ساخت واحدهاى مسکونى 
طرح اقدام ملى هزینه خواهد شــد و در 
روند ساخت از اعتبارات و تسهیلات بانکى 

نیز استفاده مى شود.
به گفته وى، افزایش ســرعت روند 
واریز آورده اولیه طرح اقدام ملى مسکن به 
معناى شتاب گرفتن روند اجراى این طرح 
است و هر چه سریعتر متقاضیان اقدام به 
واریز آورده هاى خود کنند روند ساخت 
نیز سرعت بیشترى به خود خواهد گرفت.
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حامد مانى فر مدیرکل دفتر مقررات 
ملى و کنترل ساختمان از تدوین لایحه 
بازنگرى قانون نظام مهندســى و کنترل 
ساختمان خبر داد و گفت: با دستور وزیر 
راه و شهرســازى، بیمه تضمین کیفیت 
ساختمان هاى طرح اقدام ملى مسکن، 

نهایى و کامل خواهد شد.
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ســهرابى مدیرکل بنیاد مســکن 
انقلاب اسلامى از تکمیل و بهره بردارى از 
194 هزار واحد مسکونى براى محرومان 
تا خــرداد 1400 خبر داد و گفت: حدود 
100 هزار واحد از این تعداد در همکارى 
بنیاد با ســازمان برنامه و بودجه، تکمیل 

شده و به بهره بردارى مى رسد.

اتمام یک میلیون و 355000 مسکن مهر در دولت تدبیر و امید

400000مسکن ملى تا پایان دولت دوازدهم تکمیل مى شود 
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اهداى 250 جلد 
کتاب به 
کتابخانه هاى 
عمومى بخش 
بیستون

هفته نامه اقتصادى ایران

خبـــــر

نامزدى شهر رشت به عنوان شهر دوستدار 
کودك 

با حضور مشاور حوزه معاونت امور شهردارى هاى وزارت 
کشور و رئیس مجامع و سازمان هاى بین المللى این وزارتخانه 
در کتابخانه عمومى کودکان باران رشت برنامه هاى اداره کل 
کتابخانه هاى عمومى استان گیلان در حوزه کودکان براى 
انتخاب شهر رشت به عنوان شهر دوستدار کودك تشریح شد.

به گزارش روابط عمومى اداره کل کتابخانه هاى عمومى 
استان گیلان، در پى نامزدى شهر رشت به عنوان شهر دوستدار 
کودك از میان 12 شهر راه یافته به مرحله نهایى این نشان مهم 
در ایران، دور بازدیدهاى نمایندگانى از سوى وزارت کشور از 
برخى اماکن مهم و تاثیرگذار در کسب این نشان در شهر رشت 
انجام شد. در این بازدیدها که با حضور موسى پژوهان، مشاور 
حوزه معاونت امور شهردارى هاى وزارت کشور؛ فاطمه جوانى، 
رئیس مجامع و ســازمان هاى بین المللى وزارت کشور و با 
همراهى ناصر عطایى، سرپرست شهردارى رشت؛ محمدحسن 
عاقل منش، عضو شــوراى اسلامى شهر رشت و مدیرعامل 
انجمن خیرین کتابخانه ساز استان گیلان؛ فاطمه شیرزاد، عضو 
شوراى اسلامى شهر رشت؛ زهرا بدن آرا، معاون امور کتابخانه 
ها و همکارى هاى اداره کل کتابخانه هاى عمومى استان گیلان 
از محل کتابخانه هاى  عمومى کودکان باران صورت پذیرفت، 
ضمن بازدید از بخش هاى مختلف این کتابخانه در مورد فعالیت 

ها و نیازهاى این کتابخانه نیز تبادل نظر شد.

افزایش سقف تراکنش هاى کارتى
بانک مرکزى با صدور بخشنامه اى سقف مجاز کارت به 
کارت از طریق درگاه هاى اینترنتى و خودپردازها را تا 6 میلیون 
تومان براى شــبکه بانکى  و تا سقف 3 میلیون تومان براى 
پرداخت ساز ها (اپلیکیشن هاى پرداخت غیر بانکى) افزایش داد. 
بانک مرکزى همچنین از بانک ها درخواست کرده است؛ تاریخ 
انقضا کارت هاى بانکى، تا آخر امســال بدون نیاز به مراجعه 
حضورى مشتریان به مدت یک ســال تمدید شود. در این 
بخشنامه همچنین سقف صدور کارت هدیه تاطلاع ثانوى و به 
صورت موقت به بیست میلیون ریال افزایش یافته است. این 
تصمیمات به خاطر کاهش مراجعه حضورى مشتریان به شعب 
بانک ها در موج ســوم کرونا اتخاذ شده است و تا عادى شدن 
شرایط بهداشتى پابرجا خواهد ماند.  با توجه به روند صعودى و 
شروع موج سوم  بیمارى کرونا در کشور و در راستاى مدیریت، 
کنترل و پیشگیرى از شیوع این ویروس، از مشتریان بانک ها 
تقاضا مى شود جز در موارد بسیار ضرورى از مراجعه به شعب 
بانک ها خوددارى کننــد و از خدمات غیرحضورى و آنلاین 

بانک ها استفاده نمایند.
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حل مسائل مربوط به قانون تاسیس نهاد در 

اولویت مجلس یازدهم است

به گزارش روابط عمومى اداره کل کتابخانه هاى عمومى 
آذربایجان شرقى، شــهرام خدایى، مدیرکل کتابخانه هاى 
عمومى آذربایجان شرقى با روح االله متفکر آزاد، نماینده مردم 
تبریز، آذرشــهر و اسکو و دبیر هیأت رئیسه مجلس شوراى 
اسلامى دیدار و در زمینه راه حل هاى قانونى ممکن براى رفع 
مشــکلات بودجه اى نهاد کتابخانه هاى عمومى کشــور و 

گسترش زیرساخت هاى کتابخانه اى در استان گفتگو کرد.
روح االله متفکر آزاد، عضو هیأت رئیسه مجلس شوراى 
اسلامى در این دیدار با تاکید بر اهمیت توسعه فرهنگى براى 
پیشرفت همه جانبه کشور، اظهار داشت: براى حمایت از افزایش 
بودجه نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور در مجلس شوراى 
اسلامى و طرح این موضوع تمام نمایندگان مجلس یازدهم 
دغدغه جدى دارند و حل مسائل مربوط به قانون تاسیس نهاد 
در اولویت است. شهرام خدایى، مدیرکل کتابخانه هاى عمومى 
آذربایجان شرقى نیز در این دیدار با ارائه گزارشى از فعالیت هاى 
کتابخانه هاى عمومى استان، اظهار داشت: در دوره مدیریت 
کنونى کتابخانه هاى عمومى نقش اجتماعى و فرهنگى کتابخانه 
ها بسیار پررنگ شده است و در بسیارى از مناطق کشور کتابخانه 
هاى عمومى به عنوان تنها مامن براى رجوع مردم جهت برطرف 

کردن نیازهاى اجتماعى- فرهنگى تبدیل شده است.
وى با اشاره به فعالیت هاى فرهنگى کتابداران در فضاى 
مجازى از اولین روزهاى شروع اپیدمى کرونا، گفت: در حال 
حاضر کتابداران استان با ایجاد بیش از 150 صفحه در رسانه 
هاى اجتماعى به صورت شبانه روز با تولید محتواى فرهنگى و 
معرفى کتاب سعى در توسعه و مدیریت محتواى مناسب در 
فضاى مجازى دارند. در پایان این نشست دبیر هیأت رئیسه 
مجلس از بخش هاى مختلف کتابخانه مرکزى تبریز بازدید و 

با کتابداران این کتابخانه دیدار و گفتگو کرد.
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به گزارش روابط عمومى اداره کل کتابخانه هاى استان کرمانشاه، شرکت جهان فولاد غرب استان کرمانشاه در راستاى ترویج سنت حسنه اهداى کتاب، 250 جلد کتاب به ارزش بیش از 32 میلیون ریال به کتابخانه 
هاى عمومى بخش بیستون اهدا کرد.

سمیه میرزایى، مسئول وکتابدار کتابخانه عمومى گلستان بخش بیستون گفت: با پیگیرى هاى مستمر و ارتباط با صنایع بخش بیستون و استان، از سوى شرکت جهان فولاد غرب 250 جلد کتاب به کتابخانه هاى عمومى 
بخش بیستون، کتابخانه عمومى گلستان، شهداى چهر و ملاصدرا، اهدا شد. این کتاب ها در زمینه هاى مختلف اجتماعى، علمى، کودك و نوجوان و تاریخ و ادبیات هستند ،  شهر بیستون با حدود 40 هزار نفر جمعیت در 
30 کیلومترى شرق کرمانشاه قرار دارد و یکى از شهرهاى شهرستان هرسین است. این شهر داراى دو دهستان به نام هاى چهر و مرکزى است. در این شهر کتابخانه عمومى گلستان واقع در محوطه کارخانه قند 
بیستون با داشتن 520 عضو فعال و 7300 جلد کتاب، کتابخانه عمومى ملاصدرا واقع در شهرك بیستون با داشتن 450 عضو و 15000 هزار جلد کتاب و کتابخانه تازه تاسیس شهداى چهر واقع در روستاى چهر با 655 عضو 
و حدود 3000 هزار جلد کتاب آماده خدمات رسانى به مراجعه کنندگان هستند ،  مدیرعامل شرکت جهان فولاد به دعوت انجمن کتابخانه هاى عمومى بخش بیستون یک بار در جلسه انجمن شرکت کردند و حضور 
ایشان به همکارى و اهداى کتاب به کتابخانه هاى عمومى انجامید ، کتابخانه عمومى گلستان به دلیل مجاورت با کارخانه ها و شرکت هاى صنعتى در مناسبت هاى مختلف از ظرفیت صنایع در جهت اجراى برنامه هاى 

فرهنگى استفاده مى کند. در سال 97 نیز با پیگیرى انجمن کتابخانه ها و اینجانب مبلغ ده میلیون ریال از کارخانه قند بیستون براى تامین جوایز جشنواره کتابخوانى رضوى دریافت کردیم.

به گــزارش روابط عمومــى اداره کل 
کتابخانه هاى عمومى استان فارس،  در ادامه 
طرح اهداى کتاب بنیاد آموزشى قلم چى به 
کتابخانه هاى عمومى کشور در سال 1398، 
در برنامه اى در شهر شیراز با حضور رمضانعلى 
محسنى، نماینده بنیاد قلم چى، 3472 جلد 
کتاب کمک درســى به ارزش بیش از یک 
میلیارد و 960 میلیون ریال به 193 کتابخانه 

عمومى در استان فارس اهدا شد.
مدیرکل کتابخانه هاى عمومى استان 
فارس ضمن قدردانى از این اقدام خیرخواهانه 
بنیاد قلم چى عنوان کرد: کتاب هاى کمک 
آموزشــى از نیازهاى اصلى کتابخانه هاى 
عمومى است و افراد بسیارى براى امانت این 
کتاب ها به کتابخانه هاى عمومى مراجعه مى 

کنند.
روح االله منوچهرى اضافه کرد: کتاب هاى 

کمک درســى عمرشــان در کتابخانه هاى 
عمومى زود تمام مى شــود و باید جایگزین 
شــوند؛ بنیاد قلم چى تاکنــون در مراحل 
مختلف منابع کمک درسى ارزشمندى را به 
کتابخانه ها ارسال کرده است ، بنیاد آموزشى 
قلم چى در ادامه برنامه هاى خیرخواهانه خود، 
تفاهم نامه اى با نهاد کتابخانه هاى عمومى 
کشور منعقد کرد که براساس این تفاهم در 
ساخت و تجهیز کتابخانه ها و اهداى منابع به 
کتابخانه هاى عمومى همکارى داشته است.

رمضانعلى محسنى، نماینده بنیاد قلم 
چى نیز با اشــاره به اینکــه اهداى کتاب به 
کتابخانه هاى عمومى فارس در ادامه پروژه 
سال گذشته انجام شد، گفت: در این طرح تا 
اسفند 1398، اهداى منابع کمک درسى به 
کتابخانه هاى عمومى 25 استان کشور انجام 
شــد که در فارس به دلیل عــدم برگزارى 

نمایشگاه کتاب استانى این طرح انجام نشد ،  
در طرح اهداى کتاب، کتاب هاى آموزشى 
بنیاد قلم چى به 193 کتابخانه عمومى استان 
فارس تعلق گرفت که این کتاب ها در تمامى 
مقاطع از ابتدایى تا کنکورى و چاپ سال هاى 

98 و 99 است. در مجموع بیش از یک میلیارد 
و 960 میلیون ریال کتاب به استان فارس اهدا 
شد که براى هر کتابخانه بسته اى به ارزش 
حدود 10 تا 15 میلیون ریال در نظر گرفته 

شده است.

وى با اشاره به هدف این بنیاد از اهداى 
کتاب به کتابخانه هاى عمومى، تصریح کرد: 
بنیاد قلم چى از سال 1384 براى گسترش 
آموزش و دانش، وقف عام شد و از آن زمان 
تاکنون در امر مدرســه و کتابخانه سازى و 
تجهیز آن ها فعالیت داشته است. از اهداف 
وقف این ســازمان این اســت که علاوه بر 
فعالیت هاى سخت افزارى، در حوزه آموزش 
هم اقــدام کند که طرح اهــداى کتاب به 
کتابخانه هاى عمومى بر همین اساس انجام 

مى شود.
گفتنى اســت، پیــش از این نیز بنیاد 
آموزشى قلم چى همزمان با برپایى هفدهمین 
نمایشگاه کتاب استان فارس، 1876 نسخه 
کتــاب معادل 600 میلیــون ریال به 138 
کتابخانه عمومى شهرى در استان فارس اهدا 

کرد.

مهدى رمضانى با اشــاره به افزایش 63 
درصدى مشــارکت کننــدگان در دهمین 
جشــنواره کتابخوانى رضوى ضمن تشریح 
برنامه هاى ایام هفته کتاب، به افتتاح 53 باب 
کتابخانه عمومى در این ایام اشاره کرد و گفت: 
این کتابخانه ها شامل 46 افتتاح جدید و 7 باب 
کتابخانه بازگشایى هستند که در مجموع 17 
هزار مترمربع فضا به کتابخانه ها افزوده مى شود.

به گــزارش اعتبار به نقل از  پایگاه اطلاع 
رسانى نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور، نشست 
خبرى معاون توســعه کتابخانه هــا و ترویج 
کتابخوانى نهاد ، با حضور مهدى رمضانى، معاون 
توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانى نهاد، هادى 
آشتیانى، مدیرکل امور فرهنگى نهاد، على اصغر 
گــودرزى، مدیــرکل توســعه کتابخانه ها و 
مشــارکت ها نهاد و مهدى توکلیان، مدیرکل 
روابط عمومى و امور بین الملل نهاد، در کتابخانه 

مرکزى پارك شهر تهران برگزار شد.
مهدى رمضانى در این نشست با اشاره به 
شــرایط ویژه حاکم بر کشور به واسطه شیوع 
بیمارى کرونا، درباره روند برگزارى برنامه هاى 
سالانه در نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور گفت: 
از جمله برنامه هاى سالانه ما در نهاد برگزارى سه 
نشست خبرى به مناسبت هفته کتاب، جشنواره 
کتابخوانى رضوى و ســالروز تأســیس نهاد 
کتابخانه هاى عمومى کشور بود که بنا داشتیم 
همزمان با سالروز تأسیس نهاد، مراسم افتتاح 
«کتابخانه مرکزى یزد» را نیز برگزار کنیم که 
متأسفانه شیوع این بیمارى این فرصت را از ما 
گرفت و براى بهره بردارى از آن فاصله ایجاد کرده 
است. اما به دنبال فرصت مناسبى هستیم تا این 
کتابخانه به زودى خدمت رسانى خود را به مردم 

یزد آغاز کند.
وى با تأکید بر توجه نهاد به ارتقاء همزمان 
شاخص هاى کیفى و کمى در دهمین دوره از 
برگزارى «جشنواره کتابخوانى رضوى»، درباره 
میزان مشارکت عمومى در در 4 دوره اخیر این 
جشنواره گفت:  درحالى که در سال 95 تعداد 
شرکت کنندگان 235 هزار و 382 نفر بود، این 
تعداد در سال 96 به 648 هزار و 228 نفر رسید. 
این جشنواره در سال 97 نیز 858 هزار و 695 
نفر شرکت کننده داشت که در سال 98 به یک 
میلیون و 364 هزار شرکت کننده در مجموع 
بخش هاى مکتوب و الکترونیک رسید. اما در 
دهمین دوره یعنى در ســال 1399 با توجه به 
برگزارى این جشنواره به صورت مجازى، شاهد 

مشارکت یک میلیون و 306 هزار نفر بودیم.
او درباره میزان رشــد مشــارکت در این 
جشــنواره طى چهار سال اخیر نیز گفت: آمار 
نشان مى دهد مشارکت در این جشنواره از سال 
95 بــه 96 حدود 2.5 برابر، از ســال 96 به 97 
حدود 32 درصد، 97 به 98 حدود 59 درصد و 
با توجه به برگزارى دهمین دوره به صورت تماما 
الکترونیک، تعداد شرکت کنندگان در سال 99 
در قیاس با شرکت کنندگان بخش الکترونیک 
در سال 98، افزایش 63 درصدى را تجربه کرده 

است.
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مهــدى رمضانى در ادامــه درباره وجوه 
متمایز این دوره از جشنواره کتابخوانى رضوى 
توضیح داد: بر اساس برنامه پیش بینى شده براى 
این رویداد فرهنگى، امسال شخصیت امام هادى 
(ع) به موضوعات محورى این جشنواره افزوده و 
آثارى حول شــخصیت ایشان به عنوان منبع 
جشنواره معرفى شد. البته برنامه هاى ویژه اى 
براى این دوره درنظر داشتیم که شیوع بیمارى 
کرونا و برگزارى مجازى این جشنواره، مانع از 

اجرایى شدن آنها شد.
وى با اشــاره به تلاش ویــژه نهاد براى 
هویت بخشى به کتابخانه هاى عمومى گفت: در 
این دوره تلاش شد کتابخانه ها به عنوان واحد 
اصلى نهاد داراى هویت باشند و به این منظور 
جوایزى نیز در سطح کتابخانه اى اهدا مى شود 
که این موضوع موجب افزایش قابل توجه میزان 
جوایز خواهد شــد. تمام فرآیند ایــن دوره از 
جشنواره به صورت الکترونیک برگزار و تلاش شد 
در رشــته هاى موجــود در جشــنواره مانند 
فعالیت هاى گروهى حول محور کتاب تنوع ایجاد 
شود؛ در این دوره امکان شرکت همه علاقه مندان 
در همه سطوح و گروه هاى سنى فراهم شد و کار 
تولید کتاب گویا نیز با کیفیت بهترى انجام شد. 
همچنین با هم افزایى صورت گرفته میان نهاد و 
ســایر دســتگاه ها و اســتفاده از ظرفیــت  
پیامرســان هایى چون «گــپ» زمینه هاى 
جدیدى براى افزایش مشارکت عمومى ایجاد 

شد.
او با تأکید بر پرهیز از آمارسازى در اجراى 
این رویداد فرهنگى که به نام امام رضا(ع) مزین 
شده، گفت: تمام تلاش خود را کردیم تا کیفیت 
کار را حفظ کنیم کــه این تلاش در انتخاب و 
معرفى کتاب هاى ارائه شــده به عنوان منابع 

جشنواره نمود داشته است.
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مهدى رمضانى با اشاره به اینکه برگزارى 
الکترونیک این دوره از جشنواره باعث افزایش 
سرعت در روند داورى شد، گفت: 53 درصد از 
شرکت کنندگان در این جشنواره یعنى 694 
هزار نفر را بانوان و 47 درصد یعنى 612 هزار نفر 
را آقایان تشکیل دادند. همچنین 67 درصد در 
رده ســنى جوانان و بزرگســالان و 8 درصد 
خردســالان بودند که در مجموع 87 درصد از 
شرکت کنندگان اعضاى کتابخانه ها 8 درصد 
کتابداران و 5 درصد هم افرادى از سایر سازمان ها 

(افرادى که عضو کتابخانه نبودند) بودند.
وى با اعلام پایان فرآیند برگزارى دهمین 
جشنواره کتابخوانى رضوى گفت: جشنواره به 
پایان رسیده و داورى ها هم انجام شده و آماده 
مراسم اختتامیه هستیم؛ بنا داشتیم تا در شرایط 
مناسب این جشنواره را به صورت حضورى برگزار 
کنیم، اما با ادامه پیدا کردن شرایط کرونایى در 
کشور، این مراسم را ذیل برنامه هاى هفته کتاب 
در دو سطح ملى و کتابخانه اى برگزار خواهیم 
کرد. با وجود اشکالات احتمالى در برگزارى هر 
رویدادى ما تمام تلاش خود را براى ارتقاء کیفیت 
برگزارى این جشنواره بکار مى بندیم؛ چرا که این 
جشنواره بزرگ ترین برنامه کتابخوانى در مورد 
على  ابن  موســى الرضا (ع) از سوى نهاد برگزار 

مى شود که نیازمند حمایت و گسترش است.
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او دربــاره تمهیــدات نهاد بــراى ادامه 
فعالیت هاى کتاب محور در دوران شیوع بیمارى 
و تعطیلى کتابخانه هاى عمومى گفت: در 6 ماهه 
نخســت ســال جارى به منظور ادامه یافتن 
فعالیت هاى کتاب محور پویش هاى متعددى 
مانند پویش نقاشــى «ما کرونا را شکســت 
مى دهیم» برگزار شــد که 11 هزار و 78 اثر به 
دبیرخانه ارسال شد. بر اساس امتیازدهى هاى 
صورت گرفته 712 نفر در این پویش امتیاز عالى 
دریافت کردنــد و در نهایت 678 نفر به عنوان 
برگزیده نهایى معرفى شدند که جوایزى به آنها 
اهدا شد. همچنین برگزارى پویش «هر خانه یک 
کتابخانه»، «هر کتابدار یک کتاب»، «اقتراح 
ماسک»، «کتابخوان عاشورایى» «پویش خادم 
ارباب کیســت؟» برگزار شد مى تواند فضاى 

جدیدى در حوزه کتابخوانى ایجاد کند.
وى با تأکید بر اهتمام نهاد بر اســتفاده 

حداکثرى از ظرفیت فضاى مجازى براى ارائه 
برنامه ها و خدمات گفت: برگزارى کلاس هاى 
متعدد در فضاى اسکاى روم، شکل گیرى محافل 
ادبى و برگزارى جلســات آنها در استان هاى 
مختلف، برگزارى برنامه هاى مختلف به مناسبت 
ایام ماه محرم مانند سوگواره «ده شب ده محفل» 
و وبینار بین المللى مرثیه سرایى در ایران و هند و 
همچنین برنامه هاى به مناســبت هفته دفاع 
مقدس مانند «بانوان راوى حماسه»، «کرسى 
آزاد اندیشى زنان، سبک زندگى و دفاع مقدس» 
و برخى دیگر از جمله نمونه هاى استفاده از فضاى 

مجازى براى ادامه برنامه ها در نهاد بوده است.
مهدى رمضانى در ادامه با اشاره به تأثیرات 
شیوع بیمارى کرونا در حوزه کتاب و کتابخوانى 
اظهار کرد: عدم برگزارى نمایشــگاه کتاب در 
ابتداى سال، تعطیلى بســیارى از برنامه هاى 
فرهنگى کتاب محور، افزایش فشار اقتصادى به 
ناشــران و سایر فعالان در حوزه کتاب از جمله 
خســاراتى بود که در حوزه کتاب و کتابخوانى 
ایجاد شد. در این میان تلاش کردیم به اندازه توان 
و بضاعت خودمان امکاناتى براى علاقه مندان به 
کتاب و کتابخوانى فراهم کنیم که از آن جمله 
مى توان به انعقاد تفاهمنامه با نرم افزار طاقچه 
اشاره کرد که طى آن 212هزار نفر از اعضاى فعال 
کتابخانه هاى عمومــى به این نرم افزار متصل 
شــدند و تلاش داریــم در ادامه نیــز درباره 
خدمت رســانى در فضاى مجازى با محوریت 

کتاب اقدامات خوبى صورت گیرد.
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معــاون توســعه کتابخانه هــا و ترویج 
کتابخوانى نهاد در ادامه به تشــریح برخى از 
مهم تریــن برنامه هاى نهــاد در هفته کتاب 
پرداخت و گفت: هفته کتاب امسال نیز متأثر از 
شرایط کرونا است و برنامه ملى روز 24 آبان که 
هر سال در گرامیداشت کتاب، کتابخانه و کتابدار 
با حضور کتابداران برگزار مى شد، اما متأسفانه تا 
کنون طبق شرایط و بر اساس ابلاغیه ها بعید 
اســت که بتوانیم به شکل گذشته آن را برگزار 
کنیم. سال گذشته براى اولین بار این برنامه را از 
تهــران خارج کردیم و در شــهر یزد به عنوان 
پایتخت کتاب ایران برگزار کردیم و امسال نیز بنا 
داشتیم در شیراز پایتخت کتاب ایران برنامه اى 
را برگزار کنیم، اما این امکان متأســفانه تا الان 
فراهم نشده و با توجه به اینکه پایتختى شیراز 
براى یک سال دیگر تمدید شده، امیدواریم سال 

آینده برنامه را در این شهر برگزار کنیم.

رمضانى در ادامه به افتتاح کتابخانه هاى 
عمومى همزمان با هفته کتاب اشاره کرد و گفت: 
در ایام هفته کتاب 53 باب کتابخانه عمومى در 
سطوح مختلف روستایى تا شهرى و سیار افتتاح 
مى شود که شــامل 46 افتتاح جدید و 7 باب 
کتابخانه بازگشایى خواهد بود. همچنین یک 
کتابخانه تخصصى کودك نیز در شهرســتان 
فردیس استان البرز افتتاح خواهد شد؛ چرا که ما 
به لحاظ فضاى اختصاصى تلاشى جدى براى 
بالا بردن سهم کودك و نوجوان در کتابخانه ها 
داریم. با افتتاح این کتابخانه ها در مجموع افتتاح 
کتابخانه ها، 17 هزار مترمربع فضا به کتابخانه ها 

افزوده مى شود.
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وى با اشــاره بــه دوره مدیریت علیرضا 
مختارپور دبیرکل نهاد کتابخانه هاى عمومى 
کشور گفت:  در دوره مدیریت آقاى مختارپور هر 
سال بیش از 100 باب کتابخانه به مجموع آمار 
کتابخانه ها اضافه شــده که ایــن 100 باب با 
آدرس هاى مشخص قابل احصا هستند. در مورد 
شهرهایى که فاقد کتابخانه بوده اند نیز توفیقات 
خوبى حاصل شده است و تعداد این شهرهاى 
فاقد کتابخانه که ابتداى دوره مدیریتى اخیر 250 
شــهر بود امروز به 120 شهر رسیده که در این 
شهرها پروژه هاى فعالى نیز وجود دارد و با ورود 
به سال 1400 و افتتاح کتابخانه هاى جدید در 
این شهرها، این عدد کاهش خواهد یافت تا به 
صفر برسد و دیگر در کشور شهر فاقد کتابخانه 

نداشته باشیم.
او ضمن اشاره به آغاز برنامه هاى هفته کتاب 
و تجدید میثاق با امام و شهدا در حرم مطهر امام 
خمینى (ره) گفت:  این برنامه امسال نیز برگزار 
مى شود اما به صورت محدود، ضمن اینکه مراسم 
تجلیل از برگزیدگان ملى و استانى کتابخانه هاى 
عمومى که شامل کتابداران، اعضاى کتابخانه ها، 
مروجان، خدمت گزاران کتابخانه ها،   خیرین و 
انجمن هاى برتر در سراســر کشور استانى و 
شهرستانى در ایام هفته کتاب برگزار مى شود. ما 
چند مدل را بررســى کرده ایم و مدل فراگیر و 
اثربخش در هفته کتاب اجرا مى شود. در کنار آن 
برنامه هاى استانى را نیز برگزار مى کنیم ، بنا داریم 
همچون سال هاى گذشته برنامه ملى هفته کتاب 
از یکى از شبکه هاى سیما به صورت زنده پخش 
شود. همچنین رونمایى از شبکه پژوهشگران و 
متخصصان نهاد کتابخانه هاى عمومى کشور، 
آغاز طرح «مأموریــت کتابخانه هاى من» از 
سلسله مراحل تدوین سند برنامه ریزى راهبردى 
نهاد، برگزارى محفل مجازى شاعران کودك و 
نوجوان، برگزارى نشست آموزشى با موضوع 
خواندن و مشــاوره خواننــدگان، اختتامیه 
جشنواره رضوى، رونمایى از اپلیکیشن جامع 
مسابقات کتابخوانى نهاد و اعلام عمومى روز 
دریافت کتابهاى اهدایى که ذیل پویش «اهداى 
کتاب، اهداى آگاهى» از دیگر برنامه هاى ما در 

ایام هفته کتاب است.
همچنین پایان این مراسم با رونمایى از  
پوستر بیست و هشتمین دوره هفته کتاب در 

نهاد همراه بود.

از سوى بنیاد آموزشى قلم چى؛

3472 نسخه کتاب کمک درسى به کتابخانه هاى عمومى استان فارس اهدا شد

معاون توسعه کتابخانه ها و ترویج کتابخوانى نهاد :

افزایش 17 هزار متر مربعى فضاى کتابخانه اى در کشور
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حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه در بازدید از مجموعۀ ورزشى صفائیه اظهار داشت: توجه به ورزش کارکنان و 
خانواده هاى ایشان و همچنین ورزش قهرمانى به جهت ترویج روحیۀ نشاط و سلامتى در شرایط فعلى کشور از اهمیت زیادى 
برخوردار است.  وى مجموعه ورزشى صفائیه را کامل دانست و بر رفع برخى نواقص موجود براى بهره بردارى حداکثرى تأکید 
کرد. عظیمیان در ادامه با اشاره به مشارکت فولاد مبارکه در توسعۀ زیرساخت هاى ورزش استان، از عزم شرکت براى تکمیل 
هرچه بیشتر ورزشگاه نقش جهان خبر داد و افزود: معتقدیم فولاد مبارکه با تکمیل این ورزشگاه خدمت بزرگى به ورزش استان 
و کشور خواهد کرد؛ چراکه در این صورت امکان سرویس دهى به ورزش قهرمانى استان و میزبانى مسابقات ملى و آسیایى نیز 

فراهم خواهد شد.

فولاد مبارکه حامى 
هفته نامه اقتصادى ایرانایران زمینتوسعۀ ورزش کشور

خبـــــر

مدیر روابط عمومى فولاد مبارکه در دیدار با عبدالحسین 
جعفرى، روزنامه نگار پیشکسوت اصفهانى، در محل کارگاه 
خبرنــگارى، به نقــش تأثیرگذار خبرنــگاران در عرصۀ 
اطلاع رسانى اشاره کرد و گفت: روزنامه نگاران پیشکسوت، 
گنجینه هاى زندة تاریخچۀ روزنامه نگارى اند که با انبوهى از 
تجربه، چراغ راه جوانانى به شمار مى آیند که تازه پا به عرصۀ 

رسانه گذاشته اند.
ایرج ترابى از گنجینۀ استاد جعفرى به عنوان دستاوردى 
ارزشــمند که با همتى بلند و پشــتکارى مثال زدنى طى 
سال هاى متمادى به دست آمده است یاد و اضافه کرد: براى 
نگه داشت این گنجینه باید تلاش فراوان و جدى ترى از سوى 
مسئولین صورت گیرد. وى با تأکید بر اینکه جمع آورى آرشیو 
مطبوعات گذشــته تاریخ مطبوعات را از مرگ تدریجى 
مى رهاند، تصریح کرد: شایسته است این مجموعۀ ارزشمند 
در موزه اى در شــأن نصف جهان که تاریخچۀ پرآوازه اى از 
فرهنگ و هنر و مشاهیر بزرگ ادبى و هنرى را در کارنامۀ خود 
دارد نگهدارى شود. این امر  بى تردید همت مدیران فرهنگى 
شهر را مى طلبد و در این راستا فولاد مبارکه از هیچ کمکى 
دریغ نخواهد کرد. مدیر روابط عمومى فولاد مبارکه در پایان 
ضمن اشاره به موضوع سخت و زیان آور بودن حرفۀ خبرنگارى 
گفت: حفظ شأن و کرامت خبرنگاران همواره در رأس برنامه ها 

و اصول حرفه اى روابط عمومى فولاد مبارکه بوده است.

شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیارى بر اساس 
ارزیابى کارگروه انتخاب برگزیدگان اســتاندارد ملى در 
سطح استان چهارمحال و بختیارى، عنوان واحد نمونه را 

به خود اختصاص داد.
هم زمان با 23 مهرماه، روز جهانى استاندارد، عبداالله 
نظرى، مدیرکل استاندارد و تحقیقات صنعتى استان به 
همراه معاون عمرانى استاندار، فرماندار شهرستان بروجن 
و تنى چند از مسئولین این استان ضمن بازدید از شرکت 
ورق خــودرو، با اهداى لوح تقدیر به اصغر اســماعیلى 
مدیرعامل این شــرکت و قدردانى از    وى، این شرکت را 

واحد نمونۀاستان در سال 98 معرفى کرد.
به گزارش روابط عمومى ورق خودرو، در جریان این 
بازدید، معاون عمرانى استاندار چهارمحال و بختیارى، 
مراتب قدردانى استاندار از تلاش مدیریت و کارکنان ورق 
خــودرو را  ابلاغ نمود و گفت: ادامــۀ روند تولید در این 
شــرکت به ویژه در شرایط سخت شــیوع بیمارى کرونا 

ستودنى است.
وى اظهار امیدوارى کرد در سالى که از سوى مقام 
معظم رهبرى با نام «جهش تولید» مزین شده، حمایت 
هرچه بیشتر مسئولین اســتان از صنایع چهارمحال و 
بختیارى، پیشرفت و رونق مستمر را در پى داشته باشد.

بنابرایــن گــزارش در جریان ایــن بازدید، اصغر 
اسماعیلى مدیرعامل شرکت ورق خودرو چهارمحال و 
بختیارى روند تولید و نقــش مدیریت کیفیت و تعالى 
سازمانى در تحقق اهداف کمّى و کیفى شرکت را تشریح 
کرد. وى از ساختار و تجهیزات آزمایشگاهى و به کارگیرى 
فناورى هاى روز دنیا، رعایت تمامى الزامات زیست محیطى 
و ایمنــى و بهداشــت و ارزش هــاى ســازمانى نظیر 
مشترى مدارى، خلاقیت و نوآورى در شرکت ورق خودرو، 
دریافت گواهینامه هاى متعدد بین المللى، ارتقاى کمّى و 
کیفى محصول و ثبات تولید که در نتیجۀ کار گروهى و 
مسئولانۀ همۀ بخش هاى تولیدى، پشتیبانى و ستادى و 
تیم مدیریتى این شــرکت به دست آمده است به عنوان 

عوامل اصلى کسب این موفقیت یاد کرد.
اســماعیلى در بخــش پایانــى ســخنان خود از 
حمایت هاى مسئولین اســتان، مدیریت شرکت فولاد 
مبارکــه و اعضاى هیئت مدیــره و همچنین از زحمات 

کارکنان تلاشگر شرکت ورق خودرو قدردانى کرد.

خبـــر
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روزنامه نگاران پیشکسوت زبان گویاى 
تاریخ روزنامه نگارى
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 واحد نمونۀ استاندارد استان

 مهرماه سالروز کسب جایزة زرین 
EFQM اروپا توسط فولاد مبارکه

در تقویــم پرافتخــار فولاد 
مبارکه، 26 مهرماه از درخشــش 
خاصى برخوردار است، زیرا پس از 
حضور موفق در جایزة تعالى اروپا 
(ســال 94)، این شــرکت در 26 
مهرماه ســال 97 بــراى اولین بار 
به عنوان یک شرکت ایرانى موفق به 
 EFQM کسب سطح زرین جایزة

اروپا شد؛ افتخارى که نشئت گرفته از رقابت پذیرى و قابلیت هاى 
سازمان در ارائۀ الگوى مدیریتى در سطح بین المللى است.

به همین مناسبت پاى صحبت محمد ناظمى هرندى، 
مدیر تضمین کیفیت و تعالى سازمانى فولاد مبارکه نشستیم 
تا با روند صعود پرافتخار فولاد مبارکه به قله هاى افتخار در سطح 
ملى و بین المللى بیشتر آشنا شویم. با ما همراه باشید تا شما نیز 

از حلاوت مرور این دستاوردها بهره مند شوید.
جهان پیوســته در تغییر است، تغییر مداوم در علوم و 
فناورى، اقتصاد و تجارت، فرهنگ و سبک زندگى، ارتباطات و 
مدیریت و ...؛ ولى نکتۀ مهم در کنار این تغییرات، پایدارى در 
ارزش ها و حرکت مستمر در مسیر مفاهیم و اهداف تعالى بخش 
است. تعالى در همۀ ارکان سازمان قابل تعریف است. رهبران 
سازمان باید به عنوان بخشى از مأموریت و چشم انداز شرکت، 
«تعالى» را تعریف کنند؛ به طور خاص، تعالى در محصولات و 
خدمات، فرهنگ ســازمانى و ســبک رهبرى، ارتباطات و 
پاسخ گویى به ذى نفعان و تمامى فرایندها و فعالیت هایى که 
انجام مى دهیم. در واقع نگرش تعالى محور باید در مرکز فلسفۀ 

وجودى سازمان باشد.
شــرکت فولاد مبارکه از بدو تأســیس با به کارگیرى 
شیوه هاى نوین مدیریتى در قالب استانداردها و الگوهاى جهانى 
و با پیمودن مسیر رشد و تعالى، در راه تداوم و تحول کسب وکار 
و پاسخ گویى مناسب به انتظارات ذى نفعان گام برداشته است.

براى سازمان ها مهم است که در مسیر ایجاد نظم سازمانى 
و تحقق حداقل هاى تعالى در اولین قدم، مجموع اقدامات و 
رفتارهاى خود را بر استانداردهاى تدوین شده و قوانین و مقررات 
موجود منطبق سازند. در این زمینه، پیاده سازى 10 استاندارد 
مدیریتى در حوزه هاى کیفیت (ISO9001:2018)، ایمنى و 
بهداشــت شــغلى (ISO45001:2018)، محیط زیست 
(ISO14001:2015)، انرژى (ISO50001:2018)، ریسک 
 ،(ISO30401:2018) مدیریت دانش ،(ISO31000:2018)
شکایت مشتریان (ISO10002:2018)، رضایت مشتریان 
(ISO10004:2018)، آمــوزش (ISO10015:1999) و 
 (ISO17025:2017) آزمایشگاه هاى کالیبراسیون و آزمون
در جهت ایجاد یک نظام یکپارچۀ مدیریتى در سطح سازمان 

مورد توجه قرار گرفته است.
گام مهم بعدى فولاد مبارکه در مسیر تحول سازمانى، 
بهره مندى از مشارکت کارکنان به عنوان بزرگ ترین سرمایۀ 
ارزش آفرین در جهت شناسایى فرصت هاى بهبود و تعریف و 
اجراى اقدامات تحولى بوده اســت. در حقیقت ایجاد تعلق و 
اشتیاق سازمانى در بین همکاران و رهبرى مشارکت جویانه و 
تفویض اختیار در جهت توانمندســازى موجب پایه ریزى 
بسترهاى لازم براى حرکت فولاد مبارکه در مسیر تحقق اهداف 
بلند گردیده اســت. با آغاز فرایند ارزیابى سازمان هاى ایرانى 
مبتنى بر مدل تعالى سازمانى، در سال 1382 فولاد مبارکه با 
حضور در فرایند جایزة ملى تعالى سازمانى و پیاده سازى الگوى 
مربوطه، گامى بلند در جهت دست یابى به نتایج پایدار و متوازن 

در همۀ گروه هاى ذى نفع آغاز کرد.
از مهم تریــن درس آموخته هاى این فرایند، طراحى و 
پیاده سازى «نظام جامع تحول» در جهت همسوسازى اجزاى 
 Mobarakeh) سیســتم مدیریــت فــولاد مبارکــه
Management System) با تمرکز بر مشارکت کارکنان و 
سایر ذى نفعان در تحقق اهداف و چشم انداز سازمان بوده است.

سازمان در سال 91 به عنوان اولین شرکت ایرانى موفق 
به کسب تندیس زرین تعالى سازمانى شد. در سال هاى 93 و 
98 این موفقیت تکرار گردید و این امر نشانۀ رشد جایگاه تعالى 

در شرکت در این دوران است.
پس از حضور موفق فولاد مبارکه در جایزة تعالى اروپا در 
ســال 94، فولاد مبارکه در مهرماه ســال 97 براى اولین بار 
به عنوان یک شرکت ایرانى موفق به کسب سطح زرین جایزة 
EFQM اروپا شد، افتخارى که نشئت گرفته از رقابت پذیرى و 
قابلیت هاى سازمان در ارائۀ الگوى مدیریتى در سطح بین المللى 
است. گفتنى است فولاد مبارکه در نظر دارد در آیندة نزدیک 
با توجه به تجارب و یادگیرى هاى انجام شده در دوران ساخت، 
بهره بردارى و توســعه، الگوى مدیریتى خود را با سازمان ها و 

نهادهاى مختلف به اشتراك گذارد.

گروه فولاد مبارکه متشکل از شرکت هاى 
فولاد مبارکه، فولاد هرمــزگان و فولاد 
ســنگان در پنجمین اجلاس سراسرى 
نشان عالى مدیر سال،  نشان هاى عالى این 

اجلاس را   درو   کردند.
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کمیتــۀ ارزیابــى ایــن اجــلاس 
سراسرى، با اهداى نشان عالى مدیر  سال 
1399 از عملکــرد مدیریتــى مهندس 
حمیدرضا عظیمیــان مدیر عامل فولاد 

مبارکه تقدیر کرد.  
 در حاشیۀ برگزارى این  اجلاس که 
با حضور خداداد غریب پور رئیس هیئت 
عامل ایمیدرو و معاون وزیر صمت، دکتر 
کلانترى معاون رئیس جمهورى، دکتر 
مونسان وزیر میراث فرهنگى و گردشگرى، 
فرماندار تهران و تنى چند از مســئولین 
کشورى در مرکز همایش هاى دیپلماتیک 
وزارت امور خارجه برگزار شد، سید مهدى 
نقوى، معاون تکنولوژى فولاد مبارکه، که 
به نیابت از مهندس حمیدرضا عظیمیان 
در  آن حضور یافته بود، اظهار کرد: فولاد 
مبارکه مفتخر است که امسال نیز نشان 

عالى مدیر سال را دریافت مى کند.
وى تصریح کرد: با وجود مدیریت و 
مدل هاى مدیریتى این مجموعه که داراى 
ظرفیت هــاى بســیار زیادى اســت و 
همچنین توان فکرى موجــود در بدنۀ 
سازمان، مدیریت ارشد، معاونین و مدیران 
فولاد مبارکه، کسب چنین افتخارى دور 

از انتظار نیست.
نقوى با تأکید بر اینکه بحث مدیریتى 
و جایــگاه آن بالطبــع در خلــق ارزش 
تأثیرگذار است، ادامه داد: شرکت فولاد 
مبارکه به سیستم مدیریت مشارکتى و 
مدیریت همه جانبه مجهز است و توانسته 
تمامى مشکلات خود را مدیریت و راهبرى 
کند؛ به طورى کــه همراهى تمامى بدنۀ 

سازمان در فرایند تصمیم سازى، فضاى 
مناســبى براى مدیریت ارشد سازمان 
ایجاد کرده تا بهترین تصمیم ها را اتخاذ 

کند.
وى افزود: در سیستم مدیریت فولاد 
مبارکه تدوین برنامه هاى اســتراتژیک 
همواره با حضور مقام ارشد سازمان انجام 
شده است. در ســال گذشته نیز در یک 
ماراتن دوروزه با حضور مدیرعامل و تمام 
مدیران شرکت استراتژى هاى سال جارى 

در فولاد مبارکه تدوین شد.
بــه گفتۀ نقــوى، در واقع مدیریت 
شرکت شخصا در فرایند تصمیم گیرى و 
تدوین اســتراتژى فولاد مبارکه شرکت 
داشت و در سال 99 مأموریت و چشم انداز 
فولاد مبارکه بازنگرى و با مفاهیم جدید 

نوشته شد.
معاون تکنولوژى فــولاد مبارکه با 
تأکید بــر اینکه فراینــد مدیریت فولاد 
مبارکه همواره پویا بوده اســت ادامه داد: 
این شــرکت در حال احداث رصدخانۀ 
اســتراتژیک و مدیریت اســت تا بتواند 
محیط خارج از مجموعه را نظام مند رصد 
کند. ضمن اینکه شــرکت مفهوم طرح 
دیجیتال و جمــع آورى اطلاعات براى 
تصمیم گیرى صحیح توســط مدیریت 
ارشد سازمان را برنامه ریزى کرده و اعتقاد 
دارد در ســال هاى آینده با کیفیتى بهتر 

فرایند تصمیم ســازى و تصمیم گیرى و 
راهبرى شرکت را ادامه خواهد داد.
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رضا صفریــان مدیر روابط عمومى 
شــرکت فولاد هرمزگان نیز در حاشیۀ 
برگزارى این اجلاس گفت: امروزه یکى از 
مهم ترین اصولى که مى تواند سازمان ها را 
به سمت تحقق اهداف و برنامه هاى خود 
ســوق دهد، نظام مند کردن ساختارها و 

فرایندهاست.
صفریان افزود: پیاده سازى و اجراى 
نظام هاى تحولى و مدیریتى ازجمله نظام 
مدیریت استراتژیک، انواع استانداردهاى 
سیســتم هاى مدیریــت و نظام هــاى 
مشــارکتى کمک مى کند ســازمان در 
شرایط گوناگون، فارغ از هرگونه تغییرات 
درونى و تحولات محیطــى، همواره در 

مسیر تعریف شده حرکت کند.
مدیر روابط عمومى شــرکت فولاد 
هرمزگان با اشــاره بــه نقش مدیرعامل 
شــرکت فولاد هرمزگان در پیاده سازى 
اســتانداردهاى مدیریتى در این شرکت 
گفت: شــرکت فولاد هرمزگان توانسته 
اســت با حضور مدیرعامــل، معاونان و 
مدیران ارشــد و با برنامه ریزى مناسب از 
حدود ســه ســال پیــش تاکنــون، به 

دستاوردها و موفقیت هاى مهمى دست 
پیــدا کند و این امر مرهون مشــارکت، 
همراهى و همدلى کارکنان سخت کوش 
شرکت فولاد هرمزگان و رهبرى مدیریت 

ارشد سازمان بوده است.
صفریان خاطرنشــان کرد: در این 
خصوص مشخصا مى توان به اجراى نظام 
مدیریت استراتژیک اشاره کرد که هرساله 
طى فرایند مشــخصى و با مشارکت تیم 
رهبرى سازمان و کارشناسان خبره تدوین 
و بازنگــرى مى شــود و براســاس آن 
جهت گیرى هــا، اهــداف و اقدامــات 
استراتژیک شرکت پس از انجام بررسى ها 
و تحلیل هــاى مختلف تعیین مى گردد. 
همچنین استقرار استانداردهاى مدیریتى 
گام مؤثــر دیگــرى اســت کــه در 
یکپارچه سازى ســاختارها و نظام هاى 

شرکت همواره در اولویت بوده است.
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در حاشیۀ این مراسم که بعد از ظهر 
روز سه شــنبه 22 مهرماه 1399 برگزار 
شد، على امرایى مدیرعامل شرکت صنایع 
معدنى فولاد سنگان هم گفت: تلاش همۀ 
کارکنان در شرایط سخت تحریم و شیوع 
بیمــارى کرونا به کســب این موفقیت 
انجامیــد که از همۀ این عزیزان قدردانى 

مى کنم.
گفتنى است پنجمین دورة اجلاس 
نشــان عالى مدیر ســال بــا همکارى 
دانشگاه ها، سازمان ها، مراکز و مؤسسات 
علمى و تحقیقاتى کشور با هدف آگاهى و 
دســتیابى به جدیدترین دستاوردها و 
یافته هــاى علمى مدیریتــى، به عنوان 
بزرگ ترین رویداد مدیریتى کشور برگزار 
شد. نشان عالى مدیر سال به مدیرانى اهدا 
مى شود که در زمینۀ پایدارى کسب وکار، 
خلاقیت، نوآورى و اشتغال زایى به ویژه در 

شرایط تحریم موفق بوده اند.

روز یکشــنبه 20 مهرمــاه، قدرت االله 
حمزه اى، نمایندة مردم شریف اردل، فارسان، 
کیار و کوهرنگ و عضو کمیسیون شوراها و 
امنیت داخلى در مجلس شوراى اسلامى 
ضمن بازدید از خطوط تولید شرکت فولاد 
مبارکه، در جلســۀ مشترکى با حمیدرضا 
عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه، مباحث 
حوزة صنعت فولاد کشــور و راهکارهاى 
تســهیل فرایند تولید را مورد بررســى و 

تبادل نظر قرار داد.
قدرت االله حمزه اى، ضمن ابراز خرسندى 
از بازدید صورت گرفته اظهار داشت: بازدید 
امروز و مشاهدة فضاى کار و تلاش، فضاى 
دفاع مقدس و رزمندگان اسلام را براى بنده 
تداعى کرد و تلفیق توأمان تخصص، تولید و 
توسعه همراه با معنویت در کار این شرکت 

براى بنده انرژى بخش و امیدوارکننده بود.
وى با تأکید بر نقش تولید و اشتغال زایى 
در کشور خاطرنشان کرد: مقام معظم رهبرى 
همواره بر اهمیت تولید تأکید داشته اند و این 
بسیار ارزشمند و قابل تقدیر است که به تأکید 
و سفارش معظم له امروز همانند کار جهادى 
رزمندگان دفاع مقدس، در خط مقدم مبارزه 
با دشمن در جبهۀ اقتصادى عمل شده است. 
در راســتاى همین تأکیدات باید به خاطر 
داشته باشیم تا زمانى که نتوانیم روى پاى 
خودمان بایستیم، توان مقابله با تحریم ها و 

نقشه هاى دشمنان را نخواهیم داشت.
عضو کمیسیون شوراها و امنیت داخلى 
در مجلس شــوراى اسلامى با اشاره به عزم 
جدى کارکنان فولاد مبارکه در تحقق شعار 
جهش تولید گفت: قطعا بخشــى از شعار 
استقلال و آزادى انقلاب شکوهمند ایران 
اسلامى در فولاد مبارکه محقق شده و به نظر 
این جانب خدمت بى منت به مردم و کشور 
عزیزمان بزرگ ترین دستاورد این مجموعۀ 

عظیم صنعتى است.
قــدرت االله حمزه اى فــولاد مبارکه را 
سرمایۀ ملى دانست و گفت: با توجه به اینکه 
دستاوردهاى این شرکت و منافع آن  همۀ 
کشور را دربرمى گیرد، باید همۀ مسئولین 
کشور، از جمله نمایندگان مردم در مجلس 
شوراى اسلامى از حماسه آفرینى هاى فولاد 

مبارکه حمایت کنند.

به گزارش خبرنگار فولاد، در ابتداى این 
جلسه حمیدرضا عظیمیان، مدیرعامل فولاد 
مبارکه، ضمن ارائۀ  گزارشى از عملکرد فولاد 
مبارکه در حوزة تولید انواع ورق، دستاوردهاى 
تکنولوژیکى، استفادة بهینه از منابع آبى و 
توسعه هاى آتى فولاد مبارکه گفت: فولاد 
مبارکه در حال حاضر به عنوان بزرگ ترین 
فولادســاز کشــور رکورد کمترین میزان 
مصرف آب در میان دیگر شرکت هاى داخلى 
و خارجى را دارد و با ســرمایه گذارى 600 
میلیارد تومانى در ایجاد شــبکۀ فاضلاب، 
جمع آورى، تصفیه و بازچرخانى پساب 9 
شهر اطراف شرکت فولاد مبارکه، به میزان 
30 درصد از آب موردنیاز شرکت را از محل 
بازچرخانى پساب هاى تصفیه شده اى  تأمین 
مى کند که روزى براى محیط زیست معضل 

نگران کننده اى بودند .

مدیرعامل فــولاد مبارکه همچنین به 
اصلاح فرایندهاى تولید و ایجاد سیســتم 
بازچرخانى آب در این شــرکت اشــاره و 
خاطرنشــان کرد: فولاد مبارکــه اولین 
کارخانه اى است که قبل از شروع فرایند تولید 
خود، تصفیه خانۀ پساب صنعتى احداث کرد.

 وى در ادامــۀ این جلســه گفت: فولاد 
مبارکه در حال حاضر على رغم افزایش بیش 
از ســه برابرى تولید، فقط یک درصد از آب 
رودخانۀ زاینده رود  را برداشت مى کند و از 
این حیث در بیــن تولیدکنندگان فولاد 
داخلى و خارجى یک شاخص و الگو محسوب 

مى گردد.
مهندس عظیمیان  از کارخانه هاى فولاد 
سفیددشــت، ورق خــودرو چهارمحال و 
بختیارى و شرکت تاراز به عنوان بخش هایى 
از گروه فولاد مبارکه نام برد که در اســتان 
چهارمحال و بختیارى با سرمایه گذارى فولاد 

مبارکه در حال کار و فعالیت هستند.
وى در همیــن خصوص گفت: به یقین 
وجود چنین کارخانه هایى در رونق اقتصادى، 
ایجاد فرصت هاى شغلى و سلامت کسب وکار 
و معیشت مردم نقش بســزایى دارند و با 
همکارى مسئولین مربوطه و حمایت بیشتر 
دولت مردان این فضاها مى تواند توسعه یابد 
و بیش ازپیش براى اســتان چهارمحال و 

بختیارى و کشور، مایۀ خیر  و  برکت  باشد.

درخشش گروه فولاد مبارکه در پنجمین اجلاس سراسرى 
نشان عالى مدیر سال

نمایندة مردم شریف اردل، فارسان، کیار و کوهرنگ در مجلس شوراى اسلامى:

تولید اقتصادى، تخصص و توسعه همراه با معنویت، ویژگى بارز فولاد مبارکه است

به گزارش روابط عمومى ایمیدرو، عزت ا... میرزایى مشاور رییس هیات عامل و مدیرکل حراست ایمیدرو ضمن تقدیر و تشکر از سلطانى به پاس خدمات چندین ساله در شرکت چادرملو، 
از حسین پور به عنوان مدیرى با سابقه در امور حراست یاد کرد و گفت : حراست بازوى توانا براى مدیریت کارآمد در هر ساختار سازمانى است و مى تواند نقش ارزنده اى در ایجاد 
آرامش و امنیت و افزایش بهره ورى در مجموعه ها ایفا کند . وى افزود: نقش حراست جنبه ارشادى و امنیت بخشى دارد و نباید تنها به قواى قهرى متکى باشد . وى در پایان سخنانش، 
براى هر دو مدیر پیشین و فعلى آرزوى توفیق و سربلندى در خدمت به نظام جمهورى اسلامى کرد در این برنامه، ناصر تقى زاده مدیر عامل و عضو هیات مدیره شرکت معدنى و صنعتى 
چادرملو نیز ابتدا ضمن تقدیر و تشکر از خدمات مهدى رضا سلطانى مدیر پیشین امور حراست این شرکت، مهدى حسین پور را به عنوان مدیر جدید امور حراست شرکت معرفى کرد. 
تقى زاده، همچنین با تاکید بر پیاده سازى اهداف بخش حراست، گفت: موفقیت در پیاده سازى اهداف این مجموعه، به مفهوم آرامش بخشى در محیط هاى کارى به ویژه در واحدهاى 

صنعتى و معدنى شرکت است . 

با حضور مدیرعامل، معاونان و جمعى از مدیران شرکت صنایع معدنى فولاد سنگان، پروژة شارژ کامیونى کنسانترة 
ورودى به کارخانۀ گندله سازى این شرکت با قابلیت انتقال 15 هزار تن کنسانتره در 24 ساعت به بهره بردارى رسید. 
معاون بهره بردارى فولاد سنگان با اعلام این خبر گفت: پروژة شارژ کامیونى کنسانتره با سرمایه گذارى 55 میلیارد 
ریال به اضافه 85 هزار یورو به دست کارکنان و متخصصان جوان فولاد سنگان و شرکت هاى سازنده داخلى انجام 
شد و در مدار تولید قرار گرفت.  سید على شمسى نیا از ارتقاى فرایندهاى زیست محیطى و پیشگیرى از پراکنده شدن 
کنسانتره در محیط اطراف کارخانه به عنوان بزرگ ترین مزیت این پروژه نام برد. وى افزود: براى اجراى این طرح 

حدود 1344 مترمکعب بتن و 115 تن تجهیزات و 132 هزار تن سازه نصب شد.

میرزایى مشاور رییس هیات عامل و مدیرکل حراست ایمیدرو: حراست بازوى توانا براى مدیریت کارآمد است بهره بردارى از پروژه انتقال شارژ کامیونى کنسانتره در فولاد سنگان
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الفائت لا یعود؛ چیزى که از دست رفته، باز نگردد.امام على(ع):

تجلیل از بانک ملت در همایش ملى سالانه نفت
لوح سپاس همایش ملى سالانه نفت OILEX ۲۰۲۰ به بانک ملت به 

عنوان بانک فعال و برتر در حوزه انرژى اعطا شد.
به گزارش روابط عمومى بانک ملت، در همایش ملى سالانه نفت که 
همسو با شعار جهش تولید و با هدف معرفى طرح ها و دستاوردهاى برتر صنایع 
نفت، گاز، پالایش و پتروشیمى ایران و با حضور عباس جعفرلو معاون مدیرعامل 
در امور بانکدارى شرکتى و تجارى برگزار شد، بانک ملت به دلیل حضور فعال 

در حوزه انرژى مورد تجلیل قرار گرفت.
در این همایش، آخرین دســتاوردها و پروژه هاى علمى در زمینه 

انرژى ارائه و از بانک ها، شرکت هاى سرمایه گذارى و هولدینگ 
هاى توانمند دعوت شد  تا در اجراى طرح 
هاى ارزنده در این حوزه مشارکت کنند.

بر اساس این گزارش، همایش یادشده 
با حمایت وزارت نفت، مرکز همکارى هاى 
تحول و پیشرفت نهاد ریاست جمهورى، 
ستاد فرهنگ سازى اقتصاد دانش بنیان 
معاونت علمــى و فناورى ریاســت 
جمهورى و جمعى از انجمن ها و تشکل 

هاى تخصصى در این حوزه برگزار 
شد.

Ë�Äv¨���Y�Ä»Y{Y®���با آنکه هفته وحدت با نیت وحدت فرق اسلامى 
برگزار مى شود، ولى ما باید این وحدت را به تمام ارکان جامعه خود و جامعه 
حدود دو میلیاردى مســلمانان جهان گســترش دهیم.  شیوه هاى نبى 
اکرم(ص) در اداره جامعه اسلامى الگویى بى نظیر براى ماست. دین اسلام 
همچنان پیش مى رود و این مذهب زنده، بدون آنکه نیاز به اعزام گروه هاى 
میسیونى داشته باشد، دل هاى تاریک را با نور خود منور مى کند و همین 
خود محبتى است، به فرموده حق تعالى، خداوند متعال در قرآن کریم که 
اسلام دین تمام مردمان است و دیرى نخواهد گذشت که آمار مسلمانان به 
تعداد جمعیت جهان نزدیک شــود. مســلما افزایش تعداد مسلمانان، 
مسئولیت رهبران، جامعه اسلامى را هم بیشتر مى کند و باتوجه به اینکه 
اسلام به زندگى مادى معنوى انسان ها و به عبارت ساده تر به دنیا و آخرت 
بشر اهمیت مى دهد چون براى همه چیز برنامه دارد، بیش از پیش متوجه 

سنگینى مسئولیت رهبران جامعه اسلامى مى شویم. 
جمهورى اسلامى ایران به عنوان جلودار جامعه اسلامى باید که هر چه 
ســریع تر به اهداف علمى و صنعتى و اقتصادى تعیین شده خود برسد تا 

قدرتمندانه تر در خدمت اسلام و پیشرفت مسلمانان جهان باشد.
رســیدن به این موضوع، متعالى ترین شکل وحدت است که ما آرزو 

داریم هر چه زودتر به آن دست یابیم.

خبر

اعتراض و افشاگرى امام خمینى(ره) علیه پذیرش کاپیتولاسیونعکس نوشت

ورالعمل ســاماندهى  ت س د
رســیدگى به پرونده هــاى بازار 
سرمایه ایران، در 8 ماده و 3 تبصره 
از سوى رئیس قوه قضاییه ابلاغ شد.
به گزارش اعتبــار به نقل از 
مرکــز رســانه قــوه قضاییــه، 
«دستورالعمل ساماندهى رسیدگى 
به پرونده هاى بازار سرمایه ایران» به 

شرح مواد آتى است:
ماده 1- به منظور استفاده از 
رویکــرد عدالت ترمیمى و صلح و 
سازش در رسیدگى به پرونده هاى 
بازار ســرمایه، مرکز توسعه حل 
اختلاف با همکارى سازمان بورس 
و اوراق بهادار نسبت به اختصاص 
شعبه یا شعب شوراى حل اختلاف 
ه از ظرفیت هــاى  د ا ف ت ـ ـ س و ا

میانجیگرى، اقدام نماید.
مــاده 2- در اجراى تبصره 3 
مــاده 14 قانون توســعه ابزار ها و 
نهاد هاى مالــى جدید به منظور 
تسهیل اجراى سیاست هاى کلى 
اصل چهل و چهارم قانون اساسى 
مصوب 1388، دادستان عمومى و 
انقلاب تهران با همکارى، دادستانى 
کل کشور و معاونت منابع انسانى و 
امور فرهنگى نســبت به آموزش 
کارکنان معرفى شــده از ســوى 
رییس سازمان بورس و اوراق بهادار 
براى آموزش هــاى تخصصى به 
عنوان ضابط و صدور کارت ضابط 
دادگســترى بــراى آنــان اقدام 

مى نماید.
ماده 3- به منظور اشراف بر 
فعالیت هاى مرتبط با بازار سرمایه و 
رصد فعالیت هــاى غیر قانونى در 
فضاى مجازى، معاونت راهبردى و 
آمار و فناورى اطلاعات، ســازمان 
ثبت اسناد و املاك کشور، معاونت 
فضاى مجازى دادستانى کل کشور 
و سایر مراجع ذیربط نسبت به ایجاد 

زیرســاخت هاى لازم بــه منظور 
پاســخگویى الکترونیــک بــه 
اســتعلامات ضابطان یادشده از 
پایگاه هاى اطلاعاتى اقدام لازم به 
عمل آورند. همچنین، سازمان ثبت 
اسناد و املاك کشــور به منظور 
تسریع و تسهیل امور ناشران اوراق 
بهــادار و نهاد هاى ملى و ســایر 
تشکل هاى تحت نظارت سازمان 
بــورس و اوراق بهادار، نســبت به 
استقرار نمایندگى اختصاصى ارائه 
خدمــات مشــترك فیزیکى و 
الکترونیکى در ســازمان بورس و 
اوراق بهادار اقدام نماید. ســازمان 
بــورس و اوراق بهــادار در تامین 
زیرساختها، تجهیزات و طراحى و 
تولید سامانه هاى مربوط همکارى 

لازم مى نماید.

ماده 4- رئیس کل دادگسترى 
اســتان تهران به تناســب میزان 
پرونده، تعدادى از شعب بازپرسى و 
دادگاه هاى حقوقى، کیفرى دو و 
تجدیدنظر و همچنین رییس دیوان 
عالى کشور، شعبه اى از دیوان عالى 
کشــور را به عنوان شعبه خاص 
رســیدگى به پرونده هــاى بازار 
سرمایه تعیین کرده و تا حد امکان، 
از ارجاع سایر پرونده ها به این شعب 

پرهیز نمایند.
مــاده 5- قضــات شــعب 

تخصصى دادگسترى و شوراى حل 
اختــلاف رســیدگى کننده بــه 
پرونده هاى بازار ســرمایه از میان 
افرادى انتخاب شوند که علاوه بر 
دانش حقوقى متناســب، داراى 
تجربه و تخصص در امور اقتصادى 
و بازار سرمایه بوده و در پرونده هاى 

مورد رسیدگى ذى نفع نباشند.
تبصــره 1 ـ قضات مذکور و 
شوراى حل اختلاف در صورت لزوم 
مى توانند در رسیدگى به پرونده از 

مشاورین اقتصادى استفاده کنند.
تبصره 2 ـ حکم مقرر در این 
ماده در خصوص میانجیگران که 
فهرست آنان توسط سازمان بورس 
و اوراق بهادار براى استفاده اصـحاب 
دعوى منتشر مى شود، نیز جارى 

است.
تبصــره 3- معاونت منابع 
انسانى و امور فرهنگى با همکارى 
سازمان بورس و اوراق بهادار و مرکز 
توســعه حل اختلاف، دوره هاى 
آموزشى مناسب براى کارآموزان، 
قضات و میانجیگران در موضوعات 
بازار ســرمایه را طراحى و برگزار 

نماید.
مــاده 6- در اجــراى قانون 
اجراى سیاســت هاى کلى اصل 
چهل و چهارم (44) قانون اساسى 
مصوب 1387 و به ویژه تبصره ماده 
32 آن، معاونــت حقوقــى و امور 
مجلــس بــا همــکارى معاونت 
راهبردى، آمار و فناورى اطلاعات، 
سازمان بورس و اوراق بهادار و سایر 
واحد ها و نهاد هاى مرتبط، نسبت به 
بررسى و در صورت لزوم، پیشنهاد 
اصلاح قوانین و مقررات مربوط به 
بــورس و اوراق بهادار و حمایت از 
ســرمایه گذاران با رویکرد تقویت 

ابزار هاى نظارتى، اقدام نماید.
ماده 7- بر اساس بند 7 ماده 

1 قانون بازار اوراق بهادار، شرکت 
سپرده گذارى مرکزى اوراق بهادار 
و تسویه وجوه، امور مربوط به ثبت، 
نگهدارى، انتقــال مالکیت اوراق 
بهادار و تســویه وجــوه را انجام 
مى دهد، لذا کلیــه مراجع اعم از 
قضایى و ... جهت استعلام دارایى، 
توقیف، انســداد، فروش یا انتقال 
مالکیت اوراق بهــادار متهمان یا 
محکومان، با آن شــرکت مکاتبه 

نمایند.
ماده 8- رئیس کل دادگسترى 
استان تهران، وضعیت کمى و کیفى 
و نحوه رســیدگى به پرونده هاى 
بورس و اوراق بهادار را به طور مستمر 
رصد و به معــاون اول قوه قضاییه 
گــزارش مى کند و معــاون اول 
قوه قضاییه نظارت بر حسن اجراى 
این دستورالعمل را بر عهده دارد و به 
منظور پایش مستمر مسائل حقوقى 
و قضایى بــازار ســرمایه و ایجاد 
هماهنگــى و اســتفاده بهینه از 
ظرفیت هاى قوه قضاییه در تأمین 
امنیت ســرمایه گذارى، کارگروه 
تخصصى «بررسى مسائل حقوقى 
و قضایى بازار ســـــرمایه» را در 
ســتاد مرکزى موضوع مــاده 1 
دســتورالعمل پیگیــرى اجراى 
سیاست هاى کلى اقتصاد مقاومتى 
در قوه قضاییه با حضور نمایندگان 
واحد هاى ستادى و قضایى مرتبط 
در قوه قضاییه و ســایر نهاد هاى 
مربوط از جمله ســازمان بورس و 
اوراق بهادار، تشــکیل مى دهد و 
مراتب را مســتمراً به رئیس قوه 

قضاییه اعلام نماید.
این دستورالعمل در 8 ماده و 
3 تبصــره در 1399/7/29 بــه 
تصویب رییس قوه قضاییه رسید و 

از تاریخ تصویب، لازم الاجراست.
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رئیس سازمان بازرسى کل: 
فعالان رسانه به عنوان گزارشگران 
فســاد، بازرســان افتخــارى و 
کمــک کار ســازمان بازرســى 
مى توانند نقش چشــمگیرى در 

پیشبرد اهداف داشته باشند.
بــه گزارش اعتبار به نقل از 
روابط عمومى سازمان بازرسى کل 
کشور، حجت الاسلام  والمسلمین 
حسن درویشیان در جمع مدیران 
رســانه ها با اشــاره بــه مقوله 
اطلاع رســانى در سلامت نظام 
ادارى و مبارزه با فســادبا اشاره به 
دوره تحولى قوه قضاییه تصریح 
کرد: در ایــن دوره رویکرد هاى 
متفاوتى نسبت به گذشته داریم. 
ازاین رو ســند تحول سازمان بر 
اساس منویات مقام معظم رهبرى، 
پیوست حکم رییس قوه قضاییه 
براى بنده تنظیم شده است ،  یکى 
از رویکرد هاى تحولى ســازمان 
بازرســى، نظارت هاى راهبردى، 
مسئله محورى و شناسایى مسائل 
و مشــکلات کلان کشور است. 
برخى از اقدامات سازمان در سال 
جارى بر اســاس ایــن رویکرد، 
برنامه ریزى شده و در حال اصلاح 
اساســى ســاختار برنامه ریزى 
سازمان براى سال آینده هستیم.

عضو شوراى عالى قوه قضاییه 
تصریح کــرد: تلاش براى ارتقاى 
سلامت ادارى، پیشگیرى و مقابله 
با سوء جریانات مالى و ادارى یکى 
دیگــر از رویکرد هــاى تحولى 
سازمان بازرسى است. ما معتقدیم 
هزینــه اصــلاح و اقدامــات 
پیش دستانه و پیشگیرانه کمتر از 
بازرسى است و در جهت صیانت از 
نیروى انسانى کشور مؤثرتر است. 
به اعتقاد ما مدیــران و کارکنان 
دستگاه هاى اجرایى، سرمایه هاى 
ملى هستند که باید از آن ها صیانت 
کرد و پیشگیرى از انحراف قانون و 

مقــررات و اطلاع رســانى و 
آگاهى بخــش بــه مدیــران، 
اصلى ترین راه بــراى حفظ این 
سرمایه است ، رویکرد تحولى دیگر 
ســازمان، شناسایى گلوگاه هاى 
فساد و بستر هاى فسادزا است که 
ممکن است بخشى از آن مربوط به 

قوانین باشد. به همین جهت پیگیر 
تعامل جدى با مجلس شــوراى 
اسلامى با هدف شناسایى قوانین 
داراى اشکال یا خلأ هاى قانونى که 
بعضاً موجب فســاد مى شــود، 
هستیم. در این راستا اولین بسته 
پیشنهادى اصلاح برخى از قوانین 
در حال نهایى شــدن و تقدیم به 
مجلس شــوراى اسلامى است ،  
مســئولین و مدیران نباید تصور 
کنند که فقط نسبت به اقداماتى 

که انجام شده، نظارت مى شود.
رییس سازمان بازرسى کل 
کشور با اشــاره به برنامه سازمان 
براى تقویت نظارت همگانى گفت: 
یکــى از رویکرد هاى ســازمان 
بازرسى در دوره جدید، بهره گیرى 
از همه ظرفیت هاى کشور مانند 
بازرســان افتخارى، تشکل هاى 
مردم نهــاد، اندیشــکده ها و 
پژوهشکده هاى معتبر است که در 
این جهت با 9 پژوهشکده معتبر 
مذاکره شــده و با برخــى درباره 
شناسایى مشکلات کلان و اصلى 
کشور تفاهم نامه منعقد کرده ایم ، 
به اعتقاد ما شــیوه هاى سنتى و 

روش هــاى گذشــته در اعمال 
نظارت کافى نیست و با توجه به 
گستردگى دستگاه هاى ادارى، 
ســامانه اى شــدن فعالیــت 
دستگاه هاى ادارى کشور، حتماً 
باید به سمت نظارت الکترونیکى 
برویم. بــا برخى ســامانه هاى 
دستگاه هاى اجرایى ارتباط برقرار 
کرده ایــم و برخــى دیگر هم در 
دســتور کار قــرار دارد. یکى از 
اولویت هاى ما پیگیرى و اجراى 
سامانه هاى دستگاه هاى اجرایى 
مانند سامانه تجارت است که در 
شــفافیت عملکرد دستگاه هاى 
اجرایى حائز اهمیت اســت ، در 
شرایط کنونى کشور دو کارگروه 
ویژه در سازمان بازرسى کل کشور 
تشکیل شده است. کارگروه امنیت 
اقتصادى کــه موضوعات کلان 
کشــور مانند ارز، بورس و مسائل 
بانکى و اقتصادى را با همکارى و 
هماهنگى همه بخش هاى سازمان 
پیگیرى مى کند و تا امروز نتایج 
خوبى حاصل شده است. همچنین 
کارگــروه امنیــت فرهنگى در 
سازمان بازرســى تشکیل شده 
است. چرا که اعتقاد ما بر این است 
که مســائل فرهنگى در گذشته 
مــورد غفلت قرار گرفته اســت. 
موضوعاتى مانند فضاى مجازى، 
جمعیت و ســند 2030 که بار ها 
مــورد گلایه مقام معظم رهبرى 
قرارگرفته است و بعضاً اهمیت آنان 
از مسائل اقتصادى بیشتر است، در 
دستور کار این کارگروه قرار دارد ، 
یکــى از اولویت هاى ســازمان 
بازرســى، حمایــت از تولیــد و 
ســرمایه گذارى است؛ به ویژه در 
سال جارى که سال جهش تولید 
نام گذارى شده است. از برنامه هاى 
مهم همکاران سازمان در سراسر 
کشــور، پیگیرى و رفــع موانع و 
مشکلات واحد هاى تولیدى است 

، یکــى از چالش هاى ســازمان 
بازرســى ضرورت تقویت قانون 
سازمان و افزایش ضمانت اجرایى 
این قانون است. سازمان بازرسى 
کل کشــور یک دستگاه نظارتى 
اســت و بعد از آسیب شناسى و 
بازرسى از دســتگاه ها، گزارشى 
شامل پیشنهاد هاى کاربردى به 
دستگاه ها ارسال مى کند و لازم 
اســت ضمانت هــاى اجرایــى 
قوى ترى براى اجراى پیشنهاد هاى 
سازمان در قانون دیده شود که با 
تعدادى از نمایندگان مجلس در 
این خصوص مذاکراتى شده است 
، ما در سازمان بازرسى کل کشور 
مصمم هستیم به یارى پروردگار 
متعال و همیارى مردم عزیز به ویژه 
شما که رصد کننده وضعیت کشور 
هستید و مى توانید کمک و یاور 
بسیار خوبى براى سازمان باشید، 
بتوانیــم از عهده مســئولیت و 
مأموریتى که امــروز متفاوت از 
گذشته روى دوش ما نهاده شده 

بربیاییم.
اطلاع رسانى وسیع و بروز از 
اقدامــات ســازمان، حمایت از 
گزارشگران فساد، برخورد قاطع 
با مدیران متخلف، تعامل وسیع با 
رسانه ها به عنوان بازوان عملیاتى 
سازمان در افکار عمومى و کسب 
اطلاع از آخرین دســتاورد هاى 
سازمان در مبارزه با فساد از جمله 
مباحث مطرح شــده توســط 
مدیران رسانه ها در این نشست 

بود.
وى ضمــن اســتقبال از 
پیشــنهاد هاى مدیران مسئول 
رسانه ها از رسانه ها خواست تا از 
طریق سامانه گزارشگران فساد 
سازمان بازرســى کل کشور که 
چندى قبل با شعار «هر ایرانى یک 
ناظر» رونمایى شد، به شناسایى 

بستر هاى فساد کمک کنند.

ابلاغ دستورالعمل ساماندهى رسیدگى به پرونده هاى 
بازار سرمایه ایران

رسانه ها یاور سازمان بازرسى باشند

سرمقاله
هفته وحدت گرامى باد


